
Dosarul nr.1­807/15 

S E N T I N Ț Ă 

În numele Legii 

  

14 iulie 2016                                                                                         mun.Chișinău  

  

Instanța compusă din: 

Președintele ședinței, judecătorul          ­ Gheorghe Stratulat   

Grefier                                                 ­ Mihaela Scalețchi 

Cu participarea: 
Procurorului                                         ­ XXXXXXXXX 

Avocatului                                           ­ Belinschi Maxim 

  

examinând  în ședință  publică  cauza  penală parvenită  la  14 decembrie  2015  în baza  probelor  administrate  la  faza  de  urmărire penală,  de 
învinuire a lui: 

  
Meșcinschi Pavel Valeriu, a.n. 13.08.1981, dom. r­l Criuleni, s. Dubăsarii Vechi, cetățian al R. Moldova, supus militar, 
studii superioare, căsătorit, doi copii minori la întreținere, fără antecedente penale 
  

în săvîrşirea infracţiunii prevăzute la: 

  
­         art. 326 alin. (2) lit.d) Cod Penal, privind pretinderea și primirea de la Levinte Filip a banilor în sumă de 7 000 lei; 
­        art. 326 alin. (2) lit.d) Cod Penal, privind pretinderea și primirea de la Gîncota Serghei  a banilor în sumă de 200 euro; 
­        art. 326 alin. (2) lit.d) Cod Penal, privind pretinderea banilor în sumă de 300 euro și primirea de la Gîncota Serghei a banilor  în de 100 

euro; 
  
cu respectarea procedurii de citare legală, analizând materialele dosarului, instanţa de judecată, 
  

a  c o n s t a t a t:  
    Meșcinschi Pavel, deținînd în baza ordinului șefului Inspectoratului General de Poliție, funcția de ofițer de investigație în cadrul Inspectoratului de 
Poliție Criuleni, fiind implicat în serviciu, la 31 august 2015, ora 23.20, s­a deplasat în s. Valea Coloniței r­l Criuleni, unde a documentat tentativa 
de sustragere pe ascuns a unei betoniere de Levente Filip, Mereacre Tudor și Gîngota Serghei. 

    Apoi, la 01 septembrie 2015, în jurul orei 03.00min. Mieșcinschi Pavel, aflîndu­se în biroul său de serviciu în sediul IP Criuleni, amplasat în or. 
Criuleni str. 31 august 1989, nr. 72, acționînd din intenție directă, a pretins de la Levinte Filip bani în sumă de 7 000 lei înschimbul cărora susținea 
ca va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu aplice în privința acestuia măsura de constrîngere ,,reținerea”.  

    La rîndul său, Levinte Filip, fiind constrîns psihicde amenințarea cu aplicarea reținerii a telefonat­o pe fiica sa Mereacre Marian comunicîndu­i să ia 
bani în sumă de 7 000 lei sp s­i transmită vecinei Gîncota Galina care urmează să se deplaseze la sediul IP Criuleni și să îi transmită acestuia banii.  

    Peste puțin timp în jurul orei 05 și 40 min. Meșcinschi Pavel urmărind scopul realizării acțiunilor sale criminale de primire a banilor pretinși, i­a 
însoțit pe Levinte Filip ȘI Gîngota Serghei în fața sediului IP Criuleni, unde Levinte Filip a primit de la Gîngota Galina bani în sumă de 7 000 lei, pe 
care imediat i­a transmis  lui Meșcinschi Pavel, înschimbul cărora ofițerul de investigație susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care 
investighează cazul să nu aplice în privința sa măsura de constrângere ,,reținerea”. După primirea de la MeȘcinschi Pavel a banilor, Levente Filip a 
fost lăsat să se deplaseze la domiciliu.  

    Tot el, deținând  în baza ordinului șefului  Inspectoratului General al Poliției  funcția de ofițer de  investigație  în cadrul  Inspectoratului de Poliție 
Criuleni, fiind implicat în serviciu la 31 august 2015, ora 23 și 20 min, s­a deplasat în s. Valea Coloniței r­l Criuleni, unde a documentat tentativa de 
sustragere pe ascuns a unei betoniere de Levinte Filip, Mereacre Tudor și Gîngota Serghei.  

    Apoi, la 01 septembrie 2015, în jurul orei 03 și 00 min, Meșcinschi Pavel aflîndu­se în biroul său de serviciu din sediul IP Criuleni, amplasat în or. 
Criuleni str. 31 august 1989, nr. 72 acționînd din  intenție directă, a pretins de  la Gîngota Serghei bani  în sumă de 200 euro ceea ce constituie 
echivalentul sumei de 4 376 lei, conform cursului oficial stabilit de Banca Națională a Moldovei pentru data de 01 septembrie 2015, în schimbul 
cărora  susținea  că  va  influența  ofițerul  de  urmărire  penală  care  investighează  cazul  să  restituie  autoturismul  de model  ,,Ford”  cu  numărul  de 
înmatriculare DR AU 077 folosit pentru deplasarea în s. Valea Coloniței, r­l Criuleni în scopul săvârșirii furtului.  

    La rândul său, Gîngota Serghei fiind constrîns psihic de amenințarea cu ridicarea și nerestituirea autoturismului, a telefonat­o pe mama sa Gîngota 
Galina și a rugat­o să se deplaseze la IP Criuleni pentru a­i transmite banii pretinși de Meșcinschi Pavel în sumă de 200 euro.  

    Peste puțin timp,  în  jurul orei 05 și 40 min, Meșcinschi Pavel urmărind scopul realizării acțiunilor sale criminale de primire a banilor anterior 
pretinși, i­a însoțit pe Levinte Filip și Gîngota Serghei în fața sediului IP Criuleni, unde Levinte Filip a primit de la Gîngota Galina bani în sumă de 
200 euro, pe care imediat i­a transmis lui Meșcinschi Pavel, în schimbul cărora ofițerul de investigație susținea că va influența ofițerul de urmărire 
penală care  investighează cazul să restituie autoturismul de model ,,Ford” cu numărul de  înmatriculare DR AU 077folosit pentru deplasarea  în s. 
Valea Coloniței, r­l Criuleni în scopul săvârșirii furtului.  

    După primirea de Meșcinschi Pavel a banilor, lui Gîngota Serghei i­a fost restituit autoturismul de model ,,Ford” cu numărul de înmatriculare DR 
AU 077 al cărui posesor este.  
 Tot el  deținând  în baza ordinului  șefului  Inspectoratului General de  poliție  funcția de ofițer  de  investigație  în cadrul  Inspectoratului de Poliție 
Criuleni, fiind implicat în serviciu, la 31 august 2015, ora 23 și 20 min, s­a deplasat în s. Valea Coloniței r­l Criuleni, unde a documentat tentativa 
de sustragere pe ascuns a unei betoniere de Levene Filip, Mereacre Tudor și Gîngota Serghei.  
 La 05 septembrie 2015, în a doua  jumătate a zilei Meșcinschi Pavel aflîndu­se în   fața magazinului central ,,Unic” amplasat în mun.Chișinău, bd. 
Ștefan cel Mare și Sfînt nr. 8 din înțelegere prealabilă, s­a întâlnit cu Gîngota Serghei, de la care acționând cu intenție directă a pretins pentru sine și 
pentru o altă persoană bani în sumă de 300 euro, ceea ce constituie echivalentul sumei de 6 517 lei, conform cursului oficial pstabilit de BNM 
pentru data de 05 septembrie 2015, înschimbul cărora susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu îi atribuie 
calitatea de bănuit  în săvîrșirea violării de domiciliu care a avut  loc  la 31 august 2015,  în s. Valea Coloniței  r­l Criuleni ca urmare a  tentativei 
nereușite de furt a betonierei.  
 Astfel, la 08 septembrie 2015, în intervalul de timp 10 și 00 min, ­ 10 și 30 min, ofițerul de urmărire penală al Secției urmărire penală a IP Criuleni, 
Burdia Mihail l­a audiat pe Gîngota Serghei în calitate de martor în cadrul cauzei penale cu nr. 2015210485.  
 Prelungind acțiunile sale criminale, la 15 septembrie 2015, ora 10 și 40 min, Meșcinschi Pavel aflîndu­se în fața centrului comercial ,,universal” 
amplasat în mun.Chișinău str. Pantelimon Halippa, din înțelegere prealabilă, s­a întâlnit cu Gîngota Serghei, de la care acționând cu intenție directă, 
a primit pentru sine și pentru o altă persoană prima parte din banii anterior pretințși în sumă de 100 euro, ceea ce constituie echivalentul sumei de 
2 209 lei, conform cursului oficial stabilit de BNM pentru data de 15.09.2015 în schimbul cărora ofițerul de urmărire penală care investighează 
cazul nu  i­a atribuit calitatea de bănuit în săvîrșirea violării de domiciliu care a avut  loc la 31 august 2015, în s. Valea Coloniței  r­l Criuleni ca 
urmare a tentativei nereușite de furt a betonierei. 
 Prin încheierea din 03 iunie 2016, instanța de judecată a admis cererea inculpatului privind examinarea cauzei penale în baza probelor administrate 
în faza de urmărire penală. 
  Inculpatul Meșcinschi  Pavel,  fiind  audiat  în  ședința de  judecată  în  ordinea art.  3641  alin.  (4) CP  vina a  recunosut­o pe  deplin  și a  declarat că 
recunoaște și confirmă faptele indicate în rechizitoriu, a declarat că la 31 august 2015 a fost deserviciu în grupa operativă din cadrul IP Criuleni. 
Aproximativ pe la orele 23.00 a primit indicația de a se deplasa în satul Valea Coloniței. Deplasîndu­se la fața locului l­a observat pe cet. Gîngota 
Serghei acesta se afla lîngă automobilul său care a comunicat că a venit împreună cu Melinte Filip și Mereacre Tudor însă nu cunoștea cu ce scop au 
venit,  invocau ca să  i­a careva  instrumente. Peste aproximativ 10­15 minute  s­a apropiat Levinte Filip care  i­a comunicat că a venit  să sustragă 
betoniera, după care au fost escortați în incinta Inspectoratului de Poliție Criuleni. În sediu IP Criuleni, Leventi Filip s­a apropiat și l­a întrebat cum 
poate să rezolve problema dată și dacă poate cumva să­l ajute. Levente Filip i­a declarat că la domiciliu are bani în sumă de 7 000 lei la care a căzut 
de acord. Ulterior Gîngotă Serghei pentru a nu­i reține automobilul i­a comunicat că are acasă 200 euro. Apoi a telefonat rudele ca să­i aducă banii. 
Apoi cineva din rudele lui Gîngota Serghei s­au apropiat și au adus banii. A primit bani în sumă de 7 000 lei și 200 euro. Banii în sumă de 7 000 lei 
primiți de  la Levinte Filip au fost pentru a nu­i reține,  iar banii  în sumă de 200 euro au  fost primiți pentru a nu reține mijlocul de transport a lui 
Gîngota Serghei. Peste cîteva zile l­a telefonat pe Gîngota Serghei și i­a comunicat că mai este nevoie de careva sumă de bani pentru ai atribui statut 
de martor  în cadrul dosarului  penal  intentat  în  privința  lui  Levente Filip și Mereacre Tudor. Peste  o perioadă de  timp  l­a  telefonat  pe Gîngota 
Serghei și l­a întrebat dacă a făcut rost de bani, la care i­a spus că deține la moment suma de 100 euro, apoi s­au înțeles să se întîlnească. Ulterior s­
au întîlnit în față la ,,Piața Universală” unde i­a transmis suma de 100 euro. Restul banilor în sumă de 200 euro, nu i­a cerut deoarece s­a răzgîndit.  
 De cele comise se căiește sincer, solicitând aplicarea unei pedepse mai blânde, acceptând judecata pe baza probelor administrate în faza de urmărire 
penală  în confirmarea vinovăției, şi anume: 

     Declarațiile martorului Levente Filip care a declarat că, aproximativ prin  luna  iunie a anului current, a lucrat  împreună cu ginerile său Mereacre 
Tudor Mihail  și  încă două persoane cu prenumele Fedea și  Ion,  la construcția unui acoperiș și construcția unei anexe a casei din comuna Valea 
Colonița,  r­l Criuleni  ce aparține unei doamne cu prenumele Adela.  Lucrările de construcție  la obiectivul nominalizat  au durat aproximativ  trei 
săptămîni  pentru  ce  a  primit  de  la  proprietară  aproximativ  20 000  lei.  La  31  august  2015,  a  terminat  o  casă  de  construit  din  com.  Cricova 
mun.Chișinău și ulterior a mai găsit un obiect pe care urma să construiască din fundament. Fiind în căutarea unei betoniere, și­au adus aminte că la 
gospodăria din com. Valea Colonița unde a efectuat construcția casei  în  luna iunie,  se afla un utilaj de producer a betonului și au hotărît  să o  ia 
conform necesității. Luînd în considerație că nu dispuneau de  transport, ginerile l­a sunat pe vecinul Gîngotă Serghei Nicolai pe care  l­a rugat să 
plece în seara de 31 august 2015, în comuna Colonița să ia acest utilaj, la ce acesta a acceptat efectuarea serviciilor de transport contra sumei de 
500 lei. Ajungînd la fața locului, el cu ginerile au coborît din automobil, iar Gîngota Serghei a rămas cu mijlocul său de transport în fața casei lîngă 
o fișie forestieră. Ambii au așteptat lîngă mașină pînă cînd a trecut un domn și o doamnă pe lîngă ei cu vaca, după care ambii au intrat în gospodărie 
unde anterior a lucrat î construcție, s­au uitat în interiorul saraiului de lîngă casă, unde au văzut utilajul de produs beton care era fără roți și la acel 
moment sau răzgîndit să­l ia din cauz greutății enorme, iar între timp au auzit un strigăt a unui domn și a unei doamne care strigau la șofer ,,că de 
aicea nu te miști pînă cînd nu vine poliția”, uiar după zgomot au decis să fugă de la fața locului. În timp ce era la ieșire din com. Valea Coloniței, a 
fost sunat e fiica sa Mariana care i­a comunicat ca să se întoarcă înapoi la Gîngota Serghei din motiv că acesta a fost reținut de poliție. Peste puțin 
timp a fost contactat la telefonul său mobil cu numărul 060231469 de către o persoană care s­a prezentat că este ofițer operativ de sector a com. 
Valea Coloniței din r­l Criuleni pe care la întrebat unde se află. Acesta i­a răspuns că se află la ieșire dinsat comunicîndu­i să stea pe loc curînd o să 
se apropie de el. Peste puțin timp, a observat un maxi taxi, care s­a oprit în apropierea sa, din care a ieșit Gîngota Serghei și o persoană și o persoană 
care s­a prezentat ofițer de sector. S­a urcat în mașină și au plecat la fața locului în gospodăria din satul Valea Coloniței de unde a vrut să ia utilajul 
de producere a betonului. Acolo ofițerul de sector l­a întrebat cum a intrat pe teritoriul gospodăriei și ce a vrut să facă, între timp peste jumătate de 
oră a mai venit un mijloc de transport cu patru colaboratori de poliție, care au primit explicații de la ei, după care s­a prezentat și proprietara casei 
care a confirmat că nici­un bun nu a  fost sustras din gospodăria acesteia. Aproximativ la ora 01.30 min., a urcat în mașina poliției,  iar pe Serghei 
Gîngota l­au urcat alături în mijlocul său de transport și i­au adus la IP Criuleni. Unde ofițerul de sector cu prenumele Pavel i­a condus în biroul său 
de serviciu amplasat la etajul 1 de la intrare mergînd drept înainte după care a cotit la stînga și a intrat în biroul acestuia situat vis­a­ vis de sala de 
ședințe. Peste aproximativ 10­15 minute a venit un colaborator de poliție în formă care l­a luat în biroul său de serviciu și i­a colectat amprentele 
de la mîini, după care l­a adus înapoi în birou și l­a luat și pe Serghei. Cînd a rămas de unul singur, ofițerul de sector pe nume Pavel l­a amenințat că 
va fi reținut și transportat la izolatorul IGP al MAI. Acesta s­a exprimat ca să nu fie reținut trebuie să­i dea mulți bani, la ce i­a zis că la domiciliu 
deține doar suma de 7 000 lei,  iar ofițerul cu prenumele Pavel  i­a spus că ajunge suma dată doar ca să nu  fie reținut. După ce în birou a  intrat și 
Serghei, polițistul a ieșit din birou. Stînd de vorbă cu Serghei acestia i­a spus că de la el, polițistul a cerut suma de 200 euro pentru ca să nu­l rețină. 
Peste puțin timp, polițistul Pavel a intrat din nou în birou, unde i­a restituit telefonul său și a lui Serghei, ca să telefoneze rudele, ca la rîndul său, 
acestea să aducă în decurs de o oră șii jumătate banii respectivi, în caz contrar după prezentarea conducerii la serviciu, el îi va putea să­i ajute și vor 
fi  reținuți. A sunat de pe  telefonul său mobil pe  fiica sa Mariana, căreia i­a zis să  i­a suma de 7 000 lei din casă și  să­i ducă mamei lui Gîngota 
Serghei pe nume Galina, care urma să prezinte banii. Între timp Serghei a telefonat­o pe mama sa și i­a spus să­i aducă 200 euro că în caz contrar va 
fi reținut. La 01 septembrie 2015, aproximativ la ora 05 și 40 min., mama lui Serghei l­a telefonat și i­a zis că au ajuns. Polițistul i­a scos din biroul 
său de serviciu și i­a permis lui Serghei să iasă pînă afară să ia banii, iar el împreună cu polițistul fiind în așteptare în fața IP Criuleni lîngă mașina lui 
Serghei. Peste puțin  timp Serghei a adus suma de 7 000 lei  și 200 euro pe cre  i­a transmis polițistului Pvel, care i­a  luat în mînă și  i­a strîns în 
pumn. După ce a transmis banii acestuia el a dat mîna cu ei și i­au asigurat că totul va fi bine și nu vor fi trași la răspundere pentru cele întîmplate. 
Banii i­a adus mama lui Serghei pe nume Galina, care fiind urmată de fiul Gîngota Gheorghe și soția acestuia Gîngota Elena. După care el și Serghei 
s­au urcat în mașina acestuia și au plecat în s.Costești r­l Ialoveni. La 04 septembrie 2015, a fost contactat la numărul 060231469 de către polițistul 
Pavel de pe  telefonul său cu  numărul 068060088, care  i­a comuunicat să se prezinte  la data de 07  septembrie 2015  la ora 10.00  în  incinta  IP 
Criuleni împreună cu ginerele Mereacre Tudor și șoferul Gîngota Serghei Nicolai. La 09 septembrie 2015, în jurul orei mesei, a fost contactat de 
către colaboratorul de poliție din cadrul  IP Criuleni Pavel de la numărul său mobil 069426517 și l­a întrebat dacă vine astăzi la IP Criuleni, la ce 
acesta i­a comunicat că astăzi nu reușește să vină la el, deoarece culege poama, la ce ultimul i­a zis cînd o să se elibereze să se prezinte împreună cu 
ginerele Mereacre Tudor.  La  10  septembrie 2015,  aflîndu­se  la muncă  împreună  cu ginerele Mereacre  Tudor  acesta a  fost  contactat de  către 
colaboratorul de poliție Pavel, căruia i­a comunicat că urmează să se prezinte ambii la IP Criuleni. În legătură cu faptul că la acel moment turnoau 
coloanele de  la o casă cu beton, acesta  i­a zis că nu poate să se prezinte  la  IP Criuleni și  l­a  trimis pe ginere de unul singur. Seara ginirele  i­a 
povestit că s­a prezentat la ofițerul de urmărire penală Mihail Burdila din IP Criuleni, care l­a chestionat verbal despre circumstanțele ce au avut loc 
la  31 august  2015,  fără  a  întocmi careva  proces­verbal, după  care  i­a spus  ca să  se  prezinte ambii  pentru data  de  11 septembrie  2015. La  11 
septembrie 2015, acesta l­a telefonat pe Pavel la numărul de telefon 068060088, pe care l­a întrebat dacă poate să se pornească spre IP Criuleni, la 
ce el a replicat ,, ce încă nu ești pe loc și îndecurs de jumătate de oră să fie la el”.  

    Ajungînd în fața IP Criuleni, l­a telefonat pe Pavel și i­a spus că se află în fața sediului la ce el a spus să­l aștepte 20 min., deoarece se află în sala 
sportivă. Peste puțin timp, acesta a ieșit din sediul IP Criuleni și i­a luat în biroul cu nr. 12 cu inscripția Mecșinschi Pavel în interiorul căruia fiind 
un coleg de –al său. În cadrul discuției, Pavel i­a spus că ginirele la întrebat de banii primiți în sumă de 7 000 lei pentru ambii și de ce umblă pe 
drumuri, la ce el a menționat că suma de 7 000 lei primită de la el la 31 august 2015, a fost doar pentru a nu­i reține, dar cu pentru a înceta dosarul 
penal. Peste puțin timp, acesta i­a indicat să iasă din birou ca să se îmbrace în uniformă iar peste puțin timp iarăși a intrat la el în birou. La ce el i­a 
zis că după ce i­a dat suma de 7 000 lei ei au bătut palma și că el l­a asigurat că totul va fi bine, după care l­a scos din birou și l­a dus la etajul doi 
lîngă biroul nr. 15, unde a intrat în birou, iar el a rămas în coridor. Peste 10 minute a ieșit în coridor și au plecat în ograda IP Criuleni lîngă garajuri, 
unde i­a spus că pentru încetarea urmăririi penale el trebuie să discute cu procurorul care conduce urmărirea penală pe cauza respectivă, dar pentru 
aceasta trebuie mulți bani. Concretizînd despre ce sumă este vorba, acesta a zis că la moment nu cunoaște, o să afle mai tîrziu  și o să­i informeze 
săptămîna viitoare cînd o să prezinte la el toți trei  și atunci o să vorbească mai detaliat. Pavvel  l­a asigurat că pentru  acțiunile lor,  legea prevede 
aplicarea amenzii în sumă de 6 000 lei, dar aceasta depinde de mărturiile părții vătămate și dacă aceasta va depune careva cereri de împăcare cu ei. 
La finele discuțiilor i­a zis că săptămîna viitoare să fie prezenți toți trei adică el, ginerele și Gîngota Serghei la IP Criuleni (f.d.7­13 V­I);  

    Depozițiile martorului Mereacre Tudor Mihail, care a declarat că aproximativ, trei luni în urmă împreună cu socrul Levente Filip Iustin și încă două 
persoane cu prenumele Fiodor și  Ion a  reparat acoperișul unei case din com. Valea Coloniței. La acel obiect a lucrat aproximativ  trei săptămîni, 
după ce a finisat lucrările s­a deplasat în Federația Rusă la muncă. La 10 august 2015, a revenit acasă iar la 31 august 2015, împreună cu socrul au 
sărbătorit ziua limbii și au servit băuturi alcoolice, iar în jurul orei 20 și 00 min, și­au amentit că la obiectul din s. Valea Coloniței unde au reparat 
acoperișul casei se afla o betonieră și ar avea nevoie de ea pentru a le ușura lucrul la construcții, la ce ambii l­au rugat pe Gîncota Serghei să meargă 
cu ei, cu microbuzul său de model ,,Ford Tranzit” să aducă betoniera. În jurul orei 21 și 30 aua juns în com. Valea Coloniței la locul destinației, unde 
el împreună cu socrul au coborît din microbuz și au intrat în ogradă,  iar Gîngota Serghei a parcat microbuzul la aproximativ 70 m de  la acea casă 
unde îi aștepta. La un moment dat pe  lîngă ei au trecut doi vecini și au văzut că microbuzul este parcat suspect și au început să strige precum că 
chemă poliția și că microbuzul nu se va mișca de aici pînă nu vine poliția. Acesta cu socrul cînd au auzit  strigătel, au fugit în direcții diferite, iar 
șoferul  rămînînd la  fața  locului. După cum a aflat, la  fața  locului s­a prezentat poliția efectuînd cercetare  la  fața locului a gospodăriei, în cadrul 
căreia au constatat că nu au fost sustrase careva obiecte. În moment , Gîngota Serghei le­a comunicat polițiștilor scopul său pentru ce a venit și cu 
cine. Ulterior, polițiștii l­au  telefonat pe socrul și i­au comunicat să se  întoarcă înapoi sau să stea acolo unde este, deoarece se vor apropia ei cu 
automobilul și  îl vor lua, peste cîteva minute s­au apropiat polițiștii de socrul și l­au luat, cu care au mers la fața  locului. Acolo polițiștii au mai 
făcut careva acțiuni și cu toții au mers la Inspectoratul de Poliție Criuleni. La IP Criuleni au ajuns în jurul orei 01. 30 din cîte cunoaște, careva acte 
procesuale la IP Criuleni socrul și Gîncota Serghei nu au semnat, doar că li s­au ridicat amprentele digitale . După ce li s­au ridicat amprentele, un 
polițist cu prenumele Pavel le­a comunicat că dacă doresc să meargă acasă și să fie totul normal va fi necesară o sumă mare de bani, și i­a întrebat 
pe ambii cîți bani au acasă, la care socrul a declarat că are 7 000 lei și Gîngota Serghei are 200 euro. Polițistul le­a declarat că au la dispoziție o oră 
și jumătate ca cineva să aducă acești bani. Așadar socrul a telefonat­o pe soția Mereacre Mariana Filip și i­a comunicat să ia suma de 7 000 lei de 
acasă  și  să  i­o  ducă  lui  Gîncota  Galina,  care  este mama  lui  Gîncota Serghei  deoarece  Gîncota  Galina  împreună  cu  fiul  său mai mic  Gîncota 
Gheorghe și soția acestuia Gîncota Elena cu automobilul vor merge la IP Criuleni să ducă banii.  În timp de vre­o oră Gîngota Gheorghe, Gîncota 
Galina și Gîncota Elena au fost la IP Criuleni și au dus banii. Gîncota Galina i­a înmînat banii în sumă de 200 euro și 7 000 lei, fiului său Gîncota 
Serghei care la rîndul său i­a transmis polițistului Pavel, iar în jurul orelor 6 dimineața le­a permis săplece acasă declarîndu­le că totul va fi bine și 
să nu  povestească  la nimeni despre  cele  întîmplate. Ulterior,  la  01 septembrie 2015  în  jurul orei 09, 00  a primit un apel  telefonic  la numărul 
068539001 de la numărul 068060088 de la o persoană care s­a prezentat ca polițist de la IP Criuleni și i­a comunicat că la 06 septembrie 2015 la 
ora 10.00 urmează să prezinte la IP Criuleni. Acest polițist iarăși l­a telefonat la 04 septembrie 2015, de pe același număr și  i­a comunicat să se 
prezinte luni pentru data de 07 septembrie 2015 la ora 10.00 (f.d.14­16 V­I);  

    Depozițiile martorului Gîngota Serghei Nicolai care a declarat că la 31 august 2015, aflîndu­se la domiciliu în s. Costești r­l Ialoveni, aproximativ 
pe  la ora 21.20 a  fost contactat de către vecinul Mereacre Tudor Mihail de pe  telefonul  lui mobil cu numărul 068539001, care  l­a  rugat să se 
deplaseze cu mijlocul de transport ce îi aparține de model Ford Tranzit cu numărul de înmatriculare DR AU 077 împreună cu el și socrul acestuia 
Levente Filip pînă în satul Valea Coloniței din r­l Criuleni, pentru a aduce o betonieră de la o gospodărie unde anterior au lucrat la construcție. A 
fost de acord să meargă cu ei pentru o recompensă de 500 lei, plată ce constituie costul motorinei și uzura mașinii. După ce au ajuns la marginea 
satului Mereacre Tudor i­a arătat drumul pe unde să meargă s­a oprit lîngă o casă, după care ambii au ieșit din mașină și au plecat înainte spunîndu­i 
să aștepte în mașină. A aprins o țigară și a auzit zgomot de tablă, după care a auzit nicște voci ,,care acolo”. S­a speriat, a pornit mașina și a început să 
facă manevra în spate după care, de mașină s­au apropiat doi bărbați și o femeie, care i­au spus să oprească mașina. Aceștia l­au întrebat cine a intrat 
în gospodărie, de unde s­a auzit gălăgie, precum că au venit la furat, comunicîndu­i că o să cheme poliția. Le­a explicat că nu are nici o treabă și dacă 
doresc pot să cheme  poliția. Unul din bărbații prezenți a cotactat ofițerul  de sector, care s­a prezentat  la  fața  locului  cu un  taxi aproximativ  în 
jumătate de oră. La fața locului ofițerul de sector la întrebat ce caută aici, ce are în mașină, și s­a uitat în salon și în cabina automobilului, după care 
a  intrat  în gospodăria unde  s­a auzit zgomot. Apoi  la  întrebat cu  cine a venit  comunicîndu­i numele persoanelor  cu care a venit.  La solicitarea 
ofițerului de sector, l­a contactat pe Tudor, însă i­a răspuns soția acestuia Mariana căreia i­a spus să­l contacteze tatăl ei ori soțul. Peste puțin timp a 
sunat Leventi Filip și a vorbit cu ofițerul de sector, căruia i­a explicat unde se află și au plecat cu maxi  taxi după el. După ce  l­a luat pe Filip la 
ieșirea din satul Valea Coloniței s­au întors înapoi la fața locului, iar între timp ofițerul de sector a contactat grupa operativă a IP Criuleni pentru a 
se prezenta la  fața  locului. Peste puțin  timp  la fața  locului s­a prezentat un mijloc de  transport de model Dacia Duster a IP Criuleni din care au 
coborît patru colaboratori ai poliției, care au primit explicații de la persoanele prezente, după care au contactat proprietara casei. Aceasta a venit 
aproximativ pe  la orele 23 și 00 min. După ce proprietara casei a verificat conținutul gospodăriei colaboratorul de poliție care s­a prezentat ca 
Meșcinschi Pavel, a urcat la volanul automobilului cu care s­au deplasat la IP Criuleni. Meșcinschi Pavel a parcat automobilul în parcarea din fața IP 
Criuleni,  i­a  luat cheile,  telefonul mobil, documentele mașinii  și actele de  identitate, după care au intrat  împreună cu Levente Filip în biroul de 
serviciu a lio Meșcinschi Pavel situat la etajul 1 lîngă sala festivă a IP Criuleni. După ce au ajuns în biroul, pe Levente Filip l­a luat un expert care i­a 
colectat monstre de amprente digitale. Între timp el i­a explict polițistului în cauză că el nu este vinovat a fost angajat doar în calitate de șofer cu 
mașina sa. Interesîndu­se care va fi soarta lui în continuare și cum ar putea să iasă din toată situația respectivă Meșcinschi Pavel i­a spus că posibil 
în cauza penală să  rămînă ca martor, dar pentru a elibera mașina sa, trebuie să­i dea bani  în sumă de 4 000 lei pînă la ora 6 dimineață. Peste puțin 
timp în birou a intrat Levinte Filip cu expertul, după care l­a  luat și pe el  să­i colecteze amprentele digitale de  la mîini, iar mai tîrziu a revenit în 
biroul polițistului. Apoi Meșcinschi Pavel i­a restituit lui și lui Filpt telefonul mobil, pentru a telefona la rude, care în decurs de două ore urmau să 
aducă banii pretinși 200 euro de la el, iar Filip să aducă 7 000 lei ca să nu­l  rețină și să nu dea curs materialelor în continuare. Acesta de la telefonul 
său  a  telefonat­o  pe mama  sa  la  numărul  de  telefon  068391129,  căreia  i­a  explicat  cele  întîmplate  și  a  rugat­o  să­i  aducă  banii  pretinși  de 
Meșcinschi Pavel și  să treacă și pe fiica  lui Filip pe nume Mariana ca să ea bani  în sumă de 7 000  lei  și să aducă banii cît mai urgent  în fața  IP 
Criuleni. Aproximativ pe la ora 06 și 00 a fost constactat de fratele Gheorghe care i­a spus că a ajuns în fața IP Criuleni și a adus banii, după care 
polițistul i­a scos din birou și au ieșit afară. Acesta a luat banii în sumă de 200 euro și 7 000 lei de la mama sa, care era împreună cu fratele și soția 
acestuia și i­a transmis lui Meșcinschi Pavel, după care acesta i­a permis să plece cu mașina. Tot atunci polițistul i­a spus că cu restituirea mașinii s­
a rezolvat, însă să nu o înstrăineze pînă la soluționarea cauzei și cînd va trebui să se prezinte el îl va telefona. La 05 septembrie 2015, aproximativ pe 
la ora 09 și 00 la telefonat o persoană de la numărul de mobil 068060088 care s­a prezentat ca Meșcinschi Pavel, spunîndu­i că este la Chișinău și 
că trebuie să se întîlnească. Conform înțelegerii avute, acesta s­a întîlnit în fața centrului comercial ,,Unic” cu Meșcinschi Pacel cu care a discutat 
despre cazul din s. Valea Coloniței. În cadrul dicuției, acesta l­a întrebat ce trebuie să facă că să nu mai umble pe drumuri și să nu mai aibă probleme 
cu poliția, la ce el i­a spus că trebuie să­i ma dea suma de 300 euro ca să nu­l facă complice la comiterea tentativei de furt împreună cu Mereacre 
Tudor și Levinte Filip. La 07 septembrie 2015, a fost contactata din cou de către Meșcinschi Pavel de la numărul de telefon 069426517, pe care l­a 
întrebat dacă poate să se prezinte  la IP Criuleni să semneze careva acte, dîndu­i de  înțeles și despre suma pe care urma să  i­a dea,  însă a amînat 
întîlnirea din cauza lipsei de bani. La 10 septembrie 2015, a fost contactat de Meșcinschi Pavel de la telefonul său mobil cu numărul 068060088 
care la întrebat ,, ce­i cu treaba ceia” dîndu­i de înțeles de suma de 300 euro pe care urma să i­a transmită acestuia, la ce i­a relatat că la moment nu 
dispune  banim  îi  va  face  rost  mai  tîrziu.  Ulterior,  pe  data  de  14  septembrie  2015,  tot Meșcinschi  Pavel  de  la  telefonul  său mobil  la  sunat 
aproximativ  la ora 10.00 min., care  l­a  întrebat din nou dacă a hotărît  ,,cu treaba noastră”,  la ce  i­a spus că se află cu copilul la spital  și nu este 
disponibil. Fiind contactat de mai multe ori Meșcinschi Pavel, în acea zi spre seară, acesta l­a constactat înapoi și i­a spus că o să fie la Chișinău pe 
data de 15 septembrie 2015 la ora 10.00 min. La 15 septembrie 2015, aproximativ pe la orele 10.00 min., l­a contactat de la telefonul său mobil cu 
numărul 060963863,  la numărul 068060088  lui Meșcinschi Pavel și i­a spus că vine  la Chișinău dinspre Costești, la ce el a spus că îi  trebuie la 
piața de lîngă Penetenciarul nr. 13 spunîndu­i la telefon că asupra sa deține numai 100 euro, la Mescinschi a spus că o să se lămurească. La ora 10. 
40 min, s­a  întîlnit cu Meșcinschi Pavel în fața pieței lîngă ghereta cu țigări. În cadrul dicuției l­a întrebat dacă Levinte și ginerele acestuia, și­au 
rezolvat problema, la ce el a spus că s­a săturat de ei, îi cheamă și nu se prezintă precum că spun una dar fac alta. După care i­a spus că a fost la un 
moș de al său săi­i împrumute bani în sumă de 300 euro, la ce el a spus că nu are suma dată și el a acceptat cît are 100 euro. Meșcinschi Pavel i­a 
luat și i­a pus  în buzunar, spunînd că oamenii care duc dosarul să vadă că este om serios și  ține de cuvînt. După care la  întrebat dacă nu va avea 
probleme, la ce el l­a asigurat că deja a fost audiat în calitate de martor și nu va avea probleme. Ulterior la 29 septembrie 2015, aproximativ la ora 
16.20 a fost contactat telefonic de către Meșcinschi Pavel, care i­a zis că oamenii ceia cu dosarul îl întreabă cînd o să intre pe la dînșii, la ce i­a 
spus că trebuie azi, mîine un avans, că a făcut un obiect în Chișinău și o să se lămurească. La 30 septembrie 2015, aproximativ la ora 09 și 45 min., 
la contactat pe Meșcinschi Pavel căruia ia zis că va veni în oraș, spunîndu­i că banii o să­i aibă vineri adică pe 02 octombrie 2015. La 01 octombrie 
2015, la contactat pe Meșcinschi Pavel și i­a spus că banii nu o să­i iabă mîine, dar o să­i obțină peste o săptămînă, aproximativ pe marți  sau pe 
miercuri,  la ce el i­a spus că deja a vorbit cu oamenii de acum și mai bine nu­i spunea că o să­i dea banii vinerea, la ce el  sa inervat și  i­a îchis 
telefonul. La 06 octombrie la contactat pe Pavel aproximativ pe la ora 09. 15 min., pe care la întrebat dacă poate să se întîlnească pe la orele 12.00 
tot înpiață, ca data trecută la ce el a căzut de acord. Conform înțelegerilor avute, acesta s­a prezentat în fața pieței ca să se întîlnească cu Pavel să­i 
transmită restul sumei de 200 euro. Aproximativ pe la ora 13. 00 a fost sunat înapoi de Pavel care i­a zis că sa întîlnit cu cineva din băiți și că pleacă 
cu ei la lucr și se vor întîlni altă dată și dacă ceva el o să­l sune. Peste o perioadă oarecare, acesta l­a sunat pe Pavel și i­a spus că vrea să plece în 
România să depună actele pentru obținerea cetățeniei și la întrebat dacă nu va avea careva probleme cu actele, în legătură cu dosarul penal în care el 
figurează, la ce el la asigurat că nu poate să aibă careva probeleme, deoarece a fost audiat în calitate de martor întebîndu­l totodată despre banii care 
au rămas să­i dea la ce el a spus că este ocupat și o să­l sune altă dată. După ultima discuție, acesta nu la mai sunat și nici nu s­au întîlnit (f.d.30­39 
V­I); 

     Depozițiile martorului Gîncota Gheorghe Nicolai, care a declarat că la 31 august 2015, fiind la un iaz din satul Costești, în jurul orei 03 și 00 min., 
a fost telefonat de către fratele său Gîncota Serghei de la numărul de telefon 060963863 la numărul său 069560453 care i­a comunicat că mama, 
împreună cu soția Gîncota Elena urmează să se deplaseze pînă la Criuleni la inspectoratul de poliție să­i ducă 200 euro, și l­a rugat să ducă și el cu 
ei, deoarece ele nu cunosc drumul. Peste puțin  timp, la  iaz a venit mama sa  împreună cu soția s­au urcat  în automobil  și au mers  la Criuleni.  În 
timpul deplasării spre Criuleni din discuții cu mama, a înțeles că înaonte de a se porni de acasă a venit o vecină pe nume Mereacre Mariana și i­a 
înmînat mamei bani în sumă de 7 000  lei pentru a o transmite tatălui său Leventi Filip care la acel moment se afla la IP Criuleni. Ajungînd la fața 
locului,  fratele s­a  apropiat de automobil acestuia, a  luat banii de  la mama sa  în sumă de 200 euro și 7 000  lei, comunicînd că banii 200 euro 
trebuie pentru ca să nu îi aresteze microbusul de model  ,,Ford Transit”,  iar cei 7 000  lei  să îi  transmită  lui Levente Filip ca acesta ulterior să  îi 
transmită unor polițiști pentru a nu­l aresta. Aproximativ peste 15­20 min., fratele Gîncota Serghei a ieșit din Inspectoratul de Poliție și a comunicat 
că s­a clarificat și le­a spus să meargă spre casă unde le va povesti ce a pățit (f.d.40­41 V­I);  

    Depozițiile martorului Gîncota Elena Petru, care a declarat că, în seara zilei de 31 august 2015, fiind acasă cu mama soacră pe nume Gîncota Galina, 
pe la orele 03 și 00 min., a fost telefonată de către feciorul său Gîncota Serghei la numărul 060963863 la numărul 068391129, care i­a comunicat 
că are careva probleme la Inspectoratul de Poliție Criuleni. A rugat­o să se ducă cu cineva  la IP Criuleni și să  îi aducă bani în sumă de 200 euro. 
Mama soacră  i­a povestit cele întîmplate, după care acasă a venit vecina Mereacre Marina și  i­a înmînat mamei soacre bani  în sumă de 7 000 lei 
pentru a­i transmite lui Levente Filip ca acesta ulterior să o transmită unor polițiști de la IP Criuleni pentru a nu­l aresta. Ulterior a urcat la volanul 
automobilului de model ,,Audi A3”, mama soacră a urcat alături și au mers la un iaz din Costești unde se afla soțul Gîngcota Gheorghe. Acesta a mai 
luat un prieten Bîrcă Denis pentru că nu cunoștea drumul spre C și s­au deplasat la fața locului. Odată ce au ajuns la IP Criuleni, mama soacră 
l­a telefonat pe feciorul său Gîncota Serghei după care acesta a  ieșit din Inspectorat a luat banii  în sumă de 200 euro  i 7 000  lei și i­a rugat să­l 
aștepte. Aproximativ peste 15­20 minute Gînco șit din Inspectoratul de poliție și a comunicat că sa clarificat și le­a spus să meargă 
spre casă unde le va povesti ce s­a întîmplat (f.d.42­43 V­I) 

     Rapor ă nr. 329 din 10  ă 3 (trei) bancnote cu valoarea nominală a cîte 100 euro fiecare cu 
rmătoare serii  i numere: S2745025521, X13997902313 și X 13997902304,în sumă totală de 300 e șcinschi Pavel, 
și  parțial  primite  sub  controlul  Centrului  Național  Anticorupție  la  15  septembrie  2015,  în  fața  centrului  comercial  ,,universal”  amplasat  în 
mun.Chișinău str. Pantelimon Halippa, corespund după calitat și metoda imprimării rechezitelor bancnotelor autentice (f ­55 V­I);  

     Telefonul mobil de model  ,,NOKIA RM 1035” cu  numărul  IMEI  1356458/06/24682/7  i  IMEI 356458/06/2246183/5  în  care se  conțin două 
cartele SIM ,,Orange Moldova” cu numerele abonatului 068060088 și 069426517 depistat  și ridicat prin procesul­verbal de  reținere a bănuitului 
Meșcinschi  Pavel  la  05.11.2015.  Numerele  cartelelor  SIM  coroborează  cu  declarațiile  martorilor  Levente  Filip, Mereacre  Tudor  și  Gîncota 
Serghei  potrivit  cărora  învinuitul Meșcinschi  Pavel  i­a  telefonat  de  la  aceste  numere de  telefon  precum  și a  primit  apeluri  în  cadrul cărora  a 
organizat întîlniri cu aceștia în scopul pretinderii sau primirii banilor în sumă de 300 euro, care nu i se cuvin fie în scopul stabilirii unor întîlniri 
deja după primirea la 01 septembrie 2015 a banilor în sumă de 200 euro și 7 000 lei;  

      Procesul­verbal  de  examinare  din  25  noiembrie  2015,  încadrul  căruia  a  fost  examinată  informația  ridicată  de  la  operatorul  de  telefonie 
mobilă ,,Orange” privi șcinschi Pavel de la numerele de telefon 69426517 și 068060088, de 
martorul Levinte  Filip de  la numărul de  telefon 60231469, martorul Mereacre Tudor  de  la  numărul de  telefon  68539001 și  martorul Gîncota 
Serghei de la numărul de telefon 60963863 (f.d.66­57 V­II);  

    Informația privind convorbirile telefonice efectuate de învinuitul Meșcinschi Pavel de la numerele de telefon 69426517 și 68060088 de martorul 
Levente Filip de la numărul de telefon 60231469, martorul Mereacre Tudor de la numărul de telefon 68539001 și martorul Gîncota Serghei de la 
numărul de telefon 60963863 din examinarea căreia  rezultă că la 01 septembrie 2015, martorul Gîncota Serghei  la ora 02 și 21 a telefonat­o pe 
mama sa Gîncota Galina în scopul aducerii de aceasta la sediul IP Criuleni a banilor în sumă de 200 euro, pretinși de învinuitul Meșcinschi Pavel în 
schimbul cărora susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să restituie autoturismul de model ,,Ford” cu numărul 
de  înmatriculare  DR AU  077 folosit  pentru deplsarea  în s. Valea  Coloni ei  r­l  Criuleni  în  scopul săvîrșirii  furtului.  Ulterior  la  05 și  54 min., 
Gîncota Galina l­a telefonat pe Gîncota Serghei pentru a­i comunica că a adus banii în sumă de 200 euro și banii în sumă de 7 000 lei care au fost 
pretinși de  învinuitul Meșcinschi de  la Levinte Filip. Fapt care ă cu declarațiile martorilor Gîncota Serghei, Levinte și Gîncota 
Galina. Din informația examinată sunt confirmate declarațiile martorului Gîncota Serghei privitor la  întîlnirile și convorbirile  telefonice care au 
avut loc între acesta și învinuitul Meșcinschi Pavel după data de  ă de 300 euro, în 
schimbul cărora susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu îi atribuie calitatea de bănuit în săvîr irea violării 
de domiciliu care a avut loc la 31 august 2015 în s. Valea Coloniței, r­l Criuleni ca urmare a tentativei nereușite de f
septembrie  2015,  la  ora 08  și  10 min,  învinuitul Meșcinschi  Pavel  l­a  telefonat  pe  Gîncota  Serghei,  iar  ulterior martorul  Gîncota  Serghei  la 
telefonat pe  învinuit la ora 10 și 36 min., 11 și 23 min., 12 și 53 min. În acea zi a avut loc întîlnirea  între martorul Gîncota Serghei și învinuitul 
Meșcinschi Pavel în fața magazinului central ,,Unic” amplasat în mun.Chișinău bd. Ștefan cel Mare nr. 8 (f.d.13­65 V­II);  

    Analiza operațională a conexiunilor telefonice la numerele de telefon 69426517, 68060088 utilizat de Meșcinschi Pavel în coraport cu numărul de 
telefon 60231469 utilizat de către Levinte Filip, numărul de telefon 68539001 utilizat de Mereacre Tudor și numărul de telefon 60963863 utilizat 
de Gîncota Serghei ridicate de la ÎM ,,Orange” SA. Potrivit acestor informații la 01 septembrie 2015, martorul Gîncota Serghei la ora 02 și 21 min., 
a  telefonat­o pe mama sa Gîncota Galina  în scopul aducerii de aceasta la sediul  IP Criuleni a banilor în sumă de 200 euro pretinși de  învinuitul 
Meșcinschi  Pavel  în schimbul  cărora  susținea  că  va  influența  ofițerul  de  urmărire  penală care  investighează  cazul  să  restituie  autoturismul  de 
model  ,,Ford” cu numărul de  înmatriculare DR AU 077 folosit pentru deplasarea  în S. Valea Coloniței,  r­l Criuleni  în scopul săvîrșirii  furtului. 
Ulterior la ora 05 și 54 min., Gîncota Galina l­a telefonat pe Gîncota Serghei pentru a­i comunica că a adus banii în sumă de 200 euro și banii în 
sumă  de 7 000  lei care  au  fost  pretinși  de  învinuitul Meșcinschi de  la  Levinte Filip.  Fapt care  coroborează cu  declarațiile martorilor  Gîncota 
Serghei, Levinte Filip și Gîncota Galina. Din informația examinată sunt confirmate declarațiile martorului Gîncota Serghei privitor la întîlnirile și 
convorbirile telefonice care au avut loc între acesta și învinuitul Meșcinschi Pavel după data de 05 septembrie 2015, atunci cînd învinuitul a pretins 
bani în sumă de 300 euro înschimbul cărora susținea ca va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu îi atribuie calitatea de 
bănuit în săvîrșirea violării de domiciliu care a avut loc la 31 august 2015, în s. Valea Coloniței, r­l Criuleni ca urmare a tentativei nereușite de furt a 
betonierei. Astfel, la 05 septembrie 2015, ora 08 și 10 min.,  învinuitul Meșcinschi Pavel  l­a  telefonat pe Gîncota Serghei,  iar ulterior martorul 
Gîncota Serghei l­a  telefonat pe  învinuit la ora 10 și 36 min; 11 și 23 min, 12 și 53 min.  În acea zi a avut  loc  întîlnirea  între martorul Gîncota 
Serghei  și  învinuitul  Meșchinshi  Pavel  înfața  magazinului  central  ,,Unic”  amplasat  în  mun.Chișinău,  bd.  Ștefan  cel  Mare  nr.  8.  Probă  care 
coroborează și confirmă declarațiile martorilor Gîncota Serghei, Levinte Filip, Cîncota Galina în ce privește timpul și circumstanțele transmiterii 
învinuitului Meșcinschi Pavel a banilor care nu i se cuvin în sumă de 200 euro și 7 000 lei (f.d.74­81 V­II);  

    Copia materialelor cauzei penale cu nr. 2015210485, de învinuire a  lui Levinte Filip și Mereacre Tudor în săvîrșirea infracțiunii prevăzute de art. 
179 alin.(1) Codul Penal, din conținutul cărora rezultă că la 02 septembrie 2015, ofițerul de urmărire penală a Secției urmărire penală a IP Criuleni 
Burdila Mihail  a  fost  începută  urmărirea  penală  pe  faptul violării  de  domiciliu  în  noaptea  spre 01  septembrie  2015,  de  către Levinte  Filip  și 
Mereacre Tudor. Anterior la 31 august 2015, în Registrul nr.2 de evidență a altor infracțiuni cu privire la infracțiuni al IP Criuleni cu numărul 3894 
a fost înregistrat apelul din ora 23 și 10 min a numitei Mura Victoria Ștefan privind furtul bunurilor din gospodăria vecină. La 01 septembrie 2015, 
în intervalul de timp cuprins între 02 și 05 min – 02 și 30 min., în localitatea Valea Coloniței cu permisiunea proprietarului Gîncota Serghei a fost 
efectuată cercetarea la fața locului a autocamionului de model ,,Ford Tranzit” cu numerele de înmatriculare DR AU 077. La 08 septembrie 2015, 
ulterior acceptării dării de Gîncota Serghei învinuitului Meșcinschii Pavel a banilor pretinși la 05 septembrie 2015 în sumă de 300 euro, ofițerul de 
urmărire penală Burdila Mihail l­a audiat pe Gîngota Serghei  în calitate de martor. Totodată  în materialele cauzei penale  lipsesc careva procese­
verbale de reținere a lui Levinte Filip precum și acte procedurale de ridicare a autocamionului de model ,,Ford Tranzit” cu numărul de înmatriculare 
DR AU 077. Probă care dovedește prezența în acțiunile învinuitului a agravantei prevăzute la art. 326 alin.(2) lit.d) CP ,, acțiunile prevăzute la alin.
(1) urmate de influența promisă sau de obținerea rezultatului urmărit (f.d.94­172 V­II);  

    Foia de stare a gărzii de  instalarea a echipelor de patrulare pentru data de 31.08.2015, a IP Criuleni, din examinarea căreia rezultă că la 31 august 
2015,  învinuitul Meșcinschi  Pavel a  fost desemnat  în calitate de  inspector  în echipa de patrulare  alături de ofițerul de  urmărire penală Burdilă 
Mihail care ulterior l­a audiat pe Gîncota Serghei în calitate de martor și care a efectuat urmărirea penală în cauza cu nr.2015210485. Probă care 
coroborează  cu  declarațiile  martorilor  Gîncota  Serghei,  Levinte  Filip  și  Mereacre  Tudor  privind  prezența  învinuitului  la  fața  locului  la  01 
septembrie 2015, precum și pretinderea și primirea de acesta în jurul orei 03 și 00 a banilor în sumă de 200 euro și 7 000 lei (f.d.182­185 V­II);  

     Înregistrarea  interceptării  comunicărilor  telefonice  purtate de martorul Levinte  Filip și  învinuitul Meșcinschi  Pavel  la  13 septembrie  2015,  în 
intervalul de timp cuprins între ora 13 și 40 min­ 13 și 41 min., de postul de telefon 60231469 către abonatul 68060088, în cadrul comunicărilor 
Levinte Filip îl întreabă pe învinuitul Meșcinschi Pavel ,, știi că a fost vorba ca cît trebuie ca eu să știu să caut” la ce i­a fost răspuns ,,dapoi oricum 
dintîi  trebuie să veniți să vă audieze și apoi pe urmă o să se lămurească  întrebările celea” Din comunicare  rezultă că este discutată oferirea unei 
sume de bani în legătură cu caauza penală în care Levente urma să fie recunoscut în calitate de bănuit;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 07 septembrie 2015,  în 
intervalul de  timp cuprins  între ora 15 și 46 min – ora 15 și 48 min., de  la postul de telefon 68060088 de către abonatul 60963863,  în cadrul 
comunicărilor Gîncota Sergiu îi comunică învinuitului Meșcinschi Pavel că s­a întîlnit cu un băiat pentru a face rost de banii în sumă de 300 euro 
pretinși. La ce  învinuitul Meșcinschi Pavel îi comunică ca să se deplaseze a doua zi  la ofițerul de urmărire penală pentru a fi audiat  în calitate de 
martor  iar  banii  îi  va  transmite  ulterior.  Proba  coroborează  cu  documentul  procesul­verbal  de  audiere  a  martorlui  Gîncota  Serghei  din  08 
septembrie 2015, întocmit de ofițerul urmărire penală Burdila Mihail.  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 10 septembrie 2015,  în 
intervalul de timp cupris între ora 18 și 13 min – oraa 18 și 13 min 56 sec., de la postul de  telefon 68060088 care abonatul 60963863, încadrul 
comunicărilor învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă pe Gîncota Sergiu de ce nu îl telefonează, astăzi trebuia să primească banii pretinși în sumă 
de 300 euro;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 14 septembrie 2015,  în 
intervalul de  timp cuprins între ora 10 și 07 min­ ora 10 și 07 min 15 sec de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863,  în cadrul 
comunicărilor învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de banii pretinși în sumă 300 euro;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 14 septembrie 2015,  în 
intervalul de timp cuprins între ora 17 și 47 min – 17 și 48 min, de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863 în cadrul comunicărilor 
Gîncota Sergiu îi comunică învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul deplasării în ziua de mîine în or. Criuleni pentru a­i transmite banii anterior 
pretinși. La ce învinuitul Meșcinschi îi comunică că se va afla în mun.Chișinău și acolo urmează să se întîlnească;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 15 septembrie 2015,  în 
intervalul  de  timp  cuprins  între ora  10  și 01 min  – ora  10  și 02 min.,  de  la  postul  de  telefon  68060088 către  abonatul  60963863,  în  cadrul 
comunicărilor  ă învinuitului că are necesitatea să se deplaseze la centrul comercial ,,universal” amplasat în mun.Chișinău 
str. Pantelimon Halippa. La ce învinui ărpunde că este de acord să se întîlnească acolo pentru a primi banii anterior pretinși în sumă de 300 
euro. Iar martorul Gîncota Sergiu îi comunică că are la sine doar 100 euro, iar învinuitul îi comunică că se vor lămuri. Probă care coroborează cu 
interceptarea și înregistrarea comunicărilor care au avut loc în cadrul întîlnirii între Gîncota și Meșcinschi peste puțin timp.  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 29 septembrie 2015,  în 
intervalul  de  timp  cuprins  între  ora  16  și  01 min­  ora  16  și  02 min  de  la  postul  de  telefon  68060088  către  abonatul  60963863,  în  cadrul 
comunicărilor învinuitului Meșcinschi Pavel voalat îl întreabă pe Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de restul banilor pretinși în sumă de 200 euro, pe 
care ar urma să îi transmită unor persoane publice din cadrul IP Criuleni. La ce martorul Gîncota Sergiu îi comunică că urmează să primească un 
avans pentru lucrările efectuate la un obiect din mun.Chișinău;  

     Înregistrarea  interceptării  comunicărilor  telefonice  purtate  de martorul  Gîncota  Sergiu  și  învinuitul Meșcinschi  Pavel  la  30  septembrie  2015 
înintervalul de timp cuprins între ora 09 și 45 – ora 09 și 46 de la postul de  telefon 68060088 către abonatul 60963863 în cadrul comunicărilor 
martorul Gîncota Sergiu îi comunică în șcinschi Pavel că în ziua de vineri va obține restul banilor în sumă de 200 euro pe care urmează 
să­i transmită la ce învinuitul își exprimă acordul de a se deplasa în mun.Chișinău pentru a­i primi;  
Înregistrarea  interceptării  comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîngota  Sergiu și  învinuitul Meșcinschi Pavel  la  01 octombrie 2015  în 
intervalul de timp cuprins între ora 18 și 48 min.­ 18 și 49 min de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863, în cadrul comunicărilor 
martoeul Gîncota Sergiu îi comunică  învinuitului Meșcinschi Pavel că  în ziua de vineri nu va obține  restul banilor în sumă de 200 euro pe care 
urmează să­i transmită. Cel tîrziu îi va obține miercuri, la ce învinuitul își exprimă regretul deoarece a comunicat deja unor persoane publice asupra 
cărora susține că are influență că banii vor fi primiți în ziua de vineri;  

    Înregistrarea comunicărilor și de imagini a întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel care au 
avut  loc la 08.09.2015 în  intervalul de timp 10 și 45 min – 10 și 51 min., în preajma IP Criuleni,  înscrise pe purtătorul de  informație CD­R de 
model ,,esperanza” cu nr. de inventar 162. În cadrul întîlnirii învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă voalat pe martorul Gîncota Sergiu dacă a făcut 
rost de bani. La ce Gîncota îi răspunde că dorea să ia banii pretinși de învinuit în sumă de 300 euro, de la fratele său, însă îi este rușine. După care îi 
spune că a vorbit cu soacra sa care pe data de 10 sau 11 primește banii. La rîndul său învinuitul îi comunică că a vorbit cu ofițerul de urmărire penală 
al SUP IP Criuleni, Burdilă Mihail și că totul va fi normal, acesta va fi audiat în calitate de șcinschi l­a îndrumat ce 
urmează să  declare. După care  învinuitul Meșcinschi Pavel  îl atenționează că  l­a  influențat pe  ofițerul de urmărire  penală și că  Gîncota Sergiu 
urmează  să­i  transmită  banii pretinși,  fapt care  rămîne  la  obrazul său.  După  care din  noul  îl  întreabă dacă  are măcar  o parte  din  banii pretinși. 
Martorul  îi  comunică  că  nu  are  și  că  a  împrumutat  bani  unui  băiat  care  a  plecat  în  Federația  Rusă  și  care  urmează  să­i  întoarcă.  Probă  care 
coroborează cu  documentul procesul­verbal  de audiere a martorului Gîncota  Serghei din 08  septembrie 2015  întocmit de ofițerul  de urmărire 
penală Burdilă Mihail.  

    Înregistrarea comunicărilor șid e imagini a întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între Levente Filip și  învinuitul Meșcinschi Pavel care au 
avut loc la 11.09.2015 în intervalul de timp 08 și 55 – 09 și 30 min în IP Criuleni înscrise pe purtătorul de informație CD­R de model ,,esperanza” 
cu numărul de inventar 162. În cadrul întîlnirii învinuitului Meșcinschi Pavel reproșează martorului Levinte Filip faptul că ginerele său îl vorbește 
privitor la primirea la 01.09.2015, a banilor în sumă de 7 000 lei, pentru a influența ofițerul de urmărire penală care efectuează urmărirea penală pe 
faptul violării de domiciliu. La fel învinuitul subliniază că a primit bani în sumă de 7 000 lei pentru a influența ofițerul de urmărire penală să nu îl 
rețină  pe  Levinte  Filip  și  nu  pentru  a  asigura  absolvirea  de  răspundere  penală.  Totodată,  învinuitul  comunică  că  în  schimbul  banilor  primiți  a 
influențat ofițerul de urmărire penală să înceapă urmărirea penală pentru săvîrșirea violării de domiciliu infracțiune prevăzută la art. 179 alin.(1) Cod 
Penal și nu pentru săvîrșirea de tentativă a furtului prin pătrundere în domiciliu care este o infracține mai gravă.  

    Înregistrarea comunicărilor și de imagini a întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel, care au 
avut  loc  la  15.09.2015  în  intervalul  de  timp  10  și  39  min­  10  și  41  min  în  IP  Criuleni  înscrise  pe  purtătorul  de  informație  CD­R  de 
modelul ,,esperanza” cu numărul de inventar 162. În cadrul întîlnirii martorul Gîncota Sergiu i­a vorbit învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul 
că a luat de la un moș al său banii pe care urmează să­i transmită lui. La ce învinuitul i­a recomandat să transmită măcar o parte din sumă pentru ca 
ofițerul de urmărire penală pe care îi influențează să vadă că se ține de cuvînt, cînd a acceptat darea banilor. După care martorul îl întreabă dacă să­i 
transmită banii acolo unde se aflau, la ce învinuitul îi răspundea să îi dea banii;  

    Înregistrarea comunicărilor și de imagini a  întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între martorii Levinte Filip, Mereacre Tudor și învinuitul 
Meșcinschi Pavel care au avut loc  la XXXXXXXXX,  în intervalul de  timp 10 și 39 min­ 10 și 41 min  în  IP Criuleni  înscrise pe ppurtătorul de 
informație  CD­R  de model  ,,esperanza” cu  numărul  de  inventar  162.  În  cadrul  întîlnirii  martorul  Levente Filip, Mereacre  Tudor  i­au  reproșat 
învinuitului că a primit banii în sumă de 7 000 lei;  

    Procesul­verbal din 06 noiembrie 2015 privind interceptarea și înregistrarea în perioada de timp 07 septembrie­06 noiembrie 2015 a comunicărilor 
telefonice  care  au  fost  purtate  de  la  numărul  de  telefon  602231469  utilizat  de  Levente  Filip  cu  stenograma  prin  care  a  fost  consemnată 
comunicarea care a fost purtată la 13 septembrie 2015 în  intervalul de timp cuprins între ora 13 și 40 min­ 13 și 41 min  încadrul căreia Leventi 
Filip îl întreabă pe învinuitul Meșcinchi Pavel ,, știi că a fost vorba ca cît trebuie ca eu să știu să caut”, la ce i­a fost răspuns ,,dapoi oricum dintîi 
trebuie să veniți să vă audieze și apoi pe urmă o să se lămurească întrebările celea”. Din comunicare rezultă că este discutată oferirea unei sume de 
bani în legătură cu cauza penală în care Levinte urma să fie recunoscut încalitate de bănuit (f.d. 75­80 V­II);  

      Procesul­verbal  din  05  noiembrie  2015  privind  interceptarea  și  înregistrarea  în  perioada  de  timp  07  septembrie­  06  noiembrie  2015  a 
comunicărilor telefonice care au  fost purtate de  la numerele de  telefon 68060088, 69426517 utilizate de Meșcinschi Pavel, cu stenograma prin 
care a fost consemnată comunicarea care a fost purtată la 07 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 15 și 46 min­ ora 15 și 48 de 
la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863, în cadrul căreia Gîncota Sergiu îi vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel că sa întlnit cu un 
băiat pentru a face rost de banii în sumă de 300 euro pretinși. La ce învinuitul Meșcinschi Pavel îi comunică că să se deplaseze a doua zi la ofițerul 
de urmărire penală pentru a ofi audiat în calitate de martor iar banii îi va transmite ulterior. Proba coroborează cu documentul procesul­verbal de 
audiere a martorului Gîncota Serghei din 08 septembrie 2015  întocmit de oșfițerul de urmărire penală Burdila Mihail. Comunicarea care a  fost 
purtată la 10 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 18 și 13 min­ 18 și 13 min 56 sec., de la postul de telefon 68060088 către 
abonatul 60963863 în cadrul căreia învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă pe Gîncota Sergiu de ce nu îl telefonează, astăzi trebuie să primească 
banii pretinși în sumă de 300 euro. Comunicarea care a fost purtată la 14 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 10 și 07 min­ ora 
10 și 07 min 15 sec., de  la postul de  telefon 68060088 către abonatul 60963863,  în cadrul căreia  învinuitului Meșcinschi Pavel  îl  întreabă pe 
Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de banii pretinși în sumă de 300 euro. Comunicarea care a fost purtată la 14 septembrie 2015, în intervalul de timp 
cuprins între ora 17 și 47 min­ ora 17 și 48 min., de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863,  în cadrul căreia Gîncota Sergiu îi 
vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul deplasării în ziua de mîine  în or. Criuleni pentru a­i  transmite banii anteriori pretinși. La ce 
învinuitul Meșcinschi îi comunică că se află în mun.Chișinău și acolo urmează să se întîlnească. Comunicarea care a fost purtată de la 15 septembrie 
2015,  în intervalul de timp cuprins între ora 10 și 01 – ora 10 și 02 min., de la postul de  telefon 68060088 către abonatul 60963863  în cadrul 
căreia Gîncota  Sergiu  îi  vorbește  învinuitului  că are necesitatea  să se  deplaseze  la  centrul comercial  ,,universal”  amplasat  în mun.Chișinău str. 
Pantelimon Halippa. La ce învinuitul îi răspunde că este de acord să se întâlnească acolo pentru a primi banii anterior pretinși în sumă de 300 euro. 
Iar martorul Gîncota  Sergiu  îi comunică  că  are  la  sine  doar 100  de  euro,  învinuitul  îi  comunică că  se  vor  lămuri.  Probă  care coroborează  cu 
interceptarea și  înregistrarea comunicărilor care au avut loc în cadrul  întâlnirii între Gîncota și Meșcinschi peste puțin timp. Comunicarea care a 
fost purtată la 29 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 16 și 01 min­ ora 16 și 02 min., de la postul de telefon 68060088 către 
abonatul 60963863, în cadrul căreia învinuitului Meșcinschi Pavel voalat îl întreabă pe Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de restul banilor pretinși în 
sumă de  200 euro, pe  care ar  urma să  îi  transmită unor persoane  publice  în cadrul  IP Criuleni.  La ce martorul  Gîncota Sergiu  îi  comunică că 
urmează să primească un avans pentru lucrările efectuate la un obiect din mun. Chișinău. Comunicarea care a fost purtată la 30 septembrie 2015, în 
intervalul de  timp cuprins  între ora  09 și 45 min­ 09 și 46 min., de  la  postul de  telefon 68060088  către abonatul 60963863,  în cadrul căreia 
martorul Gîncota Sergiu îi vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel că în ziua de vineri va obține restul banilor în sumă de 200 euro pe care urmează 
să­i  transmită,  la  ce  învinuitul  își exprimă  acordul de  a se  deplasa  în mun.  Chișinău pentru  a­i primi.  Comunicarea care  a  fost  purtată  la oâ01 
octombrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 18 și 48 min­ 18 și 49 min., de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863, în 
cadrul căreia martorul Gîncota Sergeiu îi vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul că în ziua de vineri nu va obține restul banilor în sumă 
de 200 euro pe care urmează să­i transmită. Cel târziu îi va obține miercuri,  la ce învinuitul  își exprimă regretul deoarece a comunicat deja unor 
persoane publice asupra cărora susține că are influență că banii vor fi primiți în ziua de vineri (f.d. 110­114, 119, 122­126, 133­135 V­II);  

      Procesul­verbal  din  06  noiembrie  2015,  privind  interceptarea  și  înregistrarea  în  perioada  de  timp  08  septembrie­  06  noiembrie  2015  a 
comunicărilor și de  imagini care au  loc  la 08.09.2015;  11.09.2015; 15.09.2015; XXXXXXXXX între martorii  Levinte Filip, Mereacre Tudor, 
Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel cu stenograma (f.d. 166­179). 
 Instanța de judecată consideră că fapta lui Meșcinschi Pavel Valeriu corect a fost calificată și încadrată, în fiecare caz și anume: privind primirea și 
pretinderea de la Levinte Filip a banilor în sumă de 7 000 lei, pretinderea și primirea de la Gîncota Serghei a sumei de 200 euro, pretinderea sumei 
de 300 euro și primirea sumei de 100 euro de la Gîncota Serghei, în baza art.326 alin.(2) lit. d) Cod Penal traficul de influență, adică pretinderea de 
bani personal pentru sine și pentru o altă persoană care susține că are  influență asupra unei persoane publice, pentru a­l  face să  îndeplinească o 
acțiune în exercitarea funcției sale. 
  La  stabilirea  pedepsei,  instanța  de  judecată  ține  cont  de  gravitatea  infracțiunii  săvârșite,  de  motivul  acesteia  de  persoana   celui  vinovat,  de 
circumstanțele cauzei care atenuează sau agravează răspunderea. 
  Circumstanțele  atenuante  în  privința  inculpatului  sunt:  recunoașterea  vinei,  căința  sinceră  a  inculpatului,  comiterea  pentru  prima  data  a  unei 
infracțiuni, are la întreținere doi copii minori. 
 Circumstanțele agravante în privința inculpatei n­au fost stabilite. 
 În conformitate cu art.3641 alin.(8) CPP, inculpatul care a recunoscut săvârșirea faptelor indicate în rechizitoriu și a solicitat ca judecată să se facă 
pe baza probelor administrate în faza de urmărire penală beneficiază de o reducere cu o  treime a limitelor de pedeapsă prevăzute de lege în cazul 
pedepsei cu închisoare, și de reducere cu o pătrime a limitelor de pedeapsă prevăzute de lege în cazul pedepsei cu amendă. 
 În atare circumstanțe, având în vedere circumstanțele cauzei, rolul inculpatului, personalitatea, ultimului, faptul că recunoaște vina, comiterea pentru 
prima  dată a  unei  infracțiuni,  se căiește  sincer  în  cele comise,  a contribuit  activ  la  descoperirea  infracțiunii,  anterior nu  a  fost  judecat,  are  la 
întreținere doi copii minori nu prezintă pericol social, instanța de judecată ajunge la concluzia că corectarea și reeducarea inculpatului Mișcinschi 
Pavel va fi posibilă cu aplicarea pedepsei sub formă de amendă, cu aplicarea sancțiunii complimentare sub forma privării de dreptul de a exercita 
funcții publice. 
 Corpul delict telefonul mobil de model ,,NOKIA RM 1035” cu numărul de IMEI 1356485/06/24682/7 și IMEI 356458/06/2246183/5, în care se 
conțin două cartele SIM ,,Orange Moldova” cu numerele abonatului 068060088 și 069426517 ­ de confiscat. 
 În conformitate cu art art. 3641, 384­385, 392 ­ 395,  CPP, instanţa de judecată  
  

c o n d a m n ă: 

Se recunoaște vinovat Meșcinschi Pavel Valeriu în comiterea infracțiunii prevăzute de art.326 al.(2) lit. d) CP, privind pretinderea și primirea 
de la Levinte Filip a banilor în sumă de 7 000 lei, aplicându­i o pedeapsă sub formă de amendă  în mărime de 3 000 unități convenționale, ceia ce 
constituie 60 000 lei, cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice pe un termen de 3 ani. 

Se recunoaște vinovat Meșcinschi Pavel Valeriu în comiterea infracțiunii prevăzute de art.326 al.(2) lit. d) CP, privind pretinderea și primirea 
de la Gîncota Serghei  a banilor în sumă de 200 euro, aplicându­i o pedeapsă sub formă de amendă în mărime de 3 000 unități convenționale, ceia ce 
constituie 60 000 lei, cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice pe un termen de 3 ani. 

Se recunoaște vinovat Meșcinschi Pavel Valeriu în comiterea infracțiunii prevăzute de art.326 al.(2) lit. d) CP, privind pretinderea banilor în 
sumă de 300 euro și primirea de la Gîncota Serghei a banilor în sumă de 100 euro, aplicându­i o pedeapsă sub formă de amendă în mărime de 3 000 
unități convenționale, ceia ce constituie 60 000 lei, cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice pe un termen de 3 ani. 

Conform art. 84 Cod Penal a­i stabili lui Mecșinschi Pavel Valeriu o pedeapsă definitivă pentru concurs de infracțiuni prin cumul, parțial, al 
pedepselor aplicate – 5 000 unități convenționale, ceia ce constituie 100 000 lei (o sută mii lei), cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice 
pe un termen de 5 (cinci) ani. 

Se aplică lui Meșcinschi Pavel Valeriu măsura preventivă sub formă de ­ obligațiunea de a nu părăsi țăra până la intrarea în vigoare a sentinței. 

Corpul delict telefonul mobil de model  ,,NOKIA RM 1035” cu numărul de IMEI 1356485/06/24682/7 și  IMEI 356458/06/2246183/5,  în 
care se conțin două cartele SIM ,,Orange Moldova” cu numerele abonatului 068060088 și 069426517 ­ de confiscat. 

Sentința poate fi atacată cu apel la Curtea de Apel Chişinău în termen de 15 zile, prin intermediul Judecătoriei Centru mun.Chişinău. 

          

Preşedintele şedinţei, 

        Judecătorul                                                                                             Gheorghe Stratulat  

  

  

  
  



Dosarul nr.1­807/15 

S E N T I N Ț Ă 

În numele Legii 

  

14 iulie 2016                                                                                         mun.Chișinău  

  

Instanța compusă din: 

Președintele ședinței, judecătorul          ­ Gheorghe Stratulat   

Grefier                                                 ­ Mihaela Scalețchi 

Cu participarea: 
Procurorului                                         ­ XXXXXXXXX 

Avocatului                                           ­ Belinschi Maxim 

  

examinând  în ședință  publică  cauza  penală parvenită  la  14 decembrie  2015  în baza  probelor  administrate  la  faza  de  urmărire penală,  de 
învinuire a lui: 

  
Meșcinschi Pavel Valeriu, a.n. 13.08.1981, dom. r­l Criuleni, s. Dubăsarii Vechi, cetățian al R. Moldova, supus militar, 
studii superioare, căsătorit, doi copii minori la întreținere, fără antecedente penale 
  

în săvîrşirea infracţiunii prevăzute la: 

  
­         art. 326 alin. (2) lit.d) Cod Penal, privind pretinderea și primirea de la Levinte Filip a banilor în sumă de 7 000 lei; 
­        art. 326 alin. (2) lit.d) Cod Penal, privind pretinderea și primirea de la Gîncota Serghei  a banilor în sumă de 200 euro; 
­        art. 326 alin. (2) lit.d) Cod Penal, privind pretinderea banilor în sumă de 300 euro și primirea de la Gîncota Serghei a banilor  în de 100 

euro; 
  
cu respectarea procedurii de citare legală, analizând materialele dosarului, instanţa de judecată, 
  

a  c o n s t a t a t:  
    Meșcinschi Pavel, deținînd în baza ordinului șefului Inspectoratului General de Poliție, funcția de ofițer de investigație în cadrul Inspectoratului de 
Poliție Criuleni, fiind implicat în serviciu, la 31 august 2015, ora 23.20, s­a deplasat în s. Valea Coloniței r­l Criuleni, unde a documentat tentativa 
de sustragere pe ascuns a unei betoniere de Levente Filip, Mereacre Tudor și Gîngota Serghei. 

    Apoi, la 01 septembrie 2015, în jurul orei 03.00min. Mieșcinschi Pavel, aflîndu­se în biroul său de serviciu în sediul IP Criuleni, amplasat în or. 
Criuleni str. 31 august 1989, nr. 72, acționînd din intenție directă, a pretins de la Levinte Filip bani în sumă de 7 000 lei înschimbul cărora susținea 
ca va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu aplice în privința acestuia măsura de constrîngere ,,reținerea”.  

    La rîndul său, Levinte Filip, fiind constrîns psihicde amenințarea cu aplicarea reținerii a telefonat­o pe fiica sa Mereacre Marian comunicîndu­i să ia 
bani în sumă de 7 000 lei sp s­i transmită vecinei Gîncota Galina care urmează să se deplaseze la sediul IP Criuleni și să îi transmită acestuia banii.  

    Peste puțin timp în jurul orei 05 și 40 min. Meșcinschi Pavel urmărind scopul realizării acțiunilor sale criminale de primire a banilor pretinși, i­a 
însoțit pe Levinte Filip ȘI Gîngota Serghei în fața sediului IP Criuleni, unde Levinte Filip a primit de la Gîngota Galina bani în sumă de 7 000 lei, pe 
care imediat i­a transmis  lui Meșcinschi Pavel, înschimbul cărora ofițerul de investigație susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care 
investighează cazul să nu aplice în privința sa măsura de constrângere ,,reținerea”. După primirea de la MeȘcinschi Pavel a banilor, Levente Filip a 
fost lăsat să se deplaseze la domiciliu.  

    Tot el, deținând  în baza ordinului șefului  Inspectoratului General al Poliției  funcția de ofițer de  investigație  în cadrul  Inspectoratului de Poliție 
Criuleni, fiind implicat în serviciu la 31 august 2015, ora 23 și 20 min, s­a deplasat în s. Valea Coloniței r­l Criuleni, unde a documentat tentativa de 
sustragere pe ascuns a unei betoniere de Levinte Filip, Mereacre Tudor și Gîngota Serghei.  

    Apoi, la 01 septembrie 2015, în jurul orei 03 și 00 min, Meșcinschi Pavel aflîndu­se în biroul său de serviciu din sediul IP Criuleni, amplasat în or. 
Criuleni str. 31 august 1989, nr. 72 acționînd din  intenție directă, a pretins de  la Gîngota Serghei bani  în sumă de 200 euro ceea ce constituie 
echivalentul sumei de 4 376 lei, conform cursului oficial stabilit de Banca Națională a Moldovei pentru data de 01 septembrie 2015, în schimbul 
cărora  susținea  că  va  influența  ofițerul  de  urmărire  penală  care  investighează  cazul  să  restituie  autoturismul  de model  ,,Ford”  cu  numărul  de 
înmatriculare DR AU 077 folosit pentru deplasarea în s. Valea Coloniței, r­l Criuleni în scopul săvârșirii furtului.  

    La rândul său, Gîngota Serghei fiind constrîns psihic de amenințarea cu ridicarea și nerestituirea autoturismului, a telefonat­o pe mama sa Gîngota 
Galina și a rugat­o să se deplaseze la IP Criuleni pentru a­i transmite banii pretinși de Meșcinschi Pavel în sumă de 200 euro.  

    Peste puțin timp,  în  jurul orei 05 și 40 min, Meșcinschi Pavel urmărind scopul realizării acțiunilor sale criminale de primire a banilor anterior 
pretinși, i­a însoțit pe Levinte Filip și Gîngota Serghei în fața sediului IP Criuleni, unde Levinte Filip a primit de la Gîngota Galina bani în sumă de 
200 euro, pe care imediat i­a transmis lui Meșcinschi Pavel, în schimbul cărora ofițerul de investigație susținea că va influența ofițerul de urmărire 
penală care  investighează cazul să restituie autoturismul de model ,,Ford” cu numărul de  înmatriculare DR AU 077folosit pentru deplasarea  în s. 
Valea Coloniței, r­l Criuleni în scopul săvârșirii furtului.  

    După primirea de Meșcinschi Pavel a banilor, lui Gîngota Serghei i­a fost restituit autoturismul de model ,,Ford” cu numărul de înmatriculare DR 
AU 077 al cărui posesor este.  
 Tot el  deținând  în baza ordinului  șefului  Inspectoratului General de  poliție  funcția de ofițer  de  investigație  în cadrul  Inspectoratului de Poliție 
Criuleni, fiind implicat în serviciu, la 31 august 2015, ora 23 și 20 min, s­a deplasat în s. Valea Coloniței r­l Criuleni, unde a documentat tentativa 
de sustragere pe ascuns a unei betoniere de Levene Filip, Mereacre Tudor și Gîngota Serghei.  
 La 05 septembrie 2015, în a doua  jumătate a zilei Meșcinschi Pavel aflîndu­se în   fața magazinului central ,,Unic” amplasat în mun.Chișinău, bd. 
Ștefan cel Mare și Sfînt nr. 8 din înțelegere prealabilă, s­a întâlnit cu Gîngota Serghei, de la care acționând cu intenție directă a pretins pentru sine și 
pentru o altă persoană bani în sumă de 300 euro, ceea ce constituie echivalentul sumei de 6 517 lei, conform cursului oficial pstabilit de BNM 
pentru data de 05 septembrie 2015, înschimbul cărora susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu îi atribuie 
calitatea de bănuit  în săvîrșirea violării de domiciliu care a avut  loc  la 31 august 2015,  în s. Valea Coloniței  r­l Criuleni ca urmare a  tentativei 
nereușite de furt a betonierei.  
 Astfel, la 08 septembrie 2015, în intervalul de timp 10 și 00 min, ­ 10 și 30 min, ofițerul de urmărire penală al Secției urmărire penală a IP Criuleni, 
Burdia Mihail l­a audiat pe Gîngota Serghei în calitate de martor în cadrul cauzei penale cu nr. 2015210485.  
 Prelungind acțiunile sale criminale, la 15 septembrie 2015, ora 10 și 40 min, Meșcinschi Pavel aflîndu­se în fața centrului comercial ,,universal” 
amplasat în mun.Chișinău str. Pantelimon Halippa, din înțelegere prealabilă, s­a întâlnit cu Gîngota Serghei, de la care acționând cu intenție directă, 
a primit pentru sine și pentru o altă persoană prima parte din banii anterior pretințși în sumă de 100 euro, ceea ce constituie echivalentul sumei de 
2 209 lei, conform cursului oficial stabilit de BNM pentru data de 15.09.2015 în schimbul cărora ofițerul de urmărire penală care investighează 
cazul nu  i­a atribuit calitatea de bănuit în săvîrșirea violării de domiciliu care a avut  loc la 31 august 2015, în s. Valea Coloniței  r­l Criuleni ca 
urmare a tentativei nereușite de furt a betonierei. 
 Prin încheierea din 03 iunie 2016, instanța de judecată a admis cererea inculpatului privind examinarea cauzei penale în baza probelor administrate 
în faza de urmărire penală. 
  Inculpatul Meșcinschi  Pavel,  fiind  audiat  în  ședința de  judecată  în  ordinea art.  3641  alin.  (4) CP  vina a  recunosut­o pe  deplin  și a  declarat că 
recunoaște și confirmă faptele indicate în rechizitoriu, a declarat că la 31 august 2015 a fost deserviciu în grupa operativă din cadrul IP Criuleni. 
Aproximativ pe la orele 23.00 a primit indicația de a se deplasa în satul Valea Coloniței. Deplasîndu­se la fața locului l­a observat pe cet. Gîngota 
Serghei acesta se afla lîngă automobilul său care a comunicat că a venit împreună cu Melinte Filip și Mereacre Tudor însă nu cunoștea cu ce scop au 
venit,  invocau ca să  i­a careva  instrumente. Peste aproximativ 10­15 minute  s­a apropiat Levinte Filip care  i­a comunicat că a venit  să sustragă 
betoniera, după care au fost escortați în incinta Inspectoratului de Poliție Criuleni. În sediu IP Criuleni, Leventi Filip s­a apropiat și l­a întrebat cum 
poate să rezolve problema dată și dacă poate cumva să­l ajute. Levente Filip i­a declarat că la domiciliu are bani în sumă de 7 000 lei la care a căzut 
de acord. Ulterior Gîngotă Serghei pentru a nu­i reține automobilul i­a comunicat că are acasă 200 euro. Apoi a telefonat rudele ca să­i aducă banii. 
Apoi cineva din rudele lui Gîngota Serghei s­au apropiat și au adus banii. A primit bani în sumă de 7 000 lei și 200 euro. Banii în sumă de 7 000 lei 
primiți de  la Levinte Filip au fost pentru a nu­i reține,  iar banii  în sumă de 200 euro au  fost primiți pentru a nu reține mijlocul de transport a lui 
Gîngota Serghei. Peste cîteva zile l­a telefonat pe Gîngota Serghei și i­a comunicat că mai este nevoie de careva sumă de bani pentru ai atribui statut 
de martor  în cadrul dosarului  penal  intentat  în  privința  lui  Levente Filip și Mereacre Tudor. Peste  o perioadă de  timp  l­a  telefonat  pe Gîngota 
Serghei și l­a întrebat dacă a făcut rost de bani, la care i­a spus că deține la moment suma de 100 euro, apoi s­au înțeles să se întîlnească. Ulterior s­
au întîlnit în față la ,,Piața Universală” unde i­a transmis suma de 100 euro. Restul banilor în sumă de 200 euro, nu i­a cerut deoarece s­a răzgîndit.  
 De cele comise se căiește sincer, solicitând aplicarea unei pedepse mai blânde, acceptând judecata pe baza probelor administrate în faza de urmărire 
penală  în confirmarea vinovăției, şi anume: 

     Declarațiile martorului Levente Filip care a declarat că, aproximativ prin  luna  iunie a anului current, a lucrat  împreună cu ginerile său Mereacre 
Tudor Mihail  și  încă două persoane cu prenumele Fedea și  Ion,  la construcția unui acoperiș și construcția unei anexe a casei din comuna Valea 
Colonița,  r­l Criuleni  ce aparține unei doamne cu prenumele Adela.  Lucrările de construcție  la obiectivul nominalizat  au durat aproximativ  trei 
săptămîni  pentru  ce  a  primit  de  la  proprietară  aproximativ  20 000  lei.  La  31  august  2015,  a  terminat  o  casă  de  construit  din  com.  Cricova 
mun.Chișinău și ulterior a mai găsit un obiect pe care urma să construiască din fundament. Fiind în căutarea unei betoniere, și­au adus aminte că la 
gospodăria din com. Valea Colonița unde a efectuat construcția casei  în  luna iunie,  se afla un utilaj de producer a betonului și au hotărît  să o  ia 
conform necesității. Luînd în considerație că nu dispuneau de  transport, ginerile l­a sunat pe vecinul Gîngotă Serghei Nicolai pe care  l­a rugat să 
plece în seara de 31 august 2015, în comuna Colonița să ia acest utilaj, la ce acesta a acceptat efectuarea serviciilor de transport contra sumei de 
500 lei. Ajungînd la fața locului, el cu ginerile au coborît din automobil, iar Gîngota Serghei a rămas cu mijlocul său de transport în fața casei lîngă 
o fișie forestieră. Ambii au așteptat lîngă mașină pînă cînd a trecut un domn și o doamnă pe lîngă ei cu vaca, după care ambii au intrat în gospodărie 
unde anterior a lucrat î construcție, s­au uitat în interiorul saraiului de lîngă casă, unde au văzut utilajul de produs beton care era fără roți și la acel 
moment sau răzgîndit să­l ia din cauz greutății enorme, iar între timp au auzit un strigăt a unui domn și a unei doamne care strigau la șofer ,,că de 
aicea nu te miști pînă cînd nu vine poliția”, uiar după zgomot au decis să fugă de la fața locului. În timp ce era la ieșire din com. Valea Coloniței, a 
fost sunat e fiica sa Mariana care i­a comunicat ca să se întoarcă înapoi la Gîngota Serghei din motiv că acesta a fost reținut de poliție. Peste puțin 
timp a fost contactat la telefonul său mobil cu numărul 060231469 de către o persoană care s­a prezentat că este ofițer operativ de sector a com. 
Valea Coloniței din r­l Criuleni pe care la întrebat unde se află. Acesta i­a răspuns că se află la ieșire dinsat comunicîndu­i să stea pe loc curînd o să 
se apropie de el. Peste puțin timp, a observat un maxi taxi, care s­a oprit în apropierea sa, din care a ieșit Gîngota Serghei și o persoană și o persoană 
care s­a prezentat ofițer de sector. S­a urcat în mașină și au plecat la fața locului în gospodăria din satul Valea Coloniței de unde a vrut să ia utilajul 
de producere a betonului. Acolo ofițerul de sector l­a întrebat cum a intrat pe teritoriul gospodăriei și ce a vrut să facă, între timp peste jumătate de 
oră a mai venit un mijloc de transport cu patru colaboratori de poliție, care au primit explicații de la ei, după care s­a prezentat și proprietara casei 
care a confirmat că nici­un bun nu a  fost sustras din gospodăria acesteia. Aproximativ la ora 01.30 min., a urcat în mașina poliției,  iar pe Serghei 
Gîngota l­au urcat alături în mijlocul său de transport și i­au adus la IP Criuleni. Unde ofițerul de sector cu prenumele Pavel i­a condus în biroul său 
de serviciu amplasat la etajul 1 de la intrare mergînd drept înainte după care a cotit la stînga și a intrat în biroul acestuia situat vis­a­ vis de sala de 
ședințe. Peste aproximativ 10­15 minute a venit un colaborator de poliție în formă care l­a luat în biroul său de serviciu și i­a colectat amprentele 
de la mîini, după care l­a adus înapoi în birou și l­a luat și pe Serghei. Cînd a rămas de unul singur, ofițerul de sector pe nume Pavel l­a amenințat că 
va fi reținut și transportat la izolatorul IGP al MAI. Acesta s­a exprimat ca să nu fie reținut trebuie să­i dea mulți bani, la ce i­a zis că la domiciliu 
deține doar suma de 7 000 lei,  iar ofițerul cu prenumele Pavel  i­a spus că ajunge suma dată doar ca să nu  fie reținut. După ce în birou a  intrat și 
Serghei, polițistul a ieșit din birou. Stînd de vorbă cu Serghei acestia i­a spus că de la el, polițistul a cerut suma de 200 euro pentru ca să nu­l rețină. 
Peste puțin timp, polițistul Pavel a intrat din nou în birou, unde i­a restituit telefonul său și a lui Serghei, ca să telefoneze rudele, ca la rîndul său, 
acestea să aducă în decurs de o oră șii jumătate banii respectivi, în caz contrar după prezentarea conducerii la serviciu, el îi va putea să­i ajute și vor 
fi  reținuți. A sunat de pe  telefonul său mobil pe  fiica sa Mariana, căreia i­a zis să  i­a suma de 7 000 lei din casă și  să­i ducă mamei lui Gîngota 
Serghei pe nume Galina, care urma să prezinte banii. Între timp Serghei a telefonat­o pe mama sa și i­a spus să­i aducă 200 euro că în caz contrar va 
fi reținut. La 01 septembrie 2015, aproximativ la ora 05 și 40 min., mama lui Serghei l­a telefonat și i­a zis că au ajuns. Polițistul i­a scos din biroul 
său de serviciu și i­a permis lui Serghei să iasă pînă afară să ia banii, iar el împreună cu polițistul fiind în așteptare în fața IP Criuleni lîngă mașina lui 
Serghei. Peste puțin  timp Serghei a adus suma de 7 000 lei  și 200 euro pe cre  i­a transmis polițistului Pvel, care i­a  luat în mînă și  i­a strîns în 
pumn. După ce a transmis banii acestuia el a dat mîna cu ei și i­au asigurat că totul va fi bine și nu vor fi trași la răspundere pentru cele întîmplate. 
Banii i­a adus mama lui Serghei pe nume Galina, care fiind urmată de fiul Gîngota Gheorghe și soția acestuia Gîngota Elena. După care el și Serghei 
s­au urcat în mașina acestuia și au plecat în s.Costești r­l Ialoveni. La 04 septembrie 2015, a fost contactat la numărul 060231469 de către polițistul 
Pavel de pe  telefonul său cu  numărul 068060088, care  i­a comuunicat să se prezinte  la data de 07  septembrie 2015  la ora 10.00  în  incinta  IP 
Criuleni împreună cu ginerele Mereacre Tudor și șoferul Gîngota Serghei Nicolai. La 09 septembrie 2015, în jurul orei mesei, a fost contactat de 
către colaboratorul de poliție din cadrul  IP Criuleni Pavel de la numărul său mobil 069426517 și l­a întrebat dacă vine astăzi la IP Criuleni, la ce 
acesta i­a comunicat că astăzi nu reușește să vină la el, deoarece culege poama, la ce ultimul i­a zis cînd o să se elibereze să se prezinte împreună cu 
ginerele Mereacre Tudor.  La  10  septembrie 2015,  aflîndu­se  la muncă  împreună  cu ginerele Mereacre  Tudor  acesta a  fost  contactat de  către 
colaboratorul de poliție Pavel, căruia i­a comunicat că urmează să se prezinte ambii la IP Criuleni. În legătură cu faptul că la acel moment turnoau 
coloanele de  la o casă cu beton, acesta  i­a zis că nu poate să se prezinte  la  IP Criuleni și  l­a  trimis pe ginere de unul singur. Seara ginirele  i­a 
povestit că s­a prezentat la ofițerul de urmărire penală Mihail Burdila din IP Criuleni, care l­a chestionat verbal despre circumstanțele ce au avut loc 
la  31 august  2015,  fără  a  întocmi careva  proces­verbal, după  care  i­a spus  ca să  se  prezinte ambii  pentru data  de  11 septembrie  2015. La  11 
septembrie 2015, acesta l­a telefonat pe Pavel la numărul de telefon 068060088, pe care l­a întrebat dacă poate să se pornească spre IP Criuleni, la 
ce el a replicat ,, ce încă nu ești pe loc și îndecurs de jumătate de oră să fie la el”.  

    Ajungînd în fața IP Criuleni, l­a telefonat pe Pavel și i­a spus că se află în fața sediului la ce el a spus să­l aștepte 20 min., deoarece se află în sala 
sportivă. Peste puțin timp, acesta a ieșit din sediul IP Criuleni și i­a luat în biroul cu nr. 12 cu inscripția Mecșinschi Pavel în interiorul căruia fiind 
un coleg de –al său. În cadrul discuției, Pavel i­a spus că ginirele la întrebat de banii primiți în sumă de 7 000 lei pentru ambii și de ce umblă pe 
drumuri, la ce el a menționat că suma de 7 000 lei primită de la el la 31 august 2015, a fost doar pentru a nu­i reține, dar cu pentru a înceta dosarul 
penal. Peste puțin timp, acesta i­a indicat să iasă din birou ca să se îmbrace în uniformă iar peste puțin timp iarăși a intrat la el în birou. La ce el i­a 
zis că după ce i­a dat suma de 7 000 lei ei au bătut palma și că el l­a asigurat că totul va fi bine, după care l­a scos din birou și l­a dus la etajul doi 
lîngă biroul nr. 15, unde a intrat în birou, iar el a rămas în coridor. Peste 10 minute a ieșit în coridor și au plecat în ograda IP Criuleni lîngă garajuri, 
unde i­a spus că pentru încetarea urmăririi penale el trebuie să discute cu procurorul care conduce urmărirea penală pe cauza respectivă, dar pentru 
aceasta trebuie mulți bani. Concretizînd despre ce sumă este vorba, acesta a zis că la moment nu cunoaște, o să afle mai tîrziu  și o să­i informeze 
săptămîna viitoare cînd o să prezinte la el toți trei  și atunci o să vorbească mai detaliat. Pavvel  l­a asigurat că pentru  acțiunile lor,  legea prevede 
aplicarea amenzii în sumă de 6 000 lei, dar aceasta depinde de mărturiile părții vătămate și dacă aceasta va depune careva cereri de împăcare cu ei. 
La finele discuțiilor i­a zis că săptămîna viitoare să fie prezenți toți trei adică el, ginerele și Gîngota Serghei la IP Criuleni (f.d.7­13 V­I);  

    Depozițiile martorului Mereacre Tudor Mihail, care a declarat că aproximativ, trei luni în urmă împreună cu socrul Levente Filip Iustin și încă două 
persoane cu prenumele Fiodor și  Ion a  reparat acoperișul unei case din com. Valea Coloniței. La acel obiect a lucrat aproximativ  trei săptămîni, 
după ce a finisat lucrările s­a deplasat în Federația Rusă la muncă. La 10 august 2015, a revenit acasă iar la 31 august 2015, împreună cu socrul au 
sărbătorit ziua limbii și au servit băuturi alcoolice, iar în jurul orei 20 și 00 min, și­au amentit că la obiectul din s. Valea Coloniței unde au reparat 
acoperișul casei se afla o betonieră și ar avea nevoie de ea pentru a le ușura lucrul la construcții, la ce ambii l­au rugat pe Gîncota Serghei să meargă 
cu ei, cu microbuzul său de model ,,Ford Tranzit” să aducă betoniera. În jurul orei 21 și 30 aua juns în com. Valea Coloniței la locul destinației, unde 
el împreună cu socrul au coborît din microbuz și au intrat în ogradă,  iar Gîngota Serghei a parcat microbuzul la aproximativ 70 m de  la acea casă 
unde îi aștepta. La un moment dat pe  lîngă ei au trecut doi vecini și au văzut că microbuzul este parcat suspect și au început să strige precum că 
chemă poliția și că microbuzul nu se va mișca de aici pînă nu vine poliția. Acesta cu socrul cînd au auzit  strigătel, au fugit în direcții diferite, iar 
șoferul  rămînînd la  fața  locului. După cum a aflat, la  fața  locului s­a prezentat poliția efectuînd cercetare  la  fața locului a gospodăriei, în cadrul 
căreia au constatat că nu au fost sustrase careva obiecte. În moment , Gîngota Serghei le­a comunicat polițiștilor scopul său pentru ce a venit și cu 
cine. Ulterior, polițiștii l­au  telefonat pe socrul și i­au comunicat să se  întoarcă înapoi sau să stea acolo unde este, deoarece se vor apropia ei cu 
automobilul și  îl vor lua, peste cîteva minute s­au apropiat polițiștii de socrul și l­au luat, cu care au mers la fața  locului. Acolo polițiștii au mai 
făcut careva acțiuni și cu toții au mers la Inspectoratul de Poliție Criuleni. La IP Criuleni au ajuns în jurul orei 01. 30 din cîte cunoaște, careva acte 
procesuale la IP Criuleni socrul și Gîncota Serghei nu au semnat, doar că li s­au ridicat amprentele digitale . După ce li s­au ridicat amprentele, un 
polițist cu prenumele Pavel le­a comunicat că dacă doresc să meargă acasă și să fie totul normal va fi necesară o sumă mare de bani, și i­a întrebat 
pe ambii cîți bani au acasă, la care socrul a declarat că are 7 000 lei și Gîngota Serghei are 200 euro. Polițistul le­a declarat că au la dispoziție o oră 
și jumătate ca cineva să aducă acești bani. Așadar socrul a telefonat­o pe soția Mereacre Mariana Filip și i­a comunicat să ia suma de 7 000 lei de 
acasă  și  să  i­o  ducă  lui  Gîncota  Galina,  care  este mama  lui  Gîncota Serghei  deoarece  Gîncota  Galina  împreună  cu  fiul  său mai mic  Gîncota 
Gheorghe și soția acestuia Gîncota Elena cu automobilul vor merge la IP Criuleni să ducă banii.  În timp de vre­o oră Gîngota Gheorghe, Gîncota 
Galina și Gîncota Elena au fost la IP Criuleni și au dus banii. Gîncota Galina i­a înmînat banii în sumă de 200 euro și 7 000 lei, fiului său Gîncota 
Serghei care la rîndul său i­a transmis polițistului Pavel, iar în jurul orelor 6 dimineața le­a permis săplece acasă declarîndu­le că totul va fi bine și 
să nu  povestească  la nimeni despre  cele  întîmplate. Ulterior,  la  01 septembrie 2015  în  jurul orei 09, 00  a primit un apel  telefonic  la numărul 
068539001 de la numărul 068060088 de la o persoană care s­a prezentat ca polițist de la IP Criuleni și i­a comunicat că la 06 septembrie 2015 la 
ora 10.00 urmează să prezinte la IP Criuleni. Acest polițist iarăși l­a telefonat la 04 septembrie 2015, de pe același număr și  i­a comunicat să se 
prezinte luni pentru data de 07 septembrie 2015 la ora 10.00 (f.d.14­16 V­I);  

    Depozițiile martorului Gîngota Serghei Nicolai care a declarat că la 31 august 2015, aflîndu­se la domiciliu în s. Costești r­l Ialoveni, aproximativ 
pe  la ora 21.20 a  fost contactat de către vecinul Mereacre Tudor Mihail de pe  telefonul  lui mobil cu numărul 068539001, care  l­a  rugat să se 
deplaseze cu mijlocul de transport ce îi aparține de model Ford Tranzit cu numărul de înmatriculare DR AU 077 împreună cu el și socrul acestuia 
Levente Filip pînă în satul Valea Coloniței din r­l Criuleni, pentru a aduce o betonieră de la o gospodărie unde anterior au lucrat la construcție. A 
fost de acord să meargă cu ei pentru o recompensă de 500 lei, plată ce constituie costul motorinei și uzura mașinii. După ce au ajuns la marginea 
satului Mereacre Tudor i­a arătat drumul pe unde să meargă s­a oprit lîngă o casă, după care ambii au ieșit din mașină și au plecat înainte spunîndu­i 
să aștepte în mașină. A aprins o țigară și a auzit zgomot de tablă, după care a auzit nicște voci ,,care acolo”. S­a speriat, a pornit mașina și a început să 
facă manevra în spate după care, de mașină s­au apropiat doi bărbați și o femeie, care i­au spus să oprească mașina. Aceștia l­au întrebat cine a intrat 
în gospodărie, de unde s­a auzit gălăgie, precum că au venit la furat, comunicîndu­i că o să cheme poliția. Le­a explicat că nu are nici o treabă și dacă 
doresc pot să cheme  poliția. Unul din bărbații prezenți a cotactat ofițerul  de sector, care s­a prezentat  la  fața  locului  cu un  taxi aproximativ  în 
jumătate de oră. La fața locului ofițerul de sector la întrebat ce caută aici, ce are în mașină, și s­a uitat în salon și în cabina automobilului, după care 
a  intrat  în gospodăria unde  s­a auzit zgomot. Apoi  la  întrebat cu  cine a venit  comunicîndu­i numele persoanelor  cu care a venit.  La solicitarea 
ofițerului de sector, l­a contactat pe Tudor, însă i­a răspuns soția acestuia Mariana căreia i­a spus să­l contacteze tatăl ei ori soțul. Peste puțin timp a 
sunat Leventi Filip și a vorbit cu ofițerul de sector, căruia i­a explicat unde se află și au plecat cu maxi  taxi după el. După ce  l­a luat pe Filip la 
ieșirea din satul Valea Coloniței s­au întors înapoi la fața locului, iar între timp ofițerul de sector a contactat grupa operativă a IP Criuleni pentru a 
se prezenta la  fața  locului. Peste puțin  timp  la fața  locului s­a prezentat un mijloc de  transport de model Dacia Duster a IP Criuleni din care au 
coborît patru colaboratori ai poliției, care au primit explicații de la persoanele prezente, după care au contactat proprietara casei. Aceasta a venit 
aproximativ pe  la orele 23 și 00 min. După ce proprietara casei a verificat conținutul gospodăriei colaboratorul de poliție care s­a prezentat ca 
Meșcinschi Pavel, a urcat la volanul automobilului cu care s­au deplasat la IP Criuleni. Meșcinschi Pavel a parcat automobilul în parcarea din fața IP 
Criuleni,  i­a  luat cheile,  telefonul mobil, documentele mașinii  și actele de  identitate, după care au intrat  împreună cu Levente Filip în biroul de 
serviciu a lio Meșcinschi Pavel situat la etajul 1 lîngă sala festivă a IP Criuleni. După ce au ajuns în biroul, pe Levente Filip l­a luat un expert care i­a 
colectat monstre de amprente digitale. Între timp el i­a explict polițistului în cauză că el nu este vinovat a fost angajat doar în calitate de șofer cu 
mașina sa. Interesîndu­se care va fi soarta lui în continuare și cum ar putea să iasă din toată situația respectivă Meșcinschi Pavel i­a spus că posibil 
în cauza penală să  rămînă ca martor, dar pentru a elibera mașina sa, trebuie să­i dea bani  în sumă de 4 000 lei pînă la ora 6 dimineață. Peste puțin 
timp în birou a intrat Levinte Filip cu expertul, după care l­a  luat și pe el  să­i colecteze amprentele digitale de  la mîini, iar mai tîrziu a revenit în 
biroul polițistului. Apoi Meșcinschi Pavel i­a restituit lui și lui Filpt telefonul mobil, pentru a telefona la rude, care în decurs de două ore urmau să 
aducă banii pretinși 200 euro de la el, iar Filip să aducă 7 000 lei ca să nu­l  rețină și să nu dea curs materialelor în continuare. Acesta de la telefonul 
său  a  telefonat­o  pe mama  sa  la  numărul  de  telefon  068391129,  căreia  i­a  explicat  cele  întîmplate  și  a  rugat­o  să­i  aducă  banii  pretinși  de 
Meșcinschi Pavel și  să treacă și pe fiica  lui Filip pe nume Mariana ca să ea bani  în sumă de 7 000  lei  și să aducă banii cît mai urgent  în fața  IP 
Criuleni. Aproximativ pe la ora 06 și 00 a fost constactat de fratele Gheorghe care i­a spus că a ajuns în fața IP Criuleni și a adus banii, după care 
polițistul i­a scos din birou și au ieșit afară. Acesta a luat banii în sumă de 200 euro și 7 000 lei de la mama sa, care era împreună cu fratele și soția 
acestuia și i­a transmis lui Meșcinschi Pavel, după care acesta i­a permis să plece cu mașina. Tot atunci polițistul i­a spus că cu restituirea mașinii s­
a rezolvat, însă să nu o înstrăineze pînă la soluționarea cauzei și cînd va trebui să se prezinte el îl va telefona. La 05 septembrie 2015, aproximativ pe 
la ora 09 și 00 la telefonat o persoană de la numărul de mobil 068060088 care s­a prezentat ca Meșcinschi Pavel, spunîndu­i că este la Chișinău și 
că trebuie să se întîlnească. Conform înțelegerii avute, acesta s­a întîlnit în fața centrului comercial ,,Unic” cu Meșcinschi Pacel cu care a discutat 
despre cazul din s. Valea Coloniței. În cadrul dicuției, acesta l­a întrebat ce trebuie să facă că să nu mai umble pe drumuri și să nu mai aibă probleme 
cu poliția, la ce el i­a spus că trebuie să­i ma dea suma de 300 euro ca să nu­l facă complice la comiterea tentativei de furt împreună cu Mereacre 
Tudor și Levinte Filip. La 07 septembrie 2015, a fost contactata din cou de către Meșcinschi Pavel de la numărul de telefon 069426517, pe care l­a 
întrebat dacă poate să se prezinte  la IP Criuleni să semneze careva acte, dîndu­i de  înțeles și despre suma pe care urma să  i­a dea,  însă a amînat 
întîlnirea din cauza lipsei de bani. La 10 septembrie 2015, a fost contactat de Meșcinschi Pavel de la telefonul său mobil cu numărul 068060088 
care la întrebat ,, ce­i cu treaba ceia” dîndu­i de înțeles de suma de 300 euro pe care urma să i­a transmită acestuia, la ce i­a relatat că la moment nu 
dispune  banim  îi  va  face  rost  mai  tîrziu.  Ulterior,  pe  data  de  14  septembrie  2015,  tot Meșcinschi  Pavel  de  la  telefonul  său mobil  la  sunat 
aproximativ  la ora 10.00 min., care  l­a  întrebat din nou dacă a hotărît  ,,cu treaba noastră”,  la ce  i­a spus că se află cu copilul la spital  și nu este 
disponibil. Fiind contactat de mai multe ori Meșcinschi Pavel, în acea zi spre seară, acesta l­a constactat înapoi și i­a spus că o să fie la Chișinău pe 
data de 15 septembrie 2015 la ora 10.00 min. La 15 septembrie 2015, aproximativ pe la orele 10.00 min., l­a contactat de la telefonul său mobil cu 
numărul 060963863,  la numărul 068060088  lui Meșcinschi Pavel și i­a spus că vine  la Chișinău dinspre Costești, la ce el a spus că îi  trebuie la 
piața de lîngă Penetenciarul nr. 13 spunîndu­i la telefon că asupra sa deține numai 100 euro, la Mescinschi a spus că o să se lămurească. La ora 10. 
40 min, s­a  întîlnit cu Meșcinschi Pavel în fața pieței lîngă ghereta cu țigări. În cadrul dicuției l­a întrebat dacă Levinte și ginerele acestuia, și­au 
rezolvat problema, la ce el a spus că s­a săturat de ei, îi cheamă și nu se prezintă precum că spun una dar fac alta. După care i­a spus că a fost la un 
moș de al său săi­i împrumute bani în sumă de 300 euro, la ce el a spus că nu are suma dată și el a acceptat cît are 100 euro. Meșcinschi Pavel i­a 
luat și i­a pus  în buzunar, spunînd că oamenii care duc dosarul să vadă că este om serios și  ține de cuvînt. După care la  întrebat dacă nu va avea 
probleme, la ce el l­a asigurat că deja a fost audiat în calitate de martor și nu va avea probleme. Ulterior la 29 septembrie 2015, aproximativ la ora 
16.20 a fost contactat telefonic de către Meșcinschi Pavel, care i­a zis că oamenii ceia cu dosarul îl întreabă cînd o să intre pe la dînșii, la ce i­a 
spus că trebuie azi, mîine un avans, că a făcut un obiect în Chișinău și o să se lămurească. La 30 septembrie 2015, aproximativ la ora 09 și 45 min., 
la contactat pe Meșcinschi Pavel căruia ia zis că va veni în oraș, spunîndu­i că banii o să­i aibă vineri adică pe 02 octombrie 2015. La 01 octombrie 
2015, la contactat pe Meșcinschi Pavel și i­a spus că banii nu o să­i iabă mîine, dar o să­i obțină peste o săptămînă, aproximativ pe marți  sau pe 
miercuri,  la ce el i­a spus că deja a vorbit cu oamenii de acum și mai bine nu­i spunea că o să­i dea banii vinerea, la ce el  sa inervat și  i­a îchis 
telefonul. La 06 octombrie la contactat pe Pavel aproximativ pe la ora 09. 15 min., pe care la întrebat dacă poate să se întîlnească pe la orele 12.00 
tot înpiață, ca data trecută la ce el a căzut de acord. Conform înțelegerilor avute, acesta s­a prezentat în fața pieței ca să se întîlnească cu Pavel să­i 
transmită restul sumei de 200 euro. Aproximativ pe la ora 13. 00 a fost sunat înapoi de Pavel care i­a zis că sa întîlnit cu cineva din băiți și că pleacă 
cu ei la lucr și se vor întîlni altă dată și dacă ceva el o să­l sune. Peste o perioadă oarecare, acesta l­a sunat pe Pavel și i­a spus că vrea să plece în 
România să depună actele pentru obținerea cetățeniei și la întrebat dacă nu va avea careva probleme cu actele, în legătură cu dosarul penal în care el 
figurează, la ce el la asigurat că nu poate să aibă careva probeleme, deoarece a fost audiat în calitate de martor întebîndu­l totodată despre banii care 
au rămas să­i dea la ce el a spus că este ocupat și o să­l sune altă dată. După ultima discuție, acesta nu la mai sunat și nici nu s­au întîlnit (f.d.30­39 
V­I); 

     Depozițiile martorului Gîncota Gheorghe Nicolai, care a declarat că la 31 august 2015, fiind la un iaz din satul Costești, în jurul orei 03 și 00 min., 
a fost telefonat de către fratele său Gîncota Serghei de la numărul de telefon 060963863 la numărul său 069560453 care i­a comunicat că mama, 
împreună cu soția Gîncota Elena urmează să se deplaseze pînă la Criuleni la inspectoratul de poliție să­i ducă 200 euro, și l­a rugat să ducă și el cu 
ei, deoarece ele nu cunosc drumul. Peste puțin  timp, la  iaz a venit mama sa  împreună cu soția s­au urcat  în automobil  și au mers  la Criuleni.  În 
timpul deplasării spre Criuleni din discuții cu mama, a înțeles că înaonte de a se porni de acasă a venit o vecină pe nume Mereacre Mariana și i­a 
înmînat mamei bani în sumă de 7 000  lei pentru a o transmite tatălui său Leventi Filip care la acel moment se afla la IP Criuleni. Ajungînd la fața 
locului,  fratele s­a  apropiat de automobil acestuia, a  luat banii de  la mama sa  în sumă de 200 euro și 7 000  lei, comunicînd că banii 200 euro 
trebuie pentru ca să nu îi aresteze microbusul de model  ,,Ford Transit”,  iar cei 7 000  lei  să îi  transmită  lui Levente Filip ca acesta ulterior să  îi 
transmită unor polițiști pentru a nu­l aresta. Aproximativ peste 15­20 min., fratele Gîncota Serghei a ieșit din Inspectoratul de Poliție și a comunicat 
că s­a clarificat și le­a spus să meargă spre casă unde le va povesti ce a pățit (f.d.40­41 V­I);  

    Depozițiile martorului Gîncota Elena Petru, care a declarat că, în seara zilei de 31 august 2015, fiind acasă cu mama soacră pe nume Gîncota Galina, 
pe la orele 03 și 00 min., a fost telefonată de către feciorul său Gîncota Serghei la numărul 060963863 la numărul 068391129, care i­a comunicat 
că are careva probleme la Inspectoratul de Poliție Criuleni. A rugat­o să se ducă cu cineva  la IP Criuleni și să  îi aducă bani în sumă de 200 euro. 
Mama soacră  i­a povestit cele întîmplate, după care acasă a venit vecina Mereacre Marina și  i­a înmînat mamei soacre bani  în sumă de 7 000 lei 
pentru a­i transmite lui Levente Filip ca acesta ulterior să o transmită unor polițiști de la IP Criuleni pentru a nu­l aresta. Ulterior a urcat la volanul 
automobilului de model ,,Audi A3”, mama soacră a urcat alături și au mers la un iaz din Costești unde se afla soțul Gîngcota Gheorghe. Acesta a mai 
luat un prieten Bîrcă Denis pentru că nu cunoștea drumul spre C și s­au deplasat la fața locului. Odată ce au ajuns la IP Criuleni, mama soacră 
l­a telefonat pe feciorul său Gîncota Serghei după care acesta a  ieșit din Inspectorat a luat banii  în sumă de 200 euro  i 7 000  lei și i­a rugat să­l 
aștepte. Aproximativ peste 15­20 minute Gînco șit din Inspectoratul de poliție și a comunicat că sa clarificat și le­a spus să meargă 
spre casă unde le va povesti ce s­a întîmplat (f.d.42­43 V­I) 

     Rapor ă nr. 329 din 10  ă 3 (trei) bancnote cu valoarea nominală a cîte 100 euro fiecare cu 
rmătoare serii  i numere: S2745025521, X13997902313 și X 13997902304,în sumă totală de 300 e șcinschi Pavel, 
și  parțial  primite  sub  controlul  Centrului  Național  Anticorupție  la  15  septembrie  2015,  în  fața  centrului  comercial  ,,universal”  amplasat  în 
mun.Chișinău str. Pantelimon Halippa, corespund după calitat și metoda imprimării rechezitelor bancnotelor autentice (f ­55 V­I);  

     Telefonul mobil de model  ,,NOKIA RM 1035” cu  numărul  IMEI  1356458/06/24682/7  i  IMEI 356458/06/2246183/5  în  care se  conțin două 
cartele SIM ,,Orange Moldova” cu numerele abonatului 068060088 și 069426517 depistat  și ridicat prin procesul­verbal de  reținere a bănuitului 
Meșcinschi  Pavel  la  05.11.2015.  Numerele  cartelelor  SIM  coroborează  cu  declarațiile  martorilor  Levente  Filip, Mereacre  Tudor  și  Gîncota 
Serghei  potrivit  cărora  învinuitul Meșcinschi  Pavel  i­a  telefonat  de  la  aceste  numere de  telefon  precum  și a  primit  apeluri  în  cadrul cărora  a 
organizat întîlniri cu aceștia în scopul pretinderii sau primirii banilor în sumă de 300 euro, care nu i se cuvin fie în scopul stabilirii unor întîlniri 
deja după primirea la 01 septembrie 2015 a banilor în sumă de 200 euro și 7 000 lei;  

      Procesul­verbal  de  examinare  din  25  noiembrie  2015,  încadrul  căruia  a  fost  examinată  informația  ridicată  de  la  operatorul  de  telefonie 
mobilă ,,Orange” privi șcinschi Pavel de la numerele de telefon 69426517 și 068060088, de 
martorul Levinte  Filip de  la numărul de  telefon 60231469, martorul Mereacre Tudor  de  la  numărul de  telefon  68539001 și  martorul Gîncota 
Serghei de la numărul de telefon 60963863 (f.d.66­57 V­II);  

    Informația privind convorbirile telefonice efectuate de învinuitul Meșcinschi Pavel de la numerele de telefon 69426517 și 68060088 de martorul 
Levente Filip de la numărul de telefon 60231469, martorul Mereacre Tudor de la numărul de telefon 68539001 și martorul Gîncota Serghei de la 
numărul de telefon 60963863 din examinarea căreia  rezultă că la 01 septembrie 2015, martorul Gîncota Serghei  la ora 02 și 21 a telefonat­o pe 
mama sa Gîncota Galina în scopul aducerii de aceasta la sediul IP Criuleni a banilor în sumă de 200 euro, pretinși de învinuitul Meșcinschi Pavel în 
schimbul cărora susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să restituie autoturismul de model ,,Ford” cu numărul 
de  înmatriculare  DR AU  077 folosit  pentru deplsarea  în s. Valea  Coloni ei  r­l  Criuleni  în  scopul săvîrșirii  furtului.  Ulterior  la  05 și  54 min., 
Gîncota Galina l­a telefonat pe Gîncota Serghei pentru a­i comunica că a adus banii în sumă de 200 euro și banii în sumă de 7 000 lei care au fost 
pretinși de  învinuitul Meșcinschi de  la Levinte Filip. Fapt care ă cu declarațiile martorilor Gîncota Serghei, Levinte și Gîncota 
Galina. Din informația examinată sunt confirmate declarațiile martorului Gîncota Serghei privitor la  întîlnirile și convorbirile  telefonice care au 
avut loc între acesta și învinuitul Meșcinschi Pavel după data de  ă de 300 euro, în 
schimbul cărora susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu îi atribuie calitatea de bănuit în săvîr irea violării 
de domiciliu care a avut loc la 31 august 2015 în s. Valea Coloniței, r­l Criuleni ca urmare a tentativei nereușite de f
septembrie  2015,  la  ora 08  și  10 min,  învinuitul Meșcinschi  Pavel  l­a  telefonat  pe  Gîncota  Serghei,  iar  ulterior martorul  Gîncota  Serghei  la 
telefonat pe  învinuit la ora 10 și 36 min., 11 și 23 min., 12 și 53 min. În acea zi a avut loc întîlnirea  între martorul Gîncota Serghei și învinuitul 
Meșcinschi Pavel în fața magazinului central ,,Unic” amplasat în mun.Chișinău bd. Ștefan cel Mare nr. 8 (f.d.13­65 V­II);  

    Analiza operațională a conexiunilor telefonice la numerele de telefon 69426517, 68060088 utilizat de Meșcinschi Pavel în coraport cu numărul de 
telefon 60231469 utilizat de către Levinte Filip, numărul de telefon 68539001 utilizat de Mereacre Tudor și numărul de telefon 60963863 utilizat 
de Gîncota Serghei ridicate de la ÎM ,,Orange” SA. Potrivit acestor informații la 01 septembrie 2015, martorul Gîncota Serghei la ora 02 și 21 min., 
a  telefonat­o pe mama sa Gîncota Galina  în scopul aducerii de aceasta la sediul  IP Criuleni a banilor în sumă de 200 euro pretinși de  învinuitul 
Meșcinschi  Pavel  în schimbul  cărora  susținea  că  va  influența  ofițerul  de  urmărire  penală care  investighează  cazul  să  restituie  autoturismul  de 
model  ,,Ford” cu numărul de  înmatriculare DR AU 077 folosit pentru deplasarea  în S. Valea Coloniței,  r­l Criuleni  în scopul săvîrșirii  furtului. 
Ulterior la ora 05 și 54 min., Gîncota Galina l­a telefonat pe Gîncota Serghei pentru a­i comunica că a adus banii în sumă de 200 euro și banii în 
sumă  de 7 000  lei care  au  fost  pretinși  de  învinuitul Meșcinschi de  la  Levinte Filip.  Fapt care  coroborează cu  declarațiile martorilor  Gîncota 
Serghei, Levinte Filip și Gîncota Galina. Din informația examinată sunt confirmate declarațiile martorului Gîncota Serghei privitor la întîlnirile și 
convorbirile telefonice care au avut loc între acesta și învinuitul Meșcinschi Pavel după data de 05 septembrie 2015, atunci cînd învinuitul a pretins 
bani în sumă de 300 euro înschimbul cărora susținea ca va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu îi atribuie calitatea de 
bănuit în săvîrșirea violării de domiciliu care a avut loc la 31 august 2015, în s. Valea Coloniței, r­l Criuleni ca urmare a tentativei nereușite de furt a 
betonierei. Astfel, la 05 septembrie 2015, ora 08 și 10 min.,  învinuitul Meșcinschi Pavel  l­a  telefonat pe Gîncota Serghei,  iar ulterior martorul 
Gîncota Serghei l­a  telefonat pe  învinuit la ora 10 și 36 min; 11 și 23 min, 12 și 53 min.  În acea zi a avut  loc  întîlnirea  între martorul Gîncota 
Serghei  și  învinuitul  Meșchinshi  Pavel  înfața  magazinului  central  ,,Unic”  amplasat  în  mun.Chișinău,  bd.  Ștefan  cel  Mare  nr.  8.  Probă  care 
coroborează și confirmă declarațiile martorilor Gîncota Serghei, Levinte Filip, Cîncota Galina în ce privește timpul și circumstanțele transmiterii 
învinuitului Meșcinschi Pavel a banilor care nu i se cuvin în sumă de 200 euro și 7 000 lei (f.d.74­81 V­II);  

    Copia materialelor cauzei penale cu nr. 2015210485, de învinuire a  lui Levinte Filip și Mereacre Tudor în săvîrșirea infracțiunii prevăzute de art. 
179 alin.(1) Codul Penal, din conținutul cărora rezultă că la 02 septembrie 2015, ofițerul de urmărire penală a Secției urmărire penală a IP Criuleni 
Burdila Mihail  a  fost  începută  urmărirea  penală  pe  faptul violării  de  domiciliu  în  noaptea  spre 01  septembrie  2015,  de  către Levinte  Filip  și 
Mereacre Tudor. Anterior la 31 august 2015, în Registrul nr.2 de evidență a altor infracțiuni cu privire la infracțiuni al IP Criuleni cu numărul 3894 
a fost înregistrat apelul din ora 23 și 10 min a numitei Mura Victoria Ștefan privind furtul bunurilor din gospodăria vecină. La 01 septembrie 2015, 
în intervalul de timp cuprins între 02 și 05 min – 02 și 30 min., în localitatea Valea Coloniței cu permisiunea proprietarului Gîncota Serghei a fost 
efectuată cercetarea la fața locului a autocamionului de model ,,Ford Tranzit” cu numerele de înmatriculare DR AU 077. La 08 septembrie 2015, 
ulterior acceptării dării de Gîncota Serghei învinuitului Meșcinschii Pavel a banilor pretinși la 05 septembrie 2015 în sumă de 300 euro, ofițerul de 
urmărire penală Burdila Mihail l­a audiat pe Gîngota Serghei  în calitate de martor. Totodată  în materialele cauzei penale  lipsesc careva procese­
verbale de reținere a lui Levinte Filip precum și acte procedurale de ridicare a autocamionului de model ,,Ford Tranzit” cu numărul de înmatriculare 
DR AU 077. Probă care dovedește prezența în acțiunile învinuitului a agravantei prevăzute la art. 326 alin.(2) lit.d) CP ,, acțiunile prevăzute la alin.
(1) urmate de influența promisă sau de obținerea rezultatului urmărit (f.d.94­172 V­II);  

    Foia de stare a gărzii de  instalarea a echipelor de patrulare pentru data de 31.08.2015, a IP Criuleni, din examinarea căreia rezultă că la 31 august 
2015,  învinuitul Meșcinschi  Pavel a  fost desemnat  în calitate de  inspector  în echipa de patrulare  alături de ofițerul de  urmărire penală Burdilă 
Mihail care ulterior l­a audiat pe Gîncota Serghei în calitate de martor și care a efectuat urmărirea penală în cauza cu nr.2015210485. Probă care 
coroborează  cu  declarațiile  martorilor  Gîncota  Serghei,  Levinte  Filip  și  Mereacre  Tudor  privind  prezența  învinuitului  la  fața  locului  la  01 
septembrie 2015, precum și pretinderea și primirea de acesta în jurul orei 03 și 00 a banilor în sumă de 200 euro și 7 000 lei (f.d.182­185 V­II);  

     Înregistrarea  interceptării  comunicărilor  telefonice  purtate de martorul Levinte  Filip și  învinuitul Meșcinschi  Pavel  la  13 septembrie  2015,  în 
intervalul de timp cuprins între ora 13 și 40 min­ 13 și 41 min., de postul de telefon 60231469 către abonatul 68060088, în cadrul comunicărilor 
Levinte Filip îl întreabă pe învinuitul Meșcinschi Pavel ,, știi că a fost vorba ca cît trebuie ca eu să știu să caut” la ce i­a fost răspuns ,,dapoi oricum 
dintîi  trebuie să veniți să vă audieze și apoi pe urmă o să se lămurească  întrebările celea” Din comunicare  rezultă că este discutată oferirea unei 
sume de bani în legătură cu caauza penală în care Levente urma să fie recunoscut în calitate de bănuit;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 07 septembrie 2015,  în 
intervalul de  timp cuprins  între ora 15 și 46 min – ora 15 și 48 min., de  la postul de telefon 68060088 de către abonatul 60963863,  în cadrul 
comunicărilor Gîncota Sergiu îi comunică învinuitului Meșcinschi Pavel că s­a întîlnit cu un băiat pentru a face rost de banii în sumă de 300 euro 
pretinși. La ce  învinuitul Meșcinschi Pavel îi comunică ca să se deplaseze a doua zi  la ofițerul de urmărire penală pentru a fi audiat  în calitate de 
martor  iar  banii  îi  va  transmite  ulterior.  Proba  coroborează  cu  documentul  procesul­verbal  de  audiere  a  martorlui  Gîncota  Serghei  din  08 
septembrie 2015, întocmit de ofițerul urmărire penală Burdila Mihail.  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 10 septembrie 2015,  în 
intervalul de timp cupris între ora 18 și 13 min – oraa 18 și 13 min 56 sec., de la postul de  telefon 68060088 care abonatul 60963863, încadrul 
comunicărilor învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă pe Gîncota Sergiu de ce nu îl telefonează, astăzi trebuia să primească banii pretinși în sumă 
de 300 euro;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 14 septembrie 2015,  în 
intervalul de  timp cuprins între ora 10 și 07 min­ ora 10 și 07 min 15 sec de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863,  în cadrul 
comunicărilor învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de banii pretinși în sumă 300 euro;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 14 septembrie 2015,  în 
intervalul de timp cuprins între ora 17 și 47 min – 17 și 48 min, de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863 în cadrul comunicărilor 
Gîncota Sergiu îi comunică învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul deplasării în ziua de mîine în or. Criuleni pentru a­i transmite banii anterior 
pretinși. La ce învinuitul Meșcinschi îi comunică că se va afla în mun.Chișinău și acolo urmează să se întîlnească;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 15 septembrie 2015,  în 
intervalul  de  timp  cuprins  între ora  10  și 01 min  – ora  10  și 02 min.,  de  la  postul  de  telefon  68060088 către  abonatul  60963863,  în  cadrul 
comunicărilor  ă învinuitului că are necesitatea să se deplaseze la centrul comercial ,,universal” amplasat în mun.Chișinău 
str. Pantelimon Halippa. La ce învinui ărpunde că este de acord să se întîlnească acolo pentru a primi banii anterior pretinși în sumă de 300 
euro. Iar martorul Gîncota Sergiu îi comunică că are la sine doar 100 euro, iar învinuitul îi comunică că se vor lămuri. Probă care coroborează cu 
interceptarea și înregistrarea comunicărilor care au avut loc în cadrul întîlnirii între Gîncota și Meșcinschi peste puțin timp.  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 29 septembrie 2015,  în 
intervalul  de  timp  cuprins  între  ora  16  și  01 min­  ora  16  și  02 min  de  la  postul  de  telefon  68060088  către  abonatul  60963863,  în  cadrul 
comunicărilor învinuitului Meșcinschi Pavel voalat îl întreabă pe Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de restul banilor pretinși în sumă de 200 euro, pe 
care ar urma să îi transmită unor persoane publice din cadrul IP Criuleni. La ce martorul Gîncota Sergiu îi comunică că urmează să primească un 
avans pentru lucrările efectuate la un obiect din mun.Chișinău;  

     Înregistrarea  interceptării  comunicărilor  telefonice  purtate  de martorul  Gîncota  Sergiu  și  învinuitul Meșcinschi  Pavel  la  30  septembrie  2015 
înintervalul de timp cuprins între ora 09 și 45 – ora 09 și 46 de la postul de  telefon 68060088 către abonatul 60963863 în cadrul comunicărilor 
martorul Gîncota Sergiu îi comunică în șcinschi Pavel că în ziua de vineri va obține restul banilor în sumă de 200 euro pe care urmează 
să­i transmită la ce învinuitul își exprimă acordul de a se deplasa în mun.Chișinău pentru a­i primi;  
Înregistrarea  interceptării  comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîngota  Sergiu și  învinuitul Meșcinschi Pavel  la  01 octombrie 2015  în 
intervalul de timp cuprins între ora 18 și 48 min.­ 18 și 49 min de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863, în cadrul comunicărilor 
martoeul Gîncota Sergiu îi comunică  învinuitului Meșcinschi Pavel că  în ziua de vineri nu va obține  restul banilor în sumă de 200 euro pe care 
urmează să­i transmită. Cel tîrziu îi va obține miercuri, la ce învinuitul își exprimă regretul deoarece a comunicat deja unor persoane publice asupra 
cărora susține că are influență că banii vor fi primiți în ziua de vineri;  

    Înregistrarea comunicărilor și de imagini a întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel care au 
avut  loc la 08.09.2015 în  intervalul de timp 10 și 45 min – 10 și 51 min., în preajma IP Criuleni,  înscrise pe purtătorul de  informație CD­R de 
model ,,esperanza” cu nr. de inventar 162. În cadrul întîlnirii învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă voalat pe martorul Gîncota Sergiu dacă a făcut 
rost de bani. La ce Gîncota îi răspunde că dorea să ia banii pretinși de învinuit în sumă de 300 euro, de la fratele său, însă îi este rușine. După care îi 
spune că a vorbit cu soacra sa care pe data de 10 sau 11 primește banii. La rîndul său învinuitul îi comunică că a vorbit cu ofițerul de urmărire penală 
al SUP IP Criuleni, Burdilă Mihail și că totul va fi normal, acesta va fi audiat în calitate de șcinschi l­a îndrumat ce 
urmează să  declare. După care  învinuitul Meșcinschi Pavel  îl atenționează că  l­a  influențat pe  ofițerul de urmărire  penală și că  Gîncota Sergiu 
urmează  să­i  transmită  banii pretinși,  fapt care  rămîne  la  obrazul său.  După  care din  noul  îl  întreabă dacă  are măcar  o parte  din  banii pretinși. 
Martorul  îi  comunică  că  nu  are  și  că  a  împrumutat  bani  unui  băiat  care  a  plecat  în  Federația  Rusă  și  care  urmează  să­i  întoarcă.  Probă  care 
coroborează cu  documentul procesul­verbal  de audiere a martorului Gîncota  Serghei din 08  septembrie 2015  întocmit de ofițerul  de urmărire 
penală Burdilă Mihail.  

    Înregistrarea comunicărilor șid e imagini a întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între Levente Filip și  învinuitul Meșcinschi Pavel care au 
avut loc la 11.09.2015 în intervalul de timp 08 și 55 – 09 și 30 min în IP Criuleni înscrise pe purtătorul de informație CD­R de model ,,esperanza” 
cu numărul de inventar 162. În cadrul întîlnirii învinuitului Meșcinschi Pavel reproșează martorului Levinte Filip faptul că ginerele său îl vorbește 
privitor la primirea la 01.09.2015, a banilor în sumă de 7 000 lei, pentru a influența ofițerul de urmărire penală care efectuează urmărirea penală pe 
faptul violării de domiciliu. La fel învinuitul subliniază că a primit bani în sumă de 7 000 lei pentru a influența ofițerul de urmărire penală să nu îl 
rețină  pe  Levinte  Filip  și  nu  pentru  a  asigura  absolvirea  de  răspundere  penală.  Totodată,  învinuitul  comunică  că  în  schimbul  banilor  primiți  a 
influențat ofițerul de urmărire penală să înceapă urmărirea penală pentru săvîrșirea violării de domiciliu infracțiune prevăzută la art. 179 alin.(1) Cod 
Penal și nu pentru săvîrșirea de tentativă a furtului prin pătrundere în domiciliu care este o infracține mai gravă.  

    Înregistrarea comunicărilor și de imagini a întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel, care au 
avut  loc  la  15.09.2015  în  intervalul  de  timp  10  și  39  min­  10  și  41  min  în  IP  Criuleni  înscrise  pe  purtătorul  de  informație  CD­R  de 
modelul ,,esperanza” cu numărul de inventar 162. În cadrul întîlnirii martorul Gîncota Sergiu i­a vorbit învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul 
că a luat de la un moș al său banii pe care urmează să­i transmită lui. La ce învinuitul i­a recomandat să transmită măcar o parte din sumă pentru ca 
ofițerul de urmărire penală pe care îi influențează să vadă că se ține de cuvînt, cînd a acceptat darea banilor. După care martorul îl întreabă dacă să­i 
transmită banii acolo unde se aflau, la ce învinuitul îi răspundea să îi dea banii;  

    Înregistrarea comunicărilor și de imagini a  întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între martorii Levinte Filip, Mereacre Tudor și învinuitul 
Meșcinschi Pavel care au avut loc  la XXXXXXXXX,  în intervalul de  timp 10 și 39 min­ 10 și 41 min  în  IP Criuleni  înscrise pe ppurtătorul de 
informație  CD­R  de model  ,,esperanza” cu  numărul  de  inventar  162.  În  cadrul  întîlnirii  martorul  Levente Filip, Mereacre  Tudor  i­au  reproșat 
învinuitului că a primit banii în sumă de 7 000 lei;  

    Procesul­verbal din 06 noiembrie 2015 privind interceptarea și înregistrarea în perioada de timp 07 septembrie­06 noiembrie 2015 a comunicărilor 
telefonice  care  au  fost  purtate  de  la  numărul  de  telefon  602231469  utilizat  de  Levente  Filip  cu  stenograma  prin  care  a  fost  consemnată 
comunicarea care a fost purtată la 13 septembrie 2015 în  intervalul de timp cuprins între ora 13 și 40 min­ 13 și 41 min  încadrul căreia Leventi 
Filip îl întreabă pe învinuitul Meșcinchi Pavel ,, știi că a fost vorba ca cît trebuie ca eu să știu să caut”, la ce i­a fost răspuns ,,dapoi oricum dintîi 
trebuie să veniți să vă audieze și apoi pe urmă o să se lămurească întrebările celea”. Din comunicare rezultă că este discutată oferirea unei sume de 
bani în legătură cu cauza penală în care Levinte urma să fie recunoscut încalitate de bănuit (f.d. 75­80 V­II);  

      Procesul­verbal  din  05  noiembrie  2015  privind  interceptarea  și  înregistrarea  în  perioada  de  timp  07  septembrie­  06  noiembrie  2015  a 
comunicărilor telefonice care au  fost purtate de  la numerele de  telefon 68060088, 69426517 utilizate de Meșcinschi Pavel, cu stenograma prin 
care a fost consemnată comunicarea care a fost purtată la 07 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 15 și 46 min­ ora 15 și 48 de 
la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863, în cadrul căreia Gîncota Sergiu îi vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel că sa întlnit cu un 
băiat pentru a face rost de banii în sumă de 300 euro pretinși. La ce învinuitul Meșcinschi Pavel îi comunică că să se deplaseze a doua zi la ofițerul 
de urmărire penală pentru a ofi audiat în calitate de martor iar banii îi va transmite ulterior. Proba coroborează cu documentul procesul­verbal de 
audiere a martorului Gîncota Serghei din 08 septembrie 2015  întocmit de oșfițerul de urmărire penală Burdila Mihail. Comunicarea care a  fost 
purtată la 10 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 18 și 13 min­ 18 și 13 min 56 sec., de la postul de telefon 68060088 către 
abonatul 60963863 în cadrul căreia învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă pe Gîncota Sergiu de ce nu îl telefonează, astăzi trebuie să primească 
banii pretinși în sumă de 300 euro. Comunicarea care a fost purtată la 14 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 10 și 07 min­ ora 
10 și 07 min 15 sec., de  la postul de  telefon 68060088 către abonatul 60963863,  în cadrul căreia  învinuitului Meșcinschi Pavel  îl  întreabă pe 
Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de banii pretinși în sumă de 300 euro. Comunicarea care a fost purtată la 14 septembrie 2015, în intervalul de timp 
cuprins între ora 17 și 47 min­ ora 17 și 48 min., de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863,  în cadrul căreia Gîncota Sergiu îi 
vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul deplasării în ziua de mîine  în or. Criuleni pentru a­i  transmite banii anteriori pretinși. La ce 
învinuitul Meșcinschi îi comunică că se află în mun.Chișinău și acolo urmează să se întîlnească. Comunicarea care a fost purtată de la 15 septembrie 
2015,  în intervalul de timp cuprins între ora 10 și 01 – ora 10 și 02 min., de la postul de  telefon 68060088 către abonatul 60963863  în cadrul 
căreia Gîncota  Sergiu  îi  vorbește  învinuitului  că are necesitatea  să se  deplaseze  la  centrul comercial  ,,universal”  amplasat  în mun.Chișinău str. 
Pantelimon Halippa. La ce învinuitul îi răspunde că este de acord să se întâlnească acolo pentru a primi banii anterior pretinși în sumă de 300 euro. 
Iar martorul Gîncota  Sergiu  îi comunică  că  are  la  sine  doar 100  de  euro,  învinuitul  îi  comunică că  se  vor  lămuri.  Probă  care coroborează  cu 
interceptarea și  înregistrarea comunicărilor care au avut loc în cadrul  întâlnirii între Gîncota și Meșcinschi peste puțin timp. Comunicarea care a 
fost purtată la 29 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 16 și 01 min­ ora 16 și 02 min., de la postul de telefon 68060088 către 
abonatul 60963863, în cadrul căreia învinuitului Meșcinschi Pavel voalat îl întreabă pe Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de restul banilor pretinși în 
sumă de  200 euro, pe  care ar  urma să  îi  transmită unor persoane  publice  în cadrul  IP Criuleni.  La ce martorul  Gîncota Sergiu  îi  comunică că 
urmează să primească un avans pentru lucrările efectuate la un obiect din mun. Chișinău. Comunicarea care a fost purtată la 30 septembrie 2015, în 
intervalul de  timp cuprins  între ora  09 și 45 min­ 09 și 46 min., de  la  postul de  telefon 68060088  către abonatul 60963863,  în cadrul căreia 
martorul Gîncota Sergiu îi vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel că în ziua de vineri va obține restul banilor în sumă de 200 euro pe care urmează 
să­i  transmită,  la  ce  învinuitul  își exprimă  acordul de  a se  deplasa  în mun.  Chișinău pentru  a­i primi.  Comunicarea care  a  fost  purtată  la oâ01 
octombrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 18 și 48 min­ 18 și 49 min., de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863, în 
cadrul căreia martorul Gîncota Sergeiu îi vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul că în ziua de vineri nu va obține restul banilor în sumă 
de 200 euro pe care urmează să­i transmită. Cel târziu îi va obține miercuri,  la ce învinuitul  își exprimă regretul deoarece a comunicat deja unor 
persoane publice asupra cărora susține că are influență că banii vor fi primiți în ziua de vineri (f.d. 110­114, 119, 122­126, 133­135 V­II);  

      Procesul­verbal  din  06  noiembrie  2015,  privind  interceptarea  și  înregistrarea  în  perioada  de  timp  08  septembrie­  06  noiembrie  2015  a 
comunicărilor și de  imagini care au  loc  la 08.09.2015;  11.09.2015; 15.09.2015; XXXXXXXXX între martorii  Levinte Filip, Mereacre Tudor, 
Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel cu stenograma (f.d. 166­179). 
 Instanța de judecată consideră că fapta lui Meșcinschi Pavel Valeriu corect a fost calificată și încadrată, în fiecare caz și anume: privind primirea și 
pretinderea de la Levinte Filip a banilor în sumă de 7 000 lei, pretinderea și primirea de la Gîncota Serghei a sumei de 200 euro, pretinderea sumei 
de 300 euro și primirea sumei de 100 euro de la Gîncota Serghei, în baza art.326 alin.(2) lit. d) Cod Penal traficul de influență, adică pretinderea de 
bani personal pentru sine și pentru o altă persoană care susține că are  influență asupra unei persoane publice, pentru a­l  face să  îndeplinească o 
acțiune în exercitarea funcției sale. 
  La  stabilirea  pedepsei,  instanța  de  judecată  ține  cont  de  gravitatea  infracțiunii  săvârșite,  de  motivul  acesteia  de  persoana   celui  vinovat,  de 
circumstanțele cauzei care atenuează sau agravează răspunderea. 
  Circumstanțele  atenuante  în  privința  inculpatului  sunt:  recunoașterea  vinei,  căința  sinceră  a  inculpatului,  comiterea  pentru  prima  data  a  unei 
infracțiuni, are la întreținere doi copii minori. 
 Circumstanțele agravante în privința inculpatei n­au fost stabilite. 
 În conformitate cu art.3641 alin.(8) CPP, inculpatul care a recunoscut săvârșirea faptelor indicate în rechizitoriu și a solicitat ca judecată să se facă 
pe baza probelor administrate în faza de urmărire penală beneficiază de o reducere cu o  treime a limitelor de pedeapsă prevăzute de lege în cazul 
pedepsei cu închisoare, și de reducere cu o pătrime a limitelor de pedeapsă prevăzute de lege în cazul pedepsei cu amendă. 
 În atare circumstanțe, având în vedere circumstanțele cauzei, rolul inculpatului, personalitatea, ultimului, faptul că recunoaște vina, comiterea pentru 
prima  dată a  unei  infracțiuni,  se căiește  sincer  în  cele comise,  a contribuit  activ  la  descoperirea  infracțiunii,  anterior nu  a  fost  judecat,  are  la 
întreținere doi copii minori nu prezintă pericol social, instanța de judecată ajunge la concluzia că corectarea și reeducarea inculpatului Mișcinschi 
Pavel va fi posibilă cu aplicarea pedepsei sub formă de amendă, cu aplicarea sancțiunii complimentare sub forma privării de dreptul de a exercita 
funcții publice. 
 Corpul delict telefonul mobil de model ,,NOKIA RM 1035” cu numărul de IMEI 1356485/06/24682/7 și IMEI 356458/06/2246183/5, în care se 
conțin două cartele SIM ,,Orange Moldova” cu numerele abonatului 068060088 și 069426517 ­ de confiscat. 
 În conformitate cu art art. 3641, 384­385, 392 ­ 395,  CPP, instanţa de judecată  
  

c o n d a m n ă: 

Se recunoaște vinovat Meșcinschi Pavel Valeriu în comiterea infracțiunii prevăzute de art.326 al.(2) lit. d) CP, privind pretinderea și primirea 
de la Levinte Filip a banilor în sumă de 7 000 lei, aplicându­i o pedeapsă sub formă de amendă  în mărime de 3 000 unități convenționale, ceia ce 
constituie 60 000 lei, cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice pe un termen de 3 ani. 

Se recunoaște vinovat Meșcinschi Pavel Valeriu în comiterea infracțiunii prevăzute de art.326 al.(2) lit. d) CP, privind pretinderea și primirea 
de la Gîncota Serghei  a banilor în sumă de 200 euro, aplicându­i o pedeapsă sub formă de amendă în mărime de 3 000 unități convenționale, ceia ce 
constituie 60 000 lei, cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice pe un termen de 3 ani. 

Se recunoaște vinovat Meșcinschi Pavel Valeriu în comiterea infracțiunii prevăzute de art.326 al.(2) lit. d) CP, privind pretinderea banilor în 
sumă de 300 euro și primirea de la Gîncota Serghei a banilor în sumă de 100 euro, aplicându­i o pedeapsă sub formă de amendă în mărime de 3 000 
unități convenționale, ceia ce constituie 60 000 lei, cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice pe un termen de 3 ani. 

Conform art. 84 Cod Penal a­i stabili lui Mecșinschi Pavel Valeriu o pedeapsă definitivă pentru concurs de infracțiuni prin cumul, parțial, al 
pedepselor aplicate – 5 000 unități convenționale, ceia ce constituie 100 000 lei (o sută mii lei), cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice 
pe un termen de 5 (cinci) ani. 

Se aplică lui Meșcinschi Pavel Valeriu măsura preventivă sub formă de ­ obligațiunea de a nu părăsi țăra până la intrarea în vigoare a sentinței. 

Corpul delict telefonul mobil de model  ,,NOKIA RM 1035” cu numărul de IMEI 1356485/06/24682/7 și  IMEI 356458/06/2246183/5,  în 
care se conțin două cartele SIM ,,Orange Moldova” cu numerele abonatului 068060088 și 069426517 ­ de confiscat. 

Sentința poate fi atacată cu apel la Curtea de Apel Chişinău în termen de 15 zile, prin intermediul Judecătoriei Centru mun.Chişinău. 

          

Preşedintele şedinţei, 

        Judecătorul                                                                                             Gheorghe Stratulat  

  

  

  
  



Dosarul nr.1­807/15 

S E N T I N Ț Ă 

În numele Legii 

  

14 iulie 2016                                                                                         mun.Chișinău  

  

Instanța compusă din: 

Președintele ședinței, judecătorul          ­ Gheorghe Stratulat   

Grefier                                                 ­ Mihaela Scalețchi 

Cu participarea: 
Procurorului                                         ­ XXXXXXXXX 

Avocatului                                           ­ Belinschi Maxim 

  

examinând  în ședință  publică  cauza  penală parvenită  la  14 decembrie  2015  în baza  probelor  administrate  la  faza  de  urmărire penală,  de 
învinuire a lui: 

  
Meșcinschi Pavel Valeriu, a.n. 13.08.1981, dom. r­l Criuleni, s. Dubăsarii Vechi, cetățian al R. Moldova, supus militar, 
studii superioare, căsătorit, doi copii minori la întreținere, fără antecedente penale 
  

în săvîrşirea infracţiunii prevăzute la: 

  
­         art. 326 alin. (2) lit.d) Cod Penal, privind pretinderea și primirea de la Levinte Filip a banilor în sumă de 7 000 lei; 
­        art. 326 alin. (2) lit.d) Cod Penal, privind pretinderea și primirea de la Gîncota Serghei  a banilor în sumă de 200 euro; 
­        art. 326 alin. (2) lit.d) Cod Penal, privind pretinderea banilor în sumă de 300 euro și primirea de la Gîncota Serghei a banilor  în de 100 

euro; 
  
cu respectarea procedurii de citare legală, analizând materialele dosarului, instanţa de judecată, 
  

a  c o n s t a t a t:  
    Meșcinschi Pavel, deținînd în baza ordinului șefului Inspectoratului General de Poliție, funcția de ofițer de investigație în cadrul Inspectoratului de 
Poliție Criuleni, fiind implicat în serviciu, la 31 august 2015, ora 23.20, s­a deplasat în s. Valea Coloniței r­l Criuleni, unde a documentat tentativa 
de sustragere pe ascuns a unei betoniere de Levente Filip, Mereacre Tudor și Gîngota Serghei. 

    Apoi, la 01 septembrie 2015, în jurul orei 03.00min. Mieșcinschi Pavel, aflîndu­se în biroul său de serviciu în sediul IP Criuleni, amplasat în or. 
Criuleni str. 31 august 1989, nr. 72, acționînd din intenție directă, a pretins de la Levinte Filip bani în sumă de 7 000 lei înschimbul cărora susținea 
ca va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu aplice în privința acestuia măsura de constrîngere ,,reținerea”.  

    La rîndul său, Levinte Filip, fiind constrîns psihicde amenințarea cu aplicarea reținerii a telefonat­o pe fiica sa Mereacre Marian comunicîndu­i să ia 
bani în sumă de 7 000 lei sp s­i transmită vecinei Gîncota Galina care urmează să se deplaseze la sediul IP Criuleni și să îi transmită acestuia banii.  

    Peste puțin timp în jurul orei 05 și 40 min. Meșcinschi Pavel urmărind scopul realizării acțiunilor sale criminale de primire a banilor pretinși, i­a 
însoțit pe Levinte Filip ȘI Gîngota Serghei în fața sediului IP Criuleni, unde Levinte Filip a primit de la Gîngota Galina bani în sumă de 7 000 lei, pe 
care imediat i­a transmis  lui Meșcinschi Pavel, înschimbul cărora ofițerul de investigație susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care 
investighează cazul să nu aplice în privința sa măsura de constrângere ,,reținerea”. După primirea de la MeȘcinschi Pavel a banilor, Levente Filip a 
fost lăsat să se deplaseze la domiciliu.  

    Tot el, deținând  în baza ordinului șefului  Inspectoratului General al Poliției  funcția de ofițer de  investigație  în cadrul  Inspectoratului de Poliție 
Criuleni, fiind implicat în serviciu la 31 august 2015, ora 23 și 20 min, s­a deplasat în s. Valea Coloniței r­l Criuleni, unde a documentat tentativa de 
sustragere pe ascuns a unei betoniere de Levinte Filip, Mereacre Tudor și Gîngota Serghei.  

    Apoi, la 01 septembrie 2015, în jurul orei 03 și 00 min, Meșcinschi Pavel aflîndu­se în biroul său de serviciu din sediul IP Criuleni, amplasat în or. 
Criuleni str. 31 august 1989, nr. 72 acționînd din  intenție directă, a pretins de  la Gîngota Serghei bani  în sumă de 200 euro ceea ce constituie 
echivalentul sumei de 4 376 lei, conform cursului oficial stabilit de Banca Națională a Moldovei pentru data de 01 septembrie 2015, în schimbul 
cărora  susținea  că  va  influența  ofițerul  de  urmărire  penală  care  investighează  cazul  să  restituie  autoturismul  de model  ,,Ford”  cu  numărul  de 
înmatriculare DR AU 077 folosit pentru deplasarea în s. Valea Coloniței, r­l Criuleni în scopul săvârșirii furtului.  

    La rândul său, Gîngota Serghei fiind constrîns psihic de amenințarea cu ridicarea și nerestituirea autoturismului, a telefonat­o pe mama sa Gîngota 
Galina și a rugat­o să se deplaseze la IP Criuleni pentru a­i transmite banii pretinși de Meșcinschi Pavel în sumă de 200 euro.  

    Peste puțin timp,  în  jurul orei 05 și 40 min, Meșcinschi Pavel urmărind scopul realizării acțiunilor sale criminale de primire a banilor anterior 
pretinși, i­a însoțit pe Levinte Filip și Gîngota Serghei în fața sediului IP Criuleni, unde Levinte Filip a primit de la Gîngota Galina bani în sumă de 
200 euro, pe care imediat i­a transmis lui Meșcinschi Pavel, în schimbul cărora ofițerul de investigație susținea că va influența ofițerul de urmărire 
penală care  investighează cazul să restituie autoturismul de model ,,Ford” cu numărul de  înmatriculare DR AU 077folosit pentru deplasarea  în s. 
Valea Coloniței, r­l Criuleni în scopul săvârșirii furtului.  

    După primirea de Meșcinschi Pavel a banilor, lui Gîngota Serghei i­a fost restituit autoturismul de model ,,Ford” cu numărul de înmatriculare DR 
AU 077 al cărui posesor este.  
 Tot el  deținând  în baza ordinului  șefului  Inspectoratului General de  poliție  funcția de ofițer  de  investigație  în cadrul  Inspectoratului de Poliție 
Criuleni, fiind implicat în serviciu, la 31 august 2015, ora 23 și 20 min, s­a deplasat în s. Valea Coloniței r­l Criuleni, unde a documentat tentativa 
de sustragere pe ascuns a unei betoniere de Levene Filip, Mereacre Tudor și Gîngota Serghei.  
 La 05 septembrie 2015, în a doua  jumătate a zilei Meșcinschi Pavel aflîndu­se în   fața magazinului central ,,Unic” amplasat în mun.Chișinău, bd. 
Ștefan cel Mare și Sfînt nr. 8 din înțelegere prealabilă, s­a întâlnit cu Gîngota Serghei, de la care acționând cu intenție directă a pretins pentru sine și 
pentru o altă persoană bani în sumă de 300 euro, ceea ce constituie echivalentul sumei de 6 517 lei, conform cursului oficial pstabilit de BNM 
pentru data de 05 septembrie 2015, înschimbul cărora susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu îi atribuie 
calitatea de bănuit  în săvîrșirea violării de domiciliu care a avut  loc  la 31 august 2015,  în s. Valea Coloniței  r­l Criuleni ca urmare a  tentativei 
nereușite de furt a betonierei.  
 Astfel, la 08 septembrie 2015, în intervalul de timp 10 și 00 min, ­ 10 și 30 min, ofițerul de urmărire penală al Secției urmărire penală a IP Criuleni, 
Burdia Mihail l­a audiat pe Gîngota Serghei în calitate de martor în cadrul cauzei penale cu nr. 2015210485.  
 Prelungind acțiunile sale criminale, la 15 septembrie 2015, ora 10 și 40 min, Meșcinschi Pavel aflîndu­se în fața centrului comercial ,,universal” 
amplasat în mun.Chișinău str. Pantelimon Halippa, din înțelegere prealabilă, s­a întâlnit cu Gîngota Serghei, de la care acționând cu intenție directă, 
a primit pentru sine și pentru o altă persoană prima parte din banii anterior pretințși în sumă de 100 euro, ceea ce constituie echivalentul sumei de 
2 209 lei, conform cursului oficial stabilit de BNM pentru data de 15.09.2015 în schimbul cărora ofițerul de urmărire penală care investighează 
cazul nu  i­a atribuit calitatea de bănuit în săvîrșirea violării de domiciliu care a avut  loc la 31 august 2015, în s. Valea Coloniței  r­l Criuleni ca 
urmare a tentativei nereușite de furt a betonierei. 
 Prin încheierea din 03 iunie 2016, instanța de judecată a admis cererea inculpatului privind examinarea cauzei penale în baza probelor administrate 
în faza de urmărire penală. 
  Inculpatul Meșcinschi  Pavel,  fiind  audiat  în  ședința de  judecată  în  ordinea art.  3641  alin.  (4) CP  vina a  recunosut­o pe  deplin  și a  declarat că 
recunoaște și confirmă faptele indicate în rechizitoriu, a declarat că la 31 august 2015 a fost deserviciu în grupa operativă din cadrul IP Criuleni. 
Aproximativ pe la orele 23.00 a primit indicația de a se deplasa în satul Valea Coloniței. Deplasîndu­se la fața locului l­a observat pe cet. Gîngota 
Serghei acesta se afla lîngă automobilul său care a comunicat că a venit împreună cu Melinte Filip și Mereacre Tudor însă nu cunoștea cu ce scop au 
venit,  invocau ca să  i­a careva  instrumente. Peste aproximativ 10­15 minute  s­a apropiat Levinte Filip care  i­a comunicat că a venit  să sustragă 
betoniera, după care au fost escortați în incinta Inspectoratului de Poliție Criuleni. În sediu IP Criuleni, Leventi Filip s­a apropiat și l­a întrebat cum 
poate să rezolve problema dată și dacă poate cumva să­l ajute. Levente Filip i­a declarat că la domiciliu are bani în sumă de 7 000 lei la care a căzut 
de acord. Ulterior Gîngotă Serghei pentru a nu­i reține automobilul i­a comunicat că are acasă 200 euro. Apoi a telefonat rudele ca să­i aducă banii. 
Apoi cineva din rudele lui Gîngota Serghei s­au apropiat și au adus banii. A primit bani în sumă de 7 000 lei și 200 euro. Banii în sumă de 7 000 lei 
primiți de  la Levinte Filip au fost pentru a nu­i reține,  iar banii  în sumă de 200 euro au  fost primiți pentru a nu reține mijlocul de transport a lui 
Gîngota Serghei. Peste cîteva zile l­a telefonat pe Gîngota Serghei și i­a comunicat că mai este nevoie de careva sumă de bani pentru ai atribui statut 
de martor  în cadrul dosarului  penal  intentat  în  privința  lui  Levente Filip și Mereacre Tudor. Peste  o perioadă de  timp  l­a  telefonat  pe Gîngota 
Serghei și l­a întrebat dacă a făcut rost de bani, la care i­a spus că deține la moment suma de 100 euro, apoi s­au înțeles să se întîlnească. Ulterior s­
au întîlnit în față la ,,Piața Universală” unde i­a transmis suma de 100 euro. Restul banilor în sumă de 200 euro, nu i­a cerut deoarece s­a răzgîndit.  
 De cele comise se căiește sincer, solicitând aplicarea unei pedepse mai blânde, acceptând judecata pe baza probelor administrate în faza de urmărire 
penală  în confirmarea vinovăției, şi anume: 

     Declarațiile martorului Levente Filip care a declarat că, aproximativ prin  luna  iunie a anului current, a lucrat  împreună cu ginerile său Mereacre 
Tudor Mihail  și  încă două persoane cu prenumele Fedea și  Ion,  la construcția unui acoperiș și construcția unei anexe a casei din comuna Valea 
Colonița,  r­l Criuleni  ce aparține unei doamne cu prenumele Adela.  Lucrările de construcție  la obiectivul nominalizat  au durat aproximativ  trei 
săptămîni  pentru  ce  a  primit  de  la  proprietară  aproximativ  20 000  lei.  La  31  august  2015,  a  terminat  o  casă  de  construit  din  com.  Cricova 
mun.Chișinău și ulterior a mai găsit un obiect pe care urma să construiască din fundament. Fiind în căutarea unei betoniere, și­au adus aminte că la 
gospodăria din com. Valea Colonița unde a efectuat construcția casei  în  luna iunie,  se afla un utilaj de producer a betonului și au hotărît  să o  ia 
conform necesității. Luînd în considerație că nu dispuneau de  transport, ginerile l­a sunat pe vecinul Gîngotă Serghei Nicolai pe care  l­a rugat să 
plece în seara de 31 august 2015, în comuna Colonița să ia acest utilaj, la ce acesta a acceptat efectuarea serviciilor de transport contra sumei de 
500 lei. Ajungînd la fața locului, el cu ginerile au coborît din automobil, iar Gîngota Serghei a rămas cu mijlocul său de transport în fața casei lîngă 
o fișie forestieră. Ambii au așteptat lîngă mașină pînă cînd a trecut un domn și o doamnă pe lîngă ei cu vaca, după care ambii au intrat în gospodărie 
unde anterior a lucrat î construcție, s­au uitat în interiorul saraiului de lîngă casă, unde au văzut utilajul de produs beton care era fără roți și la acel 
moment sau răzgîndit să­l ia din cauz greutății enorme, iar între timp au auzit un strigăt a unui domn și a unei doamne care strigau la șofer ,,că de 
aicea nu te miști pînă cînd nu vine poliția”, uiar după zgomot au decis să fugă de la fața locului. În timp ce era la ieșire din com. Valea Coloniței, a 
fost sunat e fiica sa Mariana care i­a comunicat ca să se întoarcă înapoi la Gîngota Serghei din motiv că acesta a fost reținut de poliție. Peste puțin 
timp a fost contactat la telefonul său mobil cu numărul 060231469 de către o persoană care s­a prezentat că este ofițer operativ de sector a com. 
Valea Coloniței din r­l Criuleni pe care la întrebat unde se află. Acesta i­a răspuns că se află la ieșire dinsat comunicîndu­i să stea pe loc curînd o să 
se apropie de el. Peste puțin timp, a observat un maxi taxi, care s­a oprit în apropierea sa, din care a ieșit Gîngota Serghei și o persoană și o persoană 
care s­a prezentat ofițer de sector. S­a urcat în mașină și au plecat la fața locului în gospodăria din satul Valea Coloniței de unde a vrut să ia utilajul 
de producere a betonului. Acolo ofițerul de sector l­a întrebat cum a intrat pe teritoriul gospodăriei și ce a vrut să facă, între timp peste jumătate de 
oră a mai venit un mijloc de transport cu patru colaboratori de poliție, care au primit explicații de la ei, după care s­a prezentat și proprietara casei 
care a confirmat că nici­un bun nu a  fost sustras din gospodăria acesteia. Aproximativ la ora 01.30 min., a urcat în mașina poliției,  iar pe Serghei 
Gîngota l­au urcat alături în mijlocul său de transport și i­au adus la IP Criuleni. Unde ofițerul de sector cu prenumele Pavel i­a condus în biroul său 
de serviciu amplasat la etajul 1 de la intrare mergînd drept înainte după care a cotit la stînga și a intrat în biroul acestuia situat vis­a­ vis de sala de 
ședințe. Peste aproximativ 10­15 minute a venit un colaborator de poliție în formă care l­a luat în biroul său de serviciu și i­a colectat amprentele 
de la mîini, după care l­a adus înapoi în birou și l­a luat și pe Serghei. Cînd a rămas de unul singur, ofițerul de sector pe nume Pavel l­a amenințat că 
va fi reținut și transportat la izolatorul IGP al MAI. Acesta s­a exprimat ca să nu fie reținut trebuie să­i dea mulți bani, la ce i­a zis că la domiciliu 
deține doar suma de 7 000 lei,  iar ofițerul cu prenumele Pavel  i­a spus că ajunge suma dată doar ca să nu  fie reținut. După ce în birou a  intrat și 
Serghei, polițistul a ieșit din birou. Stînd de vorbă cu Serghei acestia i­a spus că de la el, polițistul a cerut suma de 200 euro pentru ca să nu­l rețină. 
Peste puțin timp, polițistul Pavel a intrat din nou în birou, unde i­a restituit telefonul său și a lui Serghei, ca să telefoneze rudele, ca la rîndul său, 
acestea să aducă în decurs de o oră șii jumătate banii respectivi, în caz contrar după prezentarea conducerii la serviciu, el îi va putea să­i ajute și vor 
fi  reținuți. A sunat de pe  telefonul său mobil pe  fiica sa Mariana, căreia i­a zis să  i­a suma de 7 000 lei din casă și  să­i ducă mamei lui Gîngota 
Serghei pe nume Galina, care urma să prezinte banii. Între timp Serghei a telefonat­o pe mama sa și i­a spus să­i aducă 200 euro că în caz contrar va 
fi reținut. La 01 septembrie 2015, aproximativ la ora 05 și 40 min., mama lui Serghei l­a telefonat și i­a zis că au ajuns. Polițistul i­a scos din biroul 
său de serviciu și i­a permis lui Serghei să iasă pînă afară să ia banii, iar el împreună cu polițistul fiind în așteptare în fața IP Criuleni lîngă mașina lui 
Serghei. Peste puțin  timp Serghei a adus suma de 7 000 lei  și 200 euro pe cre  i­a transmis polițistului Pvel, care i­a  luat în mînă și  i­a strîns în 
pumn. După ce a transmis banii acestuia el a dat mîna cu ei și i­au asigurat că totul va fi bine și nu vor fi trași la răspundere pentru cele întîmplate. 
Banii i­a adus mama lui Serghei pe nume Galina, care fiind urmată de fiul Gîngota Gheorghe și soția acestuia Gîngota Elena. După care el și Serghei 
s­au urcat în mașina acestuia și au plecat în s.Costești r­l Ialoveni. La 04 septembrie 2015, a fost contactat la numărul 060231469 de către polițistul 
Pavel de pe  telefonul său cu  numărul 068060088, care  i­a comuunicat să se prezinte  la data de 07  septembrie 2015  la ora 10.00  în  incinta  IP 
Criuleni împreună cu ginerele Mereacre Tudor și șoferul Gîngota Serghei Nicolai. La 09 septembrie 2015, în jurul orei mesei, a fost contactat de 
către colaboratorul de poliție din cadrul  IP Criuleni Pavel de la numărul său mobil 069426517 și l­a întrebat dacă vine astăzi la IP Criuleni, la ce 
acesta i­a comunicat că astăzi nu reușește să vină la el, deoarece culege poama, la ce ultimul i­a zis cînd o să se elibereze să se prezinte împreună cu 
ginerele Mereacre Tudor.  La  10  septembrie 2015,  aflîndu­se  la muncă  împreună  cu ginerele Mereacre  Tudor  acesta a  fost  contactat de  către 
colaboratorul de poliție Pavel, căruia i­a comunicat că urmează să se prezinte ambii la IP Criuleni. În legătură cu faptul că la acel moment turnoau 
coloanele de  la o casă cu beton, acesta  i­a zis că nu poate să se prezinte  la  IP Criuleni și  l­a  trimis pe ginere de unul singur. Seara ginirele  i­a 
povestit că s­a prezentat la ofițerul de urmărire penală Mihail Burdila din IP Criuleni, care l­a chestionat verbal despre circumstanțele ce au avut loc 
la  31 august  2015,  fără  a  întocmi careva  proces­verbal, după  care  i­a spus  ca să  se  prezinte ambii  pentru data  de  11 septembrie  2015. La  11 
septembrie 2015, acesta l­a telefonat pe Pavel la numărul de telefon 068060088, pe care l­a întrebat dacă poate să se pornească spre IP Criuleni, la 
ce el a replicat ,, ce încă nu ești pe loc și îndecurs de jumătate de oră să fie la el”.  

    Ajungînd în fața IP Criuleni, l­a telefonat pe Pavel și i­a spus că se află în fața sediului la ce el a spus să­l aștepte 20 min., deoarece se află în sala 
sportivă. Peste puțin timp, acesta a ieșit din sediul IP Criuleni și i­a luat în biroul cu nr. 12 cu inscripția Mecșinschi Pavel în interiorul căruia fiind 
un coleg de –al său. În cadrul discuției, Pavel i­a spus că ginirele la întrebat de banii primiți în sumă de 7 000 lei pentru ambii și de ce umblă pe 
drumuri, la ce el a menționat că suma de 7 000 lei primită de la el la 31 august 2015, a fost doar pentru a nu­i reține, dar cu pentru a înceta dosarul 
penal. Peste puțin timp, acesta i­a indicat să iasă din birou ca să se îmbrace în uniformă iar peste puțin timp iarăși a intrat la el în birou. La ce el i­a 
zis că după ce i­a dat suma de 7 000 lei ei au bătut palma și că el l­a asigurat că totul va fi bine, după care l­a scos din birou și l­a dus la etajul doi 
lîngă biroul nr. 15, unde a intrat în birou, iar el a rămas în coridor. Peste 10 minute a ieșit în coridor și au plecat în ograda IP Criuleni lîngă garajuri, 
unde i­a spus că pentru încetarea urmăririi penale el trebuie să discute cu procurorul care conduce urmărirea penală pe cauza respectivă, dar pentru 
aceasta trebuie mulți bani. Concretizînd despre ce sumă este vorba, acesta a zis că la moment nu cunoaște, o să afle mai tîrziu  și o să­i informeze 
săptămîna viitoare cînd o să prezinte la el toți trei  și atunci o să vorbească mai detaliat. Pavvel  l­a asigurat că pentru  acțiunile lor,  legea prevede 
aplicarea amenzii în sumă de 6 000 lei, dar aceasta depinde de mărturiile părții vătămate și dacă aceasta va depune careva cereri de împăcare cu ei. 
La finele discuțiilor i­a zis că săptămîna viitoare să fie prezenți toți trei adică el, ginerele și Gîngota Serghei la IP Criuleni (f.d.7­13 V­I);  

    Depozițiile martorului Mereacre Tudor Mihail, care a declarat că aproximativ, trei luni în urmă împreună cu socrul Levente Filip Iustin și încă două 
persoane cu prenumele Fiodor și  Ion a  reparat acoperișul unei case din com. Valea Coloniței. La acel obiect a lucrat aproximativ  trei săptămîni, 
după ce a finisat lucrările s­a deplasat în Federația Rusă la muncă. La 10 august 2015, a revenit acasă iar la 31 august 2015, împreună cu socrul au 
sărbătorit ziua limbii și au servit băuturi alcoolice, iar în jurul orei 20 și 00 min, și­au amentit că la obiectul din s. Valea Coloniței unde au reparat 
acoperișul casei se afla o betonieră și ar avea nevoie de ea pentru a le ușura lucrul la construcții, la ce ambii l­au rugat pe Gîncota Serghei să meargă 
cu ei, cu microbuzul său de model ,,Ford Tranzit” să aducă betoniera. În jurul orei 21 și 30 aua juns în com. Valea Coloniței la locul destinației, unde 
el împreună cu socrul au coborît din microbuz și au intrat în ogradă,  iar Gîngota Serghei a parcat microbuzul la aproximativ 70 m de  la acea casă 
unde îi aștepta. La un moment dat pe  lîngă ei au trecut doi vecini și au văzut că microbuzul este parcat suspect și au început să strige precum că 
chemă poliția și că microbuzul nu se va mișca de aici pînă nu vine poliția. Acesta cu socrul cînd au auzit  strigătel, au fugit în direcții diferite, iar 
șoferul  rămînînd la  fața  locului. După cum a aflat, la  fața  locului s­a prezentat poliția efectuînd cercetare  la  fața locului a gospodăriei, în cadrul 
căreia au constatat că nu au fost sustrase careva obiecte. În moment , Gîngota Serghei le­a comunicat polițiștilor scopul său pentru ce a venit și cu 
cine. Ulterior, polițiștii l­au  telefonat pe socrul și i­au comunicat să se  întoarcă înapoi sau să stea acolo unde este, deoarece se vor apropia ei cu 
automobilul și  îl vor lua, peste cîteva minute s­au apropiat polițiștii de socrul și l­au luat, cu care au mers la fața  locului. Acolo polițiștii au mai 
făcut careva acțiuni și cu toții au mers la Inspectoratul de Poliție Criuleni. La IP Criuleni au ajuns în jurul orei 01. 30 din cîte cunoaște, careva acte 
procesuale la IP Criuleni socrul și Gîncota Serghei nu au semnat, doar că li s­au ridicat amprentele digitale . După ce li s­au ridicat amprentele, un 
polițist cu prenumele Pavel le­a comunicat că dacă doresc să meargă acasă și să fie totul normal va fi necesară o sumă mare de bani, și i­a întrebat 
pe ambii cîți bani au acasă, la care socrul a declarat că are 7 000 lei și Gîngota Serghei are 200 euro. Polițistul le­a declarat că au la dispoziție o oră 
și jumătate ca cineva să aducă acești bani. Așadar socrul a telefonat­o pe soția Mereacre Mariana Filip și i­a comunicat să ia suma de 7 000 lei de 
acasă  și  să  i­o  ducă  lui  Gîncota  Galina,  care  este mama  lui  Gîncota Serghei  deoarece  Gîncota  Galina  împreună  cu  fiul  său mai mic  Gîncota 
Gheorghe și soția acestuia Gîncota Elena cu automobilul vor merge la IP Criuleni să ducă banii.  În timp de vre­o oră Gîngota Gheorghe, Gîncota 
Galina și Gîncota Elena au fost la IP Criuleni și au dus banii. Gîncota Galina i­a înmînat banii în sumă de 200 euro și 7 000 lei, fiului său Gîncota 
Serghei care la rîndul său i­a transmis polițistului Pavel, iar în jurul orelor 6 dimineața le­a permis săplece acasă declarîndu­le că totul va fi bine și 
să nu  povestească  la nimeni despre  cele  întîmplate. Ulterior,  la  01 septembrie 2015  în  jurul orei 09, 00  a primit un apel  telefonic  la numărul 
068539001 de la numărul 068060088 de la o persoană care s­a prezentat ca polițist de la IP Criuleni și i­a comunicat că la 06 septembrie 2015 la 
ora 10.00 urmează să prezinte la IP Criuleni. Acest polițist iarăși l­a telefonat la 04 septembrie 2015, de pe același număr și  i­a comunicat să se 
prezinte luni pentru data de 07 septembrie 2015 la ora 10.00 (f.d.14­16 V­I);  

    Depozițiile martorului Gîngota Serghei Nicolai care a declarat că la 31 august 2015, aflîndu­se la domiciliu în s. Costești r­l Ialoveni, aproximativ 
pe  la ora 21.20 a  fost contactat de către vecinul Mereacre Tudor Mihail de pe  telefonul  lui mobil cu numărul 068539001, care  l­a  rugat să se 
deplaseze cu mijlocul de transport ce îi aparține de model Ford Tranzit cu numărul de înmatriculare DR AU 077 împreună cu el și socrul acestuia 
Levente Filip pînă în satul Valea Coloniței din r­l Criuleni, pentru a aduce o betonieră de la o gospodărie unde anterior au lucrat la construcție. A 
fost de acord să meargă cu ei pentru o recompensă de 500 lei, plată ce constituie costul motorinei și uzura mașinii. După ce au ajuns la marginea 
satului Mereacre Tudor i­a arătat drumul pe unde să meargă s­a oprit lîngă o casă, după care ambii au ieșit din mașină și au plecat înainte spunîndu­i 
să aștepte în mașină. A aprins o țigară și a auzit zgomot de tablă, după care a auzit nicște voci ,,care acolo”. S­a speriat, a pornit mașina și a început să 
facă manevra în spate după care, de mașină s­au apropiat doi bărbați și o femeie, care i­au spus să oprească mașina. Aceștia l­au întrebat cine a intrat 
în gospodărie, de unde s­a auzit gălăgie, precum că au venit la furat, comunicîndu­i că o să cheme poliția. Le­a explicat că nu are nici o treabă și dacă 
doresc pot să cheme  poliția. Unul din bărbații prezenți a cotactat ofițerul  de sector, care s­a prezentat  la  fața  locului  cu un  taxi aproximativ  în 
jumătate de oră. La fața locului ofițerul de sector la întrebat ce caută aici, ce are în mașină, și s­a uitat în salon și în cabina automobilului, după care 
a  intrat  în gospodăria unde  s­a auzit zgomot. Apoi  la  întrebat cu  cine a venit  comunicîndu­i numele persoanelor  cu care a venit.  La solicitarea 
ofițerului de sector, l­a contactat pe Tudor, însă i­a răspuns soția acestuia Mariana căreia i­a spus să­l contacteze tatăl ei ori soțul. Peste puțin timp a 
sunat Leventi Filip și a vorbit cu ofițerul de sector, căruia i­a explicat unde se află și au plecat cu maxi  taxi după el. După ce  l­a luat pe Filip la 
ieșirea din satul Valea Coloniței s­au întors înapoi la fața locului, iar între timp ofițerul de sector a contactat grupa operativă a IP Criuleni pentru a 
se prezenta la  fața  locului. Peste puțin  timp  la fața  locului s­a prezentat un mijloc de  transport de model Dacia Duster a IP Criuleni din care au 
coborît patru colaboratori ai poliției, care au primit explicații de la persoanele prezente, după care au contactat proprietara casei. Aceasta a venit 
aproximativ pe  la orele 23 și 00 min. După ce proprietara casei a verificat conținutul gospodăriei colaboratorul de poliție care s­a prezentat ca 
Meșcinschi Pavel, a urcat la volanul automobilului cu care s­au deplasat la IP Criuleni. Meșcinschi Pavel a parcat automobilul în parcarea din fața IP 
Criuleni,  i­a  luat cheile,  telefonul mobil, documentele mașinii  și actele de  identitate, după care au intrat  împreună cu Levente Filip în biroul de 
serviciu a lio Meșcinschi Pavel situat la etajul 1 lîngă sala festivă a IP Criuleni. După ce au ajuns în biroul, pe Levente Filip l­a luat un expert care i­a 
colectat monstre de amprente digitale. Între timp el i­a explict polițistului în cauză că el nu este vinovat a fost angajat doar în calitate de șofer cu 
mașina sa. Interesîndu­se care va fi soarta lui în continuare și cum ar putea să iasă din toată situația respectivă Meșcinschi Pavel i­a spus că posibil 
în cauza penală să  rămînă ca martor, dar pentru a elibera mașina sa, trebuie să­i dea bani  în sumă de 4 000 lei pînă la ora 6 dimineață. Peste puțin 
timp în birou a intrat Levinte Filip cu expertul, după care l­a  luat și pe el  să­i colecteze amprentele digitale de  la mîini, iar mai tîrziu a revenit în 
biroul polițistului. Apoi Meșcinschi Pavel i­a restituit lui și lui Filpt telefonul mobil, pentru a telefona la rude, care în decurs de două ore urmau să 
aducă banii pretinși 200 euro de la el, iar Filip să aducă 7 000 lei ca să nu­l  rețină și să nu dea curs materialelor în continuare. Acesta de la telefonul 
său  a  telefonat­o  pe mama  sa  la  numărul  de  telefon  068391129,  căreia  i­a  explicat  cele  întîmplate  și  a  rugat­o  să­i  aducă  banii  pretinși  de 
Meșcinschi Pavel și  să treacă și pe fiica  lui Filip pe nume Mariana ca să ea bani  în sumă de 7 000  lei  și să aducă banii cît mai urgent  în fața  IP 
Criuleni. Aproximativ pe la ora 06 și 00 a fost constactat de fratele Gheorghe care i­a spus că a ajuns în fața IP Criuleni și a adus banii, după care 
polițistul i­a scos din birou și au ieșit afară. Acesta a luat banii în sumă de 200 euro și 7 000 lei de la mama sa, care era împreună cu fratele și soția 
acestuia și i­a transmis lui Meșcinschi Pavel, după care acesta i­a permis să plece cu mașina. Tot atunci polițistul i­a spus că cu restituirea mașinii s­
a rezolvat, însă să nu o înstrăineze pînă la soluționarea cauzei și cînd va trebui să se prezinte el îl va telefona. La 05 septembrie 2015, aproximativ pe 
la ora 09 și 00 la telefonat o persoană de la numărul de mobil 068060088 care s­a prezentat ca Meșcinschi Pavel, spunîndu­i că este la Chișinău și 
că trebuie să se întîlnească. Conform înțelegerii avute, acesta s­a întîlnit în fața centrului comercial ,,Unic” cu Meșcinschi Pacel cu care a discutat 
despre cazul din s. Valea Coloniței. În cadrul dicuției, acesta l­a întrebat ce trebuie să facă că să nu mai umble pe drumuri și să nu mai aibă probleme 
cu poliția, la ce el i­a spus că trebuie să­i ma dea suma de 300 euro ca să nu­l facă complice la comiterea tentativei de furt împreună cu Mereacre 
Tudor și Levinte Filip. La 07 septembrie 2015, a fost contactata din cou de către Meșcinschi Pavel de la numărul de telefon 069426517, pe care l­a 
întrebat dacă poate să se prezinte  la IP Criuleni să semneze careva acte, dîndu­i de  înțeles și despre suma pe care urma să  i­a dea,  însă a amînat 
întîlnirea din cauza lipsei de bani. La 10 septembrie 2015, a fost contactat de Meșcinschi Pavel de la telefonul său mobil cu numărul 068060088 
care la întrebat ,, ce­i cu treaba ceia” dîndu­i de înțeles de suma de 300 euro pe care urma să i­a transmită acestuia, la ce i­a relatat că la moment nu 
dispune  banim  îi  va  face  rost  mai  tîrziu.  Ulterior,  pe  data  de  14  septembrie  2015,  tot Meșcinschi  Pavel  de  la  telefonul  său mobil  la  sunat 
aproximativ  la ora 10.00 min., care  l­a  întrebat din nou dacă a hotărît  ,,cu treaba noastră”,  la ce  i­a spus că se află cu copilul la spital  și nu este 
disponibil. Fiind contactat de mai multe ori Meșcinschi Pavel, în acea zi spre seară, acesta l­a constactat înapoi și i­a spus că o să fie la Chișinău pe 
data de 15 septembrie 2015 la ora 10.00 min. La 15 septembrie 2015, aproximativ pe la orele 10.00 min., l­a contactat de la telefonul său mobil cu 
numărul 060963863,  la numărul 068060088  lui Meșcinschi Pavel și i­a spus că vine  la Chișinău dinspre Costești, la ce el a spus că îi  trebuie la 
piața de lîngă Penetenciarul nr. 13 spunîndu­i la telefon că asupra sa deține numai 100 euro, la Mescinschi a spus că o să se lămurească. La ora 10. 
40 min, s­a  întîlnit cu Meșcinschi Pavel în fața pieței lîngă ghereta cu țigări. În cadrul dicuției l­a întrebat dacă Levinte și ginerele acestuia, și­au 
rezolvat problema, la ce el a spus că s­a săturat de ei, îi cheamă și nu se prezintă precum că spun una dar fac alta. După care i­a spus că a fost la un 
moș de al său săi­i împrumute bani în sumă de 300 euro, la ce el a spus că nu are suma dată și el a acceptat cît are 100 euro. Meșcinschi Pavel i­a 
luat și i­a pus  în buzunar, spunînd că oamenii care duc dosarul să vadă că este om serios și  ține de cuvînt. După care la  întrebat dacă nu va avea 
probleme, la ce el l­a asigurat că deja a fost audiat în calitate de martor și nu va avea probleme. Ulterior la 29 septembrie 2015, aproximativ la ora 
16.20 a fost contactat telefonic de către Meșcinschi Pavel, care i­a zis că oamenii ceia cu dosarul îl întreabă cînd o să intre pe la dînșii, la ce i­a 
spus că trebuie azi, mîine un avans, că a făcut un obiect în Chișinău și o să se lămurească. La 30 septembrie 2015, aproximativ la ora 09 și 45 min., 
la contactat pe Meșcinschi Pavel căruia ia zis că va veni în oraș, spunîndu­i că banii o să­i aibă vineri adică pe 02 octombrie 2015. La 01 octombrie 
2015, la contactat pe Meșcinschi Pavel și i­a spus că banii nu o să­i iabă mîine, dar o să­i obțină peste o săptămînă, aproximativ pe marți  sau pe 
miercuri,  la ce el i­a spus că deja a vorbit cu oamenii de acum și mai bine nu­i spunea că o să­i dea banii vinerea, la ce el  sa inervat și  i­a îchis 
telefonul. La 06 octombrie la contactat pe Pavel aproximativ pe la ora 09. 15 min., pe care la întrebat dacă poate să se întîlnească pe la orele 12.00 
tot înpiață, ca data trecută la ce el a căzut de acord. Conform înțelegerilor avute, acesta s­a prezentat în fața pieței ca să se întîlnească cu Pavel să­i 
transmită restul sumei de 200 euro. Aproximativ pe la ora 13. 00 a fost sunat înapoi de Pavel care i­a zis că sa întîlnit cu cineva din băiți și că pleacă 
cu ei la lucr și se vor întîlni altă dată și dacă ceva el o să­l sune. Peste o perioadă oarecare, acesta l­a sunat pe Pavel și i­a spus că vrea să plece în 
România să depună actele pentru obținerea cetățeniei și la întrebat dacă nu va avea careva probleme cu actele, în legătură cu dosarul penal în care el 
figurează, la ce el la asigurat că nu poate să aibă careva probeleme, deoarece a fost audiat în calitate de martor întebîndu­l totodată despre banii care 
au rămas să­i dea la ce el a spus că este ocupat și o să­l sune altă dată. După ultima discuție, acesta nu la mai sunat și nici nu s­au întîlnit (f.d.30­39 
V­I); 

     Depozițiile martorului Gîncota Gheorghe Nicolai, care a declarat că la 31 august 2015, fiind la un iaz din satul Costești, în jurul orei 03 și 00 min., 
a fost telefonat de către fratele său Gîncota Serghei de la numărul de telefon 060963863 la numărul său 069560453 care i­a comunicat că mama, 
împreună cu soția Gîncota Elena urmează să se deplaseze pînă la Criuleni la inspectoratul de poliție să­i ducă 200 euro, și l­a rugat să ducă și el cu 
ei, deoarece ele nu cunosc drumul. Peste puțin  timp, la  iaz a venit mama sa  împreună cu soția s­au urcat  în automobil  și au mers  la Criuleni.  În 
timpul deplasării spre Criuleni din discuții cu mama, a înțeles că înaonte de a se porni de acasă a venit o vecină pe nume Mereacre Mariana și i­a 
înmînat mamei bani în sumă de 7 000  lei pentru a o transmite tatălui său Leventi Filip care la acel moment se afla la IP Criuleni. Ajungînd la fața 
locului,  fratele s­a  apropiat de automobil acestuia, a  luat banii de  la mama sa  în sumă de 200 euro și 7 000  lei, comunicînd că banii 200 euro 
trebuie pentru ca să nu îi aresteze microbusul de model  ,,Ford Transit”,  iar cei 7 000  lei  să îi  transmită  lui Levente Filip ca acesta ulterior să  îi 
transmită unor polițiști pentru a nu­l aresta. Aproximativ peste 15­20 min., fratele Gîncota Serghei a ieșit din Inspectoratul de Poliție și a comunicat 
că s­a clarificat și le­a spus să meargă spre casă unde le va povesti ce a pățit (f.d.40­41 V­I);  

    Depozițiile martorului Gîncota Elena Petru, care a declarat că, în seara zilei de 31 august 2015, fiind acasă cu mama soacră pe nume Gîncota Galina, 
pe la orele 03 și 00 min., a fost telefonată de către feciorul său Gîncota Serghei la numărul 060963863 la numărul 068391129, care i­a comunicat 
că are careva probleme la Inspectoratul de Poliție Criuleni. A rugat­o să se ducă cu cineva  la IP Criuleni și să  îi aducă bani în sumă de 200 euro. 
Mama soacră  i­a povestit cele întîmplate, după care acasă a venit vecina Mereacre Marina și  i­a înmînat mamei soacre bani  în sumă de 7 000 lei 
pentru a­i transmite lui Levente Filip ca acesta ulterior să o transmită unor polițiști de la IP Criuleni pentru a nu­l aresta. Ulterior a urcat la volanul 
automobilului de model ,,Audi A3”, mama soacră a urcat alături și au mers la un iaz din Costești unde se afla soțul Gîngcota Gheorghe. Acesta a mai 
luat un prieten Bîrcă Denis pentru că nu cunoștea drumul spre C și s­au deplasat la fața locului. Odată ce au ajuns la IP Criuleni, mama soacră 
l­a telefonat pe feciorul său Gîncota Serghei după care acesta a  ieșit din Inspectorat a luat banii  în sumă de 200 euro  i 7 000  lei și i­a rugat să­l 
aștepte. Aproximativ peste 15­20 minute Gînco șit din Inspectoratul de poliție și a comunicat că sa clarificat și le­a spus să meargă 
spre casă unde le va povesti ce s­a întîmplat (f.d.42­43 V­I) 

     Rapor ă nr. 329 din 10  ă 3 (trei) bancnote cu valoarea nominală a cîte 100 euro fiecare cu 
rmătoare serii  i numere: S2745025521, X13997902313 și X 13997902304,în sumă totală de 300 e șcinschi Pavel, 
și  parțial  primite  sub  controlul  Centrului  Național  Anticorupție  la  15  septembrie  2015,  în  fața  centrului  comercial  ,,universal”  amplasat  în 
mun.Chișinău str. Pantelimon Halippa, corespund după calitat și metoda imprimării rechezitelor bancnotelor autentice (f ­55 V­I);  

     Telefonul mobil de model  ,,NOKIA RM 1035” cu  numărul  IMEI  1356458/06/24682/7  i  IMEI 356458/06/2246183/5  în  care se  conțin două 
cartele SIM ,,Orange Moldova” cu numerele abonatului 068060088 și 069426517 depistat  și ridicat prin procesul­verbal de  reținere a bănuitului 
Meșcinschi  Pavel  la  05.11.2015.  Numerele  cartelelor  SIM  coroborează  cu  declarațiile  martorilor  Levente  Filip, Mereacre  Tudor  și  Gîncota 
Serghei  potrivit  cărora  învinuitul Meșcinschi  Pavel  i­a  telefonat  de  la  aceste  numere de  telefon  precum  și a  primit  apeluri  în  cadrul cărora  a 
organizat întîlniri cu aceștia în scopul pretinderii sau primirii banilor în sumă de 300 euro, care nu i se cuvin fie în scopul stabilirii unor întîlniri 
deja după primirea la 01 septembrie 2015 a banilor în sumă de 200 euro și 7 000 lei;  

      Procesul­verbal  de  examinare  din  25  noiembrie  2015,  încadrul  căruia  a  fost  examinată  informația  ridicată  de  la  operatorul  de  telefonie 
mobilă ,,Orange” privi șcinschi Pavel de la numerele de telefon 69426517 și 068060088, de 
martorul Levinte  Filip de  la numărul de  telefon 60231469, martorul Mereacre Tudor  de  la  numărul de  telefon  68539001 și  martorul Gîncota 
Serghei de la numărul de telefon 60963863 (f.d.66­57 V­II);  

    Informația privind convorbirile telefonice efectuate de învinuitul Meșcinschi Pavel de la numerele de telefon 69426517 și 68060088 de martorul 
Levente Filip de la numărul de telefon 60231469, martorul Mereacre Tudor de la numărul de telefon 68539001 și martorul Gîncota Serghei de la 
numărul de telefon 60963863 din examinarea căreia  rezultă că la 01 septembrie 2015, martorul Gîncota Serghei  la ora 02 și 21 a telefonat­o pe 
mama sa Gîncota Galina în scopul aducerii de aceasta la sediul IP Criuleni a banilor în sumă de 200 euro, pretinși de învinuitul Meșcinschi Pavel în 
schimbul cărora susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să restituie autoturismul de model ,,Ford” cu numărul 
de  înmatriculare  DR AU  077 folosit  pentru deplsarea  în s. Valea  Coloni ei  r­l  Criuleni  în  scopul săvîrșirii  furtului.  Ulterior  la  05 și  54 min., 
Gîncota Galina l­a telefonat pe Gîncota Serghei pentru a­i comunica că a adus banii în sumă de 200 euro și banii în sumă de 7 000 lei care au fost 
pretinși de  învinuitul Meșcinschi de  la Levinte Filip. Fapt care ă cu declarațiile martorilor Gîncota Serghei, Levinte și Gîncota 
Galina. Din informația examinată sunt confirmate declarațiile martorului Gîncota Serghei privitor la  întîlnirile și convorbirile  telefonice care au 
avut loc între acesta și învinuitul Meșcinschi Pavel după data de  ă de 300 euro, în 
schimbul cărora susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu îi atribuie calitatea de bănuit în săvîr irea violării 
de domiciliu care a avut loc la 31 august 2015 în s. Valea Coloniței, r­l Criuleni ca urmare a tentativei nereușite de f
septembrie  2015,  la  ora 08  și  10 min,  învinuitul Meșcinschi  Pavel  l­a  telefonat  pe  Gîncota  Serghei,  iar  ulterior martorul  Gîncota  Serghei  la 
telefonat pe  învinuit la ora 10 și 36 min., 11 și 23 min., 12 și 53 min. În acea zi a avut loc întîlnirea  între martorul Gîncota Serghei și învinuitul 
Meșcinschi Pavel în fața magazinului central ,,Unic” amplasat în mun.Chișinău bd. Ștefan cel Mare nr. 8 (f.d.13­65 V­II);  

    Analiza operațională a conexiunilor telefonice la numerele de telefon 69426517, 68060088 utilizat de Meșcinschi Pavel în coraport cu numărul de 
telefon 60231469 utilizat de către Levinte Filip, numărul de telefon 68539001 utilizat de Mereacre Tudor și numărul de telefon 60963863 utilizat 
de Gîncota Serghei ridicate de la ÎM ,,Orange” SA. Potrivit acestor informații la 01 septembrie 2015, martorul Gîncota Serghei la ora 02 și 21 min., 
a  telefonat­o pe mama sa Gîncota Galina  în scopul aducerii de aceasta la sediul  IP Criuleni a banilor în sumă de 200 euro pretinși de  învinuitul 
Meșcinschi  Pavel  în schimbul  cărora  susținea  că  va  influența  ofițerul  de  urmărire  penală care  investighează  cazul  să  restituie  autoturismul  de 
model  ,,Ford” cu numărul de  înmatriculare DR AU 077 folosit pentru deplasarea  în S. Valea Coloniței,  r­l Criuleni  în scopul săvîrșirii  furtului. 
Ulterior la ora 05 și 54 min., Gîncota Galina l­a telefonat pe Gîncota Serghei pentru a­i comunica că a adus banii în sumă de 200 euro și banii în 
sumă  de 7 000  lei care  au  fost  pretinși  de  învinuitul Meșcinschi de  la  Levinte Filip.  Fapt care  coroborează cu  declarațiile martorilor  Gîncota 
Serghei, Levinte Filip și Gîncota Galina. Din informația examinată sunt confirmate declarațiile martorului Gîncota Serghei privitor la întîlnirile și 
convorbirile telefonice care au avut loc între acesta și învinuitul Meșcinschi Pavel după data de 05 septembrie 2015, atunci cînd învinuitul a pretins 
bani în sumă de 300 euro înschimbul cărora susținea ca va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu îi atribuie calitatea de 
bănuit în săvîrșirea violării de domiciliu care a avut loc la 31 august 2015, în s. Valea Coloniței, r­l Criuleni ca urmare a tentativei nereușite de furt a 
betonierei. Astfel, la 05 septembrie 2015, ora 08 și 10 min.,  învinuitul Meșcinschi Pavel  l­a  telefonat pe Gîncota Serghei,  iar ulterior martorul 
Gîncota Serghei l­a  telefonat pe  învinuit la ora 10 și 36 min; 11 și 23 min, 12 și 53 min.  În acea zi a avut  loc  întîlnirea  între martorul Gîncota 
Serghei  și  învinuitul  Meșchinshi  Pavel  înfața  magazinului  central  ,,Unic”  amplasat  în  mun.Chișinău,  bd.  Ștefan  cel  Mare  nr.  8.  Probă  care 
coroborează și confirmă declarațiile martorilor Gîncota Serghei, Levinte Filip, Cîncota Galina în ce privește timpul și circumstanțele transmiterii 
învinuitului Meșcinschi Pavel a banilor care nu i se cuvin în sumă de 200 euro și 7 000 lei (f.d.74­81 V­II);  

    Copia materialelor cauzei penale cu nr. 2015210485, de învinuire a  lui Levinte Filip și Mereacre Tudor în săvîrșirea infracțiunii prevăzute de art. 
179 alin.(1) Codul Penal, din conținutul cărora rezultă că la 02 septembrie 2015, ofițerul de urmărire penală a Secției urmărire penală a IP Criuleni 
Burdila Mihail  a  fost  începută  urmărirea  penală  pe  faptul violării  de  domiciliu  în  noaptea  spre 01  septembrie  2015,  de  către Levinte  Filip  și 
Mereacre Tudor. Anterior la 31 august 2015, în Registrul nr.2 de evidență a altor infracțiuni cu privire la infracțiuni al IP Criuleni cu numărul 3894 
a fost înregistrat apelul din ora 23 și 10 min a numitei Mura Victoria Ștefan privind furtul bunurilor din gospodăria vecină. La 01 septembrie 2015, 
în intervalul de timp cuprins între 02 și 05 min – 02 și 30 min., în localitatea Valea Coloniței cu permisiunea proprietarului Gîncota Serghei a fost 
efectuată cercetarea la fața locului a autocamionului de model ,,Ford Tranzit” cu numerele de înmatriculare DR AU 077. La 08 septembrie 2015, 
ulterior acceptării dării de Gîncota Serghei învinuitului Meșcinschii Pavel a banilor pretinși la 05 septembrie 2015 în sumă de 300 euro, ofițerul de 
urmărire penală Burdila Mihail l­a audiat pe Gîngota Serghei  în calitate de martor. Totodată  în materialele cauzei penale  lipsesc careva procese­
verbale de reținere a lui Levinte Filip precum și acte procedurale de ridicare a autocamionului de model ,,Ford Tranzit” cu numărul de înmatriculare 
DR AU 077. Probă care dovedește prezența în acțiunile învinuitului a agravantei prevăzute la art. 326 alin.(2) lit.d) CP ,, acțiunile prevăzute la alin.
(1) urmate de influența promisă sau de obținerea rezultatului urmărit (f.d.94­172 V­II);  

    Foia de stare a gărzii de  instalarea a echipelor de patrulare pentru data de 31.08.2015, a IP Criuleni, din examinarea căreia rezultă că la 31 august 
2015,  învinuitul Meșcinschi  Pavel a  fost desemnat  în calitate de  inspector  în echipa de patrulare  alături de ofițerul de  urmărire penală Burdilă 
Mihail care ulterior l­a audiat pe Gîncota Serghei în calitate de martor și care a efectuat urmărirea penală în cauza cu nr.2015210485. Probă care 
coroborează  cu  declarațiile  martorilor  Gîncota  Serghei,  Levinte  Filip  și  Mereacre  Tudor  privind  prezența  învinuitului  la  fața  locului  la  01 
septembrie 2015, precum și pretinderea și primirea de acesta în jurul orei 03 și 00 a banilor în sumă de 200 euro și 7 000 lei (f.d.182­185 V­II);  

     Înregistrarea  interceptării  comunicărilor  telefonice  purtate de martorul Levinte  Filip și  învinuitul Meșcinschi  Pavel  la  13 septembrie  2015,  în 
intervalul de timp cuprins între ora 13 și 40 min­ 13 și 41 min., de postul de telefon 60231469 către abonatul 68060088, în cadrul comunicărilor 
Levinte Filip îl întreabă pe învinuitul Meșcinschi Pavel ,, știi că a fost vorba ca cît trebuie ca eu să știu să caut” la ce i­a fost răspuns ,,dapoi oricum 
dintîi  trebuie să veniți să vă audieze și apoi pe urmă o să se lămurească  întrebările celea” Din comunicare  rezultă că este discutată oferirea unei 
sume de bani în legătură cu caauza penală în care Levente urma să fie recunoscut în calitate de bănuit;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 07 septembrie 2015,  în 
intervalul de  timp cuprins  între ora 15 și 46 min – ora 15 și 48 min., de  la postul de telefon 68060088 de către abonatul 60963863,  în cadrul 
comunicărilor Gîncota Sergiu îi comunică învinuitului Meșcinschi Pavel că s­a întîlnit cu un băiat pentru a face rost de banii în sumă de 300 euro 
pretinși. La ce  învinuitul Meșcinschi Pavel îi comunică ca să se deplaseze a doua zi  la ofițerul de urmărire penală pentru a fi audiat  în calitate de 
martor  iar  banii  îi  va  transmite  ulterior.  Proba  coroborează  cu  documentul  procesul­verbal  de  audiere  a  martorlui  Gîncota  Serghei  din  08 
septembrie 2015, întocmit de ofițerul urmărire penală Burdila Mihail.  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 10 septembrie 2015,  în 
intervalul de timp cupris între ora 18 și 13 min – oraa 18 și 13 min 56 sec., de la postul de  telefon 68060088 care abonatul 60963863, încadrul 
comunicărilor învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă pe Gîncota Sergiu de ce nu îl telefonează, astăzi trebuia să primească banii pretinși în sumă 
de 300 euro;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 14 septembrie 2015,  în 
intervalul de  timp cuprins între ora 10 și 07 min­ ora 10 și 07 min 15 sec de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863,  în cadrul 
comunicărilor învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de banii pretinși în sumă 300 euro;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 14 septembrie 2015,  în 
intervalul de timp cuprins între ora 17 și 47 min – 17 și 48 min, de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863 în cadrul comunicărilor 
Gîncota Sergiu îi comunică învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul deplasării în ziua de mîine în or. Criuleni pentru a­i transmite banii anterior 
pretinși. La ce învinuitul Meșcinschi îi comunică că se va afla în mun.Chișinău și acolo urmează să se întîlnească;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 15 septembrie 2015,  în 
intervalul  de  timp  cuprins  între ora  10  și 01 min  – ora  10  și 02 min.,  de  la  postul  de  telefon  68060088 către  abonatul  60963863,  în  cadrul 
comunicărilor  ă învinuitului că are necesitatea să se deplaseze la centrul comercial ,,universal” amplasat în mun.Chișinău 
str. Pantelimon Halippa. La ce învinui ărpunde că este de acord să se întîlnească acolo pentru a primi banii anterior pretinși în sumă de 300 
euro. Iar martorul Gîncota Sergiu îi comunică că are la sine doar 100 euro, iar învinuitul îi comunică că se vor lămuri. Probă care coroborează cu 
interceptarea și înregistrarea comunicărilor care au avut loc în cadrul întîlnirii între Gîncota și Meșcinschi peste puțin timp.  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 29 septembrie 2015,  în 
intervalul  de  timp  cuprins  între  ora  16  și  01 min­  ora  16  și  02 min  de  la  postul  de  telefon  68060088  către  abonatul  60963863,  în  cadrul 
comunicărilor învinuitului Meșcinschi Pavel voalat îl întreabă pe Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de restul banilor pretinși în sumă de 200 euro, pe 
care ar urma să îi transmită unor persoane publice din cadrul IP Criuleni. La ce martorul Gîncota Sergiu îi comunică că urmează să primească un 
avans pentru lucrările efectuate la un obiect din mun.Chișinău;  

     Înregistrarea  interceptării  comunicărilor  telefonice  purtate  de martorul  Gîncota  Sergiu  și  învinuitul Meșcinschi  Pavel  la  30  septembrie  2015 
înintervalul de timp cuprins între ora 09 și 45 – ora 09 și 46 de la postul de  telefon 68060088 către abonatul 60963863 în cadrul comunicărilor 
martorul Gîncota Sergiu îi comunică în șcinschi Pavel că în ziua de vineri va obține restul banilor în sumă de 200 euro pe care urmează 
să­i transmită la ce învinuitul își exprimă acordul de a se deplasa în mun.Chișinău pentru a­i primi;  
Înregistrarea  interceptării  comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîngota  Sergiu și  învinuitul Meșcinschi Pavel  la  01 octombrie 2015  în 
intervalul de timp cuprins între ora 18 și 48 min.­ 18 și 49 min de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863, în cadrul comunicărilor 
martoeul Gîncota Sergiu îi comunică  învinuitului Meșcinschi Pavel că  în ziua de vineri nu va obține  restul banilor în sumă de 200 euro pe care 
urmează să­i transmită. Cel tîrziu îi va obține miercuri, la ce învinuitul își exprimă regretul deoarece a comunicat deja unor persoane publice asupra 
cărora susține că are influență că banii vor fi primiți în ziua de vineri;  

    Înregistrarea comunicărilor și de imagini a întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel care au 
avut  loc la 08.09.2015 în  intervalul de timp 10 și 45 min – 10 și 51 min., în preajma IP Criuleni,  înscrise pe purtătorul de  informație CD­R de 
model ,,esperanza” cu nr. de inventar 162. În cadrul întîlnirii învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă voalat pe martorul Gîncota Sergiu dacă a făcut 
rost de bani. La ce Gîncota îi răspunde că dorea să ia banii pretinși de învinuit în sumă de 300 euro, de la fratele său, însă îi este rușine. După care îi 
spune că a vorbit cu soacra sa care pe data de 10 sau 11 primește banii. La rîndul său învinuitul îi comunică că a vorbit cu ofițerul de urmărire penală 
al SUP IP Criuleni, Burdilă Mihail și că totul va fi normal, acesta va fi audiat în calitate de șcinschi l­a îndrumat ce 
urmează să  declare. După care  învinuitul Meșcinschi Pavel  îl atenționează că  l­a  influențat pe  ofițerul de urmărire  penală și că  Gîncota Sergiu 
urmează  să­i  transmită  banii pretinși,  fapt care  rămîne  la  obrazul său.  După  care din  noul  îl  întreabă dacă  are măcar  o parte  din  banii pretinși. 
Martorul  îi  comunică  că  nu  are  și  că  a  împrumutat  bani  unui  băiat  care  a  plecat  în  Federația  Rusă  și  care  urmează  să­i  întoarcă.  Probă  care 
coroborează cu  documentul procesul­verbal  de audiere a martorului Gîncota  Serghei din 08  septembrie 2015  întocmit de ofițerul  de urmărire 
penală Burdilă Mihail.  

    Înregistrarea comunicărilor șid e imagini a întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între Levente Filip și  învinuitul Meșcinschi Pavel care au 
avut loc la 11.09.2015 în intervalul de timp 08 și 55 – 09 și 30 min în IP Criuleni înscrise pe purtătorul de informație CD­R de model ,,esperanza” 
cu numărul de inventar 162. În cadrul întîlnirii învinuitului Meșcinschi Pavel reproșează martorului Levinte Filip faptul că ginerele său îl vorbește 
privitor la primirea la 01.09.2015, a banilor în sumă de 7 000 lei, pentru a influența ofițerul de urmărire penală care efectuează urmărirea penală pe 
faptul violării de domiciliu. La fel învinuitul subliniază că a primit bani în sumă de 7 000 lei pentru a influența ofițerul de urmărire penală să nu îl 
rețină  pe  Levinte  Filip  și  nu  pentru  a  asigura  absolvirea  de  răspundere  penală.  Totodată,  învinuitul  comunică  că  în  schimbul  banilor  primiți  a 
influențat ofițerul de urmărire penală să înceapă urmărirea penală pentru săvîrșirea violării de domiciliu infracțiune prevăzută la art. 179 alin.(1) Cod 
Penal și nu pentru săvîrșirea de tentativă a furtului prin pătrundere în domiciliu care este o infracține mai gravă.  

    Înregistrarea comunicărilor și de imagini a întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel, care au 
avut  loc  la  15.09.2015  în  intervalul  de  timp  10  și  39  min­  10  și  41  min  în  IP  Criuleni  înscrise  pe  purtătorul  de  informație  CD­R  de 
modelul ,,esperanza” cu numărul de inventar 162. În cadrul întîlnirii martorul Gîncota Sergiu i­a vorbit învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul 
că a luat de la un moș al său banii pe care urmează să­i transmită lui. La ce învinuitul i­a recomandat să transmită măcar o parte din sumă pentru ca 
ofițerul de urmărire penală pe care îi influențează să vadă că se ține de cuvînt, cînd a acceptat darea banilor. După care martorul îl întreabă dacă să­i 
transmită banii acolo unde se aflau, la ce învinuitul îi răspundea să îi dea banii;  

    Înregistrarea comunicărilor și de imagini a  întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între martorii Levinte Filip, Mereacre Tudor și învinuitul 
Meșcinschi Pavel care au avut loc  la XXXXXXXXX,  în intervalul de  timp 10 și 39 min­ 10 și 41 min  în  IP Criuleni  înscrise pe ppurtătorul de 
informație  CD­R  de model  ,,esperanza” cu  numărul  de  inventar  162.  În  cadrul  întîlnirii  martorul  Levente Filip, Mereacre  Tudor  i­au  reproșat 
învinuitului că a primit banii în sumă de 7 000 lei;  

    Procesul­verbal din 06 noiembrie 2015 privind interceptarea și înregistrarea în perioada de timp 07 septembrie­06 noiembrie 2015 a comunicărilor 
telefonice  care  au  fost  purtate  de  la  numărul  de  telefon  602231469  utilizat  de  Levente  Filip  cu  stenograma  prin  care  a  fost  consemnată 
comunicarea care a fost purtată la 13 septembrie 2015 în  intervalul de timp cuprins între ora 13 și 40 min­ 13 și 41 min  încadrul căreia Leventi 
Filip îl întreabă pe învinuitul Meșcinchi Pavel ,, știi că a fost vorba ca cît trebuie ca eu să știu să caut”, la ce i­a fost răspuns ,,dapoi oricum dintîi 
trebuie să veniți să vă audieze și apoi pe urmă o să se lămurească întrebările celea”. Din comunicare rezultă că este discutată oferirea unei sume de 
bani în legătură cu cauza penală în care Levinte urma să fie recunoscut încalitate de bănuit (f.d. 75­80 V­II);  

      Procesul­verbal  din  05  noiembrie  2015  privind  interceptarea  și  înregistrarea  în  perioada  de  timp  07  septembrie­  06  noiembrie  2015  a 
comunicărilor telefonice care au  fost purtate de  la numerele de  telefon 68060088, 69426517 utilizate de Meșcinschi Pavel, cu stenograma prin 
care a fost consemnată comunicarea care a fost purtată la 07 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 15 și 46 min­ ora 15 și 48 de 
la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863, în cadrul căreia Gîncota Sergiu îi vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel că sa întlnit cu un 
băiat pentru a face rost de banii în sumă de 300 euro pretinși. La ce învinuitul Meșcinschi Pavel îi comunică că să se deplaseze a doua zi la ofițerul 
de urmărire penală pentru a ofi audiat în calitate de martor iar banii îi va transmite ulterior. Proba coroborează cu documentul procesul­verbal de 
audiere a martorului Gîncota Serghei din 08 septembrie 2015  întocmit de oșfițerul de urmărire penală Burdila Mihail. Comunicarea care a  fost 
purtată la 10 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 18 și 13 min­ 18 și 13 min 56 sec., de la postul de telefon 68060088 către 
abonatul 60963863 în cadrul căreia învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă pe Gîncota Sergiu de ce nu îl telefonează, astăzi trebuie să primească 
banii pretinși în sumă de 300 euro. Comunicarea care a fost purtată la 14 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 10 și 07 min­ ora 
10 și 07 min 15 sec., de  la postul de  telefon 68060088 către abonatul 60963863,  în cadrul căreia  învinuitului Meșcinschi Pavel  îl  întreabă pe 
Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de banii pretinși în sumă de 300 euro. Comunicarea care a fost purtată la 14 septembrie 2015, în intervalul de timp 
cuprins între ora 17 și 47 min­ ora 17 și 48 min., de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863,  în cadrul căreia Gîncota Sergiu îi 
vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul deplasării în ziua de mîine  în or. Criuleni pentru a­i  transmite banii anteriori pretinși. La ce 
învinuitul Meșcinschi îi comunică că se află în mun.Chișinău și acolo urmează să se întîlnească. Comunicarea care a fost purtată de la 15 septembrie 
2015,  în intervalul de timp cuprins între ora 10 și 01 – ora 10 și 02 min., de la postul de  telefon 68060088 către abonatul 60963863  în cadrul 
căreia Gîncota  Sergiu  îi  vorbește  învinuitului  că are necesitatea  să se  deplaseze  la  centrul comercial  ,,universal”  amplasat  în mun.Chișinău str. 
Pantelimon Halippa. La ce învinuitul îi răspunde că este de acord să se întâlnească acolo pentru a primi banii anterior pretinși în sumă de 300 euro. 
Iar martorul Gîncota  Sergiu  îi comunică  că  are  la  sine  doar 100  de  euro,  învinuitul  îi  comunică că  se  vor  lămuri.  Probă  care coroborează  cu 
interceptarea și  înregistrarea comunicărilor care au avut loc în cadrul  întâlnirii între Gîncota și Meșcinschi peste puțin timp. Comunicarea care a 
fost purtată la 29 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 16 și 01 min­ ora 16 și 02 min., de la postul de telefon 68060088 către 
abonatul 60963863, în cadrul căreia învinuitului Meșcinschi Pavel voalat îl întreabă pe Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de restul banilor pretinși în 
sumă de  200 euro, pe  care ar  urma să  îi  transmită unor persoane  publice  în cadrul  IP Criuleni.  La ce martorul  Gîncota Sergiu  îi  comunică că 
urmează să primească un avans pentru lucrările efectuate la un obiect din mun. Chișinău. Comunicarea care a fost purtată la 30 septembrie 2015, în 
intervalul de  timp cuprins  între ora  09 și 45 min­ 09 și 46 min., de  la  postul de  telefon 68060088  către abonatul 60963863,  în cadrul căreia 
martorul Gîncota Sergiu îi vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel că în ziua de vineri va obține restul banilor în sumă de 200 euro pe care urmează 
să­i  transmită,  la  ce  învinuitul  își exprimă  acordul de  a se  deplasa  în mun.  Chișinău pentru  a­i primi.  Comunicarea care  a  fost  purtată  la oâ01 
octombrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 18 și 48 min­ 18 și 49 min., de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863, în 
cadrul căreia martorul Gîncota Sergeiu îi vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul că în ziua de vineri nu va obține restul banilor în sumă 
de 200 euro pe care urmează să­i transmită. Cel târziu îi va obține miercuri,  la ce învinuitul  își exprimă regretul deoarece a comunicat deja unor 
persoane publice asupra cărora susține că are influență că banii vor fi primiți în ziua de vineri (f.d. 110­114, 119, 122­126, 133­135 V­II);  

      Procesul­verbal  din  06  noiembrie  2015,  privind  interceptarea  și  înregistrarea  în  perioada  de  timp  08  septembrie­  06  noiembrie  2015  a 
comunicărilor și de  imagini care au  loc  la 08.09.2015;  11.09.2015; 15.09.2015; XXXXXXXXX între martorii  Levinte Filip, Mereacre Tudor, 
Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel cu stenograma (f.d. 166­179). 
 Instanța de judecată consideră că fapta lui Meșcinschi Pavel Valeriu corect a fost calificată și încadrată, în fiecare caz și anume: privind primirea și 
pretinderea de la Levinte Filip a banilor în sumă de 7 000 lei, pretinderea și primirea de la Gîncota Serghei a sumei de 200 euro, pretinderea sumei 
de 300 euro și primirea sumei de 100 euro de la Gîncota Serghei, în baza art.326 alin.(2) lit. d) Cod Penal traficul de influență, adică pretinderea de 
bani personal pentru sine și pentru o altă persoană care susține că are  influență asupra unei persoane publice, pentru a­l  face să  îndeplinească o 
acțiune în exercitarea funcției sale. 
  La  stabilirea  pedepsei,  instanța  de  judecată  ține  cont  de  gravitatea  infracțiunii  săvârșite,  de  motivul  acesteia  de  persoana   celui  vinovat,  de 
circumstanțele cauzei care atenuează sau agravează răspunderea. 
  Circumstanțele  atenuante  în  privința  inculpatului  sunt:  recunoașterea  vinei,  căința  sinceră  a  inculpatului,  comiterea  pentru  prima  data  a  unei 
infracțiuni, are la întreținere doi copii minori. 
 Circumstanțele agravante în privința inculpatei n­au fost stabilite. 
 În conformitate cu art.3641 alin.(8) CPP, inculpatul care a recunoscut săvârșirea faptelor indicate în rechizitoriu și a solicitat ca judecată să se facă 
pe baza probelor administrate în faza de urmărire penală beneficiază de o reducere cu o  treime a limitelor de pedeapsă prevăzute de lege în cazul 
pedepsei cu închisoare, și de reducere cu o pătrime a limitelor de pedeapsă prevăzute de lege în cazul pedepsei cu amendă. 
 În atare circumstanțe, având în vedere circumstanțele cauzei, rolul inculpatului, personalitatea, ultimului, faptul că recunoaște vina, comiterea pentru 
prima  dată a  unei  infracțiuni,  se căiește  sincer  în  cele comise,  a contribuit  activ  la  descoperirea  infracțiunii,  anterior nu  a  fost  judecat,  are  la 
întreținere doi copii minori nu prezintă pericol social, instanța de judecată ajunge la concluzia că corectarea și reeducarea inculpatului Mișcinschi 
Pavel va fi posibilă cu aplicarea pedepsei sub formă de amendă, cu aplicarea sancțiunii complimentare sub forma privării de dreptul de a exercita 
funcții publice. 
 Corpul delict telefonul mobil de model ,,NOKIA RM 1035” cu numărul de IMEI 1356485/06/24682/7 și IMEI 356458/06/2246183/5, în care se 
conțin două cartele SIM ,,Orange Moldova” cu numerele abonatului 068060088 și 069426517 ­ de confiscat. 
 În conformitate cu art art. 3641, 384­385, 392 ­ 395,  CPP, instanţa de judecată  
  

c o n d a m n ă: 

Se recunoaște vinovat Meșcinschi Pavel Valeriu în comiterea infracțiunii prevăzute de art.326 al.(2) lit. d) CP, privind pretinderea și primirea 
de la Levinte Filip a banilor în sumă de 7 000 lei, aplicându­i o pedeapsă sub formă de amendă  în mărime de 3 000 unități convenționale, ceia ce 
constituie 60 000 lei, cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice pe un termen de 3 ani. 

Se recunoaște vinovat Meșcinschi Pavel Valeriu în comiterea infracțiunii prevăzute de art.326 al.(2) lit. d) CP, privind pretinderea și primirea 
de la Gîncota Serghei  a banilor în sumă de 200 euro, aplicându­i o pedeapsă sub formă de amendă în mărime de 3 000 unități convenționale, ceia ce 
constituie 60 000 lei, cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice pe un termen de 3 ani. 

Se recunoaște vinovat Meșcinschi Pavel Valeriu în comiterea infracțiunii prevăzute de art.326 al.(2) lit. d) CP, privind pretinderea banilor în 
sumă de 300 euro și primirea de la Gîncota Serghei a banilor în sumă de 100 euro, aplicându­i o pedeapsă sub formă de amendă în mărime de 3 000 
unități convenționale, ceia ce constituie 60 000 lei, cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice pe un termen de 3 ani. 

Conform art. 84 Cod Penal a­i stabili lui Mecșinschi Pavel Valeriu o pedeapsă definitivă pentru concurs de infracțiuni prin cumul, parțial, al 
pedepselor aplicate – 5 000 unități convenționale, ceia ce constituie 100 000 lei (o sută mii lei), cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice 
pe un termen de 5 (cinci) ani. 

Se aplică lui Meșcinschi Pavel Valeriu măsura preventivă sub formă de ­ obligațiunea de a nu părăsi țăra până la intrarea în vigoare a sentinței. 

Corpul delict telefonul mobil de model  ,,NOKIA RM 1035” cu numărul de IMEI 1356485/06/24682/7 și  IMEI 356458/06/2246183/5,  în 
care se conțin două cartele SIM ,,Orange Moldova” cu numerele abonatului 068060088 și 069426517 ­ de confiscat. 

Sentința poate fi atacată cu apel la Curtea de Apel Chişinău în termen de 15 zile, prin intermediul Judecătoriei Centru mun.Chişinău. 

          

Preşedintele şedinţei, 

        Judecătorul                                                                                             Gheorghe Stratulat  

  

  

  
  



Dosarul nr.1­807/15 

S E N T I N Ț Ă 

În numele Legii 

  

14 iulie 2016                                                                                         mun.Chișinău  

  

Instanța compusă din: 

Președintele ședinței, judecătorul          ­ Gheorghe Stratulat   

Grefier                                                 ­ Mihaela Scalețchi 

Cu participarea: 
Procurorului                                         ­ XXXXXXXXX 

Avocatului                                           ­ Belinschi Maxim 

  

examinând  în ședință  publică  cauza  penală parvenită  la  14 decembrie  2015  în baza  probelor  administrate  la  faza  de  urmărire penală,  de 
învinuire a lui: 

  
Meșcinschi Pavel Valeriu, a.n. 13.08.1981, dom. r­l Criuleni, s. Dubăsarii Vechi, cetățian al R. Moldova, supus militar, 
studii superioare, căsătorit, doi copii minori la întreținere, fără antecedente penale 
  

în săvîrşirea infracţiunii prevăzute la: 

  
­         art. 326 alin. (2) lit.d) Cod Penal, privind pretinderea și primirea de la Levinte Filip a banilor în sumă de 7 000 lei; 
­        art. 326 alin. (2) lit.d) Cod Penal, privind pretinderea și primirea de la Gîncota Serghei  a banilor în sumă de 200 euro; 
­        art. 326 alin. (2) lit.d) Cod Penal, privind pretinderea banilor în sumă de 300 euro și primirea de la Gîncota Serghei a banilor  în de 100 

euro; 
  
cu respectarea procedurii de citare legală, analizând materialele dosarului, instanţa de judecată, 
  

a  c o n s t a t a t:  
    Meșcinschi Pavel, deținînd în baza ordinului șefului Inspectoratului General de Poliție, funcția de ofițer de investigație în cadrul Inspectoratului de 
Poliție Criuleni, fiind implicat în serviciu, la 31 august 2015, ora 23.20, s­a deplasat în s. Valea Coloniței r­l Criuleni, unde a documentat tentativa 
de sustragere pe ascuns a unei betoniere de Levente Filip, Mereacre Tudor și Gîngota Serghei. 

    Apoi, la 01 septembrie 2015, în jurul orei 03.00min. Mieșcinschi Pavel, aflîndu­se în biroul său de serviciu în sediul IP Criuleni, amplasat în or. 
Criuleni str. 31 august 1989, nr. 72, acționînd din intenție directă, a pretins de la Levinte Filip bani în sumă de 7 000 lei înschimbul cărora susținea 
ca va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu aplice în privința acestuia măsura de constrîngere ,,reținerea”.  

    La rîndul său, Levinte Filip, fiind constrîns psihicde amenințarea cu aplicarea reținerii a telefonat­o pe fiica sa Mereacre Marian comunicîndu­i să ia 
bani în sumă de 7 000 lei sp s­i transmită vecinei Gîncota Galina care urmează să se deplaseze la sediul IP Criuleni și să îi transmită acestuia banii.  

    Peste puțin timp în jurul orei 05 și 40 min. Meșcinschi Pavel urmărind scopul realizării acțiunilor sale criminale de primire a banilor pretinși, i­a 
însoțit pe Levinte Filip ȘI Gîngota Serghei în fața sediului IP Criuleni, unde Levinte Filip a primit de la Gîngota Galina bani în sumă de 7 000 lei, pe 
care imediat i­a transmis  lui Meșcinschi Pavel, înschimbul cărora ofițerul de investigație susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care 
investighează cazul să nu aplice în privința sa măsura de constrângere ,,reținerea”. După primirea de la MeȘcinschi Pavel a banilor, Levente Filip a 
fost lăsat să se deplaseze la domiciliu.  

    Tot el, deținând  în baza ordinului șefului  Inspectoratului General al Poliției  funcția de ofițer de  investigație  în cadrul  Inspectoratului de Poliție 
Criuleni, fiind implicat în serviciu la 31 august 2015, ora 23 și 20 min, s­a deplasat în s. Valea Coloniței r­l Criuleni, unde a documentat tentativa de 
sustragere pe ascuns a unei betoniere de Levinte Filip, Mereacre Tudor și Gîngota Serghei.  

    Apoi, la 01 septembrie 2015, în jurul orei 03 și 00 min, Meșcinschi Pavel aflîndu­se în biroul său de serviciu din sediul IP Criuleni, amplasat în or. 
Criuleni str. 31 august 1989, nr. 72 acționînd din  intenție directă, a pretins de  la Gîngota Serghei bani  în sumă de 200 euro ceea ce constituie 
echivalentul sumei de 4 376 lei, conform cursului oficial stabilit de Banca Națională a Moldovei pentru data de 01 septembrie 2015, în schimbul 
cărora  susținea  că  va  influența  ofițerul  de  urmărire  penală  care  investighează  cazul  să  restituie  autoturismul  de model  ,,Ford”  cu  numărul  de 
înmatriculare DR AU 077 folosit pentru deplasarea în s. Valea Coloniței, r­l Criuleni în scopul săvârșirii furtului.  

    La rândul său, Gîngota Serghei fiind constrîns psihic de amenințarea cu ridicarea și nerestituirea autoturismului, a telefonat­o pe mama sa Gîngota 
Galina și a rugat­o să se deplaseze la IP Criuleni pentru a­i transmite banii pretinși de Meșcinschi Pavel în sumă de 200 euro.  

    Peste puțin timp,  în  jurul orei 05 și 40 min, Meșcinschi Pavel urmărind scopul realizării acțiunilor sale criminale de primire a banilor anterior 
pretinși, i­a însoțit pe Levinte Filip și Gîngota Serghei în fața sediului IP Criuleni, unde Levinte Filip a primit de la Gîngota Galina bani în sumă de 
200 euro, pe care imediat i­a transmis lui Meșcinschi Pavel, în schimbul cărora ofițerul de investigație susținea că va influența ofițerul de urmărire 
penală care  investighează cazul să restituie autoturismul de model ,,Ford” cu numărul de  înmatriculare DR AU 077folosit pentru deplasarea  în s. 
Valea Coloniței, r­l Criuleni în scopul săvârșirii furtului.  

    După primirea de Meșcinschi Pavel a banilor, lui Gîngota Serghei i­a fost restituit autoturismul de model ,,Ford” cu numărul de înmatriculare DR 
AU 077 al cărui posesor este.  
 Tot el  deținând  în baza ordinului  șefului  Inspectoratului General de  poliție  funcția de ofițer  de  investigație  în cadrul  Inspectoratului de Poliție 
Criuleni, fiind implicat în serviciu, la 31 august 2015, ora 23 și 20 min, s­a deplasat în s. Valea Coloniței r­l Criuleni, unde a documentat tentativa 
de sustragere pe ascuns a unei betoniere de Levene Filip, Mereacre Tudor și Gîngota Serghei.  
 La 05 septembrie 2015, în a doua  jumătate a zilei Meșcinschi Pavel aflîndu­se în   fața magazinului central ,,Unic” amplasat în mun.Chișinău, bd. 
Ștefan cel Mare și Sfînt nr. 8 din înțelegere prealabilă, s­a întâlnit cu Gîngota Serghei, de la care acționând cu intenție directă a pretins pentru sine și 
pentru o altă persoană bani în sumă de 300 euro, ceea ce constituie echivalentul sumei de 6 517 lei, conform cursului oficial pstabilit de BNM 
pentru data de 05 septembrie 2015, înschimbul cărora susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu îi atribuie 
calitatea de bănuit  în săvîrșirea violării de domiciliu care a avut  loc  la 31 august 2015,  în s. Valea Coloniței  r­l Criuleni ca urmare a  tentativei 
nereușite de furt a betonierei.  
 Astfel, la 08 septembrie 2015, în intervalul de timp 10 și 00 min, ­ 10 și 30 min, ofițerul de urmărire penală al Secției urmărire penală a IP Criuleni, 
Burdia Mihail l­a audiat pe Gîngota Serghei în calitate de martor în cadrul cauzei penale cu nr. 2015210485.  
 Prelungind acțiunile sale criminale, la 15 septembrie 2015, ora 10 și 40 min, Meșcinschi Pavel aflîndu­se în fața centrului comercial ,,universal” 
amplasat în mun.Chișinău str. Pantelimon Halippa, din înțelegere prealabilă, s­a întâlnit cu Gîngota Serghei, de la care acționând cu intenție directă, 
a primit pentru sine și pentru o altă persoană prima parte din banii anterior pretințși în sumă de 100 euro, ceea ce constituie echivalentul sumei de 
2 209 lei, conform cursului oficial stabilit de BNM pentru data de 15.09.2015 în schimbul cărora ofițerul de urmărire penală care investighează 
cazul nu  i­a atribuit calitatea de bănuit în săvîrșirea violării de domiciliu care a avut  loc la 31 august 2015, în s. Valea Coloniței  r­l Criuleni ca 
urmare a tentativei nereușite de furt a betonierei. 
 Prin încheierea din 03 iunie 2016, instanța de judecată a admis cererea inculpatului privind examinarea cauzei penale în baza probelor administrate 
în faza de urmărire penală. 
  Inculpatul Meșcinschi  Pavel,  fiind  audiat  în  ședința de  judecată  în  ordinea art.  3641  alin.  (4) CP  vina a  recunosut­o pe  deplin  și a  declarat că 
recunoaște și confirmă faptele indicate în rechizitoriu, a declarat că la 31 august 2015 a fost deserviciu în grupa operativă din cadrul IP Criuleni. 
Aproximativ pe la orele 23.00 a primit indicația de a se deplasa în satul Valea Coloniței. Deplasîndu­se la fața locului l­a observat pe cet. Gîngota 
Serghei acesta se afla lîngă automobilul său care a comunicat că a venit împreună cu Melinte Filip și Mereacre Tudor însă nu cunoștea cu ce scop au 
venit,  invocau ca să  i­a careva  instrumente. Peste aproximativ 10­15 minute  s­a apropiat Levinte Filip care  i­a comunicat că a venit  să sustragă 
betoniera, după care au fost escortați în incinta Inspectoratului de Poliție Criuleni. În sediu IP Criuleni, Leventi Filip s­a apropiat și l­a întrebat cum 
poate să rezolve problema dată și dacă poate cumva să­l ajute. Levente Filip i­a declarat că la domiciliu are bani în sumă de 7 000 lei la care a căzut 
de acord. Ulterior Gîngotă Serghei pentru a nu­i reține automobilul i­a comunicat că are acasă 200 euro. Apoi a telefonat rudele ca să­i aducă banii. 
Apoi cineva din rudele lui Gîngota Serghei s­au apropiat și au adus banii. A primit bani în sumă de 7 000 lei și 200 euro. Banii în sumă de 7 000 lei 
primiți de  la Levinte Filip au fost pentru a nu­i reține,  iar banii  în sumă de 200 euro au  fost primiți pentru a nu reține mijlocul de transport a lui 
Gîngota Serghei. Peste cîteva zile l­a telefonat pe Gîngota Serghei și i­a comunicat că mai este nevoie de careva sumă de bani pentru ai atribui statut 
de martor  în cadrul dosarului  penal  intentat  în  privința  lui  Levente Filip și Mereacre Tudor. Peste  o perioadă de  timp  l­a  telefonat  pe Gîngota 
Serghei și l­a întrebat dacă a făcut rost de bani, la care i­a spus că deține la moment suma de 100 euro, apoi s­au înțeles să se întîlnească. Ulterior s­
au întîlnit în față la ,,Piața Universală” unde i­a transmis suma de 100 euro. Restul banilor în sumă de 200 euro, nu i­a cerut deoarece s­a răzgîndit.  
 De cele comise se căiește sincer, solicitând aplicarea unei pedepse mai blânde, acceptând judecata pe baza probelor administrate în faza de urmărire 
penală  în confirmarea vinovăției, şi anume: 

     Declarațiile martorului Levente Filip care a declarat că, aproximativ prin  luna  iunie a anului current, a lucrat  împreună cu ginerile său Mereacre 
Tudor Mihail  și  încă două persoane cu prenumele Fedea și  Ion,  la construcția unui acoperiș și construcția unei anexe a casei din comuna Valea 
Colonița,  r­l Criuleni  ce aparține unei doamne cu prenumele Adela.  Lucrările de construcție  la obiectivul nominalizat  au durat aproximativ  trei 
săptămîni  pentru  ce  a  primit  de  la  proprietară  aproximativ  20 000  lei.  La  31  august  2015,  a  terminat  o  casă  de  construit  din  com.  Cricova 
mun.Chișinău și ulterior a mai găsit un obiect pe care urma să construiască din fundament. Fiind în căutarea unei betoniere, și­au adus aminte că la 
gospodăria din com. Valea Colonița unde a efectuat construcția casei  în  luna iunie,  se afla un utilaj de producer a betonului și au hotărît  să o  ia 
conform necesității. Luînd în considerație că nu dispuneau de  transport, ginerile l­a sunat pe vecinul Gîngotă Serghei Nicolai pe care  l­a rugat să 
plece în seara de 31 august 2015, în comuna Colonița să ia acest utilaj, la ce acesta a acceptat efectuarea serviciilor de transport contra sumei de 
500 lei. Ajungînd la fața locului, el cu ginerile au coborît din automobil, iar Gîngota Serghei a rămas cu mijlocul său de transport în fața casei lîngă 
o fișie forestieră. Ambii au așteptat lîngă mașină pînă cînd a trecut un domn și o doamnă pe lîngă ei cu vaca, după care ambii au intrat în gospodărie 
unde anterior a lucrat î construcție, s­au uitat în interiorul saraiului de lîngă casă, unde au văzut utilajul de produs beton care era fără roți și la acel 
moment sau răzgîndit să­l ia din cauz greutății enorme, iar între timp au auzit un strigăt a unui domn și a unei doamne care strigau la șofer ,,că de 
aicea nu te miști pînă cînd nu vine poliția”, uiar după zgomot au decis să fugă de la fața locului. În timp ce era la ieșire din com. Valea Coloniței, a 
fost sunat e fiica sa Mariana care i­a comunicat ca să se întoarcă înapoi la Gîngota Serghei din motiv că acesta a fost reținut de poliție. Peste puțin 
timp a fost contactat la telefonul său mobil cu numărul 060231469 de către o persoană care s­a prezentat că este ofițer operativ de sector a com. 
Valea Coloniței din r­l Criuleni pe care la întrebat unde se află. Acesta i­a răspuns că se află la ieșire dinsat comunicîndu­i să stea pe loc curînd o să 
se apropie de el. Peste puțin timp, a observat un maxi taxi, care s­a oprit în apropierea sa, din care a ieșit Gîngota Serghei și o persoană și o persoană 
care s­a prezentat ofițer de sector. S­a urcat în mașină și au plecat la fața locului în gospodăria din satul Valea Coloniței de unde a vrut să ia utilajul 
de producere a betonului. Acolo ofițerul de sector l­a întrebat cum a intrat pe teritoriul gospodăriei și ce a vrut să facă, între timp peste jumătate de 
oră a mai venit un mijloc de transport cu patru colaboratori de poliție, care au primit explicații de la ei, după care s­a prezentat și proprietara casei 
care a confirmat că nici­un bun nu a  fost sustras din gospodăria acesteia. Aproximativ la ora 01.30 min., a urcat în mașina poliției,  iar pe Serghei 
Gîngota l­au urcat alături în mijlocul său de transport și i­au adus la IP Criuleni. Unde ofițerul de sector cu prenumele Pavel i­a condus în biroul său 
de serviciu amplasat la etajul 1 de la intrare mergînd drept înainte după care a cotit la stînga și a intrat în biroul acestuia situat vis­a­ vis de sala de 
ședințe. Peste aproximativ 10­15 minute a venit un colaborator de poliție în formă care l­a luat în biroul său de serviciu și i­a colectat amprentele 
de la mîini, după care l­a adus înapoi în birou și l­a luat și pe Serghei. Cînd a rămas de unul singur, ofițerul de sector pe nume Pavel l­a amenințat că 
va fi reținut și transportat la izolatorul IGP al MAI. Acesta s­a exprimat ca să nu fie reținut trebuie să­i dea mulți bani, la ce i­a zis că la domiciliu 
deține doar suma de 7 000 lei,  iar ofițerul cu prenumele Pavel  i­a spus că ajunge suma dată doar ca să nu  fie reținut. După ce în birou a  intrat și 
Serghei, polițistul a ieșit din birou. Stînd de vorbă cu Serghei acestia i­a spus că de la el, polițistul a cerut suma de 200 euro pentru ca să nu­l rețină. 
Peste puțin timp, polițistul Pavel a intrat din nou în birou, unde i­a restituit telefonul său și a lui Serghei, ca să telefoneze rudele, ca la rîndul său, 
acestea să aducă în decurs de o oră șii jumătate banii respectivi, în caz contrar după prezentarea conducerii la serviciu, el îi va putea să­i ajute și vor 
fi  reținuți. A sunat de pe  telefonul său mobil pe  fiica sa Mariana, căreia i­a zis să  i­a suma de 7 000 lei din casă și  să­i ducă mamei lui Gîngota 
Serghei pe nume Galina, care urma să prezinte banii. Între timp Serghei a telefonat­o pe mama sa și i­a spus să­i aducă 200 euro că în caz contrar va 
fi reținut. La 01 septembrie 2015, aproximativ la ora 05 și 40 min., mama lui Serghei l­a telefonat și i­a zis că au ajuns. Polițistul i­a scos din biroul 
său de serviciu și i­a permis lui Serghei să iasă pînă afară să ia banii, iar el împreună cu polițistul fiind în așteptare în fața IP Criuleni lîngă mașina lui 
Serghei. Peste puțin  timp Serghei a adus suma de 7 000 lei  și 200 euro pe cre  i­a transmis polițistului Pvel, care i­a  luat în mînă și  i­a strîns în 
pumn. După ce a transmis banii acestuia el a dat mîna cu ei și i­au asigurat că totul va fi bine și nu vor fi trași la răspundere pentru cele întîmplate. 
Banii i­a adus mama lui Serghei pe nume Galina, care fiind urmată de fiul Gîngota Gheorghe și soția acestuia Gîngota Elena. După care el și Serghei 
s­au urcat în mașina acestuia și au plecat în s.Costești r­l Ialoveni. La 04 septembrie 2015, a fost contactat la numărul 060231469 de către polițistul 
Pavel de pe  telefonul său cu  numărul 068060088, care  i­a comuunicat să se prezinte  la data de 07  septembrie 2015  la ora 10.00  în  incinta  IP 
Criuleni împreună cu ginerele Mereacre Tudor și șoferul Gîngota Serghei Nicolai. La 09 septembrie 2015, în jurul orei mesei, a fost contactat de 
către colaboratorul de poliție din cadrul  IP Criuleni Pavel de la numărul său mobil 069426517 și l­a întrebat dacă vine astăzi la IP Criuleni, la ce 
acesta i­a comunicat că astăzi nu reușește să vină la el, deoarece culege poama, la ce ultimul i­a zis cînd o să se elibereze să se prezinte împreună cu 
ginerele Mereacre Tudor.  La  10  septembrie 2015,  aflîndu­se  la muncă  împreună  cu ginerele Mereacre  Tudor  acesta a  fost  contactat de  către 
colaboratorul de poliție Pavel, căruia i­a comunicat că urmează să se prezinte ambii la IP Criuleni. În legătură cu faptul că la acel moment turnoau 
coloanele de  la o casă cu beton, acesta  i­a zis că nu poate să se prezinte  la  IP Criuleni și  l­a  trimis pe ginere de unul singur. Seara ginirele  i­a 
povestit că s­a prezentat la ofițerul de urmărire penală Mihail Burdila din IP Criuleni, care l­a chestionat verbal despre circumstanțele ce au avut loc 
la  31 august  2015,  fără  a  întocmi careva  proces­verbal, după  care  i­a spus  ca să  se  prezinte ambii  pentru data  de  11 septembrie  2015. La  11 
septembrie 2015, acesta l­a telefonat pe Pavel la numărul de telefon 068060088, pe care l­a întrebat dacă poate să se pornească spre IP Criuleni, la 
ce el a replicat ,, ce încă nu ești pe loc și îndecurs de jumătate de oră să fie la el”.  

    Ajungînd în fața IP Criuleni, l­a telefonat pe Pavel și i­a spus că se află în fața sediului la ce el a spus să­l aștepte 20 min., deoarece se află în sala 
sportivă. Peste puțin timp, acesta a ieșit din sediul IP Criuleni și i­a luat în biroul cu nr. 12 cu inscripția Mecșinschi Pavel în interiorul căruia fiind 
un coleg de –al său. În cadrul discuției, Pavel i­a spus că ginirele la întrebat de banii primiți în sumă de 7 000 lei pentru ambii și de ce umblă pe 
drumuri, la ce el a menționat că suma de 7 000 lei primită de la el la 31 august 2015, a fost doar pentru a nu­i reține, dar cu pentru a înceta dosarul 
penal. Peste puțin timp, acesta i­a indicat să iasă din birou ca să se îmbrace în uniformă iar peste puțin timp iarăși a intrat la el în birou. La ce el i­a 
zis că după ce i­a dat suma de 7 000 lei ei au bătut palma și că el l­a asigurat că totul va fi bine, după care l­a scos din birou și l­a dus la etajul doi 
lîngă biroul nr. 15, unde a intrat în birou, iar el a rămas în coridor. Peste 10 minute a ieșit în coridor și au plecat în ograda IP Criuleni lîngă garajuri, 
unde i­a spus că pentru încetarea urmăririi penale el trebuie să discute cu procurorul care conduce urmărirea penală pe cauza respectivă, dar pentru 
aceasta trebuie mulți bani. Concretizînd despre ce sumă este vorba, acesta a zis că la moment nu cunoaște, o să afle mai tîrziu  și o să­i informeze 
săptămîna viitoare cînd o să prezinte la el toți trei  și atunci o să vorbească mai detaliat. Pavvel  l­a asigurat că pentru  acțiunile lor,  legea prevede 
aplicarea amenzii în sumă de 6 000 lei, dar aceasta depinde de mărturiile părții vătămate și dacă aceasta va depune careva cereri de împăcare cu ei. 
La finele discuțiilor i­a zis că săptămîna viitoare să fie prezenți toți trei adică el, ginerele și Gîngota Serghei la IP Criuleni (f.d.7­13 V­I);  

    Depozițiile martorului Mereacre Tudor Mihail, care a declarat că aproximativ, trei luni în urmă împreună cu socrul Levente Filip Iustin și încă două 
persoane cu prenumele Fiodor și  Ion a  reparat acoperișul unei case din com. Valea Coloniței. La acel obiect a lucrat aproximativ  trei săptămîni, 
după ce a finisat lucrările s­a deplasat în Federația Rusă la muncă. La 10 august 2015, a revenit acasă iar la 31 august 2015, împreună cu socrul au 
sărbătorit ziua limbii și au servit băuturi alcoolice, iar în jurul orei 20 și 00 min, și­au amentit că la obiectul din s. Valea Coloniței unde au reparat 
acoperișul casei se afla o betonieră și ar avea nevoie de ea pentru a le ușura lucrul la construcții, la ce ambii l­au rugat pe Gîncota Serghei să meargă 
cu ei, cu microbuzul său de model ,,Ford Tranzit” să aducă betoniera. În jurul orei 21 și 30 aua juns în com. Valea Coloniței la locul destinației, unde 
el împreună cu socrul au coborît din microbuz și au intrat în ogradă,  iar Gîngota Serghei a parcat microbuzul la aproximativ 70 m de  la acea casă 
unde îi aștepta. La un moment dat pe  lîngă ei au trecut doi vecini și au văzut că microbuzul este parcat suspect și au început să strige precum că 
chemă poliția și că microbuzul nu se va mișca de aici pînă nu vine poliția. Acesta cu socrul cînd au auzit  strigătel, au fugit în direcții diferite, iar 
șoferul  rămînînd la  fața  locului. După cum a aflat, la  fața  locului s­a prezentat poliția efectuînd cercetare  la  fața locului a gospodăriei, în cadrul 
căreia au constatat că nu au fost sustrase careva obiecte. În moment , Gîngota Serghei le­a comunicat polițiștilor scopul său pentru ce a venit și cu 
cine. Ulterior, polițiștii l­au  telefonat pe socrul și i­au comunicat să se  întoarcă înapoi sau să stea acolo unde este, deoarece se vor apropia ei cu 
automobilul și  îl vor lua, peste cîteva minute s­au apropiat polițiștii de socrul și l­au luat, cu care au mers la fața  locului. Acolo polițiștii au mai 
făcut careva acțiuni și cu toții au mers la Inspectoratul de Poliție Criuleni. La IP Criuleni au ajuns în jurul orei 01. 30 din cîte cunoaște, careva acte 
procesuale la IP Criuleni socrul și Gîncota Serghei nu au semnat, doar că li s­au ridicat amprentele digitale . După ce li s­au ridicat amprentele, un 
polițist cu prenumele Pavel le­a comunicat că dacă doresc să meargă acasă și să fie totul normal va fi necesară o sumă mare de bani, și i­a întrebat 
pe ambii cîți bani au acasă, la care socrul a declarat că are 7 000 lei și Gîngota Serghei are 200 euro. Polițistul le­a declarat că au la dispoziție o oră 
și jumătate ca cineva să aducă acești bani. Așadar socrul a telefonat­o pe soția Mereacre Mariana Filip și i­a comunicat să ia suma de 7 000 lei de 
acasă  și  să  i­o  ducă  lui  Gîncota  Galina,  care  este mama  lui  Gîncota Serghei  deoarece  Gîncota  Galina  împreună  cu  fiul  său mai mic  Gîncota 
Gheorghe și soția acestuia Gîncota Elena cu automobilul vor merge la IP Criuleni să ducă banii.  În timp de vre­o oră Gîngota Gheorghe, Gîncota 
Galina și Gîncota Elena au fost la IP Criuleni și au dus banii. Gîncota Galina i­a înmînat banii în sumă de 200 euro și 7 000 lei, fiului său Gîncota 
Serghei care la rîndul său i­a transmis polițistului Pavel, iar în jurul orelor 6 dimineața le­a permis săplece acasă declarîndu­le că totul va fi bine și 
să nu  povestească  la nimeni despre  cele  întîmplate. Ulterior,  la  01 septembrie 2015  în  jurul orei 09, 00  a primit un apel  telefonic  la numărul 
068539001 de la numărul 068060088 de la o persoană care s­a prezentat ca polițist de la IP Criuleni și i­a comunicat că la 06 septembrie 2015 la 
ora 10.00 urmează să prezinte la IP Criuleni. Acest polițist iarăși l­a telefonat la 04 septembrie 2015, de pe același număr și  i­a comunicat să se 
prezinte luni pentru data de 07 septembrie 2015 la ora 10.00 (f.d.14­16 V­I);  

    Depozițiile martorului Gîngota Serghei Nicolai care a declarat că la 31 august 2015, aflîndu­se la domiciliu în s. Costești r­l Ialoveni, aproximativ 
pe  la ora 21.20 a  fost contactat de către vecinul Mereacre Tudor Mihail de pe  telefonul  lui mobil cu numărul 068539001, care  l­a  rugat să se 
deplaseze cu mijlocul de transport ce îi aparține de model Ford Tranzit cu numărul de înmatriculare DR AU 077 împreună cu el și socrul acestuia 
Levente Filip pînă în satul Valea Coloniței din r­l Criuleni, pentru a aduce o betonieră de la o gospodărie unde anterior au lucrat la construcție. A 
fost de acord să meargă cu ei pentru o recompensă de 500 lei, plată ce constituie costul motorinei și uzura mașinii. După ce au ajuns la marginea 
satului Mereacre Tudor i­a arătat drumul pe unde să meargă s­a oprit lîngă o casă, după care ambii au ieșit din mașină și au plecat înainte spunîndu­i 
să aștepte în mașină. A aprins o țigară și a auzit zgomot de tablă, după care a auzit nicște voci ,,care acolo”. S­a speriat, a pornit mașina și a început să 
facă manevra în spate după care, de mașină s­au apropiat doi bărbați și o femeie, care i­au spus să oprească mașina. Aceștia l­au întrebat cine a intrat 
în gospodărie, de unde s­a auzit gălăgie, precum că au venit la furat, comunicîndu­i că o să cheme poliția. Le­a explicat că nu are nici o treabă și dacă 
doresc pot să cheme  poliția. Unul din bărbații prezenți a cotactat ofițerul  de sector, care s­a prezentat  la  fața  locului  cu un  taxi aproximativ  în 
jumătate de oră. La fața locului ofițerul de sector la întrebat ce caută aici, ce are în mașină, și s­a uitat în salon și în cabina automobilului, după care 
a  intrat  în gospodăria unde  s­a auzit zgomot. Apoi  la  întrebat cu  cine a venit  comunicîndu­i numele persoanelor  cu care a venit.  La solicitarea 
ofițerului de sector, l­a contactat pe Tudor, însă i­a răspuns soția acestuia Mariana căreia i­a spus să­l contacteze tatăl ei ori soțul. Peste puțin timp a 
sunat Leventi Filip și a vorbit cu ofițerul de sector, căruia i­a explicat unde se află și au plecat cu maxi  taxi după el. După ce  l­a luat pe Filip la 
ieșirea din satul Valea Coloniței s­au întors înapoi la fața locului, iar între timp ofițerul de sector a contactat grupa operativă a IP Criuleni pentru a 
se prezenta la  fața  locului. Peste puțin  timp  la fața  locului s­a prezentat un mijloc de  transport de model Dacia Duster a IP Criuleni din care au 
coborît patru colaboratori ai poliției, care au primit explicații de la persoanele prezente, după care au contactat proprietara casei. Aceasta a venit 
aproximativ pe  la orele 23 și 00 min. După ce proprietara casei a verificat conținutul gospodăriei colaboratorul de poliție care s­a prezentat ca 
Meșcinschi Pavel, a urcat la volanul automobilului cu care s­au deplasat la IP Criuleni. Meșcinschi Pavel a parcat automobilul în parcarea din fața IP 
Criuleni,  i­a  luat cheile,  telefonul mobil, documentele mașinii  și actele de  identitate, după care au intrat  împreună cu Levente Filip în biroul de 
serviciu a lio Meșcinschi Pavel situat la etajul 1 lîngă sala festivă a IP Criuleni. După ce au ajuns în biroul, pe Levente Filip l­a luat un expert care i­a 
colectat monstre de amprente digitale. Între timp el i­a explict polițistului în cauză că el nu este vinovat a fost angajat doar în calitate de șofer cu 
mașina sa. Interesîndu­se care va fi soarta lui în continuare și cum ar putea să iasă din toată situația respectivă Meșcinschi Pavel i­a spus că posibil 
în cauza penală să  rămînă ca martor, dar pentru a elibera mașina sa, trebuie să­i dea bani  în sumă de 4 000 lei pînă la ora 6 dimineață. Peste puțin 
timp în birou a intrat Levinte Filip cu expertul, după care l­a  luat și pe el  să­i colecteze amprentele digitale de  la mîini, iar mai tîrziu a revenit în 
biroul polițistului. Apoi Meșcinschi Pavel i­a restituit lui și lui Filpt telefonul mobil, pentru a telefona la rude, care în decurs de două ore urmau să 
aducă banii pretinși 200 euro de la el, iar Filip să aducă 7 000 lei ca să nu­l  rețină și să nu dea curs materialelor în continuare. Acesta de la telefonul 
său  a  telefonat­o  pe mama  sa  la  numărul  de  telefon  068391129,  căreia  i­a  explicat  cele  întîmplate  și  a  rugat­o  să­i  aducă  banii  pretinși  de 
Meșcinschi Pavel și  să treacă și pe fiica  lui Filip pe nume Mariana ca să ea bani  în sumă de 7 000  lei  și să aducă banii cît mai urgent  în fața  IP 
Criuleni. Aproximativ pe la ora 06 și 00 a fost constactat de fratele Gheorghe care i­a spus că a ajuns în fața IP Criuleni și a adus banii, după care 
polițistul i­a scos din birou și au ieșit afară. Acesta a luat banii în sumă de 200 euro și 7 000 lei de la mama sa, care era împreună cu fratele și soția 
acestuia și i­a transmis lui Meșcinschi Pavel, după care acesta i­a permis să plece cu mașina. Tot atunci polițistul i­a spus că cu restituirea mașinii s­
a rezolvat, însă să nu o înstrăineze pînă la soluționarea cauzei și cînd va trebui să se prezinte el îl va telefona. La 05 septembrie 2015, aproximativ pe 
la ora 09 și 00 la telefonat o persoană de la numărul de mobil 068060088 care s­a prezentat ca Meșcinschi Pavel, spunîndu­i că este la Chișinău și 
că trebuie să se întîlnească. Conform înțelegerii avute, acesta s­a întîlnit în fața centrului comercial ,,Unic” cu Meșcinschi Pacel cu care a discutat 
despre cazul din s. Valea Coloniței. În cadrul dicuției, acesta l­a întrebat ce trebuie să facă că să nu mai umble pe drumuri și să nu mai aibă probleme 
cu poliția, la ce el i­a spus că trebuie să­i ma dea suma de 300 euro ca să nu­l facă complice la comiterea tentativei de furt împreună cu Mereacre 
Tudor și Levinte Filip. La 07 septembrie 2015, a fost contactata din cou de către Meșcinschi Pavel de la numărul de telefon 069426517, pe care l­a 
întrebat dacă poate să se prezinte  la IP Criuleni să semneze careva acte, dîndu­i de  înțeles și despre suma pe care urma să  i­a dea,  însă a amînat 
întîlnirea din cauza lipsei de bani. La 10 septembrie 2015, a fost contactat de Meșcinschi Pavel de la telefonul său mobil cu numărul 068060088 
care la întrebat ,, ce­i cu treaba ceia” dîndu­i de înțeles de suma de 300 euro pe care urma să i­a transmită acestuia, la ce i­a relatat că la moment nu 
dispune  banim  îi  va  face  rost  mai  tîrziu.  Ulterior,  pe  data  de  14  septembrie  2015,  tot Meșcinschi  Pavel  de  la  telefonul  său mobil  la  sunat 
aproximativ  la ora 10.00 min., care  l­a  întrebat din nou dacă a hotărît  ,,cu treaba noastră”,  la ce  i­a spus că se află cu copilul la spital  și nu este 
disponibil. Fiind contactat de mai multe ori Meșcinschi Pavel, în acea zi spre seară, acesta l­a constactat înapoi și i­a spus că o să fie la Chișinău pe 
data de 15 septembrie 2015 la ora 10.00 min. La 15 septembrie 2015, aproximativ pe la orele 10.00 min., l­a contactat de la telefonul său mobil cu 
numărul 060963863,  la numărul 068060088  lui Meșcinschi Pavel și i­a spus că vine  la Chișinău dinspre Costești, la ce el a spus că îi  trebuie la 
piața de lîngă Penetenciarul nr. 13 spunîndu­i la telefon că asupra sa deține numai 100 euro, la Mescinschi a spus că o să se lămurească. La ora 10. 
40 min, s­a  întîlnit cu Meșcinschi Pavel în fața pieței lîngă ghereta cu țigări. În cadrul dicuției l­a întrebat dacă Levinte și ginerele acestuia, și­au 
rezolvat problema, la ce el a spus că s­a săturat de ei, îi cheamă și nu se prezintă precum că spun una dar fac alta. După care i­a spus că a fost la un 
moș de al său săi­i împrumute bani în sumă de 300 euro, la ce el a spus că nu are suma dată și el a acceptat cît are 100 euro. Meșcinschi Pavel i­a 
luat și i­a pus  în buzunar, spunînd că oamenii care duc dosarul să vadă că este om serios și  ține de cuvînt. După care la  întrebat dacă nu va avea 
probleme, la ce el l­a asigurat că deja a fost audiat în calitate de martor și nu va avea probleme. Ulterior la 29 septembrie 2015, aproximativ la ora 
16.20 a fost contactat telefonic de către Meșcinschi Pavel, care i­a zis că oamenii ceia cu dosarul îl întreabă cînd o să intre pe la dînșii, la ce i­a 
spus că trebuie azi, mîine un avans, că a făcut un obiect în Chișinău și o să se lămurească. La 30 septembrie 2015, aproximativ la ora 09 și 45 min., 
la contactat pe Meșcinschi Pavel căruia ia zis că va veni în oraș, spunîndu­i că banii o să­i aibă vineri adică pe 02 octombrie 2015. La 01 octombrie 
2015, la contactat pe Meșcinschi Pavel și i­a spus că banii nu o să­i iabă mîine, dar o să­i obțină peste o săptămînă, aproximativ pe marți  sau pe 
miercuri,  la ce el i­a spus că deja a vorbit cu oamenii de acum și mai bine nu­i spunea că o să­i dea banii vinerea, la ce el  sa inervat și  i­a îchis 
telefonul. La 06 octombrie la contactat pe Pavel aproximativ pe la ora 09. 15 min., pe care la întrebat dacă poate să se întîlnească pe la orele 12.00 
tot înpiață, ca data trecută la ce el a căzut de acord. Conform înțelegerilor avute, acesta s­a prezentat în fața pieței ca să se întîlnească cu Pavel să­i 
transmită restul sumei de 200 euro. Aproximativ pe la ora 13. 00 a fost sunat înapoi de Pavel care i­a zis că sa întîlnit cu cineva din băiți și că pleacă 
cu ei la lucr și se vor întîlni altă dată și dacă ceva el o să­l sune. Peste o perioadă oarecare, acesta l­a sunat pe Pavel și i­a spus că vrea să plece în 
România să depună actele pentru obținerea cetățeniei și la întrebat dacă nu va avea careva probleme cu actele, în legătură cu dosarul penal în care el 
figurează, la ce el la asigurat că nu poate să aibă careva probeleme, deoarece a fost audiat în calitate de martor întebîndu­l totodată despre banii care 
au rămas să­i dea la ce el a spus că este ocupat și o să­l sune altă dată. După ultima discuție, acesta nu la mai sunat și nici nu s­au întîlnit (f.d.30­39 
V­I); 

     Depozițiile martorului Gîncota Gheorghe Nicolai, care a declarat că la 31 august 2015, fiind la un iaz din satul Costești, în jurul orei 03 și 00 min., 
a fost telefonat de către fratele său Gîncota Serghei de la numărul de telefon 060963863 la numărul său 069560453 care i­a comunicat că mama, 
împreună cu soția Gîncota Elena urmează să se deplaseze pînă la Criuleni la inspectoratul de poliție să­i ducă 200 euro, și l­a rugat să ducă și el cu 
ei, deoarece ele nu cunosc drumul. Peste puțin  timp, la  iaz a venit mama sa  împreună cu soția s­au urcat  în automobil  și au mers  la Criuleni.  În 
timpul deplasării spre Criuleni din discuții cu mama, a înțeles că înaonte de a se porni de acasă a venit o vecină pe nume Mereacre Mariana și i­a 
înmînat mamei bani în sumă de 7 000  lei pentru a o transmite tatălui său Leventi Filip care la acel moment se afla la IP Criuleni. Ajungînd la fața 
locului,  fratele s­a  apropiat de automobil acestuia, a  luat banii de  la mama sa  în sumă de 200 euro și 7 000  lei, comunicînd că banii 200 euro 
trebuie pentru ca să nu îi aresteze microbusul de model  ,,Ford Transit”,  iar cei 7 000  lei  să îi  transmită  lui Levente Filip ca acesta ulterior să  îi 
transmită unor polițiști pentru a nu­l aresta. Aproximativ peste 15­20 min., fratele Gîncota Serghei a ieșit din Inspectoratul de Poliție și a comunicat 
că s­a clarificat și le­a spus să meargă spre casă unde le va povesti ce a pățit (f.d.40­41 V­I);  

    Depozițiile martorului Gîncota Elena Petru, care a declarat că, în seara zilei de 31 august 2015, fiind acasă cu mama soacră pe nume Gîncota Galina, 
pe la orele 03 și 00 min., a fost telefonată de către feciorul său Gîncota Serghei la numărul 060963863 la numărul 068391129, care i­a comunicat 
că are careva probleme la Inspectoratul de Poliție Criuleni. A rugat­o să se ducă cu cineva  la IP Criuleni și să  îi aducă bani în sumă de 200 euro. 
Mama soacră  i­a povestit cele întîmplate, după care acasă a venit vecina Mereacre Marina și  i­a înmînat mamei soacre bani  în sumă de 7 000 lei 
pentru a­i transmite lui Levente Filip ca acesta ulterior să o transmită unor polițiști de la IP Criuleni pentru a nu­l aresta. Ulterior a urcat la volanul 
automobilului de model ,,Audi A3”, mama soacră a urcat alături și au mers la un iaz din Costești unde se afla soțul Gîngcota Gheorghe. Acesta a mai 
luat un prieten Bîrcă Denis pentru că nu cunoștea drumul spre C și s­au deplasat la fața locului. Odată ce au ajuns la IP Criuleni, mama soacră 
l­a telefonat pe feciorul său Gîncota Serghei după care acesta a  ieșit din Inspectorat a luat banii  în sumă de 200 euro  i 7 000  lei și i­a rugat să­l 
aștepte. Aproximativ peste 15­20 minute Gînco șit din Inspectoratul de poliție și a comunicat că sa clarificat și le­a spus să meargă 
spre casă unde le va povesti ce s­a întîmplat (f.d.42­43 V­I) 

     Rapor ă nr. 329 din 10  ă 3 (trei) bancnote cu valoarea nominală a cîte 100 euro fiecare cu 
rmătoare serii  i numere: S2745025521, X13997902313 și X 13997902304,în sumă totală de 300 e șcinschi Pavel, 
și  parțial  primite  sub  controlul  Centrului  Național  Anticorupție  la  15  septembrie  2015,  în  fața  centrului  comercial  ,,universal”  amplasat  în 
mun.Chișinău str. Pantelimon Halippa, corespund după calitat și metoda imprimării rechezitelor bancnotelor autentice (f ­55 V­I);  

     Telefonul mobil de model  ,,NOKIA RM 1035” cu  numărul  IMEI  1356458/06/24682/7  i  IMEI 356458/06/2246183/5  în  care se  conțin două 
cartele SIM ,,Orange Moldova” cu numerele abonatului 068060088 și 069426517 depistat  și ridicat prin procesul­verbal de  reținere a bănuitului 
Meșcinschi  Pavel  la  05.11.2015.  Numerele  cartelelor  SIM  coroborează  cu  declarațiile  martorilor  Levente  Filip, Mereacre  Tudor  și  Gîncota 
Serghei  potrivit  cărora  învinuitul Meșcinschi  Pavel  i­a  telefonat  de  la  aceste  numere de  telefon  precum  și a  primit  apeluri  în  cadrul cărora  a 
organizat întîlniri cu aceștia în scopul pretinderii sau primirii banilor în sumă de 300 euro, care nu i se cuvin fie în scopul stabilirii unor întîlniri 
deja după primirea la 01 septembrie 2015 a banilor în sumă de 200 euro și 7 000 lei;  

      Procesul­verbal  de  examinare  din  25  noiembrie  2015,  încadrul  căruia  a  fost  examinată  informația  ridicată  de  la  operatorul  de  telefonie 
mobilă ,,Orange” privi șcinschi Pavel de la numerele de telefon 69426517 și 068060088, de 
martorul Levinte  Filip de  la numărul de  telefon 60231469, martorul Mereacre Tudor  de  la  numărul de  telefon  68539001 și  martorul Gîncota 
Serghei de la numărul de telefon 60963863 (f.d.66­57 V­II);  

    Informația privind convorbirile telefonice efectuate de învinuitul Meșcinschi Pavel de la numerele de telefon 69426517 și 68060088 de martorul 
Levente Filip de la numărul de telefon 60231469, martorul Mereacre Tudor de la numărul de telefon 68539001 și martorul Gîncota Serghei de la 
numărul de telefon 60963863 din examinarea căreia  rezultă că la 01 septembrie 2015, martorul Gîncota Serghei  la ora 02 și 21 a telefonat­o pe 
mama sa Gîncota Galina în scopul aducerii de aceasta la sediul IP Criuleni a banilor în sumă de 200 euro, pretinși de învinuitul Meșcinschi Pavel în 
schimbul cărora susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să restituie autoturismul de model ,,Ford” cu numărul 
de  înmatriculare  DR AU  077 folosit  pentru deplsarea  în s. Valea  Coloni ei  r­l  Criuleni  în  scopul săvîrșirii  furtului.  Ulterior  la  05 și  54 min., 
Gîncota Galina l­a telefonat pe Gîncota Serghei pentru a­i comunica că a adus banii în sumă de 200 euro și banii în sumă de 7 000 lei care au fost 
pretinși de  învinuitul Meșcinschi de  la Levinte Filip. Fapt care ă cu declarațiile martorilor Gîncota Serghei, Levinte și Gîncota 
Galina. Din informația examinată sunt confirmate declarațiile martorului Gîncota Serghei privitor la  întîlnirile și convorbirile  telefonice care au 
avut loc între acesta și învinuitul Meșcinschi Pavel după data de  ă de 300 euro, în 
schimbul cărora susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu îi atribuie calitatea de bănuit în săvîr irea violării 
de domiciliu care a avut loc la 31 august 2015 în s. Valea Coloniței, r­l Criuleni ca urmare a tentativei nereușite de f
septembrie  2015,  la  ora 08  și  10 min,  învinuitul Meșcinschi  Pavel  l­a  telefonat  pe  Gîncota  Serghei,  iar  ulterior martorul  Gîncota  Serghei  la 
telefonat pe  învinuit la ora 10 și 36 min., 11 și 23 min., 12 și 53 min. În acea zi a avut loc întîlnirea  între martorul Gîncota Serghei și învinuitul 
Meșcinschi Pavel în fața magazinului central ,,Unic” amplasat în mun.Chișinău bd. Ștefan cel Mare nr. 8 (f.d.13­65 V­II);  

    Analiza operațională a conexiunilor telefonice la numerele de telefon 69426517, 68060088 utilizat de Meșcinschi Pavel în coraport cu numărul de 
telefon 60231469 utilizat de către Levinte Filip, numărul de telefon 68539001 utilizat de Mereacre Tudor și numărul de telefon 60963863 utilizat 
de Gîncota Serghei ridicate de la ÎM ,,Orange” SA. Potrivit acestor informații la 01 septembrie 2015, martorul Gîncota Serghei la ora 02 și 21 min., 
a  telefonat­o pe mama sa Gîncota Galina  în scopul aducerii de aceasta la sediul  IP Criuleni a banilor în sumă de 200 euro pretinși de  învinuitul 
Meșcinschi  Pavel  în schimbul  cărora  susținea  că  va  influența  ofițerul  de  urmărire  penală care  investighează  cazul  să  restituie  autoturismul  de 
model  ,,Ford” cu numărul de  înmatriculare DR AU 077 folosit pentru deplasarea  în S. Valea Coloniței,  r­l Criuleni  în scopul săvîrșirii  furtului. 
Ulterior la ora 05 și 54 min., Gîncota Galina l­a telefonat pe Gîncota Serghei pentru a­i comunica că a adus banii în sumă de 200 euro și banii în 
sumă  de 7 000  lei care  au  fost  pretinși  de  învinuitul Meșcinschi de  la  Levinte Filip.  Fapt care  coroborează cu  declarațiile martorilor  Gîncota 
Serghei, Levinte Filip și Gîncota Galina. Din informația examinată sunt confirmate declarațiile martorului Gîncota Serghei privitor la întîlnirile și 
convorbirile telefonice care au avut loc între acesta și învinuitul Meșcinschi Pavel după data de 05 septembrie 2015, atunci cînd învinuitul a pretins 
bani în sumă de 300 euro înschimbul cărora susținea ca va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu îi atribuie calitatea de 
bănuit în săvîrșirea violării de domiciliu care a avut loc la 31 august 2015, în s. Valea Coloniței, r­l Criuleni ca urmare a tentativei nereușite de furt a 
betonierei. Astfel, la 05 septembrie 2015, ora 08 și 10 min.,  învinuitul Meșcinschi Pavel  l­a  telefonat pe Gîncota Serghei,  iar ulterior martorul 
Gîncota Serghei l­a  telefonat pe  învinuit la ora 10 și 36 min; 11 și 23 min, 12 și 53 min.  În acea zi a avut  loc  întîlnirea  între martorul Gîncota 
Serghei  și  învinuitul  Meșchinshi  Pavel  înfața  magazinului  central  ,,Unic”  amplasat  în  mun.Chișinău,  bd.  Ștefan  cel  Mare  nr.  8.  Probă  care 
coroborează și confirmă declarațiile martorilor Gîncota Serghei, Levinte Filip, Cîncota Galina în ce privește timpul și circumstanțele transmiterii 
învinuitului Meșcinschi Pavel a banilor care nu i se cuvin în sumă de 200 euro și 7 000 lei (f.d.74­81 V­II);  

    Copia materialelor cauzei penale cu nr. 2015210485, de învinuire a  lui Levinte Filip și Mereacre Tudor în săvîrșirea infracțiunii prevăzute de art. 
179 alin.(1) Codul Penal, din conținutul cărora rezultă că la 02 septembrie 2015, ofițerul de urmărire penală a Secției urmărire penală a IP Criuleni 
Burdila Mihail  a  fost  începută  urmărirea  penală  pe  faptul violării  de  domiciliu  în  noaptea  spre 01  septembrie  2015,  de  către Levinte  Filip  și 
Mereacre Tudor. Anterior la 31 august 2015, în Registrul nr.2 de evidență a altor infracțiuni cu privire la infracțiuni al IP Criuleni cu numărul 3894 
a fost înregistrat apelul din ora 23 și 10 min a numitei Mura Victoria Ștefan privind furtul bunurilor din gospodăria vecină. La 01 septembrie 2015, 
în intervalul de timp cuprins între 02 și 05 min – 02 și 30 min., în localitatea Valea Coloniței cu permisiunea proprietarului Gîncota Serghei a fost 
efectuată cercetarea la fața locului a autocamionului de model ,,Ford Tranzit” cu numerele de înmatriculare DR AU 077. La 08 septembrie 2015, 
ulterior acceptării dării de Gîncota Serghei învinuitului Meșcinschii Pavel a banilor pretinși la 05 septembrie 2015 în sumă de 300 euro, ofițerul de 
urmărire penală Burdila Mihail l­a audiat pe Gîngota Serghei  în calitate de martor. Totodată  în materialele cauzei penale  lipsesc careva procese­
verbale de reținere a lui Levinte Filip precum și acte procedurale de ridicare a autocamionului de model ,,Ford Tranzit” cu numărul de înmatriculare 
DR AU 077. Probă care dovedește prezența în acțiunile învinuitului a agravantei prevăzute la art. 326 alin.(2) lit.d) CP ,, acțiunile prevăzute la alin.
(1) urmate de influența promisă sau de obținerea rezultatului urmărit (f.d.94­172 V­II);  

    Foia de stare a gărzii de  instalarea a echipelor de patrulare pentru data de 31.08.2015, a IP Criuleni, din examinarea căreia rezultă că la 31 august 
2015,  învinuitul Meșcinschi  Pavel a  fost desemnat  în calitate de  inspector  în echipa de patrulare  alături de ofițerul de  urmărire penală Burdilă 
Mihail care ulterior l­a audiat pe Gîncota Serghei în calitate de martor și care a efectuat urmărirea penală în cauza cu nr.2015210485. Probă care 
coroborează  cu  declarațiile  martorilor  Gîncota  Serghei,  Levinte  Filip  și  Mereacre  Tudor  privind  prezența  învinuitului  la  fața  locului  la  01 
septembrie 2015, precum și pretinderea și primirea de acesta în jurul orei 03 și 00 a banilor în sumă de 200 euro și 7 000 lei (f.d.182­185 V­II);  

     Înregistrarea  interceptării  comunicărilor  telefonice  purtate de martorul Levinte  Filip și  învinuitul Meșcinschi  Pavel  la  13 septembrie  2015,  în 
intervalul de timp cuprins între ora 13 și 40 min­ 13 și 41 min., de postul de telefon 60231469 către abonatul 68060088, în cadrul comunicărilor 
Levinte Filip îl întreabă pe învinuitul Meșcinschi Pavel ,, știi că a fost vorba ca cît trebuie ca eu să știu să caut” la ce i­a fost răspuns ,,dapoi oricum 
dintîi  trebuie să veniți să vă audieze și apoi pe urmă o să se lămurească  întrebările celea” Din comunicare  rezultă că este discutată oferirea unei 
sume de bani în legătură cu caauza penală în care Levente urma să fie recunoscut în calitate de bănuit;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 07 septembrie 2015,  în 
intervalul de  timp cuprins  între ora 15 și 46 min – ora 15 și 48 min., de  la postul de telefon 68060088 de către abonatul 60963863,  în cadrul 
comunicărilor Gîncota Sergiu îi comunică învinuitului Meșcinschi Pavel că s­a întîlnit cu un băiat pentru a face rost de banii în sumă de 300 euro 
pretinși. La ce  învinuitul Meșcinschi Pavel îi comunică ca să se deplaseze a doua zi  la ofițerul de urmărire penală pentru a fi audiat  în calitate de 
martor  iar  banii  îi  va  transmite  ulterior.  Proba  coroborează  cu  documentul  procesul­verbal  de  audiere  a  martorlui  Gîncota  Serghei  din  08 
septembrie 2015, întocmit de ofițerul urmărire penală Burdila Mihail.  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 10 septembrie 2015,  în 
intervalul de timp cupris între ora 18 și 13 min – oraa 18 și 13 min 56 sec., de la postul de  telefon 68060088 care abonatul 60963863, încadrul 
comunicărilor învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă pe Gîncota Sergiu de ce nu îl telefonează, astăzi trebuia să primească banii pretinși în sumă 
de 300 euro;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 14 septembrie 2015,  în 
intervalul de  timp cuprins între ora 10 și 07 min­ ora 10 și 07 min 15 sec de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863,  în cadrul 
comunicărilor învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de banii pretinși în sumă 300 euro;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 14 septembrie 2015,  în 
intervalul de timp cuprins între ora 17 și 47 min – 17 și 48 min, de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863 în cadrul comunicărilor 
Gîncota Sergiu îi comunică învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul deplasării în ziua de mîine în or. Criuleni pentru a­i transmite banii anterior 
pretinși. La ce învinuitul Meșcinschi îi comunică că se va afla în mun.Chișinău și acolo urmează să se întîlnească;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 15 septembrie 2015,  în 
intervalul  de  timp  cuprins  între ora  10  și 01 min  – ora  10  și 02 min.,  de  la  postul  de  telefon  68060088 către  abonatul  60963863,  în  cadrul 
comunicărilor  ă învinuitului că are necesitatea să se deplaseze la centrul comercial ,,universal” amplasat în mun.Chișinău 
str. Pantelimon Halippa. La ce învinui ărpunde că este de acord să se întîlnească acolo pentru a primi banii anterior pretinși în sumă de 300 
euro. Iar martorul Gîncota Sergiu îi comunică că are la sine doar 100 euro, iar învinuitul îi comunică că se vor lămuri. Probă care coroborează cu 
interceptarea și înregistrarea comunicărilor care au avut loc în cadrul întîlnirii între Gîncota și Meșcinschi peste puțin timp.  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 29 septembrie 2015,  în 
intervalul  de  timp  cuprins  între  ora  16  și  01 min­  ora  16  și  02 min  de  la  postul  de  telefon  68060088  către  abonatul  60963863,  în  cadrul 
comunicărilor învinuitului Meșcinschi Pavel voalat îl întreabă pe Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de restul banilor pretinși în sumă de 200 euro, pe 
care ar urma să îi transmită unor persoane publice din cadrul IP Criuleni. La ce martorul Gîncota Sergiu îi comunică că urmează să primească un 
avans pentru lucrările efectuate la un obiect din mun.Chișinău;  

     Înregistrarea  interceptării  comunicărilor  telefonice  purtate  de martorul  Gîncota  Sergiu  și  învinuitul Meșcinschi  Pavel  la  30  septembrie  2015 
înintervalul de timp cuprins între ora 09 și 45 – ora 09 și 46 de la postul de  telefon 68060088 către abonatul 60963863 în cadrul comunicărilor 
martorul Gîncota Sergiu îi comunică în șcinschi Pavel că în ziua de vineri va obține restul banilor în sumă de 200 euro pe care urmează 
să­i transmită la ce învinuitul își exprimă acordul de a se deplasa în mun.Chișinău pentru a­i primi;  
Înregistrarea  interceptării  comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîngota  Sergiu și  învinuitul Meșcinschi Pavel  la  01 octombrie 2015  în 
intervalul de timp cuprins între ora 18 și 48 min.­ 18 și 49 min de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863, în cadrul comunicărilor 
martoeul Gîncota Sergiu îi comunică  învinuitului Meșcinschi Pavel că  în ziua de vineri nu va obține  restul banilor în sumă de 200 euro pe care 
urmează să­i transmită. Cel tîrziu îi va obține miercuri, la ce învinuitul își exprimă regretul deoarece a comunicat deja unor persoane publice asupra 
cărora susține că are influență că banii vor fi primiți în ziua de vineri;  

    Înregistrarea comunicărilor și de imagini a întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel care au 
avut  loc la 08.09.2015 în  intervalul de timp 10 și 45 min – 10 și 51 min., în preajma IP Criuleni,  înscrise pe purtătorul de  informație CD­R de 
model ,,esperanza” cu nr. de inventar 162. În cadrul întîlnirii învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă voalat pe martorul Gîncota Sergiu dacă a făcut 
rost de bani. La ce Gîncota îi răspunde că dorea să ia banii pretinși de învinuit în sumă de 300 euro, de la fratele său, însă îi este rușine. După care îi 
spune că a vorbit cu soacra sa care pe data de 10 sau 11 primește banii. La rîndul său învinuitul îi comunică că a vorbit cu ofițerul de urmărire penală 
al SUP IP Criuleni, Burdilă Mihail și că totul va fi normal, acesta va fi audiat în calitate de șcinschi l­a îndrumat ce 
urmează să  declare. După care  învinuitul Meșcinschi Pavel  îl atenționează că  l­a  influențat pe  ofițerul de urmărire  penală și că  Gîncota Sergiu 
urmează  să­i  transmită  banii pretinși,  fapt care  rămîne  la  obrazul său.  După  care din  noul  îl  întreabă dacă  are măcar  o parte  din  banii pretinși. 
Martorul  îi  comunică  că  nu  are  și  că  a  împrumutat  bani  unui  băiat  care  a  plecat  în  Federația  Rusă  și  care  urmează  să­i  întoarcă.  Probă  care 
coroborează cu  documentul procesul­verbal  de audiere a martorului Gîncota  Serghei din 08  septembrie 2015  întocmit de ofițerul  de urmărire 
penală Burdilă Mihail.  

    Înregistrarea comunicărilor șid e imagini a întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între Levente Filip și  învinuitul Meșcinschi Pavel care au 
avut loc la 11.09.2015 în intervalul de timp 08 și 55 – 09 și 30 min în IP Criuleni înscrise pe purtătorul de informație CD­R de model ,,esperanza” 
cu numărul de inventar 162. În cadrul întîlnirii învinuitului Meșcinschi Pavel reproșează martorului Levinte Filip faptul că ginerele său îl vorbește 
privitor la primirea la 01.09.2015, a banilor în sumă de 7 000 lei, pentru a influența ofițerul de urmărire penală care efectuează urmărirea penală pe 
faptul violării de domiciliu. La fel învinuitul subliniază că a primit bani în sumă de 7 000 lei pentru a influența ofițerul de urmărire penală să nu îl 
rețină  pe  Levinte  Filip  și  nu  pentru  a  asigura  absolvirea  de  răspundere  penală.  Totodată,  învinuitul  comunică  că  în  schimbul  banilor  primiți  a 
influențat ofițerul de urmărire penală să înceapă urmărirea penală pentru săvîrșirea violării de domiciliu infracțiune prevăzută la art. 179 alin.(1) Cod 
Penal și nu pentru săvîrșirea de tentativă a furtului prin pătrundere în domiciliu care este o infracține mai gravă.  

    Înregistrarea comunicărilor și de imagini a întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel, care au 
avut  loc  la  15.09.2015  în  intervalul  de  timp  10  și  39  min­  10  și  41  min  în  IP  Criuleni  înscrise  pe  purtătorul  de  informație  CD­R  de 
modelul ,,esperanza” cu numărul de inventar 162. În cadrul întîlnirii martorul Gîncota Sergiu i­a vorbit învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul 
că a luat de la un moș al său banii pe care urmează să­i transmită lui. La ce învinuitul i­a recomandat să transmită măcar o parte din sumă pentru ca 
ofițerul de urmărire penală pe care îi influențează să vadă că se ține de cuvînt, cînd a acceptat darea banilor. După care martorul îl întreabă dacă să­i 
transmită banii acolo unde se aflau, la ce învinuitul îi răspundea să îi dea banii;  

    Înregistrarea comunicărilor și de imagini a  întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între martorii Levinte Filip, Mereacre Tudor și învinuitul 
Meșcinschi Pavel care au avut loc  la XXXXXXXXX,  în intervalul de  timp 10 și 39 min­ 10 și 41 min  în  IP Criuleni  înscrise pe ppurtătorul de 
informație  CD­R  de model  ,,esperanza” cu  numărul  de  inventar  162.  În  cadrul  întîlnirii  martorul  Levente Filip, Mereacre  Tudor  i­au  reproșat 
învinuitului că a primit banii în sumă de 7 000 lei;  

    Procesul­verbal din 06 noiembrie 2015 privind interceptarea și înregistrarea în perioada de timp 07 septembrie­06 noiembrie 2015 a comunicărilor 
telefonice  care  au  fost  purtate  de  la  numărul  de  telefon  602231469  utilizat  de  Levente  Filip  cu  stenograma  prin  care  a  fost  consemnată 
comunicarea care a fost purtată la 13 septembrie 2015 în  intervalul de timp cuprins între ora 13 și 40 min­ 13 și 41 min  încadrul căreia Leventi 
Filip îl întreabă pe învinuitul Meșcinchi Pavel ,, știi că a fost vorba ca cît trebuie ca eu să știu să caut”, la ce i­a fost răspuns ,,dapoi oricum dintîi 
trebuie să veniți să vă audieze și apoi pe urmă o să se lămurească întrebările celea”. Din comunicare rezultă că este discutată oferirea unei sume de 
bani în legătură cu cauza penală în care Levinte urma să fie recunoscut încalitate de bănuit (f.d. 75­80 V­II);  

      Procesul­verbal  din  05  noiembrie  2015  privind  interceptarea  și  înregistrarea  în  perioada  de  timp  07  septembrie­  06  noiembrie  2015  a 
comunicărilor telefonice care au  fost purtate de  la numerele de  telefon 68060088, 69426517 utilizate de Meșcinschi Pavel, cu stenograma prin 
care a fost consemnată comunicarea care a fost purtată la 07 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 15 și 46 min­ ora 15 și 48 de 
la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863, în cadrul căreia Gîncota Sergiu îi vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel că sa întlnit cu un 
băiat pentru a face rost de banii în sumă de 300 euro pretinși. La ce învinuitul Meșcinschi Pavel îi comunică că să se deplaseze a doua zi la ofițerul 
de urmărire penală pentru a ofi audiat în calitate de martor iar banii îi va transmite ulterior. Proba coroborează cu documentul procesul­verbal de 
audiere a martorului Gîncota Serghei din 08 septembrie 2015  întocmit de oșfițerul de urmărire penală Burdila Mihail. Comunicarea care a  fost 
purtată la 10 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 18 și 13 min­ 18 și 13 min 56 sec., de la postul de telefon 68060088 către 
abonatul 60963863 în cadrul căreia învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă pe Gîncota Sergiu de ce nu îl telefonează, astăzi trebuie să primească 
banii pretinși în sumă de 300 euro. Comunicarea care a fost purtată la 14 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 10 și 07 min­ ora 
10 și 07 min 15 sec., de  la postul de  telefon 68060088 către abonatul 60963863,  în cadrul căreia  învinuitului Meșcinschi Pavel  îl  întreabă pe 
Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de banii pretinși în sumă de 300 euro. Comunicarea care a fost purtată la 14 septembrie 2015, în intervalul de timp 
cuprins între ora 17 și 47 min­ ora 17 și 48 min., de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863,  în cadrul căreia Gîncota Sergiu îi 
vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul deplasării în ziua de mîine  în or. Criuleni pentru a­i  transmite banii anteriori pretinși. La ce 
învinuitul Meșcinschi îi comunică că se află în mun.Chișinău și acolo urmează să se întîlnească. Comunicarea care a fost purtată de la 15 septembrie 
2015,  în intervalul de timp cuprins între ora 10 și 01 – ora 10 și 02 min., de la postul de  telefon 68060088 către abonatul 60963863  în cadrul 
căreia Gîncota  Sergiu  îi  vorbește  învinuitului  că are necesitatea  să se  deplaseze  la  centrul comercial  ,,universal”  amplasat  în mun.Chișinău str. 
Pantelimon Halippa. La ce învinuitul îi răspunde că este de acord să se întâlnească acolo pentru a primi banii anterior pretinși în sumă de 300 euro. 
Iar martorul Gîncota  Sergiu  îi comunică  că  are  la  sine  doar 100  de  euro,  învinuitul  îi  comunică că  se  vor  lămuri.  Probă  care coroborează  cu 
interceptarea și  înregistrarea comunicărilor care au avut loc în cadrul  întâlnirii între Gîncota și Meșcinschi peste puțin timp. Comunicarea care a 
fost purtată la 29 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 16 și 01 min­ ora 16 și 02 min., de la postul de telefon 68060088 către 
abonatul 60963863, în cadrul căreia învinuitului Meșcinschi Pavel voalat îl întreabă pe Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de restul banilor pretinși în 
sumă de  200 euro, pe  care ar  urma să  îi  transmită unor persoane  publice  în cadrul  IP Criuleni.  La ce martorul  Gîncota Sergiu  îi  comunică că 
urmează să primească un avans pentru lucrările efectuate la un obiect din mun. Chișinău. Comunicarea care a fost purtată la 30 septembrie 2015, în 
intervalul de  timp cuprins  între ora  09 și 45 min­ 09 și 46 min., de  la  postul de  telefon 68060088  către abonatul 60963863,  în cadrul căreia 
martorul Gîncota Sergiu îi vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel că în ziua de vineri va obține restul banilor în sumă de 200 euro pe care urmează 
să­i  transmită,  la  ce  învinuitul  își exprimă  acordul de  a se  deplasa  în mun.  Chișinău pentru  a­i primi.  Comunicarea care  a  fost  purtată  la oâ01 
octombrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 18 și 48 min­ 18 și 49 min., de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863, în 
cadrul căreia martorul Gîncota Sergeiu îi vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul că în ziua de vineri nu va obține restul banilor în sumă 
de 200 euro pe care urmează să­i transmită. Cel târziu îi va obține miercuri,  la ce învinuitul  își exprimă regretul deoarece a comunicat deja unor 
persoane publice asupra cărora susține că are influență că banii vor fi primiți în ziua de vineri (f.d. 110­114, 119, 122­126, 133­135 V­II);  

      Procesul­verbal  din  06  noiembrie  2015,  privind  interceptarea  și  înregistrarea  în  perioada  de  timp  08  septembrie­  06  noiembrie  2015  a 
comunicărilor și de  imagini care au  loc  la 08.09.2015;  11.09.2015; 15.09.2015; XXXXXXXXX între martorii  Levinte Filip, Mereacre Tudor, 
Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel cu stenograma (f.d. 166­179). 
 Instanța de judecată consideră că fapta lui Meșcinschi Pavel Valeriu corect a fost calificată și încadrată, în fiecare caz și anume: privind primirea și 
pretinderea de la Levinte Filip a banilor în sumă de 7 000 lei, pretinderea și primirea de la Gîncota Serghei a sumei de 200 euro, pretinderea sumei 
de 300 euro și primirea sumei de 100 euro de la Gîncota Serghei, în baza art.326 alin.(2) lit. d) Cod Penal traficul de influență, adică pretinderea de 
bani personal pentru sine și pentru o altă persoană care susține că are  influență asupra unei persoane publice, pentru a­l  face să  îndeplinească o 
acțiune în exercitarea funcției sale. 
  La  stabilirea  pedepsei,  instanța  de  judecată  ține  cont  de  gravitatea  infracțiunii  săvârșite,  de  motivul  acesteia  de  persoana   celui  vinovat,  de 
circumstanțele cauzei care atenuează sau agravează răspunderea. 
  Circumstanțele  atenuante  în  privința  inculpatului  sunt:  recunoașterea  vinei,  căința  sinceră  a  inculpatului,  comiterea  pentru  prima  data  a  unei 
infracțiuni, are la întreținere doi copii minori. 
 Circumstanțele agravante în privința inculpatei n­au fost stabilite. 
 În conformitate cu art.3641 alin.(8) CPP, inculpatul care a recunoscut săvârșirea faptelor indicate în rechizitoriu și a solicitat ca judecată să se facă 
pe baza probelor administrate în faza de urmărire penală beneficiază de o reducere cu o  treime a limitelor de pedeapsă prevăzute de lege în cazul 
pedepsei cu închisoare, și de reducere cu o pătrime a limitelor de pedeapsă prevăzute de lege în cazul pedepsei cu amendă. 
 În atare circumstanțe, având în vedere circumstanțele cauzei, rolul inculpatului, personalitatea, ultimului, faptul că recunoaște vina, comiterea pentru 
prima  dată a  unei  infracțiuni,  se căiește  sincer  în  cele comise,  a contribuit  activ  la  descoperirea  infracțiunii,  anterior nu  a  fost  judecat,  are  la 
întreținere doi copii minori nu prezintă pericol social, instanța de judecată ajunge la concluzia că corectarea și reeducarea inculpatului Mișcinschi 
Pavel va fi posibilă cu aplicarea pedepsei sub formă de amendă, cu aplicarea sancțiunii complimentare sub forma privării de dreptul de a exercita 
funcții publice. 
 Corpul delict telefonul mobil de model ,,NOKIA RM 1035” cu numărul de IMEI 1356485/06/24682/7 și IMEI 356458/06/2246183/5, în care se 
conțin două cartele SIM ,,Orange Moldova” cu numerele abonatului 068060088 și 069426517 ­ de confiscat. 
 În conformitate cu art art. 3641, 384­385, 392 ­ 395,  CPP, instanţa de judecată  
  

c o n d a m n ă: 

Se recunoaște vinovat Meșcinschi Pavel Valeriu în comiterea infracțiunii prevăzute de art.326 al.(2) lit. d) CP, privind pretinderea și primirea 
de la Levinte Filip a banilor în sumă de 7 000 lei, aplicându­i o pedeapsă sub formă de amendă  în mărime de 3 000 unități convenționale, ceia ce 
constituie 60 000 lei, cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice pe un termen de 3 ani. 

Se recunoaște vinovat Meșcinschi Pavel Valeriu în comiterea infracțiunii prevăzute de art.326 al.(2) lit. d) CP, privind pretinderea și primirea 
de la Gîncota Serghei  a banilor în sumă de 200 euro, aplicându­i o pedeapsă sub formă de amendă în mărime de 3 000 unități convenționale, ceia ce 
constituie 60 000 lei, cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice pe un termen de 3 ani. 

Se recunoaște vinovat Meșcinschi Pavel Valeriu în comiterea infracțiunii prevăzute de art.326 al.(2) lit. d) CP, privind pretinderea banilor în 
sumă de 300 euro și primirea de la Gîncota Serghei a banilor în sumă de 100 euro, aplicându­i o pedeapsă sub formă de amendă în mărime de 3 000 
unități convenționale, ceia ce constituie 60 000 lei, cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice pe un termen de 3 ani. 

Conform art. 84 Cod Penal a­i stabili lui Mecșinschi Pavel Valeriu o pedeapsă definitivă pentru concurs de infracțiuni prin cumul, parțial, al 
pedepselor aplicate – 5 000 unități convenționale, ceia ce constituie 100 000 lei (o sută mii lei), cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice 
pe un termen de 5 (cinci) ani. 

Se aplică lui Meșcinschi Pavel Valeriu măsura preventivă sub formă de ­ obligațiunea de a nu părăsi țăra până la intrarea în vigoare a sentinței. 

Corpul delict telefonul mobil de model  ,,NOKIA RM 1035” cu numărul de IMEI 1356485/06/24682/7 și  IMEI 356458/06/2246183/5,  în 
care se conțin două cartele SIM ,,Orange Moldova” cu numerele abonatului 068060088 și 069426517 ­ de confiscat. 

Sentința poate fi atacată cu apel la Curtea de Apel Chişinău în termen de 15 zile, prin intermediul Judecătoriei Centru mun.Chişinău. 

          

Preşedintele şedinţei, 

        Judecătorul                                                                                             Gheorghe Stratulat  

  

  

  
  



Dosarul nr.1­807/15 

S E N T I N Ț Ă 

În numele Legii 

  

14 iulie 2016                                                                                         mun.Chișinău  

  

Instanța compusă din: 

Președintele ședinței, judecătorul          ­ Gheorghe Stratulat   

Grefier                                                 ­ Mihaela Scalețchi 

Cu participarea: 
Procurorului                                         ­ XXXXXXXXX 

Avocatului                                           ­ Belinschi Maxim 

  

examinând  în ședință  publică  cauza  penală parvenită  la  14 decembrie  2015  în baza  probelor  administrate  la  faza  de  urmărire penală,  de 
învinuire a lui: 

  
Meșcinschi Pavel Valeriu, a.n. 13.08.1981, dom. r­l Criuleni, s. Dubăsarii Vechi, cetățian al R. Moldova, supus militar, 
studii superioare, căsătorit, doi copii minori la întreținere, fără antecedente penale 
  

în săvîrşirea infracţiunii prevăzute la: 

  
­         art. 326 alin. (2) lit.d) Cod Penal, privind pretinderea și primirea de la Levinte Filip a banilor în sumă de 7 000 lei; 
­        art. 326 alin. (2) lit.d) Cod Penal, privind pretinderea și primirea de la Gîncota Serghei  a banilor în sumă de 200 euro; 
­        art. 326 alin. (2) lit.d) Cod Penal, privind pretinderea banilor în sumă de 300 euro și primirea de la Gîncota Serghei a banilor  în de 100 

euro; 
  
cu respectarea procedurii de citare legală, analizând materialele dosarului, instanţa de judecată, 
  

a  c o n s t a t a t:  
    Meșcinschi Pavel, deținînd în baza ordinului șefului Inspectoratului General de Poliție, funcția de ofițer de investigație în cadrul Inspectoratului de 
Poliție Criuleni, fiind implicat în serviciu, la 31 august 2015, ora 23.20, s­a deplasat în s. Valea Coloniței r­l Criuleni, unde a documentat tentativa 
de sustragere pe ascuns a unei betoniere de Levente Filip, Mereacre Tudor și Gîngota Serghei. 

    Apoi, la 01 septembrie 2015, în jurul orei 03.00min. Mieșcinschi Pavel, aflîndu­se în biroul său de serviciu în sediul IP Criuleni, amplasat în or. 
Criuleni str. 31 august 1989, nr. 72, acționînd din intenție directă, a pretins de la Levinte Filip bani în sumă de 7 000 lei înschimbul cărora susținea 
ca va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu aplice în privința acestuia măsura de constrîngere ,,reținerea”.  

    La rîndul său, Levinte Filip, fiind constrîns psihicde amenințarea cu aplicarea reținerii a telefonat­o pe fiica sa Mereacre Marian comunicîndu­i să ia 
bani în sumă de 7 000 lei sp s­i transmită vecinei Gîncota Galina care urmează să se deplaseze la sediul IP Criuleni și să îi transmită acestuia banii.  

    Peste puțin timp în jurul orei 05 și 40 min. Meșcinschi Pavel urmărind scopul realizării acțiunilor sale criminale de primire a banilor pretinși, i­a 
însoțit pe Levinte Filip ȘI Gîngota Serghei în fața sediului IP Criuleni, unde Levinte Filip a primit de la Gîngota Galina bani în sumă de 7 000 lei, pe 
care imediat i­a transmis  lui Meșcinschi Pavel, înschimbul cărora ofițerul de investigație susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care 
investighează cazul să nu aplice în privința sa măsura de constrângere ,,reținerea”. După primirea de la MeȘcinschi Pavel a banilor, Levente Filip a 
fost lăsat să se deplaseze la domiciliu.  

    Tot el, deținând  în baza ordinului șefului  Inspectoratului General al Poliției  funcția de ofițer de  investigație  în cadrul  Inspectoratului de Poliție 
Criuleni, fiind implicat în serviciu la 31 august 2015, ora 23 și 20 min, s­a deplasat în s. Valea Coloniței r­l Criuleni, unde a documentat tentativa de 
sustragere pe ascuns a unei betoniere de Levinte Filip, Mereacre Tudor și Gîngota Serghei.  

    Apoi, la 01 septembrie 2015, în jurul orei 03 și 00 min, Meșcinschi Pavel aflîndu­se în biroul său de serviciu din sediul IP Criuleni, amplasat în or. 
Criuleni str. 31 august 1989, nr. 72 acționînd din  intenție directă, a pretins de  la Gîngota Serghei bani  în sumă de 200 euro ceea ce constituie 
echivalentul sumei de 4 376 lei, conform cursului oficial stabilit de Banca Națională a Moldovei pentru data de 01 septembrie 2015, în schimbul 
cărora  susținea  că  va  influența  ofițerul  de  urmărire  penală  care  investighează  cazul  să  restituie  autoturismul  de model  ,,Ford”  cu  numărul  de 
înmatriculare DR AU 077 folosit pentru deplasarea în s. Valea Coloniței, r­l Criuleni în scopul săvârșirii furtului.  

    La rândul său, Gîngota Serghei fiind constrîns psihic de amenințarea cu ridicarea și nerestituirea autoturismului, a telefonat­o pe mama sa Gîngota 
Galina și a rugat­o să se deplaseze la IP Criuleni pentru a­i transmite banii pretinși de Meșcinschi Pavel în sumă de 200 euro.  

    Peste puțin timp,  în  jurul orei 05 și 40 min, Meșcinschi Pavel urmărind scopul realizării acțiunilor sale criminale de primire a banilor anterior 
pretinși, i­a însoțit pe Levinte Filip și Gîngota Serghei în fața sediului IP Criuleni, unde Levinte Filip a primit de la Gîngota Galina bani în sumă de 
200 euro, pe care imediat i­a transmis lui Meșcinschi Pavel, în schimbul cărora ofițerul de investigație susținea că va influența ofițerul de urmărire 
penală care  investighează cazul să restituie autoturismul de model ,,Ford” cu numărul de  înmatriculare DR AU 077folosit pentru deplasarea  în s. 
Valea Coloniței, r­l Criuleni în scopul săvârșirii furtului.  

    După primirea de Meșcinschi Pavel a banilor, lui Gîngota Serghei i­a fost restituit autoturismul de model ,,Ford” cu numărul de înmatriculare DR 
AU 077 al cărui posesor este.  
 Tot el  deținând  în baza ordinului  șefului  Inspectoratului General de  poliție  funcția de ofițer  de  investigație  în cadrul  Inspectoratului de Poliție 
Criuleni, fiind implicat în serviciu, la 31 august 2015, ora 23 și 20 min, s­a deplasat în s. Valea Coloniței r­l Criuleni, unde a documentat tentativa 
de sustragere pe ascuns a unei betoniere de Levene Filip, Mereacre Tudor și Gîngota Serghei.  
 La 05 septembrie 2015, în a doua  jumătate a zilei Meșcinschi Pavel aflîndu­se în   fața magazinului central ,,Unic” amplasat în mun.Chișinău, bd. 
Ștefan cel Mare și Sfînt nr. 8 din înțelegere prealabilă, s­a întâlnit cu Gîngota Serghei, de la care acționând cu intenție directă a pretins pentru sine și 
pentru o altă persoană bani în sumă de 300 euro, ceea ce constituie echivalentul sumei de 6 517 lei, conform cursului oficial pstabilit de BNM 
pentru data de 05 septembrie 2015, înschimbul cărora susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu îi atribuie 
calitatea de bănuit  în săvîrșirea violării de domiciliu care a avut  loc  la 31 august 2015,  în s. Valea Coloniței  r­l Criuleni ca urmare a  tentativei 
nereușite de furt a betonierei.  
 Astfel, la 08 septembrie 2015, în intervalul de timp 10 și 00 min, ­ 10 și 30 min, ofițerul de urmărire penală al Secției urmărire penală a IP Criuleni, 
Burdia Mihail l­a audiat pe Gîngota Serghei în calitate de martor în cadrul cauzei penale cu nr. 2015210485.  
 Prelungind acțiunile sale criminale, la 15 septembrie 2015, ora 10 și 40 min, Meșcinschi Pavel aflîndu­se în fața centrului comercial ,,universal” 
amplasat în mun.Chișinău str. Pantelimon Halippa, din înțelegere prealabilă, s­a întâlnit cu Gîngota Serghei, de la care acționând cu intenție directă, 
a primit pentru sine și pentru o altă persoană prima parte din banii anterior pretințși în sumă de 100 euro, ceea ce constituie echivalentul sumei de 
2 209 lei, conform cursului oficial stabilit de BNM pentru data de 15.09.2015 în schimbul cărora ofițerul de urmărire penală care investighează 
cazul nu  i­a atribuit calitatea de bănuit în săvîrșirea violării de domiciliu care a avut  loc la 31 august 2015, în s. Valea Coloniței  r­l Criuleni ca 
urmare a tentativei nereușite de furt a betonierei. 
 Prin încheierea din 03 iunie 2016, instanța de judecată a admis cererea inculpatului privind examinarea cauzei penale în baza probelor administrate 
în faza de urmărire penală. 
  Inculpatul Meșcinschi  Pavel,  fiind  audiat  în  ședința de  judecată  în  ordinea art.  3641  alin.  (4) CP  vina a  recunosut­o pe  deplin  și a  declarat că 
recunoaște și confirmă faptele indicate în rechizitoriu, a declarat că la 31 august 2015 a fost deserviciu în grupa operativă din cadrul IP Criuleni. 
Aproximativ pe la orele 23.00 a primit indicația de a se deplasa în satul Valea Coloniței. Deplasîndu­se la fața locului l­a observat pe cet. Gîngota 
Serghei acesta se afla lîngă automobilul său care a comunicat că a venit împreună cu Melinte Filip și Mereacre Tudor însă nu cunoștea cu ce scop au 
venit,  invocau ca să  i­a careva  instrumente. Peste aproximativ 10­15 minute  s­a apropiat Levinte Filip care  i­a comunicat că a venit  să sustragă 
betoniera, după care au fost escortați în incinta Inspectoratului de Poliție Criuleni. În sediu IP Criuleni, Leventi Filip s­a apropiat și l­a întrebat cum 
poate să rezolve problema dată și dacă poate cumva să­l ajute. Levente Filip i­a declarat că la domiciliu are bani în sumă de 7 000 lei la care a căzut 
de acord. Ulterior Gîngotă Serghei pentru a nu­i reține automobilul i­a comunicat că are acasă 200 euro. Apoi a telefonat rudele ca să­i aducă banii. 
Apoi cineva din rudele lui Gîngota Serghei s­au apropiat și au adus banii. A primit bani în sumă de 7 000 lei și 200 euro. Banii în sumă de 7 000 lei 
primiți de  la Levinte Filip au fost pentru a nu­i reține,  iar banii  în sumă de 200 euro au  fost primiți pentru a nu reține mijlocul de transport a lui 
Gîngota Serghei. Peste cîteva zile l­a telefonat pe Gîngota Serghei și i­a comunicat că mai este nevoie de careva sumă de bani pentru ai atribui statut 
de martor  în cadrul dosarului  penal  intentat  în  privința  lui  Levente Filip și Mereacre Tudor. Peste  o perioadă de  timp  l­a  telefonat  pe Gîngota 
Serghei și l­a întrebat dacă a făcut rost de bani, la care i­a spus că deține la moment suma de 100 euro, apoi s­au înțeles să se întîlnească. Ulterior s­
au întîlnit în față la ,,Piața Universală” unde i­a transmis suma de 100 euro. Restul banilor în sumă de 200 euro, nu i­a cerut deoarece s­a răzgîndit.  
 De cele comise se căiește sincer, solicitând aplicarea unei pedepse mai blânde, acceptând judecata pe baza probelor administrate în faza de urmărire 
penală  în confirmarea vinovăției, şi anume: 

     Declarațiile martorului Levente Filip care a declarat că, aproximativ prin  luna  iunie a anului current, a lucrat  împreună cu ginerile său Mereacre 
Tudor Mihail  și  încă două persoane cu prenumele Fedea și  Ion,  la construcția unui acoperiș și construcția unei anexe a casei din comuna Valea 
Colonița,  r­l Criuleni  ce aparține unei doamne cu prenumele Adela.  Lucrările de construcție  la obiectivul nominalizat  au durat aproximativ  trei 
săptămîni  pentru  ce  a  primit  de  la  proprietară  aproximativ  20 000  lei.  La  31  august  2015,  a  terminat  o  casă  de  construit  din  com.  Cricova 
mun.Chișinău și ulterior a mai găsit un obiect pe care urma să construiască din fundament. Fiind în căutarea unei betoniere, și­au adus aminte că la 
gospodăria din com. Valea Colonița unde a efectuat construcția casei  în  luna iunie,  se afla un utilaj de producer a betonului și au hotărît  să o  ia 
conform necesității. Luînd în considerație că nu dispuneau de  transport, ginerile l­a sunat pe vecinul Gîngotă Serghei Nicolai pe care  l­a rugat să 
plece în seara de 31 august 2015, în comuna Colonița să ia acest utilaj, la ce acesta a acceptat efectuarea serviciilor de transport contra sumei de 
500 lei. Ajungînd la fața locului, el cu ginerile au coborît din automobil, iar Gîngota Serghei a rămas cu mijlocul său de transport în fața casei lîngă 
o fișie forestieră. Ambii au așteptat lîngă mașină pînă cînd a trecut un domn și o doamnă pe lîngă ei cu vaca, după care ambii au intrat în gospodărie 
unde anterior a lucrat î construcție, s­au uitat în interiorul saraiului de lîngă casă, unde au văzut utilajul de produs beton care era fără roți și la acel 
moment sau răzgîndit să­l ia din cauz greutății enorme, iar între timp au auzit un strigăt a unui domn și a unei doamne care strigau la șofer ,,că de 
aicea nu te miști pînă cînd nu vine poliția”, uiar după zgomot au decis să fugă de la fața locului. În timp ce era la ieșire din com. Valea Coloniței, a 
fost sunat e fiica sa Mariana care i­a comunicat ca să se întoarcă înapoi la Gîngota Serghei din motiv că acesta a fost reținut de poliție. Peste puțin 
timp a fost contactat la telefonul său mobil cu numărul 060231469 de către o persoană care s­a prezentat că este ofițer operativ de sector a com. 
Valea Coloniței din r­l Criuleni pe care la întrebat unde se află. Acesta i­a răspuns că se află la ieșire dinsat comunicîndu­i să stea pe loc curînd o să 
se apropie de el. Peste puțin timp, a observat un maxi taxi, care s­a oprit în apropierea sa, din care a ieșit Gîngota Serghei și o persoană și o persoană 
care s­a prezentat ofițer de sector. S­a urcat în mașină și au plecat la fața locului în gospodăria din satul Valea Coloniței de unde a vrut să ia utilajul 
de producere a betonului. Acolo ofițerul de sector l­a întrebat cum a intrat pe teritoriul gospodăriei și ce a vrut să facă, între timp peste jumătate de 
oră a mai venit un mijloc de transport cu patru colaboratori de poliție, care au primit explicații de la ei, după care s­a prezentat și proprietara casei 
care a confirmat că nici­un bun nu a  fost sustras din gospodăria acesteia. Aproximativ la ora 01.30 min., a urcat în mașina poliției,  iar pe Serghei 
Gîngota l­au urcat alături în mijlocul său de transport și i­au adus la IP Criuleni. Unde ofițerul de sector cu prenumele Pavel i­a condus în biroul său 
de serviciu amplasat la etajul 1 de la intrare mergînd drept înainte după care a cotit la stînga și a intrat în biroul acestuia situat vis­a­ vis de sala de 
ședințe. Peste aproximativ 10­15 minute a venit un colaborator de poliție în formă care l­a luat în biroul său de serviciu și i­a colectat amprentele 
de la mîini, după care l­a adus înapoi în birou și l­a luat și pe Serghei. Cînd a rămas de unul singur, ofițerul de sector pe nume Pavel l­a amenințat că 
va fi reținut și transportat la izolatorul IGP al MAI. Acesta s­a exprimat ca să nu fie reținut trebuie să­i dea mulți bani, la ce i­a zis că la domiciliu 
deține doar suma de 7 000 lei,  iar ofițerul cu prenumele Pavel  i­a spus că ajunge suma dată doar ca să nu  fie reținut. După ce în birou a  intrat și 
Serghei, polițistul a ieșit din birou. Stînd de vorbă cu Serghei acestia i­a spus că de la el, polițistul a cerut suma de 200 euro pentru ca să nu­l rețină. 
Peste puțin timp, polițistul Pavel a intrat din nou în birou, unde i­a restituit telefonul său și a lui Serghei, ca să telefoneze rudele, ca la rîndul său, 
acestea să aducă în decurs de o oră șii jumătate banii respectivi, în caz contrar după prezentarea conducerii la serviciu, el îi va putea să­i ajute și vor 
fi  reținuți. A sunat de pe  telefonul său mobil pe  fiica sa Mariana, căreia i­a zis să  i­a suma de 7 000 lei din casă și  să­i ducă mamei lui Gîngota 
Serghei pe nume Galina, care urma să prezinte banii. Între timp Serghei a telefonat­o pe mama sa și i­a spus să­i aducă 200 euro că în caz contrar va 
fi reținut. La 01 septembrie 2015, aproximativ la ora 05 și 40 min., mama lui Serghei l­a telefonat și i­a zis că au ajuns. Polițistul i­a scos din biroul 
său de serviciu și i­a permis lui Serghei să iasă pînă afară să ia banii, iar el împreună cu polițistul fiind în așteptare în fața IP Criuleni lîngă mașina lui 
Serghei. Peste puțin  timp Serghei a adus suma de 7 000 lei  și 200 euro pe cre  i­a transmis polițistului Pvel, care i­a  luat în mînă și  i­a strîns în 
pumn. După ce a transmis banii acestuia el a dat mîna cu ei și i­au asigurat că totul va fi bine și nu vor fi trași la răspundere pentru cele întîmplate. 
Banii i­a adus mama lui Serghei pe nume Galina, care fiind urmată de fiul Gîngota Gheorghe și soția acestuia Gîngota Elena. După care el și Serghei 
s­au urcat în mașina acestuia și au plecat în s.Costești r­l Ialoveni. La 04 septembrie 2015, a fost contactat la numărul 060231469 de către polițistul 
Pavel de pe  telefonul său cu  numărul 068060088, care  i­a comuunicat să se prezinte  la data de 07  septembrie 2015  la ora 10.00  în  incinta  IP 
Criuleni împreună cu ginerele Mereacre Tudor și șoferul Gîngota Serghei Nicolai. La 09 septembrie 2015, în jurul orei mesei, a fost contactat de 
către colaboratorul de poliție din cadrul  IP Criuleni Pavel de la numărul său mobil 069426517 și l­a întrebat dacă vine astăzi la IP Criuleni, la ce 
acesta i­a comunicat că astăzi nu reușește să vină la el, deoarece culege poama, la ce ultimul i­a zis cînd o să se elibereze să se prezinte împreună cu 
ginerele Mereacre Tudor.  La  10  septembrie 2015,  aflîndu­se  la muncă  împreună  cu ginerele Mereacre  Tudor  acesta a  fost  contactat de  către 
colaboratorul de poliție Pavel, căruia i­a comunicat că urmează să se prezinte ambii la IP Criuleni. În legătură cu faptul că la acel moment turnoau 
coloanele de  la o casă cu beton, acesta  i­a zis că nu poate să se prezinte  la  IP Criuleni și  l­a  trimis pe ginere de unul singur. Seara ginirele  i­a 
povestit că s­a prezentat la ofițerul de urmărire penală Mihail Burdila din IP Criuleni, care l­a chestionat verbal despre circumstanțele ce au avut loc 
la  31 august  2015,  fără  a  întocmi careva  proces­verbal, după  care  i­a spus  ca să  se  prezinte ambii  pentru data  de  11 septembrie  2015. La  11 
septembrie 2015, acesta l­a telefonat pe Pavel la numărul de telefon 068060088, pe care l­a întrebat dacă poate să se pornească spre IP Criuleni, la 
ce el a replicat ,, ce încă nu ești pe loc și îndecurs de jumătate de oră să fie la el”.  

    Ajungînd în fața IP Criuleni, l­a telefonat pe Pavel și i­a spus că se află în fața sediului la ce el a spus să­l aștepte 20 min., deoarece se află în sala 
sportivă. Peste puțin timp, acesta a ieșit din sediul IP Criuleni și i­a luat în biroul cu nr. 12 cu inscripția Mecșinschi Pavel în interiorul căruia fiind 
un coleg de –al său. În cadrul discuției, Pavel i­a spus că ginirele la întrebat de banii primiți în sumă de 7 000 lei pentru ambii și de ce umblă pe 
drumuri, la ce el a menționat că suma de 7 000 lei primită de la el la 31 august 2015, a fost doar pentru a nu­i reține, dar cu pentru a înceta dosarul 
penal. Peste puțin timp, acesta i­a indicat să iasă din birou ca să se îmbrace în uniformă iar peste puțin timp iarăși a intrat la el în birou. La ce el i­a 
zis că după ce i­a dat suma de 7 000 lei ei au bătut palma și că el l­a asigurat că totul va fi bine, după care l­a scos din birou și l­a dus la etajul doi 
lîngă biroul nr. 15, unde a intrat în birou, iar el a rămas în coridor. Peste 10 minute a ieșit în coridor și au plecat în ograda IP Criuleni lîngă garajuri, 
unde i­a spus că pentru încetarea urmăririi penale el trebuie să discute cu procurorul care conduce urmărirea penală pe cauza respectivă, dar pentru 
aceasta trebuie mulți bani. Concretizînd despre ce sumă este vorba, acesta a zis că la moment nu cunoaște, o să afle mai tîrziu  și o să­i informeze 
săptămîna viitoare cînd o să prezinte la el toți trei  și atunci o să vorbească mai detaliat. Pavvel  l­a asigurat că pentru  acțiunile lor,  legea prevede 
aplicarea amenzii în sumă de 6 000 lei, dar aceasta depinde de mărturiile părții vătămate și dacă aceasta va depune careva cereri de împăcare cu ei. 
La finele discuțiilor i­a zis că săptămîna viitoare să fie prezenți toți trei adică el, ginerele și Gîngota Serghei la IP Criuleni (f.d.7­13 V­I);  

    Depozițiile martorului Mereacre Tudor Mihail, care a declarat că aproximativ, trei luni în urmă împreună cu socrul Levente Filip Iustin și încă două 
persoane cu prenumele Fiodor și  Ion a  reparat acoperișul unei case din com. Valea Coloniței. La acel obiect a lucrat aproximativ  trei săptămîni, 
după ce a finisat lucrările s­a deplasat în Federația Rusă la muncă. La 10 august 2015, a revenit acasă iar la 31 august 2015, împreună cu socrul au 
sărbătorit ziua limbii și au servit băuturi alcoolice, iar în jurul orei 20 și 00 min, și­au amentit că la obiectul din s. Valea Coloniței unde au reparat 
acoperișul casei se afla o betonieră și ar avea nevoie de ea pentru a le ușura lucrul la construcții, la ce ambii l­au rugat pe Gîncota Serghei să meargă 
cu ei, cu microbuzul său de model ,,Ford Tranzit” să aducă betoniera. În jurul orei 21 și 30 aua juns în com. Valea Coloniței la locul destinației, unde 
el împreună cu socrul au coborît din microbuz și au intrat în ogradă,  iar Gîngota Serghei a parcat microbuzul la aproximativ 70 m de  la acea casă 
unde îi aștepta. La un moment dat pe  lîngă ei au trecut doi vecini și au văzut că microbuzul este parcat suspect și au început să strige precum că 
chemă poliția și că microbuzul nu se va mișca de aici pînă nu vine poliția. Acesta cu socrul cînd au auzit  strigătel, au fugit în direcții diferite, iar 
șoferul  rămînînd la  fața  locului. După cum a aflat, la  fața  locului s­a prezentat poliția efectuînd cercetare  la  fața locului a gospodăriei, în cadrul 
căreia au constatat că nu au fost sustrase careva obiecte. În moment , Gîngota Serghei le­a comunicat polițiștilor scopul său pentru ce a venit și cu 
cine. Ulterior, polițiștii l­au  telefonat pe socrul și i­au comunicat să se  întoarcă înapoi sau să stea acolo unde este, deoarece se vor apropia ei cu 
automobilul și  îl vor lua, peste cîteva minute s­au apropiat polițiștii de socrul și l­au luat, cu care au mers la fața  locului. Acolo polițiștii au mai 
făcut careva acțiuni și cu toții au mers la Inspectoratul de Poliție Criuleni. La IP Criuleni au ajuns în jurul orei 01. 30 din cîte cunoaște, careva acte 
procesuale la IP Criuleni socrul și Gîncota Serghei nu au semnat, doar că li s­au ridicat amprentele digitale . După ce li s­au ridicat amprentele, un 
polițist cu prenumele Pavel le­a comunicat că dacă doresc să meargă acasă și să fie totul normal va fi necesară o sumă mare de bani, și i­a întrebat 
pe ambii cîți bani au acasă, la care socrul a declarat că are 7 000 lei și Gîngota Serghei are 200 euro. Polițistul le­a declarat că au la dispoziție o oră 
și jumătate ca cineva să aducă acești bani. Așadar socrul a telefonat­o pe soția Mereacre Mariana Filip și i­a comunicat să ia suma de 7 000 lei de 
acasă  și  să  i­o  ducă  lui  Gîncota  Galina,  care  este mama  lui  Gîncota Serghei  deoarece  Gîncota  Galina  împreună  cu  fiul  său mai mic  Gîncota 
Gheorghe și soția acestuia Gîncota Elena cu automobilul vor merge la IP Criuleni să ducă banii.  În timp de vre­o oră Gîngota Gheorghe, Gîncota 
Galina și Gîncota Elena au fost la IP Criuleni și au dus banii. Gîncota Galina i­a înmînat banii în sumă de 200 euro și 7 000 lei, fiului său Gîncota 
Serghei care la rîndul său i­a transmis polițistului Pavel, iar în jurul orelor 6 dimineața le­a permis săplece acasă declarîndu­le că totul va fi bine și 
să nu  povestească  la nimeni despre  cele  întîmplate. Ulterior,  la  01 septembrie 2015  în  jurul orei 09, 00  a primit un apel  telefonic  la numărul 
068539001 de la numărul 068060088 de la o persoană care s­a prezentat ca polițist de la IP Criuleni și i­a comunicat că la 06 septembrie 2015 la 
ora 10.00 urmează să prezinte la IP Criuleni. Acest polițist iarăși l­a telefonat la 04 septembrie 2015, de pe același număr și  i­a comunicat să se 
prezinte luni pentru data de 07 septembrie 2015 la ora 10.00 (f.d.14­16 V­I);  

    Depozițiile martorului Gîngota Serghei Nicolai care a declarat că la 31 august 2015, aflîndu­se la domiciliu în s. Costești r­l Ialoveni, aproximativ 
pe  la ora 21.20 a  fost contactat de către vecinul Mereacre Tudor Mihail de pe  telefonul  lui mobil cu numărul 068539001, care  l­a  rugat să se 
deplaseze cu mijlocul de transport ce îi aparține de model Ford Tranzit cu numărul de înmatriculare DR AU 077 împreună cu el și socrul acestuia 
Levente Filip pînă în satul Valea Coloniței din r­l Criuleni, pentru a aduce o betonieră de la o gospodărie unde anterior au lucrat la construcție. A 
fost de acord să meargă cu ei pentru o recompensă de 500 lei, plată ce constituie costul motorinei și uzura mașinii. După ce au ajuns la marginea 
satului Mereacre Tudor i­a arătat drumul pe unde să meargă s­a oprit lîngă o casă, după care ambii au ieșit din mașină și au plecat înainte spunîndu­i 
să aștepte în mașină. A aprins o țigară și a auzit zgomot de tablă, după care a auzit nicște voci ,,care acolo”. S­a speriat, a pornit mașina și a început să 
facă manevra în spate după care, de mașină s­au apropiat doi bărbați și o femeie, care i­au spus să oprească mașina. Aceștia l­au întrebat cine a intrat 
în gospodărie, de unde s­a auzit gălăgie, precum că au venit la furat, comunicîndu­i că o să cheme poliția. Le­a explicat că nu are nici o treabă și dacă 
doresc pot să cheme  poliția. Unul din bărbații prezenți a cotactat ofițerul  de sector, care s­a prezentat  la  fața  locului  cu un  taxi aproximativ  în 
jumătate de oră. La fața locului ofițerul de sector la întrebat ce caută aici, ce are în mașină, și s­a uitat în salon și în cabina automobilului, după care 
a  intrat  în gospodăria unde  s­a auzit zgomot. Apoi  la  întrebat cu  cine a venit  comunicîndu­i numele persoanelor  cu care a venit.  La solicitarea 
ofițerului de sector, l­a contactat pe Tudor, însă i­a răspuns soția acestuia Mariana căreia i­a spus să­l contacteze tatăl ei ori soțul. Peste puțin timp a 
sunat Leventi Filip și a vorbit cu ofițerul de sector, căruia i­a explicat unde se află și au plecat cu maxi  taxi după el. După ce  l­a luat pe Filip la 
ieșirea din satul Valea Coloniței s­au întors înapoi la fața locului, iar între timp ofițerul de sector a contactat grupa operativă a IP Criuleni pentru a 
se prezenta la  fața  locului. Peste puțin  timp  la fața  locului s­a prezentat un mijloc de  transport de model Dacia Duster a IP Criuleni din care au 
coborît patru colaboratori ai poliției, care au primit explicații de la persoanele prezente, după care au contactat proprietara casei. Aceasta a venit 
aproximativ pe  la orele 23 și 00 min. După ce proprietara casei a verificat conținutul gospodăriei colaboratorul de poliție care s­a prezentat ca 
Meșcinschi Pavel, a urcat la volanul automobilului cu care s­au deplasat la IP Criuleni. Meșcinschi Pavel a parcat automobilul în parcarea din fața IP 
Criuleni,  i­a  luat cheile,  telefonul mobil, documentele mașinii  și actele de  identitate, după care au intrat  împreună cu Levente Filip în biroul de 
serviciu a lio Meșcinschi Pavel situat la etajul 1 lîngă sala festivă a IP Criuleni. După ce au ajuns în biroul, pe Levente Filip l­a luat un expert care i­a 
colectat monstre de amprente digitale. Între timp el i­a explict polițistului în cauză că el nu este vinovat a fost angajat doar în calitate de șofer cu 
mașina sa. Interesîndu­se care va fi soarta lui în continuare și cum ar putea să iasă din toată situația respectivă Meșcinschi Pavel i­a spus că posibil 
în cauza penală să  rămînă ca martor, dar pentru a elibera mașina sa, trebuie să­i dea bani  în sumă de 4 000 lei pînă la ora 6 dimineață. Peste puțin 
timp în birou a intrat Levinte Filip cu expertul, după care l­a  luat și pe el  să­i colecteze amprentele digitale de  la mîini, iar mai tîrziu a revenit în 
biroul polițistului. Apoi Meșcinschi Pavel i­a restituit lui și lui Filpt telefonul mobil, pentru a telefona la rude, care în decurs de două ore urmau să 
aducă banii pretinși 200 euro de la el, iar Filip să aducă 7 000 lei ca să nu­l  rețină și să nu dea curs materialelor în continuare. Acesta de la telefonul 
său  a  telefonat­o  pe mama  sa  la  numărul  de  telefon  068391129,  căreia  i­a  explicat  cele  întîmplate  și  a  rugat­o  să­i  aducă  banii  pretinși  de 
Meșcinschi Pavel și  să treacă și pe fiica  lui Filip pe nume Mariana ca să ea bani  în sumă de 7 000  lei  și să aducă banii cît mai urgent  în fața  IP 
Criuleni. Aproximativ pe la ora 06 și 00 a fost constactat de fratele Gheorghe care i­a spus că a ajuns în fața IP Criuleni și a adus banii, după care 
polițistul i­a scos din birou și au ieșit afară. Acesta a luat banii în sumă de 200 euro și 7 000 lei de la mama sa, care era împreună cu fratele și soția 
acestuia și i­a transmis lui Meșcinschi Pavel, după care acesta i­a permis să plece cu mașina. Tot atunci polițistul i­a spus că cu restituirea mașinii s­
a rezolvat, însă să nu o înstrăineze pînă la soluționarea cauzei și cînd va trebui să se prezinte el îl va telefona. La 05 septembrie 2015, aproximativ pe 
la ora 09 și 00 la telefonat o persoană de la numărul de mobil 068060088 care s­a prezentat ca Meșcinschi Pavel, spunîndu­i că este la Chișinău și 
că trebuie să se întîlnească. Conform înțelegerii avute, acesta s­a întîlnit în fața centrului comercial ,,Unic” cu Meșcinschi Pacel cu care a discutat 
despre cazul din s. Valea Coloniței. În cadrul dicuției, acesta l­a întrebat ce trebuie să facă că să nu mai umble pe drumuri și să nu mai aibă probleme 
cu poliția, la ce el i­a spus că trebuie să­i ma dea suma de 300 euro ca să nu­l facă complice la comiterea tentativei de furt împreună cu Mereacre 
Tudor și Levinte Filip. La 07 septembrie 2015, a fost contactata din cou de către Meșcinschi Pavel de la numărul de telefon 069426517, pe care l­a 
întrebat dacă poate să se prezinte  la IP Criuleni să semneze careva acte, dîndu­i de  înțeles și despre suma pe care urma să  i­a dea,  însă a amînat 
întîlnirea din cauza lipsei de bani. La 10 septembrie 2015, a fost contactat de Meșcinschi Pavel de la telefonul său mobil cu numărul 068060088 
care la întrebat ,, ce­i cu treaba ceia” dîndu­i de înțeles de suma de 300 euro pe care urma să i­a transmită acestuia, la ce i­a relatat că la moment nu 
dispune  banim  îi  va  face  rost  mai  tîrziu.  Ulterior,  pe  data  de  14  septembrie  2015,  tot Meșcinschi  Pavel  de  la  telefonul  său mobil  la  sunat 
aproximativ  la ora 10.00 min., care  l­a  întrebat din nou dacă a hotărît  ,,cu treaba noastră”,  la ce  i­a spus că se află cu copilul la spital  și nu este 
disponibil. Fiind contactat de mai multe ori Meșcinschi Pavel, în acea zi spre seară, acesta l­a constactat înapoi și i­a spus că o să fie la Chișinău pe 
data de 15 septembrie 2015 la ora 10.00 min. La 15 septembrie 2015, aproximativ pe la orele 10.00 min., l­a contactat de la telefonul său mobil cu 
numărul 060963863,  la numărul 068060088  lui Meșcinschi Pavel și i­a spus că vine  la Chișinău dinspre Costești, la ce el a spus că îi  trebuie la 
piața de lîngă Penetenciarul nr. 13 spunîndu­i la telefon că asupra sa deține numai 100 euro, la Mescinschi a spus că o să se lămurească. La ora 10. 
40 min, s­a  întîlnit cu Meșcinschi Pavel în fața pieței lîngă ghereta cu țigări. În cadrul dicuției l­a întrebat dacă Levinte și ginerele acestuia, și­au 
rezolvat problema, la ce el a spus că s­a săturat de ei, îi cheamă și nu se prezintă precum că spun una dar fac alta. După care i­a spus că a fost la un 
moș de al său săi­i împrumute bani în sumă de 300 euro, la ce el a spus că nu are suma dată și el a acceptat cît are 100 euro. Meșcinschi Pavel i­a 
luat și i­a pus  în buzunar, spunînd că oamenii care duc dosarul să vadă că este om serios și  ține de cuvînt. După care la  întrebat dacă nu va avea 
probleme, la ce el l­a asigurat că deja a fost audiat în calitate de martor și nu va avea probleme. Ulterior la 29 septembrie 2015, aproximativ la ora 
16.20 a fost contactat telefonic de către Meșcinschi Pavel, care i­a zis că oamenii ceia cu dosarul îl întreabă cînd o să intre pe la dînșii, la ce i­a 
spus că trebuie azi, mîine un avans, că a făcut un obiect în Chișinău și o să se lămurească. La 30 septembrie 2015, aproximativ la ora 09 și 45 min., 
la contactat pe Meșcinschi Pavel căruia ia zis că va veni în oraș, spunîndu­i că banii o să­i aibă vineri adică pe 02 octombrie 2015. La 01 octombrie 
2015, la contactat pe Meșcinschi Pavel și i­a spus că banii nu o să­i iabă mîine, dar o să­i obțină peste o săptămînă, aproximativ pe marți  sau pe 
miercuri,  la ce el i­a spus că deja a vorbit cu oamenii de acum și mai bine nu­i spunea că o să­i dea banii vinerea, la ce el  sa inervat și  i­a îchis 
telefonul. La 06 octombrie la contactat pe Pavel aproximativ pe la ora 09. 15 min., pe care la întrebat dacă poate să se întîlnească pe la orele 12.00 
tot înpiață, ca data trecută la ce el a căzut de acord. Conform înțelegerilor avute, acesta s­a prezentat în fața pieței ca să se întîlnească cu Pavel să­i 
transmită restul sumei de 200 euro. Aproximativ pe la ora 13. 00 a fost sunat înapoi de Pavel care i­a zis că sa întîlnit cu cineva din băiți și că pleacă 
cu ei la lucr și se vor întîlni altă dată și dacă ceva el o să­l sune. Peste o perioadă oarecare, acesta l­a sunat pe Pavel și i­a spus că vrea să plece în 
România să depună actele pentru obținerea cetățeniei și la întrebat dacă nu va avea careva probleme cu actele, în legătură cu dosarul penal în care el 
figurează, la ce el la asigurat că nu poate să aibă careva probeleme, deoarece a fost audiat în calitate de martor întebîndu­l totodată despre banii care 
au rămas să­i dea la ce el a spus că este ocupat și o să­l sune altă dată. După ultima discuție, acesta nu la mai sunat și nici nu s­au întîlnit (f.d.30­39 
V­I); 

     Depozițiile martorului Gîncota Gheorghe Nicolai, care a declarat că la 31 august 2015, fiind la un iaz din satul Costești, în jurul orei 03 și 00 min., 
a fost telefonat de către fratele său Gîncota Serghei de la numărul de telefon 060963863 la numărul său 069560453 care i­a comunicat că mama, 
împreună cu soția Gîncota Elena urmează să se deplaseze pînă la Criuleni la inspectoratul de poliție să­i ducă 200 euro, și l­a rugat să ducă și el cu 
ei, deoarece ele nu cunosc drumul. Peste puțin  timp, la  iaz a venit mama sa  împreună cu soția s­au urcat  în automobil  și au mers  la Criuleni.  În 
timpul deplasării spre Criuleni din discuții cu mama, a înțeles că înaonte de a se porni de acasă a venit o vecină pe nume Mereacre Mariana și i­a 
înmînat mamei bani în sumă de 7 000  lei pentru a o transmite tatălui său Leventi Filip care la acel moment se afla la IP Criuleni. Ajungînd la fața 
locului,  fratele s­a  apropiat de automobil acestuia, a  luat banii de  la mama sa  în sumă de 200 euro și 7 000  lei, comunicînd că banii 200 euro 
trebuie pentru ca să nu îi aresteze microbusul de model  ,,Ford Transit”,  iar cei 7 000  lei  să îi  transmită  lui Levente Filip ca acesta ulterior să  îi 
transmită unor polițiști pentru a nu­l aresta. Aproximativ peste 15­20 min., fratele Gîncota Serghei a ieșit din Inspectoratul de Poliție și a comunicat 
că s­a clarificat și le­a spus să meargă spre casă unde le va povesti ce a pățit (f.d.40­41 V­I);  

    Depozițiile martorului Gîncota Elena Petru, care a declarat că, în seara zilei de 31 august 2015, fiind acasă cu mama soacră pe nume Gîncota Galina, 
pe la orele 03 și 00 min., a fost telefonată de către feciorul său Gîncota Serghei la numărul 060963863 la numărul 068391129, care i­a comunicat 
că are careva probleme la Inspectoratul de Poliție Criuleni. A rugat­o să se ducă cu cineva  la IP Criuleni și să  îi aducă bani în sumă de 200 euro. 
Mama soacră  i­a povestit cele întîmplate, după care acasă a venit vecina Mereacre Marina și  i­a înmînat mamei soacre bani  în sumă de 7 000 lei 
pentru a­i transmite lui Levente Filip ca acesta ulterior să o transmită unor polițiști de la IP Criuleni pentru a nu­l aresta. Ulterior a urcat la volanul 
automobilului de model ,,Audi A3”, mama soacră a urcat alături și au mers la un iaz din Costești unde se afla soțul Gîngcota Gheorghe. Acesta a mai 
luat un prieten Bîrcă Denis pentru că nu cunoștea drumul spre C și s­au deplasat la fața locului. Odată ce au ajuns la IP Criuleni, mama soacră 
l­a telefonat pe feciorul său Gîncota Serghei după care acesta a  ieșit din Inspectorat a luat banii  în sumă de 200 euro  i 7 000  lei și i­a rugat să­l 
aștepte. Aproximativ peste 15­20 minute Gînco șit din Inspectoratul de poliție și a comunicat că sa clarificat și le­a spus să meargă 
spre casă unde le va povesti ce s­a întîmplat (f.d.42­43 V­I) 

     Rapor ă nr. 329 din 10  ă 3 (trei) bancnote cu valoarea nominală a cîte 100 euro fiecare cu 
rmătoare serii  i numere: S2745025521, X13997902313 și X 13997902304,în sumă totală de 300 e șcinschi Pavel, 
și  parțial  primite  sub  controlul  Centrului  Național  Anticorupție  la  15  septembrie  2015,  în  fața  centrului  comercial  ,,universal”  amplasat  în 
mun.Chișinău str. Pantelimon Halippa, corespund după calitat și metoda imprimării rechezitelor bancnotelor autentice (f ­55 V­I);  

     Telefonul mobil de model  ,,NOKIA RM 1035” cu  numărul  IMEI  1356458/06/24682/7  i  IMEI 356458/06/2246183/5  în  care se  conțin două 
cartele SIM ,,Orange Moldova” cu numerele abonatului 068060088 și 069426517 depistat  și ridicat prin procesul­verbal de  reținere a bănuitului 
Meșcinschi  Pavel  la  05.11.2015.  Numerele  cartelelor  SIM  coroborează  cu  declarațiile  martorilor  Levente  Filip, Mereacre  Tudor  și  Gîncota 
Serghei  potrivit  cărora  învinuitul Meșcinschi  Pavel  i­a  telefonat  de  la  aceste  numere de  telefon  precum  și a  primit  apeluri  în  cadrul cărora  a 
organizat întîlniri cu aceștia în scopul pretinderii sau primirii banilor în sumă de 300 euro, care nu i se cuvin fie în scopul stabilirii unor întîlniri 
deja după primirea la 01 septembrie 2015 a banilor în sumă de 200 euro și 7 000 lei;  

      Procesul­verbal  de  examinare  din  25  noiembrie  2015,  încadrul  căruia  a  fost  examinată  informația  ridicată  de  la  operatorul  de  telefonie 
mobilă ,,Orange” privi șcinschi Pavel de la numerele de telefon 69426517 și 068060088, de 
martorul Levinte  Filip de  la numărul de  telefon 60231469, martorul Mereacre Tudor  de  la  numărul de  telefon  68539001 și  martorul Gîncota 
Serghei de la numărul de telefon 60963863 (f.d.66­57 V­II);  

    Informația privind convorbirile telefonice efectuate de învinuitul Meșcinschi Pavel de la numerele de telefon 69426517 și 68060088 de martorul 
Levente Filip de la numărul de telefon 60231469, martorul Mereacre Tudor de la numărul de telefon 68539001 și martorul Gîncota Serghei de la 
numărul de telefon 60963863 din examinarea căreia  rezultă că la 01 septembrie 2015, martorul Gîncota Serghei  la ora 02 și 21 a telefonat­o pe 
mama sa Gîncota Galina în scopul aducerii de aceasta la sediul IP Criuleni a banilor în sumă de 200 euro, pretinși de învinuitul Meșcinschi Pavel în 
schimbul cărora susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să restituie autoturismul de model ,,Ford” cu numărul 
de  înmatriculare  DR AU  077 folosit  pentru deplsarea  în s. Valea  Coloni ei  r­l  Criuleni  în  scopul săvîrșirii  furtului.  Ulterior  la  05 și  54 min., 
Gîncota Galina l­a telefonat pe Gîncota Serghei pentru a­i comunica că a adus banii în sumă de 200 euro și banii în sumă de 7 000 lei care au fost 
pretinși de  învinuitul Meșcinschi de  la Levinte Filip. Fapt care ă cu declarațiile martorilor Gîncota Serghei, Levinte și Gîncota 
Galina. Din informația examinată sunt confirmate declarațiile martorului Gîncota Serghei privitor la  întîlnirile și convorbirile  telefonice care au 
avut loc între acesta și învinuitul Meșcinschi Pavel după data de  ă de 300 euro, în 
schimbul cărora susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu îi atribuie calitatea de bănuit în săvîr irea violării 
de domiciliu care a avut loc la 31 august 2015 în s. Valea Coloniței, r­l Criuleni ca urmare a tentativei nereușite de f
septembrie  2015,  la  ora 08  și  10 min,  învinuitul Meșcinschi  Pavel  l­a  telefonat  pe  Gîncota  Serghei,  iar  ulterior martorul  Gîncota  Serghei  la 
telefonat pe  învinuit la ora 10 și 36 min., 11 și 23 min., 12 și 53 min. În acea zi a avut loc întîlnirea  între martorul Gîncota Serghei și învinuitul 
Meșcinschi Pavel în fața magazinului central ,,Unic” amplasat în mun.Chișinău bd. Ștefan cel Mare nr. 8 (f.d.13­65 V­II);  

    Analiza operațională a conexiunilor telefonice la numerele de telefon 69426517, 68060088 utilizat de Meșcinschi Pavel în coraport cu numărul de 
telefon 60231469 utilizat de către Levinte Filip, numărul de telefon 68539001 utilizat de Mereacre Tudor și numărul de telefon 60963863 utilizat 
de Gîncota Serghei ridicate de la ÎM ,,Orange” SA. Potrivit acestor informații la 01 septembrie 2015, martorul Gîncota Serghei la ora 02 și 21 min., 
a  telefonat­o pe mama sa Gîncota Galina  în scopul aducerii de aceasta la sediul  IP Criuleni a banilor în sumă de 200 euro pretinși de  învinuitul 
Meșcinschi  Pavel  în schimbul  cărora  susținea  că  va  influența  ofițerul  de  urmărire  penală care  investighează  cazul  să  restituie  autoturismul  de 
model  ,,Ford” cu numărul de  înmatriculare DR AU 077 folosit pentru deplasarea  în S. Valea Coloniței,  r­l Criuleni  în scopul săvîrșirii  furtului. 
Ulterior la ora 05 și 54 min., Gîncota Galina l­a telefonat pe Gîncota Serghei pentru a­i comunica că a adus banii în sumă de 200 euro și banii în 
sumă  de 7 000  lei care  au  fost  pretinși  de  învinuitul Meșcinschi de  la  Levinte Filip.  Fapt care  coroborează cu  declarațiile martorilor  Gîncota 
Serghei, Levinte Filip și Gîncota Galina. Din informația examinată sunt confirmate declarațiile martorului Gîncota Serghei privitor la întîlnirile și 
convorbirile telefonice care au avut loc între acesta și învinuitul Meșcinschi Pavel după data de 05 septembrie 2015, atunci cînd învinuitul a pretins 
bani în sumă de 300 euro înschimbul cărora susținea ca va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu îi atribuie calitatea de 
bănuit în săvîrșirea violării de domiciliu care a avut loc la 31 august 2015, în s. Valea Coloniței, r­l Criuleni ca urmare a tentativei nereușite de furt a 
betonierei. Astfel, la 05 septembrie 2015, ora 08 și 10 min.,  învinuitul Meșcinschi Pavel  l­a  telefonat pe Gîncota Serghei,  iar ulterior martorul 
Gîncota Serghei l­a  telefonat pe  învinuit la ora 10 și 36 min; 11 și 23 min, 12 și 53 min.  În acea zi a avut  loc  întîlnirea  între martorul Gîncota 
Serghei  și  învinuitul  Meșchinshi  Pavel  înfața  magazinului  central  ,,Unic”  amplasat  în  mun.Chișinău,  bd.  Ștefan  cel  Mare  nr.  8.  Probă  care 
coroborează și confirmă declarațiile martorilor Gîncota Serghei, Levinte Filip, Cîncota Galina în ce privește timpul și circumstanțele transmiterii 
învinuitului Meșcinschi Pavel a banilor care nu i se cuvin în sumă de 200 euro și 7 000 lei (f.d.74­81 V­II);  

    Copia materialelor cauzei penale cu nr. 2015210485, de învinuire a  lui Levinte Filip și Mereacre Tudor în săvîrșirea infracțiunii prevăzute de art. 
179 alin.(1) Codul Penal, din conținutul cărora rezultă că la 02 septembrie 2015, ofițerul de urmărire penală a Secției urmărire penală a IP Criuleni 
Burdila Mihail  a  fost  începută  urmărirea  penală  pe  faptul violării  de  domiciliu  în  noaptea  spre 01  septembrie  2015,  de  către Levinte  Filip  și 
Mereacre Tudor. Anterior la 31 august 2015, în Registrul nr.2 de evidență a altor infracțiuni cu privire la infracțiuni al IP Criuleni cu numărul 3894 
a fost înregistrat apelul din ora 23 și 10 min a numitei Mura Victoria Ștefan privind furtul bunurilor din gospodăria vecină. La 01 septembrie 2015, 
în intervalul de timp cuprins între 02 și 05 min – 02 și 30 min., în localitatea Valea Coloniței cu permisiunea proprietarului Gîncota Serghei a fost 
efectuată cercetarea la fața locului a autocamionului de model ,,Ford Tranzit” cu numerele de înmatriculare DR AU 077. La 08 septembrie 2015, 
ulterior acceptării dării de Gîncota Serghei învinuitului Meșcinschii Pavel a banilor pretinși la 05 septembrie 2015 în sumă de 300 euro, ofițerul de 
urmărire penală Burdila Mihail l­a audiat pe Gîngota Serghei  în calitate de martor. Totodată  în materialele cauzei penale  lipsesc careva procese­
verbale de reținere a lui Levinte Filip precum și acte procedurale de ridicare a autocamionului de model ,,Ford Tranzit” cu numărul de înmatriculare 
DR AU 077. Probă care dovedește prezența în acțiunile învinuitului a agravantei prevăzute la art. 326 alin.(2) lit.d) CP ,, acțiunile prevăzute la alin.
(1) urmate de influența promisă sau de obținerea rezultatului urmărit (f.d.94­172 V­II);  

    Foia de stare a gărzii de  instalarea a echipelor de patrulare pentru data de 31.08.2015, a IP Criuleni, din examinarea căreia rezultă că la 31 august 
2015,  învinuitul Meșcinschi  Pavel a  fost desemnat  în calitate de  inspector  în echipa de patrulare  alături de ofițerul de  urmărire penală Burdilă 
Mihail care ulterior l­a audiat pe Gîncota Serghei în calitate de martor și care a efectuat urmărirea penală în cauza cu nr.2015210485. Probă care 
coroborează  cu  declarațiile  martorilor  Gîncota  Serghei,  Levinte  Filip  și  Mereacre  Tudor  privind  prezența  învinuitului  la  fața  locului  la  01 
septembrie 2015, precum și pretinderea și primirea de acesta în jurul orei 03 și 00 a banilor în sumă de 200 euro și 7 000 lei (f.d.182­185 V­II);  

     Înregistrarea  interceptării  comunicărilor  telefonice  purtate de martorul Levinte  Filip și  învinuitul Meșcinschi  Pavel  la  13 septembrie  2015,  în 
intervalul de timp cuprins între ora 13 și 40 min­ 13 și 41 min., de postul de telefon 60231469 către abonatul 68060088, în cadrul comunicărilor 
Levinte Filip îl întreabă pe învinuitul Meșcinschi Pavel ,, știi că a fost vorba ca cît trebuie ca eu să știu să caut” la ce i­a fost răspuns ,,dapoi oricum 
dintîi  trebuie să veniți să vă audieze și apoi pe urmă o să se lămurească  întrebările celea” Din comunicare  rezultă că este discutată oferirea unei 
sume de bani în legătură cu caauza penală în care Levente urma să fie recunoscut în calitate de bănuit;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 07 septembrie 2015,  în 
intervalul de  timp cuprins  între ora 15 și 46 min – ora 15 și 48 min., de  la postul de telefon 68060088 de către abonatul 60963863,  în cadrul 
comunicărilor Gîncota Sergiu îi comunică învinuitului Meșcinschi Pavel că s­a întîlnit cu un băiat pentru a face rost de banii în sumă de 300 euro 
pretinși. La ce  învinuitul Meșcinschi Pavel îi comunică ca să se deplaseze a doua zi  la ofițerul de urmărire penală pentru a fi audiat  în calitate de 
martor  iar  banii  îi  va  transmite  ulterior.  Proba  coroborează  cu  documentul  procesul­verbal  de  audiere  a  martorlui  Gîncota  Serghei  din  08 
septembrie 2015, întocmit de ofițerul urmărire penală Burdila Mihail.  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 10 septembrie 2015,  în 
intervalul de timp cupris între ora 18 și 13 min – oraa 18 și 13 min 56 sec., de la postul de  telefon 68060088 care abonatul 60963863, încadrul 
comunicărilor învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă pe Gîncota Sergiu de ce nu îl telefonează, astăzi trebuia să primească banii pretinși în sumă 
de 300 euro;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 14 septembrie 2015,  în 
intervalul de  timp cuprins între ora 10 și 07 min­ ora 10 și 07 min 15 sec de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863,  în cadrul 
comunicărilor învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de banii pretinși în sumă 300 euro;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 14 septembrie 2015,  în 
intervalul de timp cuprins între ora 17 și 47 min – 17 și 48 min, de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863 în cadrul comunicărilor 
Gîncota Sergiu îi comunică învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul deplasării în ziua de mîine în or. Criuleni pentru a­i transmite banii anterior 
pretinși. La ce învinuitul Meșcinschi îi comunică că se va afla în mun.Chișinău și acolo urmează să se întîlnească;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 15 septembrie 2015,  în 
intervalul  de  timp  cuprins  între ora  10  și 01 min  – ora  10  și 02 min.,  de  la  postul  de  telefon  68060088 către  abonatul  60963863,  în  cadrul 
comunicărilor  ă învinuitului că are necesitatea să se deplaseze la centrul comercial ,,universal” amplasat în mun.Chișinău 
str. Pantelimon Halippa. La ce învinui ărpunde că este de acord să se întîlnească acolo pentru a primi banii anterior pretinși în sumă de 300 
euro. Iar martorul Gîncota Sergiu îi comunică că are la sine doar 100 euro, iar învinuitul îi comunică că se vor lămuri. Probă care coroborează cu 
interceptarea și înregistrarea comunicărilor care au avut loc în cadrul întîlnirii între Gîncota și Meșcinschi peste puțin timp.  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 29 septembrie 2015,  în 
intervalul  de  timp  cuprins  între  ora  16  și  01 min­  ora  16  și  02 min  de  la  postul  de  telefon  68060088  către  abonatul  60963863,  în  cadrul 
comunicărilor învinuitului Meșcinschi Pavel voalat îl întreabă pe Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de restul banilor pretinși în sumă de 200 euro, pe 
care ar urma să îi transmită unor persoane publice din cadrul IP Criuleni. La ce martorul Gîncota Sergiu îi comunică că urmează să primească un 
avans pentru lucrările efectuate la un obiect din mun.Chișinău;  

     Înregistrarea  interceptării  comunicărilor  telefonice  purtate  de martorul  Gîncota  Sergiu  și  învinuitul Meșcinschi  Pavel  la  30  septembrie  2015 
înintervalul de timp cuprins între ora 09 și 45 – ora 09 și 46 de la postul de  telefon 68060088 către abonatul 60963863 în cadrul comunicărilor 
martorul Gîncota Sergiu îi comunică în șcinschi Pavel că în ziua de vineri va obține restul banilor în sumă de 200 euro pe care urmează 
să­i transmită la ce învinuitul își exprimă acordul de a se deplasa în mun.Chișinău pentru a­i primi;  
Înregistrarea  interceptării  comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîngota  Sergiu și  învinuitul Meșcinschi Pavel  la  01 octombrie 2015  în 
intervalul de timp cuprins între ora 18 și 48 min.­ 18 și 49 min de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863, în cadrul comunicărilor 
martoeul Gîncota Sergiu îi comunică  învinuitului Meșcinschi Pavel că  în ziua de vineri nu va obține  restul banilor în sumă de 200 euro pe care 
urmează să­i transmită. Cel tîrziu îi va obține miercuri, la ce învinuitul își exprimă regretul deoarece a comunicat deja unor persoane publice asupra 
cărora susține că are influență că banii vor fi primiți în ziua de vineri;  

    Înregistrarea comunicărilor și de imagini a întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel care au 
avut  loc la 08.09.2015 în  intervalul de timp 10 și 45 min – 10 și 51 min., în preajma IP Criuleni,  înscrise pe purtătorul de  informație CD­R de 
model ,,esperanza” cu nr. de inventar 162. În cadrul întîlnirii învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă voalat pe martorul Gîncota Sergiu dacă a făcut 
rost de bani. La ce Gîncota îi răspunde că dorea să ia banii pretinși de învinuit în sumă de 300 euro, de la fratele său, însă îi este rușine. După care îi 
spune că a vorbit cu soacra sa care pe data de 10 sau 11 primește banii. La rîndul său învinuitul îi comunică că a vorbit cu ofițerul de urmărire penală 
al SUP IP Criuleni, Burdilă Mihail și că totul va fi normal, acesta va fi audiat în calitate de șcinschi l­a îndrumat ce 
urmează să  declare. După care  învinuitul Meșcinschi Pavel  îl atenționează că  l­a  influențat pe  ofițerul de urmărire  penală și că  Gîncota Sergiu 
urmează  să­i  transmită  banii pretinși,  fapt care  rămîne  la  obrazul său.  După  care din  noul  îl  întreabă dacă  are măcar  o parte  din  banii pretinși. 
Martorul  îi  comunică  că  nu  are  și  că  a  împrumutat  bani  unui  băiat  care  a  plecat  în  Federația  Rusă  și  care  urmează  să­i  întoarcă.  Probă  care 
coroborează cu  documentul procesul­verbal  de audiere a martorului Gîncota  Serghei din 08  septembrie 2015  întocmit de ofițerul  de urmărire 
penală Burdilă Mihail.  

    Înregistrarea comunicărilor șid e imagini a întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între Levente Filip și  învinuitul Meșcinschi Pavel care au 
avut loc la 11.09.2015 în intervalul de timp 08 și 55 – 09 și 30 min în IP Criuleni înscrise pe purtătorul de informație CD­R de model ,,esperanza” 
cu numărul de inventar 162. În cadrul întîlnirii învinuitului Meșcinschi Pavel reproșează martorului Levinte Filip faptul că ginerele său îl vorbește 
privitor la primirea la 01.09.2015, a banilor în sumă de 7 000 lei, pentru a influența ofițerul de urmărire penală care efectuează urmărirea penală pe 
faptul violării de domiciliu. La fel învinuitul subliniază că a primit bani în sumă de 7 000 lei pentru a influența ofițerul de urmărire penală să nu îl 
rețină  pe  Levinte  Filip  și  nu  pentru  a  asigura  absolvirea  de  răspundere  penală.  Totodată,  învinuitul  comunică  că  în  schimbul  banilor  primiți  a 
influențat ofițerul de urmărire penală să înceapă urmărirea penală pentru săvîrșirea violării de domiciliu infracțiune prevăzută la art. 179 alin.(1) Cod 
Penal și nu pentru săvîrșirea de tentativă a furtului prin pătrundere în domiciliu care este o infracține mai gravă.  

    Înregistrarea comunicărilor și de imagini a întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel, care au 
avut  loc  la  15.09.2015  în  intervalul  de  timp  10  și  39  min­  10  și  41  min  în  IP  Criuleni  înscrise  pe  purtătorul  de  informație  CD­R  de 
modelul ,,esperanza” cu numărul de inventar 162. În cadrul întîlnirii martorul Gîncota Sergiu i­a vorbit învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul 
că a luat de la un moș al său banii pe care urmează să­i transmită lui. La ce învinuitul i­a recomandat să transmită măcar o parte din sumă pentru ca 
ofițerul de urmărire penală pe care îi influențează să vadă că se ține de cuvînt, cînd a acceptat darea banilor. După care martorul îl întreabă dacă să­i 
transmită banii acolo unde se aflau, la ce învinuitul îi răspundea să îi dea banii;  

    Înregistrarea comunicărilor și de imagini a  întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între martorii Levinte Filip, Mereacre Tudor și învinuitul 
Meșcinschi Pavel care au avut loc  la XXXXXXXXX,  în intervalul de  timp 10 și 39 min­ 10 și 41 min  în  IP Criuleni  înscrise pe ppurtătorul de 
informație  CD­R  de model  ,,esperanza” cu  numărul  de  inventar  162.  În  cadrul  întîlnirii  martorul  Levente Filip, Mereacre  Tudor  i­au  reproșat 
învinuitului că a primit banii în sumă de 7 000 lei;  

    Procesul­verbal din 06 noiembrie 2015 privind interceptarea și înregistrarea în perioada de timp 07 septembrie­06 noiembrie 2015 a comunicărilor 
telefonice  care  au  fost  purtate  de  la  numărul  de  telefon  602231469  utilizat  de  Levente  Filip  cu  stenograma  prin  care  a  fost  consemnată 
comunicarea care a fost purtată la 13 septembrie 2015 în  intervalul de timp cuprins între ora 13 și 40 min­ 13 și 41 min  încadrul căreia Leventi 
Filip îl întreabă pe învinuitul Meșcinchi Pavel ,, știi că a fost vorba ca cît trebuie ca eu să știu să caut”, la ce i­a fost răspuns ,,dapoi oricum dintîi 
trebuie să veniți să vă audieze și apoi pe urmă o să se lămurească întrebările celea”. Din comunicare rezultă că este discutată oferirea unei sume de 
bani în legătură cu cauza penală în care Levinte urma să fie recunoscut încalitate de bănuit (f.d. 75­80 V­II);  

      Procesul­verbal  din  05  noiembrie  2015  privind  interceptarea  și  înregistrarea  în  perioada  de  timp  07  septembrie­  06  noiembrie  2015  a 
comunicărilor telefonice care au  fost purtate de  la numerele de  telefon 68060088, 69426517 utilizate de Meșcinschi Pavel, cu stenograma prin 
care a fost consemnată comunicarea care a fost purtată la 07 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 15 și 46 min­ ora 15 și 48 de 
la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863, în cadrul căreia Gîncota Sergiu îi vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel că sa întlnit cu un 
băiat pentru a face rost de banii în sumă de 300 euro pretinși. La ce învinuitul Meșcinschi Pavel îi comunică că să se deplaseze a doua zi la ofițerul 
de urmărire penală pentru a ofi audiat în calitate de martor iar banii îi va transmite ulterior. Proba coroborează cu documentul procesul­verbal de 
audiere a martorului Gîncota Serghei din 08 septembrie 2015  întocmit de oșfițerul de urmărire penală Burdila Mihail. Comunicarea care a  fost 
purtată la 10 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 18 și 13 min­ 18 și 13 min 56 sec., de la postul de telefon 68060088 către 
abonatul 60963863 în cadrul căreia învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă pe Gîncota Sergiu de ce nu îl telefonează, astăzi trebuie să primească 
banii pretinși în sumă de 300 euro. Comunicarea care a fost purtată la 14 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 10 și 07 min­ ora 
10 și 07 min 15 sec., de  la postul de  telefon 68060088 către abonatul 60963863,  în cadrul căreia  învinuitului Meșcinschi Pavel  îl  întreabă pe 
Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de banii pretinși în sumă de 300 euro. Comunicarea care a fost purtată la 14 septembrie 2015, în intervalul de timp 
cuprins între ora 17 și 47 min­ ora 17 și 48 min., de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863,  în cadrul căreia Gîncota Sergiu îi 
vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul deplasării în ziua de mîine  în or. Criuleni pentru a­i  transmite banii anteriori pretinși. La ce 
învinuitul Meșcinschi îi comunică că se află în mun.Chișinău și acolo urmează să se întîlnească. Comunicarea care a fost purtată de la 15 septembrie 
2015,  în intervalul de timp cuprins între ora 10 și 01 – ora 10 și 02 min., de la postul de  telefon 68060088 către abonatul 60963863  în cadrul 
căreia Gîncota  Sergiu  îi  vorbește  învinuitului  că are necesitatea  să se  deplaseze  la  centrul comercial  ,,universal”  amplasat  în mun.Chișinău str. 
Pantelimon Halippa. La ce învinuitul îi răspunde că este de acord să se întâlnească acolo pentru a primi banii anterior pretinși în sumă de 300 euro. 
Iar martorul Gîncota  Sergiu  îi comunică  că  are  la  sine  doar 100  de  euro,  învinuitul  îi  comunică că  se  vor  lămuri.  Probă  care coroborează  cu 
interceptarea și  înregistrarea comunicărilor care au avut loc în cadrul  întâlnirii între Gîncota și Meșcinschi peste puțin timp. Comunicarea care a 
fost purtată la 29 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 16 și 01 min­ ora 16 și 02 min., de la postul de telefon 68060088 către 
abonatul 60963863, în cadrul căreia învinuitului Meșcinschi Pavel voalat îl întreabă pe Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de restul banilor pretinși în 
sumă de  200 euro, pe  care ar  urma să  îi  transmită unor persoane  publice  în cadrul  IP Criuleni.  La ce martorul  Gîncota Sergiu  îi  comunică că 
urmează să primească un avans pentru lucrările efectuate la un obiect din mun. Chișinău. Comunicarea care a fost purtată la 30 septembrie 2015, în 
intervalul de  timp cuprins  între ora  09 și 45 min­ 09 și 46 min., de  la  postul de  telefon 68060088  către abonatul 60963863,  în cadrul căreia 
martorul Gîncota Sergiu îi vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel că în ziua de vineri va obține restul banilor în sumă de 200 euro pe care urmează 
să­i  transmită,  la  ce  învinuitul  își exprimă  acordul de  a se  deplasa  în mun.  Chișinău pentru  a­i primi.  Comunicarea care  a  fost  purtată  la oâ01 
octombrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 18 și 48 min­ 18 și 49 min., de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863, în 
cadrul căreia martorul Gîncota Sergeiu îi vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul că în ziua de vineri nu va obține restul banilor în sumă 
de 200 euro pe care urmează să­i transmită. Cel târziu îi va obține miercuri,  la ce învinuitul  își exprimă regretul deoarece a comunicat deja unor 
persoane publice asupra cărora susține că are influență că banii vor fi primiți în ziua de vineri (f.d. 110­114, 119, 122­126, 133­135 V­II);  

      Procesul­verbal  din  06  noiembrie  2015,  privind  interceptarea  și  înregistrarea  în  perioada  de  timp  08  septembrie­  06  noiembrie  2015  a 
comunicărilor și de  imagini care au  loc  la 08.09.2015;  11.09.2015; 15.09.2015; XXXXXXXXX între martorii  Levinte Filip, Mereacre Tudor, 
Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel cu stenograma (f.d. 166­179). 
 Instanța de judecată consideră că fapta lui Meșcinschi Pavel Valeriu corect a fost calificată și încadrată, în fiecare caz și anume: privind primirea și 
pretinderea de la Levinte Filip a banilor în sumă de 7 000 lei, pretinderea și primirea de la Gîncota Serghei a sumei de 200 euro, pretinderea sumei 
de 300 euro și primirea sumei de 100 euro de la Gîncota Serghei, în baza art.326 alin.(2) lit. d) Cod Penal traficul de influență, adică pretinderea de 
bani personal pentru sine și pentru o altă persoană care susține că are  influență asupra unei persoane publice, pentru a­l  face să  îndeplinească o 
acțiune în exercitarea funcției sale. 
  La  stabilirea  pedepsei,  instanța  de  judecată  ține  cont  de  gravitatea  infracțiunii  săvârșite,  de  motivul  acesteia  de  persoana   celui  vinovat,  de 
circumstanțele cauzei care atenuează sau agravează răspunderea. 
  Circumstanțele  atenuante  în  privința  inculpatului  sunt:  recunoașterea  vinei,  căința  sinceră  a  inculpatului,  comiterea  pentru  prima  data  a  unei 
infracțiuni, are la întreținere doi copii minori. 
 Circumstanțele agravante în privința inculpatei n­au fost stabilite. 
 În conformitate cu art.3641 alin.(8) CPP, inculpatul care a recunoscut săvârșirea faptelor indicate în rechizitoriu și a solicitat ca judecată să se facă 
pe baza probelor administrate în faza de urmărire penală beneficiază de o reducere cu o  treime a limitelor de pedeapsă prevăzute de lege în cazul 
pedepsei cu închisoare, și de reducere cu o pătrime a limitelor de pedeapsă prevăzute de lege în cazul pedepsei cu amendă. 
 În atare circumstanțe, având în vedere circumstanțele cauzei, rolul inculpatului, personalitatea, ultimului, faptul că recunoaște vina, comiterea pentru 
prima  dată a  unei  infracțiuni,  se căiește  sincer  în  cele comise,  a contribuit  activ  la  descoperirea  infracțiunii,  anterior nu  a  fost  judecat,  are  la 
întreținere doi copii minori nu prezintă pericol social, instanța de judecată ajunge la concluzia că corectarea și reeducarea inculpatului Mișcinschi 
Pavel va fi posibilă cu aplicarea pedepsei sub formă de amendă, cu aplicarea sancțiunii complimentare sub forma privării de dreptul de a exercita 
funcții publice. 
 Corpul delict telefonul mobil de model ,,NOKIA RM 1035” cu numărul de IMEI 1356485/06/24682/7 și IMEI 356458/06/2246183/5, în care se 
conțin două cartele SIM ,,Orange Moldova” cu numerele abonatului 068060088 și 069426517 ­ de confiscat. 
 În conformitate cu art art. 3641, 384­385, 392 ­ 395,  CPP, instanţa de judecată  
  

c o n d a m n ă: 

Se recunoaște vinovat Meșcinschi Pavel Valeriu în comiterea infracțiunii prevăzute de art.326 al.(2) lit. d) CP, privind pretinderea și primirea 
de la Levinte Filip a banilor în sumă de 7 000 lei, aplicându­i o pedeapsă sub formă de amendă  în mărime de 3 000 unități convenționale, ceia ce 
constituie 60 000 lei, cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice pe un termen de 3 ani. 

Se recunoaște vinovat Meșcinschi Pavel Valeriu în comiterea infracțiunii prevăzute de art.326 al.(2) lit. d) CP, privind pretinderea și primirea 
de la Gîncota Serghei  a banilor în sumă de 200 euro, aplicându­i o pedeapsă sub formă de amendă în mărime de 3 000 unități convenționale, ceia ce 
constituie 60 000 lei, cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice pe un termen de 3 ani. 

Se recunoaște vinovat Meșcinschi Pavel Valeriu în comiterea infracțiunii prevăzute de art.326 al.(2) lit. d) CP, privind pretinderea banilor în 
sumă de 300 euro și primirea de la Gîncota Serghei a banilor în sumă de 100 euro, aplicându­i o pedeapsă sub formă de amendă în mărime de 3 000 
unități convenționale, ceia ce constituie 60 000 lei, cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice pe un termen de 3 ani. 

Conform art. 84 Cod Penal a­i stabili lui Mecșinschi Pavel Valeriu o pedeapsă definitivă pentru concurs de infracțiuni prin cumul, parțial, al 
pedepselor aplicate – 5 000 unități convenționale, ceia ce constituie 100 000 lei (o sută mii lei), cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice 
pe un termen de 5 (cinci) ani. 

Se aplică lui Meșcinschi Pavel Valeriu măsura preventivă sub formă de ­ obligațiunea de a nu părăsi țăra până la intrarea în vigoare a sentinței. 

Corpul delict telefonul mobil de model  ,,NOKIA RM 1035” cu numărul de IMEI 1356485/06/24682/7 și  IMEI 356458/06/2246183/5,  în 
care se conțin două cartele SIM ,,Orange Moldova” cu numerele abonatului 068060088 și 069426517 ­ de confiscat. 

Sentința poate fi atacată cu apel la Curtea de Apel Chişinău în termen de 15 zile, prin intermediul Judecătoriei Centru mun.Chişinău. 

          

Preşedintele şedinţei, 

        Judecătorul                                                                                             Gheorghe Stratulat  

  

  

  
  



Dosarul nr.1­807/15 

S E N T I N Ț Ă 

În numele Legii 

  

14 iulie 2016                                                                                         mun.Chișinău  

  

Instanța compusă din: 

Președintele ședinței, judecătorul          ­ Gheorghe Stratulat   

Grefier                                                 ­ Mihaela Scalețchi 

Cu participarea: 
Procurorului                                         ­ XXXXXXXXX 

Avocatului                                           ­ Belinschi Maxim 

  

examinând  în ședință  publică  cauza  penală parvenită  la  14 decembrie  2015  în baza  probelor  administrate  la  faza  de  urmărire penală,  de 
învinuire a lui: 

  
Meșcinschi Pavel Valeriu, a.n. 13.08.1981, dom. r­l Criuleni, s. Dubăsarii Vechi, cetățian al R. Moldova, supus militar, 
studii superioare, căsătorit, doi copii minori la întreținere, fără antecedente penale 
  

în săvîrşirea infracţiunii prevăzute la: 

  
­         art. 326 alin. (2) lit.d) Cod Penal, privind pretinderea și primirea de la Levinte Filip a banilor în sumă de 7 000 lei; 
­        art. 326 alin. (2) lit.d) Cod Penal, privind pretinderea și primirea de la Gîncota Serghei  a banilor în sumă de 200 euro; 
­        art. 326 alin. (2) lit.d) Cod Penal, privind pretinderea banilor în sumă de 300 euro și primirea de la Gîncota Serghei a banilor  în de 100 

euro; 
  
cu respectarea procedurii de citare legală, analizând materialele dosarului, instanţa de judecată, 
  

a  c o n s t a t a t:  
    Meșcinschi Pavel, deținînd în baza ordinului șefului Inspectoratului General de Poliție, funcția de ofițer de investigație în cadrul Inspectoratului de 
Poliție Criuleni, fiind implicat în serviciu, la 31 august 2015, ora 23.20, s­a deplasat în s. Valea Coloniței r­l Criuleni, unde a documentat tentativa 
de sustragere pe ascuns a unei betoniere de Levente Filip, Mereacre Tudor și Gîngota Serghei. 

    Apoi, la 01 septembrie 2015, în jurul orei 03.00min. Mieșcinschi Pavel, aflîndu­se în biroul său de serviciu în sediul IP Criuleni, amplasat în or. 
Criuleni str. 31 august 1989, nr. 72, acționînd din intenție directă, a pretins de la Levinte Filip bani în sumă de 7 000 lei înschimbul cărora susținea 
ca va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu aplice în privința acestuia măsura de constrîngere ,,reținerea”.  

    La rîndul său, Levinte Filip, fiind constrîns psihicde amenințarea cu aplicarea reținerii a telefonat­o pe fiica sa Mereacre Marian comunicîndu­i să ia 
bani în sumă de 7 000 lei sp s­i transmită vecinei Gîncota Galina care urmează să se deplaseze la sediul IP Criuleni și să îi transmită acestuia banii.  

    Peste puțin timp în jurul orei 05 și 40 min. Meșcinschi Pavel urmărind scopul realizării acțiunilor sale criminale de primire a banilor pretinși, i­a 
însoțit pe Levinte Filip ȘI Gîngota Serghei în fața sediului IP Criuleni, unde Levinte Filip a primit de la Gîngota Galina bani în sumă de 7 000 lei, pe 
care imediat i­a transmis  lui Meșcinschi Pavel, înschimbul cărora ofițerul de investigație susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care 
investighează cazul să nu aplice în privința sa măsura de constrângere ,,reținerea”. După primirea de la MeȘcinschi Pavel a banilor, Levente Filip a 
fost lăsat să se deplaseze la domiciliu.  

    Tot el, deținând  în baza ordinului șefului  Inspectoratului General al Poliției  funcția de ofițer de  investigație  în cadrul  Inspectoratului de Poliție 
Criuleni, fiind implicat în serviciu la 31 august 2015, ora 23 și 20 min, s­a deplasat în s. Valea Coloniței r­l Criuleni, unde a documentat tentativa de 
sustragere pe ascuns a unei betoniere de Levinte Filip, Mereacre Tudor și Gîngota Serghei.  

    Apoi, la 01 septembrie 2015, în jurul orei 03 și 00 min, Meșcinschi Pavel aflîndu­se în biroul său de serviciu din sediul IP Criuleni, amplasat în or. 
Criuleni str. 31 august 1989, nr. 72 acționînd din  intenție directă, a pretins de  la Gîngota Serghei bani  în sumă de 200 euro ceea ce constituie 
echivalentul sumei de 4 376 lei, conform cursului oficial stabilit de Banca Națională a Moldovei pentru data de 01 septembrie 2015, în schimbul 
cărora  susținea  că  va  influența  ofițerul  de  urmărire  penală  care  investighează  cazul  să  restituie  autoturismul  de model  ,,Ford”  cu  numărul  de 
înmatriculare DR AU 077 folosit pentru deplasarea în s. Valea Coloniței, r­l Criuleni în scopul săvârșirii furtului.  

    La rândul său, Gîngota Serghei fiind constrîns psihic de amenințarea cu ridicarea și nerestituirea autoturismului, a telefonat­o pe mama sa Gîngota 
Galina și a rugat­o să se deplaseze la IP Criuleni pentru a­i transmite banii pretinși de Meșcinschi Pavel în sumă de 200 euro.  

    Peste puțin timp,  în  jurul orei 05 și 40 min, Meșcinschi Pavel urmărind scopul realizării acțiunilor sale criminale de primire a banilor anterior 
pretinși, i­a însoțit pe Levinte Filip și Gîngota Serghei în fața sediului IP Criuleni, unde Levinte Filip a primit de la Gîngota Galina bani în sumă de 
200 euro, pe care imediat i­a transmis lui Meșcinschi Pavel, în schimbul cărora ofițerul de investigație susținea că va influența ofițerul de urmărire 
penală care  investighează cazul să restituie autoturismul de model ,,Ford” cu numărul de  înmatriculare DR AU 077folosit pentru deplasarea  în s. 
Valea Coloniței, r­l Criuleni în scopul săvârșirii furtului.  

    După primirea de Meșcinschi Pavel a banilor, lui Gîngota Serghei i­a fost restituit autoturismul de model ,,Ford” cu numărul de înmatriculare DR 
AU 077 al cărui posesor este.  
 Tot el  deținând  în baza ordinului  șefului  Inspectoratului General de  poliție  funcția de ofițer  de  investigație  în cadrul  Inspectoratului de Poliție 
Criuleni, fiind implicat în serviciu, la 31 august 2015, ora 23 și 20 min, s­a deplasat în s. Valea Coloniței r­l Criuleni, unde a documentat tentativa 
de sustragere pe ascuns a unei betoniere de Levene Filip, Mereacre Tudor și Gîngota Serghei.  
 La 05 septembrie 2015, în a doua  jumătate a zilei Meșcinschi Pavel aflîndu­se în   fața magazinului central ,,Unic” amplasat în mun.Chișinău, bd. 
Ștefan cel Mare și Sfînt nr. 8 din înțelegere prealabilă, s­a întâlnit cu Gîngota Serghei, de la care acționând cu intenție directă a pretins pentru sine și 
pentru o altă persoană bani în sumă de 300 euro, ceea ce constituie echivalentul sumei de 6 517 lei, conform cursului oficial pstabilit de BNM 
pentru data de 05 septembrie 2015, înschimbul cărora susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu îi atribuie 
calitatea de bănuit  în săvîrșirea violării de domiciliu care a avut  loc  la 31 august 2015,  în s. Valea Coloniței  r­l Criuleni ca urmare a  tentativei 
nereușite de furt a betonierei.  
 Astfel, la 08 septembrie 2015, în intervalul de timp 10 și 00 min, ­ 10 și 30 min, ofițerul de urmărire penală al Secției urmărire penală a IP Criuleni, 
Burdia Mihail l­a audiat pe Gîngota Serghei în calitate de martor în cadrul cauzei penale cu nr. 2015210485.  
 Prelungind acțiunile sale criminale, la 15 septembrie 2015, ora 10 și 40 min, Meșcinschi Pavel aflîndu­se în fața centrului comercial ,,universal” 
amplasat în mun.Chișinău str. Pantelimon Halippa, din înțelegere prealabilă, s­a întâlnit cu Gîngota Serghei, de la care acționând cu intenție directă, 
a primit pentru sine și pentru o altă persoană prima parte din banii anterior pretințși în sumă de 100 euro, ceea ce constituie echivalentul sumei de 
2 209 lei, conform cursului oficial stabilit de BNM pentru data de 15.09.2015 în schimbul cărora ofițerul de urmărire penală care investighează 
cazul nu  i­a atribuit calitatea de bănuit în săvîrșirea violării de domiciliu care a avut  loc la 31 august 2015, în s. Valea Coloniței  r­l Criuleni ca 
urmare a tentativei nereușite de furt a betonierei. 
 Prin încheierea din 03 iunie 2016, instanța de judecată a admis cererea inculpatului privind examinarea cauzei penale în baza probelor administrate 
în faza de urmărire penală. 
  Inculpatul Meșcinschi  Pavel,  fiind  audiat  în  ședința de  judecată  în  ordinea art.  3641  alin.  (4) CP  vina a  recunosut­o pe  deplin  și a  declarat că 
recunoaște și confirmă faptele indicate în rechizitoriu, a declarat că la 31 august 2015 a fost deserviciu în grupa operativă din cadrul IP Criuleni. 
Aproximativ pe la orele 23.00 a primit indicația de a se deplasa în satul Valea Coloniței. Deplasîndu­se la fața locului l­a observat pe cet. Gîngota 
Serghei acesta se afla lîngă automobilul său care a comunicat că a venit împreună cu Melinte Filip și Mereacre Tudor însă nu cunoștea cu ce scop au 
venit,  invocau ca să  i­a careva  instrumente. Peste aproximativ 10­15 minute  s­a apropiat Levinte Filip care  i­a comunicat că a venit  să sustragă 
betoniera, după care au fost escortați în incinta Inspectoratului de Poliție Criuleni. În sediu IP Criuleni, Leventi Filip s­a apropiat și l­a întrebat cum 
poate să rezolve problema dată și dacă poate cumva să­l ajute. Levente Filip i­a declarat că la domiciliu are bani în sumă de 7 000 lei la care a căzut 
de acord. Ulterior Gîngotă Serghei pentru a nu­i reține automobilul i­a comunicat că are acasă 200 euro. Apoi a telefonat rudele ca să­i aducă banii. 
Apoi cineva din rudele lui Gîngota Serghei s­au apropiat și au adus banii. A primit bani în sumă de 7 000 lei și 200 euro. Banii în sumă de 7 000 lei 
primiți de  la Levinte Filip au fost pentru a nu­i reține,  iar banii  în sumă de 200 euro au  fost primiți pentru a nu reține mijlocul de transport a lui 
Gîngota Serghei. Peste cîteva zile l­a telefonat pe Gîngota Serghei și i­a comunicat că mai este nevoie de careva sumă de bani pentru ai atribui statut 
de martor  în cadrul dosarului  penal  intentat  în  privința  lui  Levente Filip și Mereacre Tudor. Peste  o perioadă de  timp  l­a  telefonat  pe Gîngota 
Serghei și l­a întrebat dacă a făcut rost de bani, la care i­a spus că deține la moment suma de 100 euro, apoi s­au înțeles să se întîlnească. Ulterior s­
au întîlnit în față la ,,Piața Universală” unde i­a transmis suma de 100 euro. Restul banilor în sumă de 200 euro, nu i­a cerut deoarece s­a răzgîndit.  
 De cele comise se căiește sincer, solicitând aplicarea unei pedepse mai blânde, acceptând judecata pe baza probelor administrate în faza de urmărire 
penală  în confirmarea vinovăției, şi anume: 

     Declarațiile martorului Levente Filip care a declarat că, aproximativ prin  luna  iunie a anului current, a lucrat  împreună cu ginerile său Mereacre 
Tudor Mihail  și  încă două persoane cu prenumele Fedea și  Ion,  la construcția unui acoperiș și construcția unei anexe a casei din comuna Valea 
Colonița,  r­l Criuleni  ce aparține unei doamne cu prenumele Adela.  Lucrările de construcție  la obiectivul nominalizat  au durat aproximativ  trei 
săptămîni  pentru  ce  a  primit  de  la  proprietară  aproximativ  20 000  lei.  La  31  august  2015,  a  terminat  o  casă  de  construit  din  com.  Cricova 
mun.Chișinău și ulterior a mai găsit un obiect pe care urma să construiască din fundament. Fiind în căutarea unei betoniere, și­au adus aminte că la 
gospodăria din com. Valea Colonița unde a efectuat construcția casei  în  luna iunie,  se afla un utilaj de producer a betonului și au hotărît  să o  ia 
conform necesității. Luînd în considerație că nu dispuneau de  transport, ginerile l­a sunat pe vecinul Gîngotă Serghei Nicolai pe care  l­a rugat să 
plece în seara de 31 august 2015, în comuna Colonița să ia acest utilaj, la ce acesta a acceptat efectuarea serviciilor de transport contra sumei de 
500 lei. Ajungînd la fața locului, el cu ginerile au coborît din automobil, iar Gîngota Serghei a rămas cu mijlocul său de transport în fața casei lîngă 
o fișie forestieră. Ambii au așteptat lîngă mașină pînă cînd a trecut un domn și o doamnă pe lîngă ei cu vaca, după care ambii au intrat în gospodărie 
unde anterior a lucrat î construcție, s­au uitat în interiorul saraiului de lîngă casă, unde au văzut utilajul de produs beton care era fără roți și la acel 
moment sau răzgîndit să­l ia din cauz greutății enorme, iar între timp au auzit un strigăt a unui domn și a unei doamne care strigau la șofer ,,că de 
aicea nu te miști pînă cînd nu vine poliția”, uiar după zgomot au decis să fugă de la fața locului. În timp ce era la ieșire din com. Valea Coloniței, a 
fost sunat e fiica sa Mariana care i­a comunicat ca să se întoarcă înapoi la Gîngota Serghei din motiv că acesta a fost reținut de poliție. Peste puțin 
timp a fost contactat la telefonul său mobil cu numărul 060231469 de către o persoană care s­a prezentat că este ofițer operativ de sector a com. 
Valea Coloniței din r­l Criuleni pe care la întrebat unde se află. Acesta i­a răspuns că se află la ieșire dinsat comunicîndu­i să stea pe loc curînd o să 
se apropie de el. Peste puțin timp, a observat un maxi taxi, care s­a oprit în apropierea sa, din care a ieșit Gîngota Serghei și o persoană și o persoană 
care s­a prezentat ofițer de sector. S­a urcat în mașină și au plecat la fața locului în gospodăria din satul Valea Coloniței de unde a vrut să ia utilajul 
de producere a betonului. Acolo ofițerul de sector l­a întrebat cum a intrat pe teritoriul gospodăriei și ce a vrut să facă, între timp peste jumătate de 
oră a mai venit un mijloc de transport cu patru colaboratori de poliție, care au primit explicații de la ei, după care s­a prezentat și proprietara casei 
care a confirmat că nici­un bun nu a  fost sustras din gospodăria acesteia. Aproximativ la ora 01.30 min., a urcat în mașina poliției,  iar pe Serghei 
Gîngota l­au urcat alături în mijlocul său de transport și i­au adus la IP Criuleni. Unde ofițerul de sector cu prenumele Pavel i­a condus în biroul său 
de serviciu amplasat la etajul 1 de la intrare mergînd drept înainte după care a cotit la stînga și a intrat în biroul acestuia situat vis­a­ vis de sala de 
ședințe. Peste aproximativ 10­15 minute a venit un colaborator de poliție în formă care l­a luat în biroul său de serviciu și i­a colectat amprentele 
de la mîini, după care l­a adus înapoi în birou și l­a luat și pe Serghei. Cînd a rămas de unul singur, ofițerul de sector pe nume Pavel l­a amenințat că 
va fi reținut și transportat la izolatorul IGP al MAI. Acesta s­a exprimat ca să nu fie reținut trebuie să­i dea mulți bani, la ce i­a zis că la domiciliu 
deține doar suma de 7 000 lei,  iar ofițerul cu prenumele Pavel  i­a spus că ajunge suma dată doar ca să nu  fie reținut. După ce în birou a  intrat și 
Serghei, polițistul a ieșit din birou. Stînd de vorbă cu Serghei acestia i­a spus că de la el, polițistul a cerut suma de 200 euro pentru ca să nu­l rețină. 
Peste puțin timp, polițistul Pavel a intrat din nou în birou, unde i­a restituit telefonul său și a lui Serghei, ca să telefoneze rudele, ca la rîndul său, 
acestea să aducă în decurs de o oră șii jumătate banii respectivi, în caz contrar după prezentarea conducerii la serviciu, el îi va putea să­i ajute și vor 
fi  reținuți. A sunat de pe  telefonul său mobil pe  fiica sa Mariana, căreia i­a zis să  i­a suma de 7 000 lei din casă și  să­i ducă mamei lui Gîngota 
Serghei pe nume Galina, care urma să prezinte banii. Între timp Serghei a telefonat­o pe mama sa și i­a spus să­i aducă 200 euro că în caz contrar va 
fi reținut. La 01 septembrie 2015, aproximativ la ora 05 și 40 min., mama lui Serghei l­a telefonat și i­a zis că au ajuns. Polițistul i­a scos din biroul 
său de serviciu și i­a permis lui Serghei să iasă pînă afară să ia banii, iar el împreună cu polițistul fiind în așteptare în fața IP Criuleni lîngă mașina lui 
Serghei. Peste puțin  timp Serghei a adus suma de 7 000 lei  și 200 euro pe cre  i­a transmis polițistului Pvel, care i­a  luat în mînă și  i­a strîns în 
pumn. După ce a transmis banii acestuia el a dat mîna cu ei și i­au asigurat că totul va fi bine și nu vor fi trași la răspundere pentru cele întîmplate. 
Banii i­a adus mama lui Serghei pe nume Galina, care fiind urmată de fiul Gîngota Gheorghe și soția acestuia Gîngota Elena. După care el și Serghei 
s­au urcat în mașina acestuia și au plecat în s.Costești r­l Ialoveni. La 04 septembrie 2015, a fost contactat la numărul 060231469 de către polițistul 
Pavel de pe  telefonul său cu  numărul 068060088, care  i­a comuunicat să se prezinte  la data de 07  septembrie 2015  la ora 10.00  în  incinta  IP 
Criuleni împreună cu ginerele Mereacre Tudor și șoferul Gîngota Serghei Nicolai. La 09 septembrie 2015, în jurul orei mesei, a fost contactat de 
către colaboratorul de poliție din cadrul  IP Criuleni Pavel de la numărul său mobil 069426517 și l­a întrebat dacă vine astăzi la IP Criuleni, la ce 
acesta i­a comunicat că astăzi nu reușește să vină la el, deoarece culege poama, la ce ultimul i­a zis cînd o să se elibereze să se prezinte împreună cu 
ginerele Mereacre Tudor.  La  10  septembrie 2015,  aflîndu­se  la muncă  împreună  cu ginerele Mereacre  Tudor  acesta a  fost  contactat de  către 
colaboratorul de poliție Pavel, căruia i­a comunicat că urmează să se prezinte ambii la IP Criuleni. În legătură cu faptul că la acel moment turnoau 
coloanele de  la o casă cu beton, acesta  i­a zis că nu poate să se prezinte  la  IP Criuleni și  l­a  trimis pe ginere de unul singur. Seara ginirele  i­a 
povestit că s­a prezentat la ofițerul de urmărire penală Mihail Burdila din IP Criuleni, care l­a chestionat verbal despre circumstanțele ce au avut loc 
la  31 august  2015,  fără  a  întocmi careva  proces­verbal, după  care  i­a spus  ca să  se  prezinte ambii  pentru data  de  11 septembrie  2015. La  11 
septembrie 2015, acesta l­a telefonat pe Pavel la numărul de telefon 068060088, pe care l­a întrebat dacă poate să se pornească spre IP Criuleni, la 
ce el a replicat ,, ce încă nu ești pe loc și îndecurs de jumătate de oră să fie la el”.  

    Ajungînd în fața IP Criuleni, l­a telefonat pe Pavel și i­a spus că se află în fața sediului la ce el a spus să­l aștepte 20 min., deoarece se află în sala 
sportivă. Peste puțin timp, acesta a ieșit din sediul IP Criuleni și i­a luat în biroul cu nr. 12 cu inscripția Mecșinschi Pavel în interiorul căruia fiind 
un coleg de –al său. În cadrul discuției, Pavel i­a spus că ginirele la întrebat de banii primiți în sumă de 7 000 lei pentru ambii și de ce umblă pe 
drumuri, la ce el a menționat că suma de 7 000 lei primită de la el la 31 august 2015, a fost doar pentru a nu­i reține, dar cu pentru a înceta dosarul 
penal. Peste puțin timp, acesta i­a indicat să iasă din birou ca să se îmbrace în uniformă iar peste puțin timp iarăși a intrat la el în birou. La ce el i­a 
zis că după ce i­a dat suma de 7 000 lei ei au bătut palma și că el l­a asigurat că totul va fi bine, după care l­a scos din birou și l­a dus la etajul doi 
lîngă biroul nr. 15, unde a intrat în birou, iar el a rămas în coridor. Peste 10 minute a ieșit în coridor și au plecat în ograda IP Criuleni lîngă garajuri, 
unde i­a spus că pentru încetarea urmăririi penale el trebuie să discute cu procurorul care conduce urmărirea penală pe cauza respectivă, dar pentru 
aceasta trebuie mulți bani. Concretizînd despre ce sumă este vorba, acesta a zis că la moment nu cunoaște, o să afle mai tîrziu  și o să­i informeze 
săptămîna viitoare cînd o să prezinte la el toți trei  și atunci o să vorbească mai detaliat. Pavvel  l­a asigurat că pentru  acțiunile lor,  legea prevede 
aplicarea amenzii în sumă de 6 000 lei, dar aceasta depinde de mărturiile părții vătămate și dacă aceasta va depune careva cereri de împăcare cu ei. 
La finele discuțiilor i­a zis că săptămîna viitoare să fie prezenți toți trei adică el, ginerele și Gîngota Serghei la IP Criuleni (f.d.7­13 V­I);  

    Depozițiile martorului Mereacre Tudor Mihail, care a declarat că aproximativ, trei luni în urmă împreună cu socrul Levente Filip Iustin și încă două 
persoane cu prenumele Fiodor și  Ion a  reparat acoperișul unei case din com. Valea Coloniței. La acel obiect a lucrat aproximativ  trei săptămîni, 
după ce a finisat lucrările s­a deplasat în Federația Rusă la muncă. La 10 august 2015, a revenit acasă iar la 31 august 2015, împreună cu socrul au 
sărbătorit ziua limbii și au servit băuturi alcoolice, iar în jurul orei 20 și 00 min, și­au amentit că la obiectul din s. Valea Coloniței unde au reparat 
acoperișul casei se afla o betonieră și ar avea nevoie de ea pentru a le ușura lucrul la construcții, la ce ambii l­au rugat pe Gîncota Serghei să meargă 
cu ei, cu microbuzul său de model ,,Ford Tranzit” să aducă betoniera. În jurul orei 21 și 30 aua juns în com. Valea Coloniței la locul destinației, unde 
el împreună cu socrul au coborît din microbuz și au intrat în ogradă,  iar Gîngota Serghei a parcat microbuzul la aproximativ 70 m de  la acea casă 
unde îi aștepta. La un moment dat pe  lîngă ei au trecut doi vecini și au văzut că microbuzul este parcat suspect și au început să strige precum că 
chemă poliția și că microbuzul nu se va mișca de aici pînă nu vine poliția. Acesta cu socrul cînd au auzit  strigătel, au fugit în direcții diferite, iar 
șoferul  rămînînd la  fața  locului. După cum a aflat, la  fața  locului s­a prezentat poliția efectuînd cercetare  la  fața locului a gospodăriei, în cadrul 
căreia au constatat că nu au fost sustrase careva obiecte. În moment , Gîngota Serghei le­a comunicat polițiștilor scopul său pentru ce a venit și cu 
cine. Ulterior, polițiștii l­au  telefonat pe socrul și i­au comunicat să se  întoarcă înapoi sau să stea acolo unde este, deoarece se vor apropia ei cu 
automobilul și  îl vor lua, peste cîteva minute s­au apropiat polițiștii de socrul și l­au luat, cu care au mers la fața  locului. Acolo polițiștii au mai 
făcut careva acțiuni și cu toții au mers la Inspectoratul de Poliție Criuleni. La IP Criuleni au ajuns în jurul orei 01. 30 din cîte cunoaște, careva acte 
procesuale la IP Criuleni socrul și Gîncota Serghei nu au semnat, doar că li s­au ridicat amprentele digitale . După ce li s­au ridicat amprentele, un 
polițist cu prenumele Pavel le­a comunicat că dacă doresc să meargă acasă și să fie totul normal va fi necesară o sumă mare de bani, și i­a întrebat 
pe ambii cîți bani au acasă, la care socrul a declarat că are 7 000 lei și Gîngota Serghei are 200 euro. Polițistul le­a declarat că au la dispoziție o oră 
și jumătate ca cineva să aducă acești bani. Așadar socrul a telefonat­o pe soția Mereacre Mariana Filip și i­a comunicat să ia suma de 7 000 lei de 
acasă  și  să  i­o  ducă  lui  Gîncota  Galina,  care  este mama  lui  Gîncota Serghei  deoarece  Gîncota  Galina  împreună  cu  fiul  său mai mic  Gîncota 
Gheorghe și soția acestuia Gîncota Elena cu automobilul vor merge la IP Criuleni să ducă banii.  În timp de vre­o oră Gîngota Gheorghe, Gîncota 
Galina și Gîncota Elena au fost la IP Criuleni și au dus banii. Gîncota Galina i­a înmînat banii în sumă de 200 euro și 7 000 lei, fiului său Gîncota 
Serghei care la rîndul său i­a transmis polițistului Pavel, iar în jurul orelor 6 dimineața le­a permis săplece acasă declarîndu­le că totul va fi bine și 
să nu  povestească  la nimeni despre  cele  întîmplate. Ulterior,  la  01 septembrie 2015  în  jurul orei 09, 00  a primit un apel  telefonic  la numărul 
068539001 de la numărul 068060088 de la o persoană care s­a prezentat ca polițist de la IP Criuleni și i­a comunicat că la 06 septembrie 2015 la 
ora 10.00 urmează să prezinte la IP Criuleni. Acest polițist iarăși l­a telefonat la 04 septembrie 2015, de pe același număr și  i­a comunicat să se 
prezinte luni pentru data de 07 septembrie 2015 la ora 10.00 (f.d.14­16 V­I);  

    Depozițiile martorului Gîngota Serghei Nicolai care a declarat că la 31 august 2015, aflîndu­se la domiciliu în s. Costești r­l Ialoveni, aproximativ 
pe  la ora 21.20 a  fost contactat de către vecinul Mereacre Tudor Mihail de pe  telefonul  lui mobil cu numărul 068539001, care  l­a  rugat să se 
deplaseze cu mijlocul de transport ce îi aparține de model Ford Tranzit cu numărul de înmatriculare DR AU 077 împreună cu el și socrul acestuia 
Levente Filip pînă în satul Valea Coloniței din r­l Criuleni, pentru a aduce o betonieră de la o gospodărie unde anterior au lucrat la construcție. A 
fost de acord să meargă cu ei pentru o recompensă de 500 lei, plată ce constituie costul motorinei și uzura mașinii. După ce au ajuns la marginea 
satului Mereacre Tudor i­a arătat drumul pe unde să meargă s­a oprit lîngă o casă, după care ambii au ieșit din mașină și au plecat înainte spunîndu­i 
să aștepte în mașină. A aprins o țigară și a auzit zgomot de tablă, după care a auzit nicște voci ,,care acolo”. S­a speriat, a pornit mașina și a început să 
facă manevra în spate după care, de mașină s­au apropiat doi bărbați și o femeie, care i­au spus să oprească mașina. Aceștia l­au întrebat cine a intrat 
în gospodărie, de unde s­a auzit gălăgie, precum că au venit la furat, comunicîndu­i că o să cheme poliția. Le­a explicat că nu are nici o treabă și dacă 
doresc pot să cheme  poliția. Unul din bărbații prezenți a cotactat ofițerul  de sector, care s­a prezentat  la  fața  locului  cu un  taxi aproximativ  în 
jumătate de oră. La fața locului ofițerul de sector la întrebat ce caută aici, ce are în mașină, și s­a uitat în salon și în cabina automobilului, după care 
a  intrat  în gospodăria unde  s­a auzit zgomot. Apoi  la  întrebat cu  cine a venit  comunicîndu­i numele persoanelor  cu care a venit.  La solicitarea 
ofițerului de sector, l­a contactat pe Tudor, însă i­a răspuns soția acestuia Mariana căreia i­a spus să­l contacteze tatăl ei ori soțul. Peste puțin timp a 
sunat Leventi Filip și a vorbit cu ofițerul de sector, căruia i­a explicat unde se află și au plecat cu maxi  taxi după el. După ce  l­a luat pe Filip la 
ieșirea din satul Valea Coloniței s­au întors înapoi la fața locului, iar între timp ofițerul de sector a contactat grupa operativă a IP Criuleni pentru a 
se prezenta la  fața  locului. Peste puțin  timp  la fața  locului s­a prezentat un mijloc de  transport de model Dacia Duster a IP Criuleni din care au 
coborît patru colaboratori ai poliției, care au primit explicații de la persoanele prezente, după care au contactat proprietara casei. Aceasta a venit 
aproximativ pe  la orele 23 și 00 min. După ce proprietara casei a verificat conținutul gospodăriei colaboratorul de poliție care s­a prezentat ca 
Meșcinschi Pavel, a urcat la volanul automobilului cu care s­au deplasat la IP Criuleni. Meșcinschi Pavel a parcat automobilul în parcarea din fața IP 
Criuleni,  i­a  luat cheile,  telefonul mobil, documentele mașinii  și actele de  identitate, după care au intrat  împreună cu Levente Filip în biroul de 
serviciu a lio Meșcinschi Pavel situat la etajul 1 lîngă sala festivă a IP Criuleni. După ce au ajuns în biroul, pe Levente Filip l­a luat un expert care i­a 
colectat monstre de amprente digitale. Între timp el i­a explict polițistului în cauză că el nu este vinovat a fost angajat doar în calitate de șofer cu 
mașina sa. Interesîndu­se care va fi soarta lui în continuare și cum ar putea să iasă din toată situația respectivă Meșcinschi Pavel i­a spus că posibil 
în cauza penală să  rămînă ca martor, dar pentru a elibera mașina sa, trebuie să­i dea bani  în sumă de 4 000 lei pînă la ora 6 dimineață. Peste puțin 
timp în birou a intrat Levinte Filip cu expertul, după care l­a  luat și pe el  să­i colecteze amprentele digitale de  la mîini, iar mai tîrziu a revenit în 
biroul polițistului. Apoi Meșcinschi Pavel i­a restituit lui și lui Filpt telefonul mobil, pentru a telefona la rude, care în decurs de două ore urmau să 
aducă banii pretinși 200 euro de la el, iar Filip să aducă 7 000 lei ca să nu­l  rețină și să nu dea curs materialelor în continuare. Acesta de la telefonul 
său  a  telefonat­o  pe mama  sa  la  numărul  de  telefon  068391129,  căreia  i­a  explicat  cele  întîmplate  și  a  rugat­o  să­i  aducă  banii  pretinși  de 
Meșcinschi Pavel și  să treacă și pe fiica  lui Filip pe nume Mariana ca să ea bani  în sumă de 7 000  lei  și să aducă banii cît mai urgent  în fața  IP 
Criuleni. Aproximativ pe la ora 06 și 00 a fost constactat de fratele Gheorghe care i­a spus că a ajuns în fața IP Criuleni și a adus banii, după care 
polițistul i­a scos din birou și au ieșit afară. Acesta a luat banii în sumă de 200 euro și 7 000 lei de la mama sa, care era împreună cu fratele și soția 
acestuia și i­a transmis lui Meșcinschi Pavel, după care acesta i­a permis să plece cu mașina. Tot atunci polițistul i­a spus că cu restituirea mașinii s­
a rezolvat, însă să nu o înstrăineze pînă la soluționarea cauzei și cînd va trebui să se prezinte el îl va telefona. La 05 septembrie 2015, aproximativ pe 
la ora 09 și 00 la telefonat o persoană de la numărul de mobil 068060088 care s­a prezentat ca Meșcinschi Pavel, spunîndu­i că este la Chișinău și 
că trebuie să se întîlnească. Conform înțelegerii avute, acesta s­a întîlnit în fața centrului comercial ,,Unic” cu Meșcinschi Pacel cu care a discutat 
despre cazul din s. Valea Coloniței. În cadrul dicuției, acesta l­a întrebat ce trebuie să facă că să nu mai umble pe drumuri și să nu mai aibă probleme 
cu poliția, la ce el i­a spus că trebuie să­i ma dea suma de 300 euro ca să nu­l facă complice la comiterea tentativei de furt împreună cu Mereacre 
Tudor și Levinte Filip. La 07 septembrie 2015, a fost contactata din cou de către Meșcinschi Pavel de la numărul de telefon 069426517, pe care l­a 
întrebat dacă poate să se prezinte  la IP Criuleni să semneze careva acte, dîndu­i de  înțeles și despre suma pe care urma să  i­a dea,  însă a amînat 
întîlnirea din cauza lipsei de bani. La 10 septembrie 2015, a fost contactat de Meșcinschi Pavel de la telefonul său mobil cu numărul 068060088 
care la întrebat ,, ce­i cu treaba ceia” dîndu­i de înțeles de suma de 300 euro pe care urma să i­a transmită acestuia, la ce i­a relatat că la moment nu 
dispune  banim  îi  va  face  rost  mai  tîrziu.  Ulterior,  pe  data  de  14  septembrie  2015,  tot Meșcinschi  Pavel  de  la  telefonul  său mobil  la  sunat 
aproximativ  la ora 10.00 min., care  l­a  întrebat din nou dacă a hotărît  ,,cu treaba noastră”,  la ce  i­a spus că se află cu copilul la spital  și nu este 
disponibil. Fiind contactat de mai multe ori Meșcinschi Pavel, în acea zi spre seară, acesta l­a constactat înapoi și i­a spus că o să fie la Chișinău pe 
data de 15 septembrie 2015 la ora 10.00 min. La 15 septembrie 2015, aproximativ pe la orele 10.00 min., l­a contactat de la telefonul său mobil cu 
numărul 060963863,  la numărul 068060088  lui Meșcinschi Pavel și i­a spus că vine  la Chișinău dinspre Costești, la ce el a spus că îi  trebuie la 
piața de lîngă Penetenciarul nr. 13 spunîndu­i la telefon că asupra sa deține numai 100 euro, la Mescinschi a spus că o să se lămurească. La ora 10. 
40 min, s­a  întîlnit cu Meșcinschi Pavel în fața pieței lîngă ghereta cu țigări. În cadrul dicuției l­a întrebat dacă Levinte și ginerele acestuia, și­au 
rezolvat problema, la ce el a spus că s­a săturat de ei, îi cheamă și nu se prezintă precum că spun una dar fac alta. După care i­a spus că a fost la un 
moș de al său săi­i împrumute bani în sumă de 300 euro, la ce el a spus că nu are suma dată și el a acceptat cît are 100 euro. Meșcinschi Pavel i­a 
luat și i­a pus  în buzunar, spunînd că oamenii care duc dosarul să vadă că este om serios și  ține de cuvînt. După care la  întrebat dacă nu va avea 
probleme, la ce el l­a asigurat că deja a fost audiat în calitate de martor și nu va avea probleme. Ulterior la 29 septembrie 2015, aproximativ la ora 
16.20 a fost contactat telefonic de către Meșcinschi Pavel, care i­a zis că oamenii ceia cu dosarul îl întreabă cînd o să intre pe la dînșii, la ce i­a 
spus că trebuie azi, mîine un avans, că a făcut un obiect în Chișinău și o să se lămurească. La 30 septembrie 2015, aproximativ la ora 09 și 45 min., 
la contactat pe Meșcinschi Pavel căruia ia zis că va veni în oraș, spunîndu­i că banii o să­i aibă vineri adică pe 02 octombrie 2015. La 01 octombrie 
2015, la contactat pe Meșcinschi Pavel și i­a spus că banii nu o să­i iabă mîine, dar o să­i obțină peste o săptămînă, aproximativ pe marți  sau pe 
miercuri,  la ce el i­a spus că deja a vorbit cu oamenii de acum și mai bine nu­i spunea că o să­i dea banii vinerea, la ce el  sa inervat și  i­a îchis 
telefonul. La 06 octombrie la contactat pe Pavel aproximativ pe la ora 09. 15 min., pe care la întrebat dacă poate să se întîlnească pe la orele 12.00 
tot înpiață, ca data trecută la ce el a căzut de acord. Conform înțelegerilor avute, acesta s­a prezentat în fața pieței ca să se întîlnească cu Pavel să­i 
transmită restul sumei de 200 euro. Aproximativ pe la ora 13. 00 a fost sunat înapoi de Pavel care i­a zis că sa întîlnit cu cineva din băiți și că pleacă 
cu ei la lucr și se vor întîlni altă dată și dacă ceva el o să­l sune. Peste o perioadă oarecare, acesta l­a sunat pe Pavel și i­a spus că vrea să plece în 
România să depună actele pentru obținerea cetățeniei și la întrebat dacă nu va avea careva probleme cu actele, în legătură cu dosarul penal în care el 
figurează, la ce el la asigurat că nu poate să aibă careva probeleme, deoarece a fost audiat în calitate de martor întebîndu­l totodată despre banii care 
au rămas să­i dea la ce el a spus că este ocupat și o să­l sune altă dată. După ultima discuție, acesta nu la mai sunat și nici nu s­au întîlnit (f.d.30­39 
V­I); 

     Depozițiile martorului Gîncota Gheorghe Nicolai, care a declarat că la 31 august 2015, fiind la un iaz din satul Costești, în jurul orei 03 și 00 min., 
a fost telefonat de către fratele său Gîncota Serghei de la numărul de telefon 060963863 la numărul său 069560453 care i­a comunicat că mama, 
împreună cu soția Gîncota Elena urmează să se deplaseze pînă la Criuleni la inspectoratul de poliție să­i ducă 200 euro, și l­a rugat să ducă și el cu 
ei, deoarece ele nu cunosc drumul. Peste puțin  timp, la  iaz a venit mama sa  împreună cu soția s­au urcat  în automobil  și au mers  la Criuleni.  În 
timpul deplasării spre Criuleni din discuții cu mama, a înțeles că înaonte de a se porni de acasă a venit o vecină pe nume Mereacre Mariana și i­a 
înmînat mamei bani în sumă de 7 000  lei pentru a o transmite tatălui său Leventi Filip care la acel moment se afla la IP Criuleni. Ajungînd la fața 
locului,  fratele s­a  apropiat de automobil acestuia, a  luat banii de  la mama sa  în sumă de 200 euro și 7 000  lei, comunicînd că banii 200 euro 
trebuie pentru ca să nu îi aresteze microbusul de model  ,,Ford Transit”,  iar cei 7 000  lei  să îi  transmită  lui Levente Filip ca acesta ulterior să  îi 
transmită unor polițiști pentru a nu­l aresta. Aproximativ peste 15­20 min., fratele Gîncota Serghei a ieșit din Inspectoratul de Poliție și a comunicat 
că s­a clarificat și le­a spus să meargă spre casă unde le va povesti ce a pățit (f.d.40­41 V­I);  

    Depozițiile martorului Gîncota Elena Petru, care a declarat că, în seara zilei de 31 august 2015, fiind acasă cu mama soacră pe nume Gîncota Galina, 
pe la orele 03 și 00 min., a fost telefonată de către feciorul său Gîncota Serghei la numărul 060963863 la numărul 068391129, care i­a comunicat 
că are careva probleme la Inspectoratul de Poliție Criuleni. A rugat­o să se ducă cu cineva  la IP Criuleni și să  îi aducă bani în sumă de 200 euro. 
Mama soacră  i­a povestit cele întîmplate, după care acasă a venit vecina Mereacre Marina și  i­a înmînat mamei soacre bani  în sumă de 7 000 lei 
pentru a­i transmite lui Levente Filip ca acesta ulterior să o transmită unor polițiști de la IP Criuleni pentru a nu­l aresta. Ulterior a urcat la volanul 
automobilului de model ,,Audi A3”, mama soacră a urcat alături și au mers la un iaz din Costești unde se afla soțul Gîngcota Gheorghe. Acesta a mai 
luat un prieten Bîrcă Denis pentru că nu cunoștea drumul spre C și s­au deplasat la fața locului. Odată ce au ajuns la IP Criuleni, mama soacră 
l­a telefonat pe feciorul său Gîncota Serghei după care acesta a  ieșit din Inspectorat a luat banii  în sumă de 200 euro  i 7 000  lei și i­a rugat să­l 
aștepte. Aproximativ peste 15­20 minute Gînco șit din Inspectoratul de poliție și a comunicat că sa clarificat și le­a spus să meargă 
spre casă unde le va povesti ce s­a întîmplat (f.d.42­43 V­I) 

     Rapor ă nr. 329 din 10  ă 3 (trei) bancnote cu valoarea nominală a cîte 100 euro fiecare cu 
rmătoare serii  i numere: S2745025521, X13997902313 și X 13997902304,în sumă totală de 300 e șcinschi Pavel, 
și  parțial  primite  sub  controlul  Centrului  Național  Anticorupție  la  15  septembrie  2015,  în  fața  centrului  comercial  ,,universal”  amplasat  în 
mun.Chișinău str. Pantelimon Halippa, corespund după calitat și metoda imprimării rechezitelor bancnotelor autentice (f ­55 V­I);  

     Telefonul mobil de model  ,,NOKIA RM 1035” cu  numărul  IMEI  1356458/06/24682/7  i  IMEI 356458/06/2246183/5  în  care se  conțin două 
cartele SIM ,,Orange Moldova” cu numerele abonatului 068060088 și 069426517 depistat  și ridicat prin procesul­verbal de  reținere a bănuitului 
Meșcinschi  Pavel  la  05.11.2015.  Numerele  cartelelor  SIM  coroborează  cu  declarațiile  martorilor  Levente  Filip, Mereacre  Tudor  și  Gîncota 
Serghei  potrivit  cărora  învinuitul Meșcinschi  Pavel  i­a  telefonat  de  la  aceste  numere de  telefon  precum  și a  primit  apeluri  în  cadrul cărora  a 
organizat întîlniri cu aceștia în scopul pretinderii sau primirii banilor în sumă de 300 euro, care nu i se cuvin fie în scopul stabilirii unor întîlniri 
deja după primirea la 01 septembrie 2015 a banilor în sumă de 200 euro și 7 000 lei;  

      Procesul­verbal  de  examinare  din  25  noiembrie  2015,  încadrul  căruia  a  fost  examinată  informația  ridicată  de  la  operatorul  de  telefonie 
mobilă ,,Orange” privi șcinschi Pavel de la numerele de telefon 69426517 și 068060088, de 
martorul Levinte  Filip de  la numărul de  telefon 60231469, martorul Mereacre Tudor  de  la  numărul de  telefon  68539001 și  martorul Gîncota 
Serghei de la numărul de telefon 60963863 (f.d.66­57 V­II);  

    Informația privind convorbirile telefonice efectuate de învinuitul Meșcinschi Pavel de la numerele de telefon 69426517 și 68060088 de martorul 
Levente Filip de la numărul de telefon 60231469, martorul Mereacre Tudor de la numărul de telefon 68539001 și martorul Gîncota Serghei de la 
numărul de telefon 60963863 din examinarea căreia  rezultă că la 01 septembrie 2015, martorul Gîncota Serghei  la ora 02 și 21 a telefonat­o pe 
mama sa Gîncota Galina în scopul aducerii de aceasta la sediul IP Criuleni a banilor în sumă de 200 euro, pretinși de învinuitul Meșcinschi Pavel în 
schimbul cărora susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să restituie autoturismul de model ,,Ford” cu numărul 
de  înmatriculare  DR AU  077 folosit  pentru deplsarea  în s. Valea  Coloni ei  r­l  Criuleni  în  scopul săvîrșirii  furtului.  Ulterior  la  05 și  54 min., 
Gîncota Galina l­a telefonat pe Gîncota Serghei pentru a­i comunica că a adus banii în sumă de 200 euro și banii în sumă de 7 000 lei care au fost 
pretinși de  învinuitul Meșcinschi de  la Levinte Filip. Fapt care ă cu declarațiile martorilor Gîncota Serghei, Levinte și Gîncota 
Galina. Din informația examinată sunt confirmate declarațiile martorului Gîncota Serghei privitor la  întîlnirile și convorbirile  telefonice care au 
avut loc între acesta și învinuitul Meșcinschi Pavel după data de  ă de 300 euro, în 
schimbul cărora susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu îi atribuie calitatea de bănuit în săvîr irea violării 
de domiciliu care a avut loc la 31 august 2015 în s. Valea Coloniței, r­l Criuleni ca urmare a tentativei nereușite de f
septembrie  2015,  la  ora 08  și  10 min,  învinuitul Meșcinschi  Pavel  l­a  telefonat  pe  Gîncota  Serghei,  iar  ulterior martorul  Gîncota  Serghei  la 
telefonat pe  învinuit la ora 10 și 36 min., 11 și 23 min., 12 și 53 min. În acea zi a avut loc întîlnirea  între martorul Gîncota Serghei și învinuitul 
Meșcinschi Pavel în fața magazinului central ,,Unic” amplasat în mun.Chișinău bd. Ștefan cel Mare nr. 8 (f.d.13­65 V­II);  

    Analiza operațională a conexiunilor telefonice la numerele de telefon 69426517, 68060088 utilizat de Meșcinschi Pavel în coraport cu numărul de 
telefon 60231469 utilizat de către Levinte Filip, numărul de telefon 68539001 utilizat de Mereacre Tudor și numărul de telefon 60963863 utilizat 
de Gîncota Serghei ridicate de la ÎM ,,Orange” SA. Potrivit acestor informații la 01 septembrie 2015, martorul Gîncota Serghei la ora 02 și 21 min., 
a  telefonat­o pe mama sa Gîncota Galina  în scopul aducerii de aceasta la sediul  IP Criuleni a banilor în sumă de 200 euro pretinși de  învinuitul 
Meșcinschi  Pavel  în schimbul  cărora  susținea  că  va  influența  ofițerul  de  urmărire  penală care  investighează  cazul  să  restituie  autoturismul  de 
model  ,,Ford” cu numărul de  înmatriculare DR AU 077 folosit pentru deplasarea  în S. Valea Coloniței,  r­l Criuleni  în scopul săvîrșirii  furtului. 
Ulterior la ora 05 și 54 min., Gîncota Galina l­a telefonat pe Gîncota Serghei pentru a­i comunica că a adus banii în sumă de 200 euro și banii în 
sumă  de 7 000  lei care  au  fost  pretinși  de  învinuitul Meșcinschi de  la  Levinte Filip.  Fapt care  coroborează cu  declarațiile martorilor  Gîncota 
Serghei, Levinte Filip și Gîncota Galina. Din informația examinată sunt confirmate declarațiile martorului Gîncota Serghei privitor la întîlnirile și 
convorbirile telefonice care au avut loc între acesta și învinuitul Meșcinschi Pavel după data de 05 septembrie 2015, atunci cînd învinuitul a pretins 
bani în sumă de 300 euro înschimbul cărora susținea ca va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu îi atribuie calitatea de 
bănuit în săvîrșirea violării de domiciliu care a avut loc la 31 august 2015, în s. Valea Coloniței, r­l Criuleni ca urmare a tentativei nereușite de furt a 
betonierei. Astfel, la 05 septembrie 2015, ora 08 și 10 min.,  învinuitul Meșcinschi Pavel  l­a  telefonat pe Gîncota Serghei,  iar ulterior martorul 
Gîncota Serghei l­a  telefonat pe  învinuit la ora 10 și 36 min; 11 și 23 min, 12 și 53 min.  În acea zi a avut  loc  întîlnirea  între martorul Gîncota 
Serghei  și  învinuitul  Meșchinshi  Pavel  înfața  magazinului  central  ,,Unic”  amplasat  în  mun.Chișinău,  bd.  Ștefan  cel  Mare  nr.  8.  Probă  care 
coroborează și confirmă declarațiile martorilor Gîncota Serghei, Levinte Filip, Cîncota Galina în ce privește timpul și circumstanțele transmiterii 
învinuitului Meșcinschi Pavel a banilor care nu i se cuvin în sumă de 200 euro și 7 000 lei (f.d.74­81 V­II);  

    Copia materialelor cauzei penale cu nr. 2015210485, de învinuire a  lui Levinte Filip și Mereacre Tudor în săvîrșirea infracțiunii prevăzute de art. 
179 alin.(1) Codul Penal, din conținutul cărora rezultă că la 02 septembrie 2015, ofițerul de urmărire penală a Secției urmărire penală a IP Criuleni 
Burdila Mihail  a  fost  începută  urmărirea  penală  pe  faptul violării  de  domiciliu  în  noaptea  spre 01  septembrie  2015,  de  către Levinte  Filip  și 
Mereacre Tudor. Anterior la 31 august 2015, în Registrul nr.2 de evidență a altor infracțiuni cu privire la infracțiuni al IP Criuleni cu numărul 3894 
a fost înregistrat apelul din ora 23 și 10 min a numitei Mura Victoria Ștefan privind furtul bunurilor din gospodăria vecină. La 01 septembrie 2015, 
în intervalul de timp cuprins între 02 și 05 min – 02 și 30 min., în localitatea Valea Coloniței cu permisiunea proprietarului Gîncota Serghei a fost 
efectuată cercetarea la fața locului a autocamionului de model ,,Ford Tranzit” cu numerele de înmatriculare DR AU 077. La 08 septembrie 2015, 
ulterior acceptării dării de Gîncota Serghei învinuitului Meșcinschii Pavel a banilor pretinși la 05 septembrie 2015 în sumă de 300 euro, ofițerul de 
urmărire penală Burdila Mihail l­a audiat pe Gîngota Serghei  în calitate de martor. Totodată  în materialele cauzei penale  lipsesc careva procese­
verbale de reținere a lui Levinte Filip precum și acte procedurale de ridicare a autocamionului de model ,,Ford Tranzit” cu numărul de înmatriculare 
DR AU 077. Probă care dovedește prezența în acțiunile învinuitului a agravantei prevăzute la art. 326 alin.(2) lit.d) CP ,, acțiunile prevăzute la alin.
(1) urmate de influența promisă sau de obținerea rezultatului urmărit (f.d.94­172 V­II);  

    Foia de stare a gărzii de  instalarea a echipelor de patrulare pentru data de 31.08.2015, a IP Criuleni, din examinarea căreia rezultă că la 31 august 
2015,  învinuitul Meșcinschi  Pavel a  fost desemnat  în calitate de  inspector  în echipa de patrulare  alături de ofițerul de  urmărire penală Burdilă 
Mihail care ulterior l­a audiat pe Gîncota Serghei în calitate de martor și care a efectuat urmărirea penală în cauza cu nr.2015210485. Probă care 
coroborează  cu  declarațiile  martorilor  Gîncota  Serghei,  Levinte  Filip  și  Mereacre  Tudor  privind  prezența  învinuitului  la  fața  locului  la  01 
septembrie 2015, precum și pretinderea și primirea de acesta în jurul orei 03 și 00 a banilor în sumă de 200 euro și 7 000 lei (f.d.182­185 V­II);  

     Înregistrarea  interceptării  comunicărilor  telefonice  purtate de martorul Levinte  Filip și  învinuitul Meșcinschi  Pavel  la  13 septembrie  2015,  în 
intervalul de timp cuprins între ora 13 și 40 min­ 13 și 41 min., de postul de telefon 60231469 către abonatul 68060088, în cadrul comunicărilor 
Levinte Filip îl întreabă pe învinuitul Meșcinschi Pavel ,, știi că a fost vorba ca cît trebuie ca eu să știu să caut” la ce i­a fost răspuns ,,dapoi oricum 
dintîi  trebuie să veniți să vă audieze și apoi pe urmă o să se lămurească  întrebările celea” Din comunicare  rezultă că este discutată oferirea unei 
sume de bani în legătură cu caauza penală în care Levente urma să fie recunoscut în calitate de bănuit;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 07 septembrie 2015,  în 
intervalul de  timp cuprins  între ora 15 și 46 min – ora 15 și 48 min., de  la postul de telefon 68060088 de către abonatul 60963863,  în cadrul 
comunicărilor Gîncota Sergiu îi comunică învinuitului Meșcinschi Pavel că s­a întîlnit cu un băiat pentru a face rost de banii în sumă de 300 euro 
pretinși. La ce  învinuitul Meșcinschi Pavel îi comunică ca să se deplaseze a doua zi  la ofițerul de urmărire penală pentru a fi audiat  în calitate de 
martor  iar  banii  îi  va  transmite  ulterior.  Proba  coroborează  cu  documentul  procesul­verbal  de  audiere  a  martorlui  Gîncota  Serghei  din  08 
septembrie 2015, întocmit de ofițerul urmărire penală Burdila Mihail.  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 10 septembrie 2015,  în 
intervalul de timp cupris între ora 18 și 13 min – oraa 18 și 13 min 56 sec., de la postul de  telefon 68060088 care abonatul 60963863, încadrul 
comunicărilor învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă pe Gîncota Sergiu de ce nu îl telefonează, astăzi trebuia să primească banii pretinși în sumă 
de 300 euro;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 14 septembrie 2015,  în 
intervalul de  timp cuprins între ora 10 și 07 min­ ora 10 și 07 min 15 sec de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863,  în cadrul 
comunicărilor învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de banii pretinși în sumă 300 euro;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 14 septembrie 2015,  în 
intervalul de timp cuprins între ora 17 și 47 min – 17 și 48 min, de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863 în cadrul comunicărilor 
Gîncota Sergiu îi comunică învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul deplasării în ziua de mîine în or. Criuleni pentru a­i transmite banii anterior 
pretinși. La ce învinuitul Meșcinschi îi comunică că se va afla în mun.Chișinău și acolo urmează să se întîlnească;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 15 septembrie 2015,  în 
intervalul  de  timp  cuprins  între ora  10  și 01 min  – ora  10  și 02 min.,  de  la  postul  de  telefon  68060088 către  abonatul  60963863,  în  cadrul 
comunicărilor  ă învinuitului că are necesitatea să se deplaseze la centrul comercial ,,universal” amplasat în mun.Chișinău 
str. Pantelimon Halippa. La ce învinui ărpunde că este de acord să se întîlnească acolo pentru a primi banii anterior pretinși în sumă de 300 
euro. Iar martorul Gîncota Sergiu îi comunică că are la sine doar 100 euro, iar învinuitul îi comunică că se vor lămuri. Probă care coroborează cu 
interceptarea și înregistrarea comunicărilor care au avut loc în cadrul întîlnirii între Gîncota și Meșcinschi peste puțin timp.  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 29 septembrie 2015,  în 
intervalul  de  timp  cuprins  între  ora  16  și  01 min­  ora  16  și  02 min  de  la  postul  de  telefon  68060088  către  abonatul  60963863,  în  cadrul 
comunicărilor învinuitului Meșcinschi Pavel voalat îl întreabă pe Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de restul banilor pretinși în sumă de 200 euro, pe 
care ar urma să îi transmită unor persoane publice din cadrul IP Criuleni. La ce martorul Gîncota Sergiu îi comunică că urmează să primească un 
avans pentru lucrările efectuate la un obiect din mun.Chișinău;  

     Înregistrarea  interceptării  comunicărilor  telefonice  purtate  de martorul  Gîncota  Sergiu  și  învinuitul Meșcinschi  Pavel  la  30  septembrie  2015 
înintervalul de timp cuprins între ora 09 și 45 – ora 09 și 46 de la postul de  telefon 68060088 către abonatul 60963863 în cadrul comunicărilor 
martorul Gîncota Sergiu îi comunică în șcinschi Pavel că în ziua de vineri va obține restul banilor în sumă de 200 euro pe care urmează 
să­i transmită la ce învinuitul își exprimă acordul de a se deplasa în mun.Chișinău pentru a­i primi;  
Înregistrarea  interceptării  comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîngota  Sergiu și  învinuitul Meșcinschi Pavel  la  01 octombrie 2015  în 
intervalul de timp cuprins între ora 18 și 48 min.­ 18 și 49 min de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863, în cadrul comunicărilor 
martoeul Gîncota Sergiu îi comunică  învinuitului Meșcinschi Pavel că  în ziua de vineri nu va obține  restul banilor în sumă de 200 euro pe care 
urmează să­i transmită. Cel tîrziu îi va obține miercuri, la ce învinuitul își exprimă regretul deoarece a comunicat deja unor persoane publice asupra 
cărora susține că are influență că banii vor fi primiți în ziua de vineri;  

    Înregistrarea comunicărilor și de imagini a întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel care au 
avut  loc la 08.09.2015 în  intervalul de timp 10 și 45 min – 10 și 51 min., în preajma IP Criuleni,  înscrise pe purtătorul de  informație CD­R de 
model ,,esperanza” cu nr. de inventar 162. În cadrul întîlnirii învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă voalat pe martorul Gîncota Sergiu dacă a făcut 
rost de bani. La ce Gîncota îi răspunde că dorea să ia banii pretinși de învinuit în sumă de 300 euro, de la fratele său, însă îi este rușine. După care îi 
spune că a vorbit cu soacra sa care pe data de 10 sau 11 primește banii. La rîndul său învinuitul îi comunică că a vorbit cu ofițerul de urmărire penală 
al SUP IP Criuleni, Burdilă Mihail și că totul va fi normal, acesta va fi audiat în calitate de șcinschi l­a îndrumat ce 
urmează să  declare. După care  învinuitul Meșcinschi Pavel  îl atenționează că  l­a  influențat pe  ofițerul de urmărire  penală și că  Gîncota Sergiu 
urmează  să­i  transmită  banii pretinși,  fapt care  rămîne  la  obrazul său.  După  care din  noul  îl  întreabă dacă  are măcar  o parte  din  banii pretinși. 
Martorul  îi  comunică  că  nu  are  și  că  a  împrumutat  bani  unui  băiat  care  a  plecat  în  Federația  Rusă  și  care  urmează  să­i  întoarcă.  Probă  care 
coroborează cu  documentul procesul­verbal  de audiere a martorului Gîncota  Serghei din 08  septembrie 2015  întocmit de ofițerul  de urmărire 
penală Burdilă Mihail.  

    Înregistrarea comunicărilor șid e imagini a întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între Levente Filip și  învinuitul Meșcinschi Pavel care au 
avut loc la 11.09.2015 în intervalul de timp 08 și 55 – 09 și 30 min în IP Criuleni înscrise pe purtătorul de informație CD­R de model ,,esperanza” 
cu numărul de inventar 162. În cadrul întîlnirii învinuitului Meșcinschi Pavel reproșează martorului Levinte Filip faptul că ginerele său îl vorbește 
privitor la primirea la 01.09.2015, a banilor în sumă de 7 000 lei, pentru a influența ofițerul de urmărire penală care efectuează urmărirea penală pe 
faptul violării de domiciliu. La fel învinuitul subliniază că a primit bani în sumă de 7 000 lei pentru a influența ofițerul de urmărire penală să nu îl 
rețină  pe  Levinte  Filip  și  nu  pentru  a  asigura  absolvirea  de  răspundere  penală.  Totodată,  învinuitul  comunică  că  în  schimbul  banilor  primiți  a 
influențat ofițerul de urmărire penală să înceapă urmărirea penală pentru săvîrșirea violării de domiciliu infracțiune prevăzută la art. 179 alin.(1) Cod 
Penal și nu pentru săvîrșirea de tentativă a furtului prin pătrundere în domiciliu care este o infracține mai gravă.  

    Înregistrarea comunicărilor și de imagini a întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel, care au 
avut  loc  la  15.09.2015  în  intervalul  de  timp  10  și  39  min­  10  și  41  min  în  IP  Criuleni  înscrise  pe  purtătorul  de  informație  CD­R  de 
modelul ,,esperanza” cu numărul de inventar 162. În cadrul întîlnirii martorul Gîncota Sergiu i­a vorbit învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul 
că a luat de la un moș al său banii pe care urmează să­i transmită lui. La ce învinuitul i­a recomandat să transmită măcar o parte din sumă pentru ca 
ofițerul de urmărire penală pe care îi influențează să vadă că se ține de cuvînt, cînd a acceptat darea banilor. După care martorul îl întreabă dacă să­i 
transmită banii acolo unde se aflau, la ce învinuitul îi răspundea să îi dea banii;  

    Înregistrarea comunicărilor și de imagini a  întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între martorii Levinte Filip, Mereacre Tudor și învinuitul 
Meșcinschi Pavel care au avut loc  la XXXXXXXXX,  în intervalul de  timp 10 și 39 min­ 10 și 41 min  în  IP Criuleni  înscrise pe ppurtătorul de 
informație  CD­R  de model  ,,esperanza” cu  numărul  de  inventar  162.  În  cadrul  întîlnirii  martorul  Levente Filip, Mereacre  Tudor  i­au  reproșat 
învinuitului că a primit banii în sumă de 7 000 lei;  

    Procesul­verbal din 06 noiembrie 2015 privind interceptarea și înregistrarea în perioada de timp 07 septembrie­06 noiembrie 2015 a comunicărilor 
telefonice  care  au  fost  purtate  de  la  numărul  de  telefon  602231469  utilizat  de  Levente  Filip  cu  stenograma  prin  care  a  fost  consemnată 
comunicarea care a fost purtată la 13 septembrie 2015 în  intervalul de timp cuprins între ora 13 și 40 min­ 13 și 41 min  încadrul căreia Leventi 
Filip îl întreabă pe învinuitul Meșcinchi Pavel ,, știi că a fost vorba ca cît trebuie ca eu să știu să caut”, la ce i­a fost răspuns ,,dapoi oricum dintîi 
trebuie să veniți să vă audieze și apoi pe urmă o să se lămurească întrebările celea”. Din comunicare rezultă că este discutată oferirea unei sume de 
bani în legătură cu cauza penală în care Levinte urma să fie recunoscut încalitate de bănuit (f.d. 75­80 V­II);  

      Procesul­verbal  din  05  noiembrie  2015  privind  interceptarea  și  înregistrarea  în  perioada  de  timp  07  septembrie­  06  noiembrie  2015  a 
comunicărilor telefonice care au  fost purtate de  la numerele de  telefon 68060088, 69426517 utilizate de Meșcinschi Pavel, cu stenograma prin 
care a fost consemnată comunicarea care a fost purtată la 07 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 15 și 46 min­ ora 15 și 48 de 
la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863, în cadrul căreia Gîncota Sergiu îi vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel că sa întlnit cu un 
băiat pentru a face rost de banii în sumă de 300 euro pretinși. La ce învinuitul Meșcinschi Pavel îi comunică că să se deplaseze a doua zi la ofițerul 
de urmărire penală pentru a ofi audiat în calitate de martor iar banii îi va transmite ulterior. Proba coroborează cu documentul procesul­verbal de 
audiere a martorului Gîncota Serghei din 08 septembrie 2015  întocmit de oșfițerul de urmărire penală Burdila Mihail. Comunicarea care a  fost 
purtată la 10 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 18 și 13 min­ 18 și 13 min 56 sec., de la postul de telefon 68060088 către 
abonatul 60963863 în cadrul căreia învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă pe Gîncota Sergiu de ce nu îl telefonează, astăzi trebuie să primească 
banii pretinși în sumă de 300 euro. Comunicarea care a fost purtată la 14 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 10 și 07 min­ ora 
10 și 07 min 15 sec., de  la postul de  telefon 68060088 către abonatul 60963863,  în cadrul căreia  învinuitului Meșcinschi Pavel  îl  întreabă pe 
Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de banii pretinși în sumă de 300 euro. Comunicarea care a fost purtată la 14 septembrie 2015, în intervalul de timp 
cuprins între ora 17 și 47 min­ ora 17 și 48 min., de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863,  în cadrul căreia Gîncota Sergiu îi 
vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul deplasării în ziua de mîine  în or. Criuleni pentru a­i  transmite banii anteriori pretinși. La ce 
învinuitul Meșcinschi îi comunică că se află în mun.Chișinău și acolo urmează să se întîlnească. Comunicarea care a fost purtată de la 15 septembrie 
2015,  în intervalul de timp cuprins între ora 10 și 01 – ora 10 și 02 min., de la postul de  telefon 68060088 către abonatul 60963863  în cadrul 
căreia Gîncota  Sergiu  îi  vorbește  învinuitului  că are necesitatea  să se  deplaseze  la  centrul comercial  ,,universal”  amplasat  în mun.Chișinău str. 
Pantelimon Halippa. La ce învinuitul îi răspunde că este de acord să se întâlnească acolo pentru a primi banii anterior pretinși în sumă de 300 euro. 
Iar martorul Gîncota  Sergiu  îi comunică  că  are  la  sine  doar 100  de  euro,  învinuitul  îi  comunică că  se  vor  lămuri.  Probă  care coroborează  cu 
interceptarea și  înregistrarea comunicărilor care au avut loc în cadrul  întâlnirii între Gîncota și Meșcinschi peste puțin timp. Comunicarea care a 
fost purtată la 29 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 16 și 01 min­ ora 16 și 02 min., de la postul de telefon 68060088 către 
abonatul 60963863, în cadrul căreia învinuitului Meșcinschi Pavel voalat îl întreabă pe Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de restul banilor pretinși în 
sumă de  200 euro, pe  care ar  urma să  îi  transmită unor persoane  publice  în cadrul  IP Criuleni.  La ce martorul  Gîncota Sergiu  îi  comunică că 
urmează să primească un avans pentru lucrările efectuate la un obiect din mun. Chișinău. Comunicarea care a fost purtată la 30 septembrie 2015, în 
intervalul de  timp cuprins  între ora  09 și 45 min­ 09 și 46 min., de  la  postul de  telefon 68060088  către abonatul 60963863,  în cadrul căreia 
martorul Gîncota Sergiu îi vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel că în ziua de vineri va obține restul banilor în sumă de 200 euro pe care urmează 
să­i  transmită,  la  ce  învinuitul  își exprimă  acordul de  a se  deplasa  în mun.  Chișinău pentru  a­i primi.  Comunicarea care  a  fost  purtată  la oâ01 
octombrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 18 și 48 min­ 18 și 49 min., de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863, în 
cadrul căreia martorul Gîncota Sergeiu îi vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul că în ziua de vineri nu va obține restul banilor în sumă 
de 200 euro pe care urmează să­i transmită. Cel târziu îi va obține miercuri,  la ce învinuitul  își exprimă regretul deoarece a comunicat deja unor 
persoane publice asupra cărora susține că are influență că banii vor fi primiți în ziua de vineri (f.d. 110­114, 119, 122­126, 133­135 V­II);  

      Procesul­verbal  din  06  noiembrie  2015,  privind  interceptarea  și  înregistrarea  în  perioada  de  timp  08  septembrie­  06  noiembrie  2015  a 
comunicărilor și de  imagini care au  loc  la 08.09.2015;  11.09.2015; 15.09.2015; XXXXXXXXX între martorii  Levinte Filip, Mereacre Tudor, 
Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel cu stenograma (f.d. 166­179). 
 Instanța de judecată consideră că fapta lui Meșcinschi Pavel Valeriu corect a fost calificată și încadrată, în fiecare caz și anume: privind primirea și 
pretinderea de la Levinte Filip a banilor în sumă de 7 000 lei, pretinderea și primirea de la Gîncota Serghei a sumei de 200 euro, pretinderea sumei 
de 300 euro și primirea sumei de 100 euro de la Gîncota Serghei, în baza art.326 alin.(2) lit. d) Cod Penal traficul de influență, adică pretinderea de 
bani personal pentru sine și pentru o altă persoană care susține că are  influență asupra unei persoane publice, pentru a­l  face să  îndeplinească o 
acțiune în exercitarea funcției sale. 
  La  stabilirea  pedepsei,  instanța  de  judecată  ține  cont  de  gravitatea  infracțiunii  săvârșite,  de  motivul  acesteia  de  persoana   celui  vinovat,  de 
circumstanțele cauzei care atenuează sau agravează răspunderea. 
  Circumstanțele  atenuante  în  privința  inculpatului  sunt:  recunoașterea  vinei,  căința  sinceră  a  inculpatului,  comiterea  pentru  prima  data  a  unei 
infracțiuni, are la întreținere doi copii minori. 
 Circumstanțele agravante în privința inculpatei n­au fost stabilite. 
 În conformitate cu art.3641 alin.(8) CPP, inculpatul care a recunoscut săvârșirea faptelor indicate în rechizitoriu și a solicitat ca judecată să se facă 
pe baza probelor administrate în faza de urmărire penală beneficiază de o reducere cu o  treime a limitelor de pedeapsă prevăzute de lege în cazul 
pedepsei cu închisoare, și de reducere cu o pătrime a limitelor de pedeapsă prevăzute de lege în cazul pedepsei cu amendă. 
 În atare circumstanțe, având în vedere circumstanțele cauzei, rolul inculpatului, personalitatea, ultimului, faptul că recunoaște vina, comiterea pentru 
prima  dată a  unei  infracțiuni,  se căiește  sincer  în  cele comise,  a contribuit  activ  la  descoperirea  infracțiunii,  anterior nu  a  fost  judecat,  are  la 
întreținere doi copii minori nu prezintă pericol social, instanța de judecată ajunge la concluzia că corectarea și reeducarea inculpatului Mișcinschi 
Pavel va fi posibilă cu aplicarea pedepsei sub formă de amendă, cu aplicarea sancțiunii complimentare sub forma privării de dreptul de a exercita 
funcții publice. 
 Corpul delict telefonul mobil de model ,,NOKIA RM 1035” cu numărul de IMEI 1356485/06/24682/7 și IMEI 356458/06/2246183/5, în care se 
conțin două cartele SIM ,,Orange Moldova” cu numerele abonatului 068060088 și 069426517 ­ de confiscat. 
 În conformitate cu art art. 3641, 384­385, 392 ­ 395,  CPP, instanţa de judecată  
  

c o n d a m n ă: 

Se recunoaște vinovat Meșcinschi Pavel Valeriu în comiterea infracțiunii prevăzute de art.326 al.(2) lit. d) CP, privind pretinderea și primirea 
de la Levinte Filip a banilor în sumă de 7 000 lei, aplicându­i o pedeapsă sub formă de amendă  în mărime de 3 000 unități convenționale, ceia ce 
constituie 60 000 lei, cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice pe un termen de 3 ani. 

Se recunoaște vinovat Meșcinschi Pavel Valeriu în comiterea infracțiunii prevăzute de art.326 al.(2) lit. d) CP, privind pretinderea și primirea 
de la Gîncota Serghei  a banilor în sumă de 200 euro, aplicându­i o pedeapsă sub formă de amendă în mărime de 3 000 unități convenționale, ceia ce 
constituie 60 000 lei, cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice pe un termen de 3 ani. 

Se recunoaște vinovat Meșcinschi Pavel Valeriu în comiterea infracțiunii prevăzute de art.326 al.(2) lit. d) CP, privind pretinderea banilor în 
sumă de 300 euro și primirea de la Gîncota Serghei a banilor în sumă de 100 euro, aplicându­i o pedeapsă sub formă de amendă în mărime de 3 000 
unități convenționale, ceia ce constituie 60 000 lei, cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice pe un termen de 3 ani. 

Conform art. 84 Cod Penal a­i stabili lui Mecșinschi Pavel Valeriu o pedeapsă definitivă pentru concurs de infracțiuni prin cumul, parțial, al 
pedepselor aplicate – 5 000 unități convenționale, ceia ce constituie 100 000 lei (o sută mii lei), cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice 
pe un termen de 5 (cinci) ani. 

Se aplică lui Meșcinschi Pavel Valeriu măsura preventivă sub formă de ­ obligațiunea de a nu părăsi țăra până la intrarea în vigoare a sentinței. 

Corpul delict telefonul mobil de model  ,,NOKIA RM 1035” cu numărul de IMEI 1356485/06/24682/7 și  IMEI 356458/06/2246183/5,  în 
care se conțin două cartele SIM ,,Orange Moldova” cu numerele abonatului 068060088 și 069426517 ­ de confiscat. 

Sentința poate fi atacată cu apel la Curtea de Apel Chişinău în termen de 15 zile, prin intermediul Judecătoriei Centru mun.Chişinău. 

          

Preşedintele şedinţei, 

        Judecătorul                                                                                             Gheorghe Stratulat  

  

  

  
  



Dosarul nr.1­807/15 

S E N T I N Ț Ă 

În numele Legii 

  

14 iulie 2016                                                                                         mun.Chișinău  

  

Instanța compusă din: 

Președintele ședinței, judecătorul          ­ Gheorghe Stratulat   

Grefier                                                 ­ Mihaela Scalețchi 

Cu participarea: 
Procurorului                                         ­ XXXXXXXXX 

Avocatului                                           ­ Belinschi Maxim 

  

examinând  în ședință  publică  cauza  penală parvenită  la  14 decembrie  2015  în baza  probelor  administrate  la  faza  de  urmărire penală,  de 
învinuire a lui: 

  
Meșcinschi Pavel Valeriu, a.n. 13.08.1981, dom. r­l Criuleni, s. Dubăsarii Vechi, cetățian al R. Moldova, supus militar, 
studii superioare, căsătorit, doi copii minori la întreținere, fără antecedente penale 
  

în săvîrşirea infracţiunii prevăzute la: 

  
­         art. 326 alin. (2) lit.d) Cod Penal, privind pretinderea și primirea de la Levinte Filip a banilor în sumă de 7 000 lei; 
­        art. 326 alin. (2) lit.d) Cod Penal, privind pretinderea și primirea de la Gîncota Serghei  a banilor în sumă de 200 euro; 
­        art. 326 alin. (2) lit.d) Cod Penal, privind pretinderea banilor în sumă de 300 euro și primirea de la Gîncota Serghei a banilor  în de 100 

euro; 
  
cu respectarea procedurii de citare legală, analizând materialele dosarului, instanţa de judecată, 
  

a  c o n s t a t a t:  
    Meșcinschi Pavel, deținînd în baza ordinului șefului Inspectoratului General de Poliție, funcția de ofițer de investigație în cadrul Inspectoratului de 
Poliție Criuleni, fiind implicat în serviciu, la 31 august 2015, ora 23.20, s­a deplasat în s. Valea Coloniței r­l Criuleni, unde a documentat tentativa 
de sustragere pe ascuns a unei betoniere de Levente Filip, Mereacre Tudor și Gîngota Serghei. 

    Apoi, la 01 septembrie 2015, în jurul orei 03.00min. Mieșcinschi Pavel, aflîndu­se în biroul său de serviciu în sediul IP Criuleni, amplasat în or. 
Criuleni str. 31 august 1989, nr. 72, acționînd din intenție directă, a pretins de la Levinte Filip bani în sumă de 7 000 lei înschimbul cărora susținea 
ca va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu aplice în privința acestuia măsura de constrîngere ,,reținerea”.  

    La rîndul său, Levinte Filip, fiind constrîns psihicde amenințarea cu aplicarea reținerii a telefonat­o pe fiica sa Mereacre Marian comunicîndu­i să ia 
bani în sumă de 7 000 lei sp s­i transmită vecinei Gîncota Galina care urmează să se deplaseze la sediul IP Criuleni și să îi transmită acestuia banii.  

    Peste puțin timp în jurul orei 05 și 40 min. Meșcinschi Pavel urmărind scopul realizării acțiunilor sale criminale de primire a banilor pretinși, i­a 
însoțit pe Levinte Filip ȘI Gîngota Serghei în fața sediului IP Criuleni, unde Levinte Filip a primit de la Gîngota Galina bani în sumă de 7 000 lei, pe 
care imediat i­a transmis  lui Meșcinschi Pavel, înschimbul cărora ofițerul de investigație susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care 
investighează cazul să nu aplice în privința sa măsura de constrângere ,,reținerea”. După primirea de la MeȘcinschi Pavel a banilor, Levente Filip a 
fost lăsat să se deplaseze la domiciliu.  

    Tot el, deținând  în baza ordinului șefului  Inspectoratului General al Poliției  funcția de ofițer de  investigație  în cadrul  Inspectoratului de Poliție 
Criuleni, fiind implicat în serviciu la 31 august 2015, ora 23 și 20 min, s­a deplasat în s. Valea Coloniței r­l Criuleni, unde a documentat tentativa de 
sustragere pe ascuns a unei betoniere de Levinte Filip, Mereacre Tudor și Gîngota Serghei.  

    Apoi, la 01 septembrie 2015, în jurul orei 03 și 00 min, Meșcinschi Pavel aflîndu­se în biroul său de serviciu din sediul IP Criuleni, amplasat în or. 
Criuleni str. 31 august 1989, nr. 72 acționînd din  intenție directă, a pretins de  la Gîngota Serghei bani  în sumă de 200 euro ceea ce constituie 
echivalentul sumei de 4 376 lei, conform cursului oficial stabilit de Banca Națională a Moldovei pentru data de 01 septembrie 2015, în schimbul 
cărora  susținea  că  va  influența  ofițerul  de  urmărire  penală  care  investighează  cazul  să  restituie  autoturismul  de model  ,,Ford”  cu  numărul  de 
înmatriculare DR AU 077 folosit pentru deplasarea în s. Valea Coloniței, r­l Criuleni în scopul săvârșirii furtului.  

    La rândul său, Gîngota Serghei fiind constrîns psihic de amenințarea cu ridicarea și nerestituirea autoturismului, a telefonat­o pe mama sa Gîngota 
Galina și a rugat­o să se deplaseze la IP Criuleni pentru a­i transmite banii pretinși de Meșcinschi Pavel în sumă de 200 euro.  

    Peste puțin timp,  în  jurul orei 05 și 40 min, Meșcinschi Pavel urmărind scopul realizării acțiunilor sale criminale de primire a banilor anterior 
pretinși, i­a însoțit pe Levinte Filip și Gîngota Serghei în fața sediului IP Criuleni, unde Levinte Filip a primit de la Gîngota Galina bani în sumă de 
200 euro, pe care imediat i­a transmis lui Meșcinschi Pavel, în schimbul cărora ofițerul de investigație susținea că va influența ofițerul de urmărire 
penală care  investighează cazul să restituie autoturismul de model ,,Ford” cu numărul de  înmatriculare DR AU 077folosit pentru deplasarea  în s. 
Valea Coloniței, r­l Criuleni în scopul săvârșirii furtului.  

    După primirea de Meșcinschi Pavel a banilor, lui Gîngota Serghei i­a fost restituit autoturismul de model ,,Ford” cu numărul de înmatriculare DR 
AU 077 al cărui posesor este.  
 Tot el  deținând  în baza ordinului  șefului  Inspectoratului General de  poliție  funcția de ofițer  de  investigație  în cadrul  Inspectoratului de Poliție 
Criuleni, fiind implicat în serviciu, la 31 august 2015, ora 23 și 20 min, s­a deplasat în s. Valea Coloniței r­l Criuleni, unde a documentat tentativa 
de sustragere pe ascuns a unei betoniere de Levene Filip, Mereacre Tudor și Gîngota Serghei.  
 La 05 septembrie 2015, în a doua  jumătate a zilei Meșcinschi Pavel aflîndu­se în   fața magazinului central ,,Unic” amplasat în mun.Chișinău, bd. 
Ștefan cel Mare și Sfînt nr. 8 din înțelegere prealabilă, s­a întâlnit cu Gîngota Serghei, de la care acționând cu intenție directă a pretins pentru sine și 
pentru o altă persoană bani în sumă de 300 euro, ceea ce constituie echivalentul sumei de 6 517 lei, conform cursului oficial pstabilit de BNM 
pentru data de 05 septembrie 2015, înschimbul cărora susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu îi atribuie 
calitatea de bănuit  în săvîrșirea violării de domiciliu care a avut  loc  la 31 august 2015,  în s. Valea Coloniței  r­l Criuleni ca urmare a  tentativei 
nereușite de furt a betonierei.  
 Astfel, la 08 septembrie 2015, în intervalul de timp 10 și 00 min, ­ 10 și 30 min, ofițerul de urmărire penală al Secției urmărire penală a IP Criuleni, 
Burdia Mihail l­a audiat pe Gîngota Serghei în calitate de martor în cadrul cauzei penale cu nr. 2015210485.  
 Prelungind acțiunile sale criminale, la 15 septembrie 2015, ora 10 și 40 min, Meșcinschi Pavel aflîndu­se în fața centrului comercial ,,universal” 
amplasat în mun.Chișinău str. Pantelimon Halippa, din înțelegere prealabilă, s­a întâlnit cu Gîngota Serghei, de la care acționând cu intenție directă, 
a primit pentru sine și pentru o altă persoană prima parte din banii anterior pretințși în sumă de 100 euro, ceea ce constituie echivalentul sumei de 
2 209 lei, conform cursului oficial stabilit de BNM pentru data de 15.09.2015 în schimbul cărora ofițerul de urmărire penală care investighează 
cazul nu  i­a atribuit calitatea de bănuit în săvîrșirea violării de domiciliu care a avut  loc la 31 august 2015, în s. Valea Coloniței  r­l Criuleni ca 
urmare a tentativei nereușite de furt a betonierei. 
 Prin încheierea din 03 iunie 2016, instanța de judecată a admis cererea inculpatului privind examinarea cauzei penale în baza probelor administrate 
în faza de urmărire penală. 
  Inculpatul Meșcinschi  Pavel,  fiind  audiat  în  ședința de  judecată  în  ordinea art.  3641  alin.  (4) CP  vina a  recunosut­o pe  deplin  și a  declarat că 
recunoaște și confirmă faptele indicate în rechizitoriu, a declarat că la 31 august 2015 a fost deserviciu în grupa operativă din cadrul IP Criuleni. 
Aproximativ pe la orele 23.00 a primit indicația de a se deplasa în satul Valea Coloniței. Deplasîndu­se la fața locului l­a observat pe cet. Gîngota 
Serghei acesta se afla lîngă automobilul său care a comunicat că a venit împreună cu Melinte Filip și Mereacre Tudor însă nu cunoștea cu ce scop au 
venit,  invocau ca să  i­a careva  instrumente. Peste aproximativ 10­15 minute  s­a apropiat Levinte Filip care  i­a comunicat că a venit  să sustragă 
betoniera, după care au fost escortați în incinta Inspectoratului de Poliție Criuleni. În sediu IP Criuleni, Leventi Filip s­a apropiat și l­a întrebat cum 
poate să rezolve problema dată și dacă poate cumva să­l ajute. Levente Filip i­a declarat că la domiciliu are bani în sumă de 7 000 lei la care a căzut 
de acord. Ulterior Gîngotă Serghei pentru a nu­i reține automobilul i­a comunicat că are acasă 200 euro. Apoi a telefonat rudele ca să­i aducă banii. 
Apoi cineva din rudele lui Gîngota Serghei s­au apropiat și au adus banii. A primit bani în sumă de 7 000 lei și 200 euro. Banii în sumă de 7 000 lei 
primiți de  la Levinte Filip au fost pentru a nu­i reține,  iar banii  în sumă de 200 euro au  fost primiți pentru a nu reține mijlocul de transport a lui 
Gîngota Serghei. Peste cîteva zile l­a telefonat pe Gîngota Serghei și i­a comunicat că mai este nevoie de careva sumă de bani pentru ai atribui statut 
de martor  în cadrul dosarului  penal  intentat  în  privința  lui  Levente Filip și Mereacre Tudor. Peste  o perioadă de  timp  l­a  telefonat  pe Gîngota 
Serghei și l­a întrebat dacă a făcut rost de bani, la care i­a spus că deține la moment suma de 100 euro, apoi s­au înțeles să se întîlnească. Ulterior s­
au întîlnit în față la ,,Piața Universală” unde i­a transmis suma de 100 euro. Restul banilor în sumă de 200 euro, nu i­a cerut deoarece s­a răzgîndit.  
 De cele comise se căiește sincer, solicitând aplicarea unei pedepse mai blânde, acceptând judecata pe baza probelor administrate în faza de urmărire 
penală  în confirmarea vinovăției, şi anume: 

     Declarațiile martorului Levente Filip care a declarat că, aproximativ prin  luna  iunie a anului current, a lucrat  împreună cu ginerile său Mereacre 
Tudor Mihail  și  încă două persoane cu prenumele Fedea și  Ion,  la construcția unui acoperiș și construcția unei anexe a casei din comuna Valea 
Colonița,  r­l Criuleni  ce aparține unei doamne cu prenumele Adela.  Lucrările de construcție  la obiectivul nominalizat  au durat aproximativ  trei 
săptămîni  pentru  ce  a  primit  de  la  proprietară  aproximativ  20 000  lei.  La  31  august  2015,  a  terminat  o  casă  de  construit  din  com.  Cricova 
mun.Chișinău și ulterior a mai găsit un obiect pe care urma să construiască din fundament. Fiind în căutarea unei betoniere, și­au adus aminte că la 
gospodăria din com. Valea Colonița unde a efectuat construcția casei  în  luna iunie,  se afla un utilaj de producer a betonului și au hotărît  să o  ia 
conform necesității. Luînd în considerație că nu dispuneau de  transport, ginerile l­a sunat pe vecinul Gîngotă Serghei Nicolai pe care  l­a rugat să 
plece în seara de 31 august 2015, în comuna Colonița să ia acest utilaj, la ce acesta a acceptat efectuarea serviciilor de transport contra sumei de 
500 lei. Ajungînd la fața locului, el cu ginerile au coborît din automobil, iar Gîngota Serghei a rămas cu mijlocul său de transport în fața casei lîngă 
o fișie forestieră. Ambii au așteptat lîngă mașină pînă cînd a trecut un domn și o doamnă pe lîngă ei cu vaca, după care ambii au intrat în gospodărie 
unde anterior a lucrat î construcție, s­au uitat în interiorul saraiului de lîngă casă, unde au văzut utilajul de produs beton care era fără roți și la acel 
moment sau răzgîndit să­l ia din cauz greutății enorme, iar între timp au auzit un strigăt a unui domn și a unei doamne care strigau la șofer ,,că de 
aicea nu te miști pînă cînd nu vine poliția”, uiar după zgomot au decis să fugă de la fața locului. În timp ce era la ieșire din com. Valea Coloniței, a 
fost sunat e fiica sa Mariana care i­a comunicat ca să se întoarcă înapoi la Gîngota Serghei din motiv că acesta a fost reținut de poliție. Peste puțin 
timp a fost contactat la telefonul său mobil cu numărul 060231469 de către o persoană care s­a prezentat că este ofițer operativ de sector a com. 
Valea Coloniței din r­l Criuleni pe care la întrebat unde se află. Acesta i­a răspuns că se află la ieșire dinsat comunicîndu­i să stea pe loc curînd o să 
se apropie de el. Peste puțin timp, a observat un maxi taxi, care s­a oprit în apropierea sa, din care a ieșit Gîngota Serghei și o persoană și o persoană 
care s­a prezentat ofițer de sector. S­a urcat în mașină și au plecat la fața locului în gospodăria din satul Valea Coloniței de unde a vrut să ia utilajul 
de producere a betonului. Acolo ofițerul de sector l­a întrebat cum a intrat pe teritoriul gospodăriei și ce a vrut să facă, între timp peste jumătate de 
oră a mai venit un mijloc de transport cu patru colaboratori de poliție, care au primit explicații de la ei, după care s­a prezentat și proprietara casei 
care a confirmat că nici­un bun nu a  fost sustras din gospodăria acesteia. Aproximativ la ora 01.30 min., a urcat în mașina poliției,  iar pe Serghei 
Gîngota l­au urcat alături în mijlocul său de transport și i­au adus la IP Criuleni. Unde ofițerul de sector cu prenumele Pavel i­a condus în biroul său 
de serviciu amplasat la etajul 1 de la intrare mergînd drept înainte după care a cotit la stînga și a intrat în biroul acestuia situat vis­a­ vis de sala de 
ședințe. Peste aproximativ 10­15 minute a venit un colaborator de poliție în formă care l­a luat în biroul său de serviciu și i­a colectat amprentele 
de la mîini, după care l­a adus înapoi în birou și l­a luat și pe Serghei. Cînd a rămas de unul singur, ofițerul de sector pe nume Pavel l­a amenințat că 
va fi reținut și transportat la izolatorul IGP al MAI. Acesta s­a exprimat ca să nu fie reținut trebuie să­i dea mulți bani, la ce i­a zis că la domiciliu 
deține doar suma de 7 000 lei,  iar ofițerul cu prenumele Pavel  i­a spus că ajunge suma dată doar ca să nu  fie reținut. După ce în birou a  intrat și 
Serghei, polițistul a ieșit din birou. Stînd de vorbă cu Serghei acestia i­a spus că de la el, polițistul a cerut suma de 200 euro pentru ca să nu­l rețină. 
Peste puțin timp, polițistul Pavel a intrat din nou în birou, unde i­a restituit telefonul său și a lui Serghei, ca să telefoneze rudele, ca la rîndul său, 
acestea să aducă în decurs de o oră șii jumătate banii respectivi, în caz contrar după prezentarea conducerii la serviciu, el îi va putea să­i ajute și vor 
fi  reținuți. A sunat de pe  telefonul său mobil pe  fiica sa Mariana, căreia i­a zis să  i­a suma de 7 000 lei din casă și  să­i ducă mamei lui Gîngota 
Serghei pe nume Galina, care urma să prezinte banii. Între timp Serghei a telefonat­o pe mama sa și i­a spus să­i aducă 200 euro că în caz contrar va 
fi reținut. La 01 septembrie 2015, aproximativ la ora 05 și 40 min., mama lui Serghei l­a telefonat și i­a zis că au ajuns. Polițistul i­a scos din biroul 
său de serviciu și i­a permis lui Serghei să iasă pînă afară să ia banii, iar el împreună cu polițistul fiind în așteptare în fața IP Criuleni lîngă mașina lui 
Serghei. Peste puțin  timp Serghei a adus suma de 7 000 lei  și 200 euro pe cre  i­a transmis polițistului Pvel, care i­a  luat în mînă și  i­a strîns în 
pumn. După ce a transmis banii acestuia el a dat mîna cu ei și i­au asigurat că totul va fi bine și nu vor fi trași la răspundere pentru cele întîmplate. 
Banii i­a adus mama lui Serghei pe nume Galina, care fiind urmată de fiul Gîngota Gheorghe și soția acestuia Gîngota Elena. După care el și Serghei 
s­au urcat în mașina acestuia și au plecat în s.Costești r­l Ialoveni. La 04 septembrie 2015, a fost contactat la numărul 060231469 de către polițistul 
Pavel de pe  telefonul său cu  numărul 068060088, care  i­a comuunicat să se prezinte  la data de 07  septembrie 2015  la ora 10.00  în  incinta  IP 
Criuleni împreună cu ginerele Mereacre Tudor și șoferul Gîngota Serghei Nicolai. La 09 septembrie 2015, în jurul orei mesei, a fost contactat de 
către colaboratorul de poliție din cadrul  IP Criuleni Pavel de la numărul său mobil 069426517 și l­a întrebat dacă vine astăzi la IP Criuleni, la ce 
acesta i­a comunicat că astăzi nu reușește să vină la el, deoarece culege poama, la ce ultimul i­a zis cînd o să se elibereze să se prezinte împreună cu 
ginerele Mereacre Tudor.  La  10  septembrie 2015,  aflîndu­se  la muncă  împreună  cu ginerele Mereacre  Tudor  acesta a  fost  contactat de  către 
colaboratorul de poliție Pavel, căruia i­a comunicat că urmează să se prezinte ambii la IP Criuleni. În legătură cu faptul că la acel moment turnoau 
coloanele de  la o casă cu beton, acesta  i­a zis că nu poate să se prezinte  la  IP Criuleni și  l­a  trimis pe ginere de unul singur. Seara ginirele  i­a 
povestit că s­a prezentat la ofițerul de urmărire penală Mihail Burdila din IP Criuleni, care l­a chestionat verbal despre circumstanțele ce au avut loc 
la  31 august  2015,  fără  a  întocmi careva  proces­verbal, după  care  i­a spus  ca să  se  prezinte ambii  pentru data  de  11 septembrie  2015. La  11 
septembrie 2015, acesta l­a telefonat pe Pavel la numărul de telefon 068060088, pe care l­a întrebat dacă poate să se pornească spre IP Criuleni, la 
ce el a replicat ,, ce încă nu ești pe loc și îndecurs de jumătate de oră să fie la el”.  

    Ajungînd în fața IP Criuleni, l­a telefonat pe Pavel și i­a spus că se află în fața sediului la ce el a spus să­l aștepte 20 min., deoarece se află în sala 
sportivă. Peste puțin timp, acesta a ieșit din sediul IP Criuleni și i­a luat în biroul cu nr. 12 cu inscripția Mecșinschi Pavel în interiorul căruia fiind 
un coleg de –al său. În cadrul discuției, Pavel i­a spus că ginirele la întrebat de banii primiți în sumă de 7 000 lei pentru ambii și de ce umblă pe 
drumuri, la ce el a menționat că suma de 7 000 lei primită de la el la 31 august 2015, a fost doar pentru a nu­i reține, dar cu pentru a înceta dosarul 
penal. Peste puțin timp, acesta i­a indicat să iasă din birou ca să se îmbrace în uniformă iar peste puțin timp iarăși a intrat la el în birou. La ce el i­a 
zis că după ce i­a dat suma de 7 000 lei ei au bătut palma și că el l­a asigurat că totul va fi bine, după care l­a scos din birou și l­a dus la etajul doi 
lîngă biroul nr. 15, unde a intrat în birou, iar el a rămas în coridor. Peste 10 minute a ieșit în coridor și au plecat în ograda IP Criuleni lîngă garajuri, 
unde i­a spus că pentru încetarea urmăririi penale el trebuie să discute cu procurorul care conduce urmărirea penală pe cauza respectivă, dar pentru 
aceasta trebuie mulți bani. Concretizînd despre ce sumă este vorba, acesta a zis că la moment nu cunoaște, o să afle mai tîrziu  și o să­i informeze 
săptămîna viitoare cînd o să prezinte la el toți trei  și atunci o să vorbească mai detaliat. Pavvel  l­a asigurat că pentru  acțiunile lor,  legea prevede 
aplicarea amenzii în sumă de 6 000 lei, dar aceasta depinde de mărturiile părții vătămate și dacă aceasta va depune careva cereri de împăcare cu ei. 
La finele discuțiilor i­a zis că săptămîna viitoare să fie prezenți toți trei adică el, ginerele și Gîngota Serghei la IP Criuleni (f.d.7­13 V­I);  

    Depozițiile martorului Mereacre Tudor Mihail, care a declarat că aproximativ, trei luni în urmă împreună cu socrul Levente Filip Iustin și încă două 
persoane cu prenumele Fiodor și  Ion a  reparat acoperișul unei case din com. Valea Coloniței. La acel obiect a lucrat aproximativ  trei săptămîni, 
după ce a finisat lucrările s­a deplasat în Federația Rusă la muncă. La 10 august 2015, a revenit acasă iar la 31 august 2015, împreună cu socrul au 
sărbătorit ziua limbii și au servit băuturi alcoolice, iar în jurul orei 20 și 00 min, și­au amentit că la obiectul din s. Valea Coloniței unde au reparat 
acoperișul casei se afla o betonieră și ar avea nevoie de ea pentru a le ușura lucrul la construcții, la ce ambii l­au rugat pe Gîncota Serghei să meargă 
cu ei, cu microbuzul său de model ,,Ford Tranzit” să aducă betoniera. În jurul orei 21 și 30 aua juns în com. Valea Coloniței la locul destinației, unde 
el împreună cu socrul au coborît din microbuz și au intrat în ogradă,  iar Gîngota Serghei a parcat microbuzul la aproximativ 70 m de  la acea casă 
unde îi aștepta. La un moment dat pe  lîngă ei au trecut doi vecini și au văzut că microbuzul este parcat suspect și au început să strige precum că 
chemă poliția și că microbuzul nu se va mișca de aici pînă nu vine poliția. Acesta cu socrul cînd au auzit  strigătel, au fugit în direcții diferite, iar 
șoferul  rămînînd la  fața  locului. După cum a aflat, la  fața  locului s­a prezentat poliția efectuînd cercetare  la  fața locului a gospodăriei, în cadrul 
căreia au constatat că nu au fost sustrase careva obiecte. În moment , Gîngota Serghei le­a comunicat polițiștilor scopul său pentru ce a venit și cu 
cine. Ulterior, polițiștii l­au  telefonat pe socrul și i­au comunicat să se  întoarcă înapoi sau să stea acolo unde este, deoarece se vor apropia ei cu 
automobilul și  îl vor lua, peste cîteva minute s­au apropiat polițiștii de socrul și l­au luat, cu care au mers la fața  locului. Acolo polițiștii au mai 
făcut careva acțiuni și cu toții au mers la Inspectoratul de Poliție Criuleni. La IP Criuleni au ajuns în jurul orei 01. 30 din cîte cunoaște, careva acte 
procesuale la IP Criuleni socrul și Gîncota Serghei nu au semnat, doar că li s­au ridicat amprentele digitale . După ce li s­au ridicat amprentele, un 
polițist cu prenumele Pavel le­a comunicat că dacă doresc să meargă acasă și să fie totul normal va fi necesară o sumă mare de bani, și i­a întrebat 
pe ambii cîți bani au acasă, la care socrul a declarat că are 7 000 lei și Gîngota Serghei are 200 euro. Polițistul le­a declarat că au la dispoziție o oră 
și jumătate ca cineva să aducă acești bani. Așadar socrul a telefonat­o pe soția Mereacre Mariana Filip și i­a comunicat să ia suma de 7 000 lei de 
acasă  și  să  i­o  ducă  lui  Gîncota  Galina,  care  este mama  lui  Gîncota Serghei  deoarece  Gîncota  Galina  împreună  cu  fiul  său mai mic  Gîncota 
Gheorghe și soția acestuia Gîncota Elena cu automobilul vor merge la IP Criuleni să ducă banii.  În timp de vre­o oră Gîngota Gheorghe, Gîncota 
Galina și Gîncota Elena au fost la IP Criuleni și au dus banii. Gîncota Galina i­a înmînat banii în sumă de 200 euro și 7 000 lei, fiului său Gîncota 
Serghei care la rîndul său i­a transmis polițistului Pavel, iar în jurul orelor 6 dimineața le­a permis săplece acasă declarîndu­le că totul va fi bine și 
să nu  povestească  la nimeni despre  cele  întîmplate. Ulterior,  la  01 septembrie 2015  în  jurul orei 09, 00  a primit un apel  telefonic  la numărul 
068539001 de la numărul 068060088 de la o persoană care s­a prezentat ca polițist de la IP Criuleni și i­a comunicat că la 06 septembrie 2015 la 
ora 10.00 urmează să prezinte la IP Criuleni. Acest polițist iarăși l­a telefonat la 04 septembrie 2015, de pe același număr și  i­a comunicat să se 
prezinte luni pentru data de 07 septembrie 2015 la ora 10.00 (f.d.14­16 V­I);  

    Depozițiile martorului Gîngota Serghei Nicolai care a declarat că la 31 august 2015, aflîndu­se la domiciliu în s. Costești r­l Ialoveni, aproximativ 
pe  la ora 21.20 a  fost contactat de către vecinul Mereacre Tudor Mihail de pe  telefonul  lui mobil cu numărul 068539001, care  l­a  rugat să se 
deplaseze cu mijlocul de transport ce îi aparține de model Ford Tranzit cu numărul de înmatriculare DR AU 077 împreună cu el și socrul acestuia 
Levente Filip pînă în satul Valea Coloniței din r­l Criuleni, pentru a aduce o betonieră de la o gospodărie unde anterior au lucrat la construcție. A 
fost de acord să meargă cu ei pentru o recompensă de 500 lei, plată ce constituie costul motorinei și uzura mașinii. După ce au ajuns la marginea 
satului Mereacre Tudor i­a arătat drumul pe unde să meargă s­a oprit lîngă o casă, după care ambii au ieșit din mașină și au plecat înainte spunîndu­i 
să aștepte în mașină. A aprins o țigară și a auzit zgomot de tablă, după care a auzit nicște voci ,,care acolo”. S­a speriat, a pornit mașina și a început să 
facă manevra în spate după care, de mașină s­au apropiat doi bărbați și o femeie, care i­au spus să oprească mașina. Aceștia l­au întrebat cine a intrat 
în gospodărie, de unde s­a auzit gălăgie, precum că au venit la furat, comunicîndu­i că o să cheme poliția. Le­a explicat că nu are nici o treabă și dacă 
doresc pot să cheme  poliția. Unul din bărbații prezenți a cotactat ofițerul  de sector, care s­a prezentat  la  fața  locului  cu un  taxi aproximativ  în 
jumătate de oră. La fața locului ofițerul de sector la întrebat ce caută aici, ce are în mașină, și s­a uitat în salon și în cabina automobilului, după care 
a  intrat  în gospodăria unde  s­a auzit zgomot. Apoi  la  întrebat cu  cine a venit  comunicîndu­i numele persoanelor  cu care a venit.  La solicitarea 
ofițerului de sector, l­a contactat pe Tudor, însă i­a răspuns soția acestuia Mariana căreia i­a spus să­l contacteze tatăl ei ori soțul. Peste puțin timp a 
sunat Leventi Filip și a vorbit cu ofițerul de sector, căruia i­a explicat unde se află și au plecat cu maxi  taxi după el. După ce  l­a luat pe Filip la 
ieșirea din satul Valea Coloniței s­au întors înapoi la fața locului, iar între timp ofițerul de sector a contactat grupa operativă a IP Criuleni pentru a 
se prezenta la  fața  locului. Peste puțin  timp  la fața  locului s­a prezentat un mijloc de  transport de model Dacia Duster a IP Criuleni din care au 
coborît patru colaboratori ai poliției, care au primit explicații de la persoanele prezente, după care au contactat proprietara casei. Aceasta a venit 
aproximativ pe  la orele 23 și 00 min. După ce proprietara casei a verificat conținutul gospodăriei colaboratorul de poliție care s­a prezentat ca 
Meșcinschi Pavel, a urcat la volanul automobilului cu care s­au deplasat la IP Criuleni. Meșcinschi Pavel a parcat automobilul în parcarea din fața IP 
Criuleni,  i­a  luat cheile,  telefonul mobil, documentele mașinii  și actele de  identitate, după care au intrat  împreună cu Levente Filip în biroul de 
serviciu a lio Meșcinschi Pavel situat la etajul 1 lîngă sala festivă a IP Criuleni. După ce au ajuns în biroul, pe Levente Filip l­a luat un expert care i­a 
colectat monstre de amprente digitale. Între timp el i­a explict polițistului în cauză că el nu este vinovat a fost angajat doar în calitate de șofer cu 
mașina sa. Interesîndu­se care va fi soarta lui în continuare și cum ar putea să iasă din toată situația respectivă Meșcinschi Pavel i­a spus că posibil 
în cauza penală să  rămînă ca martor, dar pentru a elibera mașina sa, trebuie să­i dea bani  în sumă de 4 000 lei pînă la ora 6 dimineață. Peste puțin 
timp în birou a intrat Levinte Filip cu expertul, după care l­a  luat și pe el  să­i colecteze amprentele digitale de  la mîini, iar mai tîrziu a revenit în 
biroul polițistului. Apoi Meșcinschi Pavel i­a restituit lui și lui Filpt telefonul mobil, pentru a telefona la rude, care în decurs de două ore urmau să 
aducă banii pretinși 200 euro de la el, iar Filip să aducă 7 000 lei ca să nu­l  rețină și să nu dea curs materialelor în continuare. Acesta de la telefonul 
său  a  telefonat­o  pe mama  sa  la  numărul  de  telefon  068391129,  căreia  i­a  explicat  cele  întîmplate  și  a  rugat­o  să­i  aducă  banii  pretinși  de 
Meșcinschi Pavel și  să treacă și pe fiica  lui Filip pe nume Mariana ca să ea bani  în sumă de 7 000  lei  și să aducă banii cît mai urgent  în fața  IP 
Criuleni. Aproximativ pe la ora 06 și 00 a fost constactat de fratele Gheorghe care i­a spus că a ajuns în fața IP Criuleni și a adus banii, după care 
polițistul i­a scos din birou și au ieșit afară. Acesta a luat banii în sumă de 200 euro și 7 000 lei de la mama sa, care era împreună cu fratele și soția 
acestuia și i­a transmis lui Meșcinschi Pavel, după care acesta i­a permis să plece cu mașina. Tot atunci polițistul i­a spus că cu restituirea mașinii s­
a rezolvat, însă să nu o înstrăineze pînă la soluționarea cauzei și cînd va trebui să se prezinte el îl va telefona. La 05 septembrie 2015, aproximativ pe 
la ora 09 și 00 la telefonat o persoană de la numărul de mobil 068060088 care s­a prezentat ca Meșcinschi Pavel, spunîndu­i că este la Chișinău și 
că trebuie să se întîlnească. Conform înțelegerii avute, acesta s­a întîlnit în fața centrului comercial ,,Unic” cu Meșcinschi Pacel cu care a discutat 
despre cazul din s. Valea Coloniței. În cadrul dicuției, acesta l­a întrebat ce trebuie să facă că să nu mai umble pe drumuri și să nu mai aibă probleme 
cu poliția, la ce el i­a spus că trebuie să­i ma dea suma de 300 euro ca să nu­l facă complice la comiterea tentativei de furt împreună cu Mereacre 
Tudor și Levinte Filip. La 07 septembrie 2015, a fost contactata din cou de către Meșcinschi Pavel de la numărul de telefon 069426517, pe care l­a 
întrebat dacă poate să se prezinte  la IP Criuleni să semneze careva acte, dîndu­i de  înțeles și despre suma pe care urma să  i­a dea,  însă a amînat 
întîlnirea din cauza lipsei de bani. La 10 septembrie 2015, a fost contactat de Meșcinschi Pavel de la telefonul său mobil cu numărul 068060088 
care la întrebat ,, ce­i cu treaba ceia” dîndu­i de înțeles de suma de 300 euro pe care urma să i­a transmită acestuia, la ce i­a relatat că la moment nu 
dispune  banim  îi  va  face  rost  mai  tîrziu.  Ulterior,  pe  data  de  14  septembrie  2015,  tot Meșcinschi  Pavel  de  la  telefonul  său mobil  la  sunat 
aproximativ  la ora 10.00 min., care  l­a  întrebat din nou dacă a hotărît  ,,cu treaba noastră”,  la ce  i­a spus că se află cu copilul la spital  și nu este 
disponibil. Fiind contactat de mai multe ori Meșcinschi Pavel, în acea zi spre seară, acesta l­a constactat înapoi și i­a spus că o să fie la Chișinău pe 
data de 15 septembrie 2015 la ora 10.00 min. La 15 septembrie 2015, aproximativ pe la orele 10.00 min., l­a contactat de la telefonul său mobil cu 
numărul 060963863,  la numărul 068060088  lui Meșcinschi Pavel și i­a spus că vine  la Chișinău dinspre Costești, la ce el a spus că îi  trebuie la 
piața de lîngă Penetenciarul nr. 13 spunîndu­i la telefon că asupra sa deține numai 100 euro, la Mescinschi a spus că o să se lămurească. La ora 10. 
40 min, s­a  întîlnit cu Meșcinschi Pavel în fața pieței lîngă ghereta cu țigări. În cadrul dicuției l­a întrebat dacă Levinte și ginerele acestuia, și­au 
rezolvat problema, la ce el a spus că s­a săturat de ei, îi cheamă și nu se prezintă precum că spun una dar fac alta. După care i­a spus că a fost la un 
moș de al său săi­i împrumute bani în sumă de 300 euro, la ce el a spus că nu are suma dată și el a acceptat cît are 100 euro. Meșcinschi Pavel i­a 
luat și i­a pus  în buzunar, spunînd că oamenii care duc dosarul să vadă că este om serios și  ține de cuvînt. După care la  întrebat dacă nu va avea 
probleme, la ce el l­a asigurat că deja a fost audiat în calitate de martor și nu va avea probleme. Ulterior la 29 septembrie 2015, aproximativ la ora 
16.20 a fost contactat telefonic de către Meșcinschi Pavel, care i­a zis că oamenii ceia cu dosarul îl întreabă cînd o să intre pe la dînșii, la ce i­a 
spus că trebuie azi, mîine un avans, că a făcut un obiect în Chișinău și o să se lămurească. La 30 septembrie 2015, aproximativ la ora 09 și 45 min., 
la contactat pe Meșcinschi Pavel căruia ia zis că va veni în oraș, spunîndu­i că banii o să­i aibă vineri adică pe 02 octombrie 2015. La 01 octombrie 
2015, la contactat pe Meșcinschi Pavel și i­a spus că banii nu o să­i iabă mîine, dar o să­i obțină peste o săptămînă, aproximativ pe marți  sau pe 
miercuri,  la ce el i­a spus că deja a vorbit cu oamenii de acum și mai bine nu­i spunea că o să­i dea banii vinerea, la ce el  sa inervat și  i­a îchis 
telefonul. La 06 octombrie la contactat pe Pavel aproximativ pe la ora 09. 15 min., pe care la întrebat dacă poate să se întîlnească pe la orele 12.00 
tot înpiață, ca data trecută la ce el a căzut de acord. Conform înțelegerilor avute, acesta s­a prezentat în fața pieței ca să se întîlnească cu Pavel să­i 
transmită restul sumei de 200 euro. Aproximativ pe la ora 13. 00 a fost sunat înapoi de Pavel care i­a zis că sa întîlnit cu cineva din băiți și că pleacă 
cu ei la lucr și se vor întîlni altă dată și dacă ceva el o să­l sune. Peste o perioadă oarecare, acesta l­a sunat pe Pavel și i­a spus că vrea să plece în 
România să depună actele pentru obținerea cetățeniei și la întrebat dacă nu va avea careva probleme cu actele, în legătură cu dosarul penal în care el 
figurează, la ce el la asigurat că nu poate să aibă careva probeleme, deoarece a fost audiat în calitate de martor întebîndu­l totodată despre banii care 
au rămas să­i dea la ce el a spus că este ocupat și o să­l sune altă dată. După ultima discuție, acesta nu la mai sunat și nici nu s­au întîlnit (f.d.30­39 
V­I); 

     Depozițiile martorului Gîncota Gheorghe Nicolai, care a declarat că la 31 august 2015, fiind la un iaz din satul Costești, în jurul orei 03 și 00 min., 
a fost telefonat de către fratele său Gîncota Serghei de la numărul de telefon 060963863 la numărul său 069560453 care i­a comunicat că mama, 
împreună cu soția Gîncota Elena urmează să se deplaseze pînă la Criuleni la inspectoratul de poliție să­i ducă 200 euro, și l­a rugat să ducă și el cu 
ei, deoarece ele nu cunosc drumul. Peste puțin  timp, la  iaz a venit mama sa  împreună cu soția s­au urcat  în automobil  și au mers  la Criuleni.  În 
timpul deplasării spre Criuleni din discuții cu mama, a înțeles că înaonte de a se porni de acasă a venit o vecină pe nume Mereacre Mariana și i­a 
înmînat mamei bani în sumă de 7 000  lei pentru a o transmite tatălui său Leventi Filip care la acel moment se afla la IP Criuleni. Ajungînd la fața 
locului,  fratele s­a  apropiat de automobil acestuia, a  luat banii de  la mama sa  în sumă de 200 euro și 7 000  lei, comunicînd că banii 200 euro 
trebuie pentru ca să nu îi aresteze microbusul de model  ,,Ford Transit”,  iar cei 7 000  lei  să îi  transmită  lui Levente Filip ca acesta ulterior să  îi 
transmită unor polițiști pentru a nu­l aresta. Aproximativ peste 15­20 min., fratele Gîncota Serghei a ieșit din Inspectoratul de Poliție și a comunicat 
că s­a clarificat și le­a spus să meargă spre casă unde le va povesti ce a pățit (f.d.40­41 V­I);  

    Depozițiile martorului Gîncota Elena Petru, care a declarat că, în seara zilei de 31 august 2015, fiind acasă cu mama soacră pe nume Gîncota Galina, 
pe la orele 03 și 00 min., a fost telefonată de către feciorul său Gîncota Serghei la numărul 060963863 la numărul 068391129, care i­a comunicat 
că are careva probleme la Inspectoratul de Poliție Criuleni. A rugat­o să se ducă cu cineva  la IP Criuleni și să  îi aducă bani în sumă de 200 euro. 
Mama soacră  i­a povestit cele întîmplate, după care acasă a venit vecina Mereacre Marina și  i­a înmînat mamei soacre bani  în sumă de 7 000 lei 
pentru a­i transmite lui Levente Filip ca acesta ulterior să o transmită unor polițiști de la IP Criuleni pentru a nu­l aresta. Ulterior a urcat la volanul 
automobilului de model ,,Audi A3”, mama soacră a urcat alături și au mers la un iaz din Costești unde se afla soțul Gîngcota Gheorghe. Acesta a mai 
luat un prieten Bîrcă Denis pentru că nu cunoștea drumul spre C și s­au deplasat la fața locului. Odată ce au ajuns la IP Criuleni, mama soacră 
l­a telefonat pe feciorul său Gîncota Serghei după care acesta a  ieșit din Inspectorat a luat banii  în sumă de 200 euro  i 7 000  lei și i­a rugat să­l 
aștepte. Aproximativ peste 15­20 minute Gînco șit din Inspectoratul de poliție și a comunicat că sa clarificat și le­a spus să meargă 
spre casă unde le va povesti ce s­a întîmplat (f.d.42­43 V­I) 

     Rapor ă nr. 329 din 10  ă 3 (trei) bancnote cu valoarea nominală a cîte 100 euro fiecare cu 
rmătoare serii  i numere: S2745025521, X13997902313 și X 13997902304,în sumă totală de 300 e șcinschi Pavel, 
și  parțial  primite  sub  controlul  Centrului  Național  Anticorupție  la  15  septembrie  2015,  în  fața  centrului  comercial  ,,universal”  amplasat  în 
mun.Chișinău str. Pantelimon Halippa, corespund după calitat și metoda imprimării rechezitelor bancnotelor autentice (f ­55 V­I);  

     Telefonul mobil de model  ,,NOKIA RM 1035” cu  numărul  IMEI  1356458/06/24682/7  i  IMEI 356458/06/2246183/5  în  care se  conțin două 
cartele SIM ,,Orange Moldova” cu numerele abonatului 068060088 și 069426517 depistat  și ridicat prin procesul­verbal de  reținere a bănuitului 
Meșcinschi  Pavel  la  05.11.2015.  Numerele  cartelelor  SIM  coroborează  cu  declarațiile  martorilor  Levente  Filip, Mereacre  Tudor  și  Gîncota 
Serghei  potrivit  cărora  învinuitul Meșcinschi  Pavel  i­a  telefonat  de  la  aceste  numere de  telefon  precum  și a  primit  apeluri  în  cadrul cărora  a 
organizat întîlniri cu aceștia în scopul pretinderii sau primirii banilor în sumă de 300 euro, care nu i se cuvin fie în scopul stabilirii unor întîlniri 
deja după primirea la 01 septembrie 2015 a banilor în sumă de 200 euro și 7 000 lei;  

      Procesul­verbal  de  examinare  din  25  noiembrie  2015,  încadrul  căruia  a  fost  examinată  informația  ridicată  de  la  operatorul  de  telefonie 
mobilă ,,Orange” privi șcinschi Pavel de la numerele de telefon 69426517 și 068060088, de 
martorul Levinte  Filip de  la numărul de  telefon 60231469, martorul Mereacre Tudor  de  la  numărul de  telefon  68539001 și  martorul Gîncota 
Serghei de la numărul de telefon 60963863 (f.d.66­57 V­II);  

    Informația privind convorbirile telefonice efectuate de învinuitul Meșcinschi Pavel de la numerele de telefon 69426517 și 68060088 de martorul 
Levente Filip de la numărul de telefon 60231469, martorul Mereacre Tudor de la numărul de telefon 68539001 și martorul Gîncota Serghei de la 
numărul de telefon 60963863 din examinarea căreia  rezultă că la 01 septembrie 2015, martorul Gîncota Serghei  la ora 02 și 21 a telefonat­o pe 
mama sa Gîncota Galina în scopul aducerii de aceasta la sediul IP Criuleni a banilor în sumă de 200 euro, pretinși de învinuitul Meșcinschi Pavel în 
schimbul cărora susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să restituie autoturismul de model ,,Ford” cu numărul 
de  înmatriculare  DR AU  077 folosit  pentru deplsarea  în s. Valea  Coloni ei  r­l  Criuleni  în  scopul săvîrșirii  furtului.  Ulterior  la  05 și  54 min., 
Gîncota Galina l­a telefonat pe Gîncota Serghei pentru a­i comunica că a adus banii în sumă de 200 euro și banii în sumă de 7 000 lei care au fost 
pretinși de  învinuitul Meșcinschi de  la Levinte Filip. Fapt care ă cu declarațiile martorilor Gîncota Serghei, Levinte și Gîncota 
Galina. Din informația examinată sunt confirmate declarațiile martorului Gîncota Serghei privitor la  întîlnirile și convorbirile  telefonice care au 
avut loc între acesta și învinuitul Meșcinschi Pavel după data de  ă de 300 euro, în 
schimbul cărora susținea că va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu îi atribuie calitatea de bănuit în săvîr irea violării 
de domiciliu care a avut loc la 31 august 2015 în s. Valea Coloniței, r­l Criuleni ca urmare a tentativei nereușite de f
septembrie  2015,  la  ora 08  și  10 min,  învinuitul Meșcinschi  Pavel  l­a  telefonat  pe  Gîncota  Serghei,  iar  ulterior martorul  Gîncota  Serghei  la 
telefonat pe  învinuit la ora 10 și 36 min., 11 și 23 min., 12 și 53 min. În acea zi a avut loc întîlnirea  între martorul Gîncota Serghei și învinuitul 
Meșcinschi Pavel în fața magazinului central ,,Unic” amplasat în mun.Chișinău bd. Ștefan cel Mare nr. 8 (f.d.13­65 V­II);  

    Analiza operațională a conexiunilor telefonice la numerele de telefon 69426517, 68060088 utilizat de Meșcinschi Pavel în coraport cu numărul de 
telefon 60231469 utilizat de către Levinte Filip, numărul de telefon 68539001 utilizat de Mereacre Tudor și numărul de telefon 60963863 utilizat 
de Gîncota Serghei ridicate de la ÎM ,,Orange” SA. Potrivit acestor informații la 01 septembrie 2015, martorul Gîncota Serghei la ora 02 și 21 min., 
a  telefonat­o pe mama sa Gîncota Galina  în scopul aducerii de aceasta la sediul  IP Criuleni a banilor în sumă de 200 euro pretinși de  învinuitul 
Meșcinschi  Pavel  în schimbul  cărora  susținea  că  va  influența  ofițerul  de  urmărire  penală care  investighează  cazul  să  restituie  autoturismul  de 
model  ,,Ford” cu numărul de  înmatriculare DR AU 077 folosit pentru deplasarea  în S. Valea Coloniței,  r­l Criuleni  în scopul săvîrșirii  furtului. 
Ulterior la ora 05 și 54 min., Gîncota Galina l­a telefonat pe Gîncota Serghei pentru a­i comunica că a adus banii în sumă de 200 euro și banii în 
sumă  de 7 000  lei care  au  fost  pretinși  de  învinuitul Meșcinschi de  la  Levinte Filip.  Fapt care  coroborează cu  declarațiile martorilor  Gîncota 
Serghei, Levinte Filip și Gîncota Galina. Din informația examinată sunt confirmate declarațiile martorului Gîncota Serghei privitor la întîlnirile și 
convorbirile telefonice care au avut loc între acesta și învinuitul Meșcinschi Pavel după data de 05 septembrie 2015, atunci cînd învinuitul a pretins 
bani în sumă de 300 euro înschimbul cărora susținea ca va influența ofițerul de urmărire penală care investighează cazul să nu îi atribuie calitatea de 
bănuit în săvîrșirea violării de domiciliu care a avut loc la 31 august 2015, în s. Valea Coloniței, r­l Criuleni ca urmare a tentativei nereușite de furt a 
betonierei. Astfel, la 05 septembrie 2015, ora 08 și 10 min.,  învinuitul Meșcinschi Pavel  l­a  telefonat pe Gîncota Serghei,  iar ulterior martorul 
Gîncota Serghei l­a  telefonat pe  învinuit la ora 10 și 36 min; 11 și 23 min, 12 și 53 min.  În acea zi a avut  loc  întîlnirea  între martorul Gîncota 
Serghei  și  învinuitul  Meșchinshi  Pavel  înfața  magazinului  central  ,,Unic”  amplasat  în  mun.Chișinău,  bd.  Ștefan  cel  Mare  nr.  8.  Probă  care 
coroborează și confirmă declarațiile martorilor Gîncota Serghei, Levinte Filip, Cîncota Galina în ce privește timpul și circumstanțele transmiterii 
învinuitului Meșcinschi Pavel a banilor care nu i se cuvin în sumă de 200 euro și 7 000 lei (f.d.74­81 V­II);  

    Copia materialelor cauzei penale cu nr. 2015210485, de învinuire a  lui Levinte Filip și Mereacre Tudor în săvîrșirea infracțiunii prevăzute de art. 
179 alin.(1) Codul Penal, din conținutul cărora rezultă că la 02 septembrie 2015, ofițerul de urmărire penală a Secției urmărire penală a IP Criuleni 
Burdila Mihail  a  fost  începută  urmărirea  penală  pe  faptul violării  de  domiciliu  în  noaptea  spre 01  septembrie  2015,  de  către Levinte  Filip  și 
Mereacre Tudor. Anterior la 31 august 2015, în Registrul nr.2 de evidență a altor infracțiuni cu privire la infracțiuni al IP Criuleni cu numărul 3894 
a fost înregistrat apelul din ora 23 și 10 min a numitei Mura Victoria Ștefan privind furtul bunurilor din gospodăria vecină. La 01 septembrie 2015, 
în intervalul de timp cuprins între 02 și 05 min – 02 și 30 min., în localitatea Valea Coloniței cu permisiunea proprietarului Gîncota Serghei a fost 
efectuată cercetarea la fața locului a autocamionului de model ,,Ford Tranzit” cu numerele de înmatriculare DR AU 077. La 08 septembrie 2015, 
ulterior acceptării dării de Gîncota Serghei învinuitului Meșcinschii Pavel a banilor pretinși la 05 septembrie 2015 în sumă de 300 euro, ofițerul de 
urmărire penală Burdila Mihail l­a audiat pe Gîngota Serghei  în calitate de martor. Totodată  în materialele cauzei penale  lipsesc careva procese­
verbale de reținere a lui Levinte Filip precum și acte procedurale de ridicare a autocamionului de model ,,Ford Tranzit” cu numărul de înmatriculare 
DR AU 077. Probă care dovedește prezența în acțiunile învinuitului a agravantei prevăzute la art. 326 alin.(2) lit.d) CP ,, acțiunile prevăzute la alin.
(1) urmate de influența promisă sau de obținerea rezultatului urmărit (f.d.94­172 V­II);  

    Foia de stare a gărzii de  instalarea a echipelor de patrulare pentru data de 31.08.2015, a IP Criuleni, din examinarea căreia rezultă că la 31 august 
2015,  învinuitul Meșcinschi  Pavel a  fost desemnat  în calitate de  inspector  în echipa de patrulare  alături de ofițerul de  urmărire penală Burdilă 
Mihail care ulterior l­a audiat pe Gîncota Serghei în calitate de martor și care a efectuat urmărirea penală în cauza cu nr.2015210485. Probă care 
coroborează  cu  declarațiile  martorilor  Gîncota  Serghei,  Levinte  Filip  și  Mereacre  Tudor  privind  prezența  învinuitului  la  fața  locului  la  01 
septembrie 2015, precum și pretinderea și primirea de acesta în jurul orei 03 și 00 a banilor în sumă de 200 euro și 7 000 lei (f.d.182­185 V­II);  

     Înregistrarea  interceptării  comunicărilor  telefonice  purtate de martorul Levinte  Filip și  învinuitul Meșcinschi  Pavel  la  13 septembrie  2015,  în 
intervalul de timp cuprins între ora 13 și 40 min­ 13 și 41 min., de postul de telefon 60231469 către abonatul 68060088, în cadrul comunicărilor 
Levinte Filip îl întreabă pe învinuitul Meșcinschi Pavel ,, știi că a fost vorba ca cît trebuie ca eu să știu să caut” la ce i­a fost răspuns ,,dapoi oricum 
dintîi  trebuie să veniți să vă audieze și apoi pe urmă o să se lămurească  întrebările celea” Din comunicare  rezultă că este discutată oferirea unei 
sume de bani în legătură cu caauza penală în care Levente urma să fie recunoscut în calitate de bănuit;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 07 septembrie 2015,  în 
intervalul de  timp cuprins  între ora 15 și 46 min – ora 15 și 48 min., de  la postul de telefon 68060088 de către abonatul 60963863,  în cadrul 
comunicărilor Gîncota Sergiu îi comunică învinuitului Meșcinschi Pavel că s­a întîlnit cu un băiat pentru a face rost de banii în sumă de 300 euro 
pretinși. La ce  învinuitul Meșcinschi Pavel îi comunică ca să se deplaseze a doua zi  la ofițerul de urmărire penală pentru a fi audiat  în calitate de 
martor  iar  banii  îi  va  transmite  ulterior.  Proba  coroborează  cu  documentul  procesul­verbal  de  audiere  a  martorlui  Gîncota  Serghei  din  08 
septembrie 2015, întocmit de ofițerul urmărire penală Burdila Mihail.  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 10 septembrie 2015,  în 
intervalul de timp cupris între ora 18 și 13 min – oraa 18 și 13 min 56 sec., de la postul de  telefon 68060088 care abonatul 60963863, încadrul 
comunicărilor învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă pe Gîncota Sergiu de ce nu îl telefonează, astăzi trebuia să primească banii pretinși în sumă 
de 300 euro;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 14 septembrie 2015,  în 
intervalul de  timp cuprins între ora 10 și 07 min­ ora 10 și 07 min 15 sec de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863,  în cadrul 
comunicărilor învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de banii pretinși în sumă 300 euro;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 14 septembrie 2015,  în 
intervalul de timp cuprins între ora 17 și 47 min – 17 și 48 min, de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863 în cadrul comunicărilor 
Gîncota Sergiu îi comunică învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul deplasării în ziua de mîine în or. Criuleni pentru a­i transmite banii anterior 
pretinși. La ce învinuitul Meșcinschi îi comunică că se va afla în mun.Chișinău și acolo urmează să se întîlnească;  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 15 septembrie 2015,  în 
intervalul  de  timp  cuprins  între ora  10  și 01 min  – ora  10  și 02 min.,  de  la  postul  de  telefon  68060088 către  abonatul  60963863,  în  cadrul 
comunicărilor  ă învinuitului că are necesitatea să se deplaseze la centrul comercial ,,universal” amplasat în mun.Chișinău 
str. Pantelimon Halippa. La ce învinui ărpunde că este de acord să se întîlnească acolo pentru a primi banii anterior pretinși în sumă de 300 
euro. Iar martorul Gîncota Sergiu îi comunică că are la sine doar 100 euro, iar învinuitul îi comunică că se vor lămuri. Probă care coroborează cu 
interceptarea și înregistrarea comunicărilor care au avut loc în cadrul întîlnirii între Gîncota și Meșcinschi peste puțin timp.  

     Înregistrarea interceptării comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel la 29 septembrie 2015,  în 
intervalul  de  timp  cuprins  între  ora  16  și  01 min­  ora  16  și  02 min  de  la  postul  de  telefon  68060088  către  abonatul  60963863,  în  cadrul 
comunicărilor învinuitului Meșcinschi Pavel voalat îl întreabă pe Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de restul banilor pretinși în sumă de 200 euro, pe 
care ar urma să îi transmită unor persoane publice din cadrul IP Criuleni. La ce martorul Gîncota Sergiu îi comunică că urmează să primească un 
avans pentru lucrările efectuate la un obiect din mun.Chișinău;  

     Înregistrarea  interceptării  comunicărilor  telefonice  purtate  de martorul  Gîncota  Sergiu  și  învinuitul Meșcinschi  Pavel  la  30  septembrie  2015 
înintervalul de timp cuprins între ora 09 și 45 – ora 09 și 46 de la postul de  telefon 68060088 către abonatul 60963863 în cadrul comunicărilor 
martorul Gîncota Sergiu îi comunică în șcinschi Pavel că în ziua de vineri va obține restul banilor în sumă de 200 euro pe care urmează 
să­i transmită la ce învinuitul își exprimă acordul de a se deplasa în mun.Chișinău pentru a­i primi;  
Înregistrarea  interceptării  comunicărilor  telefonice purtate de martorul Gîngota  Sergiu și  învinuitul Meșcinschi Pavel  la  01 octombrie 2015  în 
intervalul de timp cuprins între ora 18 și 48 min.­ 18 și 49 min de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863, în cadrul comunicărilor 
martoeul Gîncota Sergiu îi comunică  învinuitului Meșcinschi Pavel că  în ziua de vineri nu va obține  restul banilor în sumă de 200 euro pe care 
urmează să­i transmită. Cel tîrziu îi va obține miercuri, la ce învinuitul își exprimă regretul deoarece a comunicat deja unor persoane publice asupra 
cărora susține că are influență că banii vor fi primiți în ziua de vineri;  

    Înregistrarea comunicărilor și de imagini a întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel care au 
avut  loc la 08.09.2015 în  intervalul de timp 10 și 45 min – 10 și 51 min., în preajma IP Criuleni,  înscrise pe purtătorul de  informație CD­R de 
model ,,esperanza” cu nr. de inventar 162. În cadrul întîlnirii învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă voalat pe martorul Gîncota Sergiu dacă a făcut 
rost de bani. La ce Gîncota îi răspunde că dorea să ia banii pretinși de învinuit în sumă de 300 euro, de la fratele său, însă îi este rușine. După care îi 
spune că a vorbit cu soacra sa care pe data de 10 sau 11 primește banii. La rîndul său învinuitul îi comunică că a vorbit cu ofițerul de urmărire penală 
al SUP IP Criuleni, Burdilă Mihail și că totul va fi normal, acesta va fi audiat în calitate de șcinschi l­a îndrumat ce 
urmează să  declare. După care  învinuitul Meșcinschi Pavel  îl atenționează că  l­a  influențat pe  ofițerul de urmărire  penală și că  Gîncota Sergiu 
urmează  să­i  transmită  banii pretinși,  fapt care  rămîne  la  obrazul său.  După  care din  noul  îl  întreabă dacă  are măcar  o parte  din  banii pretinși. 
Martorul  îi  comunică  că  nu  are  și  că  a  împrumutat  bani  unui  băiat  care  a  plecat  în  Federația  Rusă  și  care  urmează  să­i  întoarcă.  Probă  care 
coroborează cu  documentul procesul­verbal  de audiere a martorului Gîncota  Serghei din 08  septembrie 2015  întocmit de ofițerul  de urmărire 
penală Burdilă Mihail.  

    Înregistrarea comunicărilor șid e imagini a întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între Levente Filip și  învinuitul Meșcinschi Pavel care au 
avut loc la 11.09.2015 în intervalul de timp 08 și 55 – 09 și 30 min în IP Criuleni înscrise pe purtătorul de informație CD­R de model ,,esperanza” 
cu numărul de inventar 162. În cadrul întîlnirii învinuitului Meșcinschi Pavel reproșează martorului Levinte Filip faptul că ginerele său îl vorbește 
privitor la primirea la 01.09.2015, a banilor în sumă de 7 000 lei, pentru a influența ofițerul de urmărire penală care efectuează urmărirea penală pe 
faptul violării de domiciliu. La fel învinuitul subliniază că a primit bani în sumă de 7 000 lei pentru a influența ofițerul de urmărire penală să nu îl 
rețină  pe  Levinte  Filip  și  nu  pentru  a  asigura  absolvirea  de  răspundere  penală.  Totodată,  învinuitul  comunică  că  în  schimbul  banilor  primiți  a 
influențat ofițerul de urmărire penală să înceapă urmărirea penală pentru săvîrșirea violării de domiciliu infracțiune prevăzută la art. 179 alin.(1) Cod 
Penal și nu pentru săvîrșirea de tentativă a furtului prin pătrundere în domiciliu care este o infracține mai gravă.  

    Înregistrarea comunicărilor și de imagini a întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel, care au 
avut  loc  la  15.09.2015  în  intervalul  de  timp  10  și  39  min­  10  și  41  min  în  IP  Criuleni  înscrise  pe  purtătorul  de  informație  CD­R  de 
modelul ,,esperanza” cu numărul de inventar 162. În cadrul întîlnirii martorul Gîncota Sergiu i­a vorbit învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul 
că a luat de la un moș al său banii pe care urmează să­i transmită lui. La ce învinuitul i­a recomandat să transmită măcar o parte din sumă pentru ca 
ofițerul de urmărire penală pe care îi influențează să vadă că se ține de cuvînt, cînd a acceptat darea banilor. După care martorul îl întreabă dacă să­i 
transmită banii acolo unde se aflau, la ce învinuitul îi răspundea să îi dea banii;  

    Înregistrarea comunicărilor și de imagini a  întîlnirilor și comunicărilor care au avut loc între martorii Levinte Filip, Mereacre Tudor și învinuitul 
Meșcinschi Pavel care au avut loc  la XXXXXXXXX,  în intervalul de  timp 10 și 39 min­ 10 și 41 min  în  IP Criuleni  înscrise pe ppurtătorul de 
informație  CD­R  de model  ,,esperanza” cu  numărul  de  inventar  162.  În  cadrul  întîlnirii  martorul  Levente Filip, Mereacre  Tudor  i­au  reproșat 
învinuitului că a primit banii în sumă de 7 000 lei;  

    Procesul­verbal din 06 noiembrie 2015 privind interceptarea și înregistrarea în perioada de timp 07 septembrie­06 noiembrie 2015 a comunicărilor 
telefonice  care  au  fost  purtate  de  la  numărul  de  telefon  602231469  utilizat  de  Levente  Filip  cu  stenograma  prin  care  a  fost  consemnată 
comunicarea care a fost purtată la 13 septembrie 2015 în  intervalul de timp cuprins între ora 13 și 40 min­ 13 și 41 min  încadrul căreia Leventi 
Filip îl întreabă pe învinuitul Meșcinchi Pavel ,, știi că a fost vorba ca cît trebuie ca eu să știu să caut”, la ce i­a fost răspuns ,,dapoi oricum dintîi 
trebuie să veniți să vă audieze și apoi pe urmă o să se lămurească întrebările celea”. Din comunicare rezultă că este discutată oferirea unei sume de 
bani în legătură cu cauza penală în care Levinte urma să fie recunoscut încalitate de bănuit (f.d. 75­80 V­II);  

      Procesul­verbal  din  05  noiembrie  2015  privind  interceptarea  și  înregistrarea  în  perioada  de  timp  07  septembrie­  06  noiembrie  2015  a 
comunicărilor telefonice care au  fost purtate de  la numerele de  telefon 68060088, 69426517 utilizate de Meșcinschi Pavel, cu stenograma prin 
care a fost consemnată comunicarea care a fost purtată la 07 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 15 și 46 min­ ora 15 și 48 de 
la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863, în cadrul căreia Gîncota Sergiu îi vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel că sa întlnit cu un 
băiat pentru a face rost de banii în sumă de 300 euro pretinși. La ce învinuitul Meșcinschi Pavel îi comunică că să se deplaseze a doua zi la ofițerul 
de urmărire penală pentru a ofi audiat în calitate de martor iar banii îi va transmite ulterior. Proba coroborează cu documentul procesul­verbal de 
audiere a martorului Gîncota Serghei din 08 septembrie 2015  întocmit de oșfițerul de urmărire penală Burdila Mihail. Comunicarea care a  fost 
purtată la 10 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 18 și 13 min­ 18 și 13 min 56 sec., de la postul de telefon 68060088 către 
abonatul 60963863 în cadrul căreia învinuitului Meșcinschi Pavel îl întreabă pe Gîncota Sergiu de ce nu îl telefonează, astăzi trebuie să primească 
banii pretinși în sumă de 300 euro. Comunicarea care a fost purtată la 14 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 10 și 07 min­ ora 
10 și 07 min 15 sec., de  la postul de  telefon 68060088 către abonatul 60963863,  în cadrul căreia  învinuitului Meșcinschi Pavel  îl  întreabă pe 
Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de banii pretinși în sumă de 300 euro. Comunicarea care a fost purtată la 14 septembrie 2015, în intervalul de timp 
cuprins între ora 17 și 47 min­ ora 17 și 48 min., de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863,  în cadrul căreia Gîncota Sergiu îi 
vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul deplasării în ziua de mîine  în or. Criuleni pentru a­i  transmite banii anteriori pretinși. La ce 
învinuitul Meșcinschi îi comunică că se află în mun.Chișinău și acolo urmează să se întîlnească. Comunicarea care a fost purtată de la 15 septembrie 
2015,  în intervalul de timp cuprins între ora 10 și 01 – ora 10 și 02 min., de la postul de  telefon 68060088 către abonatul 60963863  în cadrul 
căreia Gîncota  Sergiu  îi  vorbește  învinuitului  că are necesitatea  să se  deplaseze  la  centrul comercial  ,,universal”  amplasat  în mun.Chișinău str. 
Pantelimon Halippa. La ce învinuitul îi răspunde că este de acord să se întâlnească acolo pentru a primi banii anterior pretinși în sumă de 300 euro. 
Iar martorul Gîncota  Sergiu  îi comunică  că  are  la  sine  doar 100  de  euro,  învinuitul  îi  comunică că  se  vor  lămuri.  Probă  care coroborează  cu 
interceptarea și  înregistrarea comunicărilor care au avut loc în cadrul  întâlnirii între Gîncota și Meșcinschi peste puțin timp. Comunicarea care a 
fost purtată la 29 septembrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 16 și 01 min­ ora 16 și 02 min., de la postul de telefon 68060088 către 
abonatul 60963863, în cadrul căreia învinuitului Meșcinschi Pavel voalat îl întreabă pe Gîncota Sergiu dacă a făcut rost de restul banilor pretinși în 
sumă de  200 euro, pe  care ar  urma să  îi  transmită unor persoane  publice  în cadrul  IP Criuleni.  La ce martorul  Gîncota Sergiu  îi  comunică că 
urmează să primească un avans pentru lucrările efectuate la un obiect din mun. Chișinău. Comunicarea care a fost purtată la 30 septembrie 2015, în 
intervalul de  timp cuprins  între ora  09 și 45 min­ 09 și 46 min., de  la  postul de  telefon 68060088  către abonatul 60963863,  în cadrul căreia 
martorul Gîncota Sergiu îi vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel că în ziua de vineri va obține restul banilor în sumă de 200 euro pe care urmează 
să­i  transmită,  la  ce  învinuitul  își exprimă  acordul de  a se  deplasa  în mun.  Chișinău pentru  a­i primi.  Comunicarea care  a  fost  purtată  la oâ01 
octombrie 2015, în intervalul de timp cuprins între ora 18 și 48 min­ 18 și 49 min., de la postul de telefon 68060088 către abonatul 60963863, în 
cadrul căreia martorul Gîncota Sergeiu îi vorbește învinuitului Meșcinschi Pavel despre faptul că în ziua de vineri nu va obține restul banilor în sumă 
de 200 euro pe care urmează să­i transmită. Cel târziu îi va obține miercuri,  la ce învinuitul  își exprimă regretul deoarece a comunicat deja unor 
persoane publice asupra cărora susține că are influență că banii vor fi primiți în ziua de vineri (f.d. 110­114, 119, 122­126, 133­135 V­II);  

      Procesul­verbal  din  06  noiembrie  2015,  privind  interceptarea  și  înregistrarea  în  perioada  de  timp  08  septembrie­  06  noiembrie  2015  a 
comunicărilor și de  imagini care au  loc  la 08.09.2015;  11.09.2015; 15.09.2015; XXXXXXXXX între martorii  Levinte Filip, Mereacre Tudor, 
Gîncota Sergiu și învinuitul Meșcinschi Pavel cu stenograma (f.d. 166­179). 
 Instanța de judecată consideră că fapta lui Meșcinschi Pavel Valeriu corect a fost calificată și încadrată, în fiecare caz și anume: privind primirea și 
pretinderea de la Levinte Filip a banilor în sumă de 7 000 lei, pretinderea și primirea de la Gîncota Serghei a sumei de 200 euro, pretinderea sumei 
de 300 euro și primirea sumei de 100 euro de la Gîncota Serghei, în baza art.326 alin.(2) lit. d) Cod Penal traficul de influență, adică pretinderea de 
bani personal pentru sine și pentru o altă persoană care susține că are  influență asupra unei persoane publice, pentru a­l  face să  îndeplinească o 
acțiune în exercitarea funcției sale. 
  La  stabilirea  pedepsei,  instanța  de  judecată  ține  cont  de  gravitatea  infracțiunii  săvârșite,  de  motivul  acesteia  de  persoana   celui  vinovat,  de 
circumstanțele cauzei care atenuează sau agravează răspunderea. 
  Circumstanțele  atenuante  în  privința  inculpatului  sunt:  recunoașterea  vinei,  căința  sinceră  a  inculpatului,  comiterea  pentru  prima  data  a  unei 
infracțiuni, are la întreținere doi copii minori. 
 Circumstanțele agravante în privința inculpatei n­au fost stabilite. 
 În conformitate cu art.3641 alin.(8) CPP, inculpatul care a recunoscut săvârșirea faptelor indicate în rechizitoriu și a solicitat ca judecată să se facă 
pe baza probelor administrate în faza de urmărire penală beneficiază de o reducere cu o  treime a limitelor de pedeapsă prevăzute de lege în cazul 
pedepsei cu închisoare, și de reducere cu o pătrime a limitelor de pedeapsă prevăzute de lege în cazul pedepsei cu amendă. 
 În atare circumstanțe, având în vedere circumstanțele cauzei, rolul inculpatului, personalitatea, ultimului, faptul că recunoaște vina, comiterea pentru 
prima  dată a  unei  infracțiuni,  se căiește  sincer  în  cele comise,  a contribuit  activ  la  descoperirea  infracțiunii,  anterior nu  a  fost  judecat,  are  la 
întreținere doi copii minori nu prezintă pericol social, instanța de judecată ajunge la concluzia că corectarea și reeducarea inculpatului Mișcinschi 
Pavel va fi posibilă cu aplicarea pedepsei sub formă de amendă, cu aplicarea sancțiunii complimentare sub forma privării de dreptul de a exercita 
funcții publice. 
 Corpul delict telefonul mobil de model ,,NOKIA RM 1035” cu numărul de IMEI 1356485/06/24682/7 și IMEI 356458/06/2246183/5, în care se 
conțin două cartele SIM ,,Orange Moldova” cu numerele abonatului 068060088 și 069426517 ­ de confiscat. 
 În conformitate cu art art. 3641, 384­385, 392 ­ 395,  CPP, instanţa de judecată  
  

c o n d a m n ă: 

Se recunoaște vinovat Meșcinschi Pavel Valeriu în comiterea infracțiunii prevăzute de art.326 al.(2) lit. d) CP, privind pretinderea și primirea 
de la Levinte Filip a banilor în sumă de 7 000 lei, aplicându­i o pedeapsă sub formă de amendă  în mărime de 3 000 unități convenționale, ceia ce 
constituie 60 000 lei, cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice pe un termen de 3 ani. 

Se recunoaște vinovat Meșcinschi Pavel Valeriu în comiterea infracțiunii prevăzute de art.326 al.(2) lit. d) CP, privind pretinderea și primirea 
de la Gîncota Serghei  a banilor în sumă de 200 euro, aplicându­i o pedeapsă sub formă de amendă în mărime de 3 000 unități convenționale, ceia ce 
constituie 60 000 lei, cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice pe un termen de 3 ani. 

Se recunoaște vinovat Meșcinschi Pavel Valeriu în comiterea infracțiunii prevăzute de art.326 al.(2) lit. d) CP, privind pretinderea banilor în 
sumă de 300 euro și primirea de la Gîncota Serghei a banilor în sumă de 100 euro, aplicându­i o pedeapsă sub formă de amendă în mărime de 3 000 
unități convenționale, ceia ce constituie 60 000 lei, cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice pe un termen de 3 ani. 

Conform art. 84 Cod Penal a­i stabili lui Mecșinschi Pavel Valeriu o pedeapsă definitivă pentru concurs de infracțiuni prin cumul, parțial, al 
pedepselor aplicate – 5 000 unități convenționale, ceia ce constituie 100 000 lei (o sută mii lei), cu privarea de dreptul de a exercita funcții publice 
pe un termen de 5 (cinci) ani. 

Se aplică lui Meșcinschi Pavel Valeriu măsura preventivă sub formă de ­ obligațiunea de a nu părăsi țăra până la intrarea în vigoare a sentinței. 

Corpul delict telefonul mobil de model  ,,NOKIA RM 1035” cu numărul de IMEI 1356485/06/24682/7 și  IMEI 356458/06/2246183/5,  în 
care se conțin două cartele SIM ,,Orange Moldova” cu numerele abonatului 068060088 și 069426517 ­ de confiscat. 

Sentința poate fi atacată cu apel la Curtea de Apel Chişinău în termen de 15 zile, prin intermediul Judecătoriei Centru mun.Chişinău. 

          

Preşedintele şedinţei, 

        Judecătorul                                                                                             Gheorghe Stratulat  

  

  

  
  


